

စဉ်	အမည်	ကျား/မ	ဖခင်အမည်	ရာထူး	ဖမ်းဆီးခံရသည့် နေ့စွဲ	အမှုစွဲခံရသည့် ဥပဒေ၊ ပုဒ်မ	တရားလို	လက်ရှိအခြေအနေ	နေရပ်လိပ်စာ	မှတ်ချက်
၁	Salai Lian Luai	ကျား		ချင်းပြည်နယ်ဝန်ကြီးချုပ်	၁-ဖေဖော်ဝါရီ-၂၀၂၁ နှင့် ၀၅-ဖေဖော်ဝါရီ ၁၀ ရက်နေ့			၂၀၂၁ ဖေဖော်ဝါရီလ ၂၆ ရက်နေ့တွင် ပြန်လွှတ်လာ	ချင်းပြည်နယ်	မြန်မာစစ်တပ်မှ အာဏာရယူပြီး ဒေါ်အောင်ဆန်းစုကြည်နှင့် သမ္မတ ဦးဝင်းမြင့်အပါအဝင် အကြီးတန်း အမျိုးသားဒီမိုကရေစီအဖွဲ့ချုပ်ပါတီ ခေါင်းဆောင်များအား ဖမ်းဆီးခဲ့သည်။ ပြည်နယ်နှင့်တိုင်းဒေသကြီးများရှိ အမျိုးသားဒီမိုကရေစီအဖွဲ့ချုပ်ပါတီ ဝန်ကြီးချုပ်များနှင့် ဝန်ကြီးများကိုလည်း ဖမ်းဆီးခဲ့သည်။
၂	(U) Zo Bawi	ကျား		ချင်းပြည်နယ်လွှတ်တော်ဥက္ကဋ္ဌ	၁-ဖေဖော်ဝါရီ-၂၀၂၁			၂၀၂၁ ဖေဖော်ဝါရီလ ၂၆ ရက်နေ့တွင် ပြန်လွှတ်လာ	ချင်းပြည်နယ်	မြန်မာစစ်တပ်မှ အာဏာရယူပြီး ဒေါ်အောင်ဆန်းစုကြည်နှင့် သမ္မတ ဦးဝင်းမြင့်အပါအဝင် အကြီးတန်း အမျိုးသားဒီမိုကရေစီအဖွဲ့ချုပ်ပါတီ ခေါင်းဆောင်များအား ဖမ်းဆီးခဲ့သည်။ ပြည်နယ်နှင့်တိုင်းဒေသကြီးများရှိ အမျိုးသားဒီမိုကရေစီအဖွဲ့ချုပ်ပါတီ ဝန်ကြီးချုပ်များနှင့် ဝန်ကြီးများကိုလည်း ဖမ်းဆီးခဲ့သည်။

၃	(ဦး) နိုင်သက်လွင်	ကျား	တိုင်းရင်းသားရေးရာဝန်ကြီးဌာန၏ဝန်ကြီး	၁-ဖေဖော်ဝါရီ-၂၀၂၁				ဖေဖော်ဝါရီ ၂၃ ရက်နေ့တွင် ပြန်လွတ်လာ	နေပြည်တော်	မြန်မာစစ်တပ်မှ အာဏာရယူပြီး ဒေါ်အောင်ဆန်းစုကြည်နှင့် သမ္မတ ဦးဝင်းမြင့်အပါအဝင် အကြီးတန်း အမျိုးသားဒီမိုကရေစီအဖွဲ့ချုပ်ပါတီ ခေါင်းဆောင်များအား ဖမ်းဆီးခဲ့သည်။ ပြည်နယ်နှင့်တိုင်းဒေသကြီးများရှိ အမျိုးသားဒီမိုကရေစီအဖွဲ့ချုပ်ပါတီ ဝန်ကြီးချုပ်များနှင့် ဝန်ကြီးများကိုလည်း ဖမ်းဆီးခဲ့သည်။
၄	(ဦး) အုန်းဝင်း	ကျား	သယံဇာတနှင့်သဘာဝပတ်ဝန်းကျင်ဖမ်းဆီးချုပ်နှောင်ရေး ဝန်ကြီးဌာန၏ဝန်ကြီး	၁-ဖေဖော်ဝါရီ-၂၀၂၁				ဖေဖော်ဝါရီ ၂၃ ရက်နေ့တွင် ပြန်လွတ်လာ	နေပြည်တော်	မြန်မာစစ်တပ်မှ အာဏာရယူပြီး ဒေါ်အောင်ဆန်းစုကြည်နှင့် သမ္မတ ဦးဝင်းမြင့်အပါအဝင် အကြီးတန်း အမျိုးသားဒီမိုကရေစီအဖွဲ့ချုပ်ပါတီ ခေါင်းဆောင်များအား ဖမ်းဆီးခဲ့သည်။ ပြည်နယ်နှင့်တိုင်းဒေသကြီးများရှိ အမျိုးသားဒီမိုကရေစီအဖွဲ့ချုပ်ပါတီ ဝန်ကြီးချုပ်များနှင့် ဝန်ကြီးများကိုလည်း ဖမ်းဆီးခဲ့သည်။
၅	(ဦး) ချမ်းသာ	ကျား	ရခိုင်ပြည်နယ်လူမှုရေးဝန်ကြီး	၁-ဖေဖော်ဝါရီ-၂၀၂၁				ဖေဖော်ဝါရီ ၂၂၊ ၂၀၂၁ နေ့တွင်လွတ်မြောက်	ရခိုင်ပြည်နယ်	မြန်မာစစ်တပ်မှ အာဏာရယူပြီး ဒေါ်အောင်ဆန်းစုကြည်နှင့် သမ္မတ ဦးဝင်းမြင့်အပါအဝင် အကြီးတန်း အမျိုးသားဒီမိုကရေစီအဖွဲ့ချုပ်ပါတီ ခေါင်းဆောင်များအား ဖမ်းဆီးခဲ့သည်။ ပြည်နယ်နှင့်တိုင်းဒေသကြီးများရှိ အမျိုးသားဒီမိုကရေစီအဖွဲ့ချုပ်ပါတီ ဝန်ကြီးချုပ်များနှင့် ဝန်ကြီးများကိုလည်း ဖမ်းဆီးခဲ့သည်။

၆	(ဦး) အောင်ကျော်စံ	ကျား	ရခိုင်ပြည်နယ်လှုပ်စစ်၊ စက်မှုနှင့် လမ်းပန်းဆက်သွယ်ရေးဝန်ကြီး	၁-ဖေဖော်ဝါရီ-၂၀၂၁				ဖေဖော်ဝါရီ ၂၊ ၂၀၂၁ နေ့တွင်လွတ်မြောက်	ရခိုင်ပြည်နယ်	မြန်မာစစ်တပ်မှ အာဏာရယူပြီး ဒေါ်အောင်ဆန်းစုကြည်နှင့် သမ္မတ ဦးဝင်းမြင့်အပါအဝင် အကြီးတန်း အမျိုးသားဒီမိုကရေစီအဖွဲ့ချုပ်ပါတီ ခေါင်းဆောင်များအား ဖမ်းဆီးခဲ့သည်။ ပြည်နယ်နှင့်တိုင်းဒေသကြီးများရှိ အမျိုးသားဒီမိုကရေစီအဖွဲ့ချုပ်ပါတီ ဝန်ကြီးချုပ်များနှင့် ဝန်ကြီးများကိုလည်း ဖမ်းဆီးခဲ့သည်။
၇	(ဦး) စိုးထက်	ကျား	ချင်းပြည်နယ် စည်ပင်သာယာရေး၊ လှုပ်စစ်နှင့် စက်မှုလက်မှုဝန်ကြီး	၁-ဖေဖော်ဝါရီ-၂၀၂၁				ဖေဖော်ဝါရီ ၂၆၊ ၂၀၂၁ နေ့တွင်လွတ်မြောက်	ချင်းပြည်နယ်	မြန်မာစစ်တပ်မှ အာဏာရယူပြီး ဒေါ်အောင်ဆန်းစုကြည်နှင့် သမ္မတ ဦးဝင်းမြင့်အပါအဝင် အကြီးတန်း အမျိုးသားဒီမိုကရေစီအဖွဲ့ချုပ်ပါတီ ခေါင်းဆောင်များအား ဖမ်းဆီးခဲ့သည်။ ပြည်နယ်နှင့်တိုင်းဒေသကြီးများရှိ အမျိုးသားဒီမိုကရေစီအဖွဲ့ချုပ်ပါတီ ဝန်ကြီးချုပ်များနှင့် ဝန်ကြီးများကိုလည်း ဖမ်းဆီးခဲ့သည်။
၈	(U) Phwe Arr	ကျား	ချင်းပြည်နယ်လူဝင်မှုကြီးကြပ်ရေးဝန်ကြီး	၁-ဖေဖော်ဝါရီ-၂၀၂၁				ဖေဖော်ဝါရီ ၂၆၊ ၂၀၂၁ နေ့တွင်လွတ်မြောက်	ချင်းပြည်နယ်	မြန်မာစစ်တပ်မှ အာဏာရယူပြီး ဒေါ်အောင်ဆန်းစုကြည်နှင့် သမ္မတ ဦးဝင်းမြင့်အပါအဝင် အကြီးတန်း အမျိုးသားဒီမိုကရေစီအဖွဲ့ချုပ်ပါတီ ခေါင်းဆောင်များအား ဖမ်းဆီးခဲ့သည်။ ပြည်နယ်နှင့်တိုင်းဒေသကြီးများရှိ အမျိုးသားဒီမိုကရေစီအဖွဲ့ချုပ်ပါတီ ဝန်ကြီးချုပ်များနှင့် ဝန်ကြီးများကိုလည်း ဖမ်းဆီးခဲ့သည်။

၉	(U) Vui Kaw	ကျား		ချင်းပြည်နယ်စီမံကိန်းနှင့် ဘဏ္ဍာရေးဝန်ကြီး	၁-ဖေဖော်ဝါရီ-၂၀၂၁			ဖေဖော်ဝါရီ ၂၆ ၊ ၂၀၂၁ နေ့တွင်လွှတ်မြောက်	ချင်းပြည်နယ်	မြန်မာစစ်တပ်မှ အာဏာရယူပြီး ဒေါ်အောင်ဆန်းစုကြည်နှင့် သမ္မတ ဦးဝင်းမြင့်အပါအဝင် အကြီးတန်း အမျိုးသားဒီမိုကရေစီအဖွဲ့ချုပ်ပါတီ ခေါင်းဆောင်များအား ဖမ်းဆီးခဲ့သည်။ ပြည်နယ်နှင့်တိုင်းဒေသကြီးများရှိ အမျိုးသားဒီမိုကရေစီအဖွဲ့ချုပ်ပါတီ ဝန်ကြီးချုပ်များနှင့် ဝန်ကြီးများကိုလည်း ဖမ်းဆီးခဲ့သည်။
၁၀	(U) Mang Hen Dal	ကျား		ချင်းပြည်နယ်စိုက်ပျိုးရေး၊ မွေးမြူရေး၊ သစ်တောနှင့်သတ္တုဝန်ကြီး	၁-ဖေဖော်ဝါရီ-၂၀၂၁			မတ် ၃ ၊ ၂၀၂၁ နေ့တွင်လွှတ်မြောက်	ချင်းပြည်နယ်	မြန်မာစစ်တပ်မှ အာဏာရယူပြီး ဒေါ်အောင်ဆန်းစုကြည်နှင့် သမ္မတ ဦးဝင်းမြင့်အပါအဝင် အကြီးတန်း အမျိုးသားဒီမိုကရေစီအဖွဲ့ချုပ်ပါတီ ခေါင်းဆောင်များအား ဖမ်းဆီးခဲ့သည်။ ပြည်နယ်နှင့်တိုင်းဒေသကြီးများရှိ အမျိုးသားဒီမိုကရေစီအဖွဲ့ချုပ်ပါတီ ဝန်ကြီးချုပ်များနှင့် ဝန်ကြီးများကိုလည်း ဖမ်းဆီးခဲ့သည်။
၁၁	(U) Sui Thio	ကျား		ချင်းပြည်နယ်လမ်းပန်းဆက် သွယ်ရေးဝန်ကြီး	၁-ဖေဖော်ဝါရီ-၂၀၂၁			မတ် ၃ ၊ ၂၀၂၁ နေ့တွင်လွှတ်မြောက်	ချင်းပြည်နယ်	မြန်မာစစ်တပ်မှ အာဏာရယူပြီး ဒေါ်အောင်ဆန်းစုကြည်နှင့် သမ္မတ ဦးဝင်းမြင့်အပါအဝင် အကြီးတန်း အမျိုးသားဒီမိုကရေစီအဖွဲ့ချုပ်ပါတီ ခေါင်းဆောင်များအား ဖမ်းဆီးခဲ့သည်။ ပြည်နယ်နှင့်တိုင်းဒေသကြီးများရှိ အမျိုးသားဒီမိုကရေစီအဖွဲ့ချုပ်ပါတီ ဝန်ကြီးချုပ်များနှင့် ဝန်ကြီးများကိုလည်း ဖမ်းဆီးခဲ့သည်။

၁၂	(U) Pau Lun Min Thang	ကျား		ချင်းပြည်နယ်လူမှုရေးဝန်ကြီး	၁-ဖေဖော်ဝါရီ-၂၀၂၁			မတ် ၃ ၊ ၂၀၂၁ နေ့တွင်လွတ်မြောက်	ချင်းပြည်နယ်	မြန်မာစစ်တပ်မှ အာဏာရယူပြီး ဒေါ်အောင်ဆန်းစုကြည်နှင့် သမ္မတ ဦးဝင်းမြင့်အပါအဝင် အကြီးတန်း အမျိုးသားဒီမိုကရေစီအဖွဲ့ချုပ်ပါတီ ခေါင်းဆောင်များအား ဖမ်းဆီးခဲ့သည်။ ပြည်နယ်နှင့်တိုင်းဒေသကြီးများရှိ အမျိုးသားဒီမိုကရေစီအဖွဲ့ချုပ်ပါတီ ဝန်ကြီးချုပ်များနှင့် ဝန်ကြီးများကိုလည်း ဖမ်းဆီးခဲ့သည်။
၁၃	(ဦး) ဝေလင်း	ကျား		ကချင်ပြည်နယ်ဘဏ္ဍာ၊ အခွန်၊ စီမံကိန်းနှင့် စီးပွားရေးဝန်ကြီး	၁-ဖေဖော်ဝါရီ-၂၀၂၁			ဖေဖော်ဝါရီ ၂ ၊ ၂၀၂၁ နေ့တွင်လွတ်မြောက်	ကချင်ပြည်နယ်	မြန်မာစစ်တပ်မှ အာဏာရယူပြီး ဒေါ်အောင်ဆန်းစုကြည်နှင့် သမ္မတ ဦးဝင်းမြင့်အပါအဝင် အကြီးတန်း အမျိုးသားဒီမိုကရေစီအဖွဲ့ချုပ်ပါတီ ခေါင်းဆောင်များအား ဖမ်းဆီးခဲ့သည်။ ပြည်နယ်နှင့်တိုင်းဒေသကြီးများရှိ အမျိုးသားဒီမိုကရေစီအဖွဲ့ချုပ်ပါတီ ဝန်ကြီးချုပ်များနှင့် ဝန်ကြီးများကိုလည်း ဖမ်းဆီးခဲ့သည်။
၁၄	(ဦး) ဝင်းညွန့်	ကျား		ကချင်ပြည်နယ်လမ်းပန်းဆက်သွယ်ရေး၊ လျှပ်စစ်နှင့် စက်မှုလက်မှုဝန်ကြီး	၁-ဖေဖော်ဝါရီ-၂၀၂၁			ဖေဖော်ဝါရီ ၂ ၊ ၂၀၂၁ နေ့တွင်လွတ်မြောက်	ကချင်ပြည်နယ်	မြန်မာစစ်တပ်မှ အာဏာရယူပြီး ဒေါ်အောင်ဆန်းစုကြည်နှင့် သမ္မတ ဦးဝင်းမြင့်အပါအဝင် အကြီးတန်း အမျိုးသားဒီမိုကရေစီအဖွဲ့ချုပ်ပါတီ ခေါင်းဆောင်များအား ဖမ်းဆီးခဲ့သည်။ ပြည်နယ်နှင့်တိုင်းဒေသကြီးများရှိ အမျိုးသားဒီမိုကရေစီအဖွဲ့ချုပ်ပါတီ ဝန်ကြီးချုပ်များနှင့် ဝန်ကြီးများကိုလည်း ဖမ်းဆီးခဲ့သည်။

၁၅	(ဦး) ကျော်ကျော်ဝင်း	ကျား		ကချင်ပြည်နယ်စိုက်ပျိုးမွေးမြူရေးနှင့် ဆည်မြောင်းဝန်ကြီး	၁-ဖေဖော်ဝါရီ-၂၀၂၁			ဖေဖော်ဝါရီ ၂ ၊ ၂၀၂၁ နေ့တွင်လွတ်မြောက်	ကချင်ပြည်နယ်	မြန်မာစစ်တပ်မှ အာဏာရယူပြီး ဒေါ်အောင်ဆန်းစုကြည်နှင့် သမ္မတ ဦးဝင်းမြင့်အပါအဝင် အကြီးတန်း အမျိုးသားဒီမိုကရေစီအဖွဲ့ချုပ်ပါတီ ခေါင်းဆောင်များအား ဖမ်းဆီးခဲ့သည်။ ပြည်နယ်နှင့်တိုင်းဒေသကြီးများရှိ အမျိုးသားဒီမိုကရေစီအဖွဲ့ချုပ်ပါတီ ဝန်ကြီးချုပ်များနှင့် ဝန်ကြီးများကိုလည်း ဖမ်းဆီးခဲ့သည်။
၁၆	ဒေါက်တာ မင်းကြည်ဝင်း	ကျား		မွန်ပြည်နယ်သယံဇာတနှင့်သဘာဝပတ်ဝန်းကျင်ဖမ်းဆီးချုပ်နှောင်ရေး ဝန်ကြီး	၁-ဖေဖော်ဝါရီ-၂၀၂၁			ဖေဖော်ဝါရီ ၂၆ ၊ ၂၀၂၁ နေ့တွင်လွတ်မြောက်	မွန်ပြည်နယ်	မြန်မာစစ်တပ်မှ အာဏာရယူပြီး ဒေါ်အောင်ဆန်းစုကြည်နှင့် သမ္မတ ဦးဝင်းမြင့်အပါအဝင် အကြီးတန်း အမျိုးသားဒီမိုကရေစီအဖွဲ့ချုပ်ပါတီ ခေါင်းဆောင်များအား ဖမ်းဆီးခဲ့သည်။ ပြည်နယ်နှင့်တိုင်းဒေသကြီးများရှိ အမျိုးသားဒီမိုကရေစီအဖွဲ့ချုပ်ပါတီ ဝန်ကြီးချုပ်များနှင့် ဝန်ကြီးများကိုလည်း ဖမ်းဆီးခဲ့သည်။
၁၇	ဒေါက်တာ ထိန်လင်း	ကျား		မွန်ပြည်နယ်လူမှုရေးဝန်ကြီး	၁-ဖေဖော်ဝါရီ-၂၀၂၁			ဖေဖော်ဝါရီ ၂၆ ၊ ၂၀၂၁ နေ့တွင်လွတ်မြောက်	မွန်ပြည်နယ်	မြန်မာစစ်တပ်မှ အာဏာရယူပြီး ဒေါ်အောင်ဆန်းစုကြည်နှင့် သမ္မတ ဦးဝင်းမြင့်အပါအဝင် အကြီးတန်း အမျိုးသားဒီမိုကရေစီအဖွဲ့ချုပ်ပါတီ ခေါင်းဆောင်များအား ဖမ်းဆီးခဲ့သည်။ ပြည်နယ်နှင့်တိုင်းဒေသကြီးများရှိ အမျိုးသားဒီမိုကရေစီအဖွဲ့ချုပ်ပါတီ ဝန်ကြီးချုပ်များနှင့် ဝန်ကြီးများကိုလည်း ဖမ်းဆီးခဲ့သည်။

၁၈	(ဦး) ရွှေမြင့်	ကျား	ဗမာတိုင်းရင်းသားလူမျိုးရေးရာ ဝန်ကြီး(မွန်ပြည်နယ်)	၁-ဖေဖော်ဝါရီ-၂၀၂၁				ဖေဖော်ဝါရီ ၂၆ ၊ ၂၀၂၁ နေ့တွင်လွတ်မြောက်	မွန်ပြည်နယ်	မြန်မာစစ်တပ်မှ အာဏာရယူပြီး ဒေါ်အောင်ဆန်းစုကြည်နှင့် သမ္မတ ဦးဝင်းမြင့်အပါအဝင် အကြီးတန်း အမျိုးသားဒီမိုကရေစီအဖွဲ့ချုပ်ပါတီ ခေါင်းဆောင်များအား ဖမ်းဆီးခဲ့သည်။ ပြည်နယ်နှင့်တိုင်းဒေသကြီးများရှိ အမျိုးသားဒီမိုကရေစီအဖွဲ့ချုပ်ပါတီ ဝန်ကြီးချုပ်များနှင့် ဝန်ကြီးများကိုလည်း ဖမ်းဆီးခဲ့သည်။
၁၉	(ဦး) စိုးဦး	ကျား	စစ်ကိုင်းတိုင်းဒေသကြီးစီမံကိ န်းနှင့် ဘဏ္ဍာရေးဝန်ကြီး	၁-ဖေဖော်ဝါရီ-၂၀၂၁				ဖေဖော်ဝါရီ ၂၆ ၊ ၂၀၂၁ နေ့တွင်လွတ်မြောက်	စစ်ကိုင်းတိုင်းဒေသကြီး	မြန်မာစစ်တပ်မှ အာဏာရယူပြီး ဒေါ်အောင်ဆန်းစုကြည်နှင့် သမ္မတ ဦးဝင်းမြင့်အပါအဝင် အကြီးတန်း အမျိုးသားဒီမိုကရေစီအဖွဲ့ချုပ်ပါတီ ခေါင်းဆောင်များအား ဖမ်းဆီးခဲ့သည်။ ပြည်နယ်နှင့်တိုင်းဒေသကြီးများရှိ အမျိုးသားဒီမိုကရေစီအဖွဲ့ချုပ်ပါတီ ဝန်ကြီးချုပ်များနှင့် ဝန်ကြီးများကိုလည်း ဖမ်းဆီးခဲ့သည်။
၂၀	(ဦး) မိုးကျော်သူ	ကျား	စစ်ကိုင်းတိုင်းဒေသကြီးလူဝင် မှုကြီးကြပ်ရေးနှင့် လူ့စွမ်းအားအရင်းအမြစ်ဝန် ကြီး	၁-ဖေဖော်ဝါရီ-၂၀၂၁				ဖေဖော်ဝါရီ ၂၆ ၊ ၂၀၂၁ နေ့တွင်လွတ်မြောက်	စစ်ကိုင်းတိုင်းဒေသကြီး	မြန်မာစစ်တပ်မှ အာဏာရယူပြီး ဒေါ်အောင်ဆန်းစုကြည်နှင့် သမ္မတ ဦးဝင်းမြင့်အပါအဝင် အကြီးတန်း အမျိုးသားဒီမိုကရေစီအဖွဲ့ချုပ်ပါတီ ခေါင်းဆောင်များအား ဖမ်းဆီးခဲ့သည်။ ပြည်နယ်နှင့်တိုင်းဒေသကြီးများရှိ အမျိုးသားဒီမိုကရေစီအဖွဲ့ချုပ်ပါတီ ဝန်ကြီးချုပ်များနှင့် ဝန်ကြီးများကိုလည်း ဖမ်းဆီးခဲ့သည်။

၂၁	ဒေါက်တာ ဇော်ဝင်း	ကျား	စစ်ကိုင်းတိုင်းဒေသကြီးလူမှုရေးဝေဝန်းကြီး	၁-ဖေဖော်ဝါရီ-၂၀၂၁			ဖေဖော်ဝါရီ ၂၆ ၊ ၂၀၂၁ နေ့တွင်လွတ်မြောက်	စစ်ကိုင်းတိုင်းဒေသကြီး	မြန်မာစစ်တပ်မှ အာဏာရယူပြီး ဒေါ်အောင်ဆန်းစုကြည်နှင့် သမ္မတ ဦးဝင်းမြင့်အပါအဝင် အကြီးတန်း အမျိုးသားဒီမိုကရေစီအဖွဲ့ချုပ်ပါတီ ခေါင်းဆောင်များအား ဖမ်းဆီးခဲ့သည်။ ပြည်နယ်နှင့်တိုင်းဒေသကြီးများရှိ အမျိုးသားဒီမိုကရေစီအဖွဲ့ချုပ်ပါတီ ဝန်ကြီးချုပ်များနှင့် ဝန်ကြီးများကိုလည်း ဖမ်းဆီးခဲ့သည်။
၂၂	(ဦး) သန်းညွန့်ဝင်း	ကျား	စစ်ကိုင်းတိုင်းဒေသကြီး လှုပ်စစ်၊ စက်မှုနှင့် လမ်းပန်းဆက်သွယ်ရေးဝန်ကြီး	၁-ဖေဖော်ဝါရီ-၂၀၂၁			ဖေဖော်ဝါရီ ၂၆ ၊ ၂၀၂၁ နေ့တွင်လွတ်မြောက်	စစ်ကိုင်းတိုင်းဒေသကြီး	မြန်မာစစ်တပ်မှ အာဏာရယူပြီး ဒေါ်အောင်ဆန်းစုကြည်နှင့် သမ္မတ ဦးဝင်းမြင့်အပါအဝင် အကြီးတန်း အမျိုးသားဒီမိုကရေစီအဖွဲ့ချုပ်ပါတီ ခေါင်းဆောင်များအား ဖမ်းဆီးခဲ့သည်။ ပြည်နယ်နှင့်တိုင်းဒေသကြီးများရှိ အမျိုးသားဒီမိုကရေစီအဖွဲ့ချုပ်ပါတီ ဝန်ကြီးချုပ်များနှင့် ဝန်ကြီးများကိုလည်း ဖမ်းဆီးခဲ့သည်။
၂၃	(U) Kam Za Mon	ကျား	စစ်ကိုင်းတိုင်းဒေသကြီး စိုက်ပျိုးရေး၊ မွေးမြူရေးနှင့် ဆည်မြောင်းဝန်ကြီး	၁-ဖေဖော်ဝါရီ-၂၀၂၁			ဖေဖော်ဝါရီ ၂၆ ၊ ၂၀၂၁ နေ့တွင်လွတ်မြောက်	စစ်ကိုင်းတိုင်းဒေသကြီး	မြန်မာစစ်တပ်မှ အာဏာရယူပြီး ဒေါ်အောင်ဆန်းစုကြည်နှင့် သမ္မတ ဦးဝင်းမြင့်အပါအဝင် အကြီးတန်း အမျိုးသားဒီမိုကရေစီအဖွဲ့ချုပ်ပါတီ ခေါင်းဆောင်များအား ဖမ်းဆီးခဲ့သည်။ ပြည်နယ်နှင့်တိုင်းဒေသကြီးများရှိ အမျိုးသားဒီမိုကရေစီအဖွဲ့ချုပ်ပါတီ ဝန်ကြီးချုပ်များနှင့် ဝန်ကြီးများကိုလည်း ဖမ်းဆီးခဲ့သည်။

၂၄	(U) Lar Htaung Htan	ကျား		ချင်းတိုင်းရင်းသားလူမျိုးရေးရာ ာဝန်ကြီး(စစ်ကိုင်းတိုင်းဒေ သကြီး)	၁-ဖေဖော်ဝါရီ-၂၀၂၁			ဖေဖော်ဝါရီ ၂၆ ၊ ၂၀၂၁ နေ့တွင်လွတ်မြောက်	စစ်ကိုင်းတိုင်းဒေသကြီး	မြန်မာစစ်တပ်မှ အာဏာရယူပြီး ဒေါ်အောင်ဆန်းစုကြည်နှင့် သမ္မတ ဦးဝင်းမြင့်အပါအဝင် အကြီးတန်း အမျိုးသားဒီမိုကရေစီအဖွဲ့ချုပ်ပါတီ ခေါင်းဆောင်များအား ဖမ်းဆီးခဲ့သည်။ ပြည်နယ်နှင့်တိုင်းဒေသကြီးများရှိ အမျိုးသားဒီမိုကရေစီအဖွဲ့ချုပ်ပါတီ ဝန်ကြီးချုပ်များနှင့် ဝန်ကြီးများကိုလည်း ဖမ်းဆီးခဲ့သည်။
၂၅	(ဦး) မြင့်ကြည်	ကျား		စစ်ကိုင်းတိုင်းဒေသကြီး စည်ပင်သာယာရေးဝန်ကြီး	၁-ဖေဖော်ဝါရီ-၂၀၂၁			ဖေဖော်ဝါရီ ၂၆ ၊ ၂၀၂၁ နေ့တွင်လွတ်မြောက်	စစ်ကိုင်းတိုင်းဒေသကြီး	မြန်မာစစ်တပ်မှ အာဏာရယူပြီး ဒေါ်အောင်ဆန်းစုကြည်နှင့် သမ္မတ ဦးဝင်းမြင့်အပါအဝင် အကြီးတန်း အမျိုးသားဒီမိုကရေစီအဖွဲ့ချုပ်ပါတီ ခေါင်းဆောင်များအား ဖမ်းဆီးခဲ့သည်။ ပြည်နယ်နှင့်တိုင်းဒေသကြီးများရှိ အမျိုးသားဒီမိုကရေစီအဖွဲ့ချုပ်ပါတီ ဝန်ကြီးချုပ်များနှင့် ဝန်ကြီးများကိုလည်း ဖမ်းဆီးခဲ့သည်။
၂၆	(ဒေါ်) ရီရီချို	မ		တနင်္သာရီတိုင်းဒေသကြီး စီမံကိန်းနှင့်ဘဏ္ဍာရေးဝန်ကြီး	၁-ဖေဖော်ဝါရီ-၂၀၂၁			ဖေဖော်ဝါရီ ၁၃ ၊ ၂၀၂၁ နေ့တွင်လွတ်မြောက်	တနင်္သာရီတိုင်းဒေသကြီး	မြန်မာစစ်တပ်မှ အာဏာရယူပြီး ဒေါ်အောင်ဆန်းစုကြည်နှင့် သမ္မတ ဦးဝင်းမြင့်အပါအဝင် အကြီးတန်း အမျိုးသားဒီမိုကရေစီအဖွဲ့ချုပ်ပါတီ ခေါင်းဆောင်များအား ဖမ်းဆီးခဲ့သည်။ ပြည်နယ်နှင့်တိုင်းဒေသကြီးများရှိ အမျိုးသားဒီမိုကရေစီအဖွဲ့ချုပ်ပါတီ ဝန်ကြီးချုပ်များနှင့် ဝန်ကြီးများကိုလည်း ဖမ်းဆီးခဲ့သည်။

၂၇	(ဦး) ဟိုပင်	ကျား	တနင်္သာရီတိုင်းဒေသကြီး လူမှုရေးနှင့်စည်ပင်သာယာ ရေးဝန်ကြီး	၁-ဖေဖော်ဝါရီ-၂၀၂၁			ဖေဖော်ဝါရီ ၁၇၊ ၂၀၂၁ နေ့တွင်လွတ်မြောက်	တနင်္သာရီတိုင်းဒေသကြီး	မြန်မာစစ်တပ်မှ အာဏာရယူပြီး ဒေါ်အောင်ဆန်းစုကြည်နှင့် သမ္မတ ဦးဝင်းမြင့်အပါအဝင် အကြီးတန်း အမျိုးသားဒီမိုကရေစီအဖွဲ့ချုပ်ပါတီ ခေါင်းဆောင်များအား ဖမ်းဆီးခဲ့သည်။ ပြည်နယ်နှင့်တိုင်းဒေသကြီးများရှိ အမျိုးသားဒီမိုကရေစီအဖွဲ့ချုပ်ပါတီ ဝန်ကြီးချုပ်များနှင့် ဝန်ကြီးများကိုလည်း ဖမ်းဆီးခဲ့သည်။
၂၈	(ဦး) ကျော်မင်း	ကျား	တနင်္သာရီတိုင်းဒေသကြီး လူဝင်မှုကြီးကြပ်ရေးနှင့် လူ့စွမ်းအားအရင်းအမြစ်ဝန် ကြီး	၁-ဖေဖော်ဝါရီ-၂၀၂၁			ဖေဖော်ဝါရီ ၁၇၊ ၂၀၂၁ နေ့တွင်လွတ်မြောက်	တနင်္သာရီတိုင်းဒေသကြီး	မြန်မာစစ်တပ်မှ အာဏာရယူပြီး ဒေါ်အောင်ဆန်းစုကြည်နှင့် သမ္မတ ဦးဝင်းမြင့်အပါအဝင် အကြီးတန်း အမျိုးသားဒီမိုကရေစီအဖွဲ့ချုပ်ပါတီ ခေါင်းဆောင်များအား ဖမ်းဆီးခဲ့သည်။ ပြည်နယ်နှင့်တိုင်းဒေသကြီးများရှိ အမျိုးသားဒီမိုကရေစီအဖွဲ့ချုပ်ပါတီ ဝန်ကြီးချုပ်များနှင့် ဝန်ကြီးများကိုလည်း ဖမ်းဆီးခဲ့သည်။
၂၉	(ဦး) စံကျော်လှ	ကျား	ရခိုင်ပြည်နယ် လွတ်တော်ဥက္ကဋ္ဌ	၁-ဖေဖော်ဝါရီ-၂၀၂၁			ဖေဖော်ဝါရီ ၅၊ ၂၀၂၁ တွင် ပြန်လွတ်လာ	ရခိုင်ပြည်နယ်	မြန်မာစစ်တပ်မှ အာဏာရယူပြီး ဒေါ်အောင်ဆန်းစုကြည်နှင့် သမ္မတ ဦးဝင်းမြင့်အပါအဝင် အကြီးတန်း အမျိုးသားဒီမိုကရေစီအဖွဲ့ချုပ်ပါတီ ခေါင်းဆောင်များအား ဖမ်းဆီးခဲ့သည်။ ပြည်နယ်နှင့်တိုင်းဒေသကြီးများရှိ အမျိုးသားဒီမိုကရေစီအဖွဲ့ချုပ်ပါတီ ဝန်ကြီးချုပ်များနှင့် ဝန်ကြီးများကိုလည်း ဖမ်းဆီးခဲ့သည်။

၃၀	Dain Khan Hphon	ကျား	ကချင်ပြည်နယ် လွတ်တော်ဒုဥက္ကဋ္ဌ	၁-ဖေဖော်ဝါရီ-၂၀၂၁			ဖေဖော်ဝါရီ ၂၊ ၂၀၂၁ တွင် ပြန်လွတ်လာ	ကချင်ပြည်နယ်	မြန်မာစစ်တပ်မှ အာဏာရယူပြီး ဒေါ်အောင်ဆန်းစုကြည်နှင့် သမ္မတ ဦးဝင်းမြင့်အပါအဝင် အကြီးတန်း အမျိုးသားဒီမိုကရေစီအဖွဲ့ချုပ်ပါတီ ခေါင်းဆောင်များအား ဖမ်းဆီးခဲ့သည်။ ပြည်နယ်နှင့်တိုင်းဒေသကြီးများရှိ အမျိုးသားဒီမိုကရေစီအဖွဲ့ချုပ်ပါတီ ဝန်ကြီးချုပ်များနှင့် ဝန်ကြီးများကိုလည်း ဖမ်းဆီးခဲ့သည်။
၃၁	(ဦး) သန်း	ကျား	စစ်ကိုင်းတိုင်းဒေသကြီးလွတ် တော်ဥက္ကဋ္ဌ	၁-ဖေဖော်ဝါရီ-၂၀၂၁			ဖေဖော်ဝါရီ ၂၆၊ ၂၀၂၁ တွင် ပြန်လွတ်လာ	စစ်ကိုင်းတိုင်းဒေသကြီး	မြန်မာစစ်တပ်မှ အာဏာရယူပြီး ဒေါ်အောင်ဆန်းစုကြည်နှင့် သမ္မတ ဦးဝင်းမြင့်အပါအဝင် အကြီးတန်း အမျိုးသားဒီမိုကရေစီအဖွဲ့ချုပ်ပါတီ ခေါင်းဆောင်များအား ဖမ်းဆီးခဲ့သည်။ ပြည်နယ်နှင့်တိုင်းဒေသကြီးများရှိ အမျိုးသားဒီမိုကရေစီအဖွဲ့ချုပ်ပါတီ ဝန်ကြီးချုပ်များနှင့် ဝန်ကြီးများကိုလည်း ဖမ်းဆီးခဲ့သည်။
၃၂	(ဦး) ဘိုသန်းညွန့်	ကျား	စစ်ကိုင်းတိုင်းဒေသကြီးလွတ် တော်ဒုဥက္ကဋ္ဌ	၁-ဖေဖော်ဝါရီ-၂၀၂၁			ဖေဖော်ဝါရီ ၂၆၊ ၂၀၂၁ တွင် ပြန်လွတ်လာ	စစ်ကိုင်းတိုင်းဒေသကြီး	မြန်မာစစ်တပ်မှ အာဏာရယူပြီး ဒေါ်အောင်ဆန်းစုကြည်နှင့် သမ္မတ ဦးဝင်းမြင့်အပါအဝင် အကြီးတန်း အမျိုးသားဒီမိုကရေစီအဖွဲ့ချုပ်ပါတီ ခေါင်းဆောင်များအား ဖမ်းဆီးခဲ့သည်။ ပြည်နယ်နှင့်တိုင်းဒေသကြီးများရှိ အမျိုးသားဒီမိုကရေစီအဖွဲ့ချုပ်ပါတီ ဝန်ကြီးချုပ်များနှင့် ဝန်ကြီးများကိုလည်း ဖမ်းဆီးခဲ့သည်။

၃၃	(ဦး) ခင်မောင်အေး	ကျား	တနင်္သာရီတိုင်းဒေသကြီးလွတ်တော်ဥက္ကဋ္ဌ	၁-ဖေဖော်ဝါရီ-၂၀၂၁			ဖေဖော်ဝါရီ ၁၃၊ ၂၀၂၁ တွင် ပြန်လွတ်လာ	တနင်္သာရီတိုင်းဒေသကြီး	မြန်မာစစ်တပ်မှ အာဏာရယူပြီး ဒေါ်အောင်ဆန်းစုကြည်နှင့် သမ္မတ ဦးဝင်းမြင့်အပါအဝင် အကြီးတန်း အမျိုးသားဒီမိုကရေစီအဖွဲ့ချုပ်ပါတီ ခေါင်းဆောင်များအား ဖမ်းဆီးခဲ့သည်။ ပြည်နယ်နှင့်တိုင်းဒေသကြီးများရှိ အမျိုးသားဒီမိုကရေစီအဖွဲ့ချုပ်ပါတီ ဝန်ကြီးချုပ်များနှင့် ဝန်ကြီးများကိုလည်း ဖမ်းဆီးခဲ့သည်။
၃၄	(U) Deih Thang	ကျား	ဒုတိယလွတ်တော်ဥက္ကဋ္ဌ (ချင်းပြည်နယ်)	၁-ဖေဖော်ဝါရီ-၂၀၂၁			ဖေဖော်ဝါရီ ၂၆၊ ၂၀၂၁ တွင် ပြန်လွတ်လာ	ချင်းပြည်နယ်	မြန်မာစစ်တပ်မှ အာဏာရယူပြီး ဒေါ်အောင်ဆန်းစုကြည်နှင့် သမ္မတ ဦးဝင်းမြင့်အပါအဝင် အကြီးတန်း အမျိုးသားဒီမိုကရေစီအဖွဲ့ချုပ်ပါတီ ခေါင်းဆောင်များအား ဖမ်းဆီးခဲ့သည်။ ပြည်နယ်နှင့်တိုင်းဒေသကြီးများရှိ အမျိုးသားဒီမိုကရေစီအဖွဲ့ချုပ်ပါတီ ဝန်ကြီးချုပ်များနှင့် ဝန်ကြီးများကိုလည်း ဖမ်းဆီးခဲ့သည်။
၃၅	(ဒေါ်) ခင်စောဝေ	မ	လွတ်တော်ကိုယ်စားလှယ် (ANP)	၁-ဖေဖော်ဝါရီ-၂၀၂၁			ဖေဖော်ဝါရီ ၁၊ ၂၀၂၁ တွင် ပြန်လွတ်လာ	ရခိုင်ပြည်နယ်	မြန်မာစစ်တပ်မှ အာဏာရယူပြီး ဒေါ်အောင်ဆန်းစုကြည်နှင့် သမ္မတ ဦးဝင်းမြင့်အပါအဝင် အကြီးတန်း အမျိုးသားဒီမိုကရေစီအဖွဲ့ချုပ်ပါတီ ခေါင်းဆောင်များအား ဖမ်းဆီးခဲ့သည်။ ပြည်နယ်နှင့်တိုင်းဒေသကြီးများရှိ အမျိုးသားဒီမိုကရေစီအဖွဲ့ချုပ်ပါတီ ဝန်ကြီးချုပ်များနှင့် ဝန်ကြီးများကိုလည်း ဖမ်းဆီးခဲ့သည်။

၃၆	(ဦး) စိုးစိုး	ကျား		အမျိုးသားလွတ်တော်၊ MP	ဖေဖော်ဝါရီ			မတ်လ ၁၇ ရက်နေ့တွင် လွတ်မြောက်ခဲ့သည်		မြန်မာစစ်တပ်မှ အာဏာရယူပြီး ဒေါ်အောင်ဆန်းစုကြည်နှင့် သမ္မတ ဦးဝင်းမြင့်အပါအဝင် အကြီးတန်း အမျိုးသားဒီမိုကရေစီအဖွဲ့ချုပ်ပါတီ ခေါင်းဆောင်များအား ဖမ်းဆီးခဲ့သည်။ ပြည်နယ်နှင့်တိုင်းဒေသကြီးများရှိ အမျိုးသားဒီမိုကရေစီအဖွဲ့ချုပ်ပါတီ ဝန်ကြီးချုပ်များနှင့် ဝန်ကြီးများကိုလည်း ဖမ်းဆီးခဲ့သည်။
၃၇	(ဦး) ကျော်လင်း	ကျား		ဒုတိယဝန်ကြီး၊ ဆောက်လုပ်ရေးဝန်ကြီးဌာန	ဖေဖော်ဝါရီ			မတ်လ ၁၇ ရက်နေ့တွင် လွတ်မြောက်ခဲ့သည်	နေပြည်တော်	မြန်မာစစ်တပ်မှ အာဏာရယူပြီး ဒေါ်အောင်ဆန်းစုကြည်နှင့် သမ္မတ ဦးဝင်းမြင့်အပါအဝင် အကြီးတန်း အမျိုးသားဒီမိုကရေစီအဖွဲ့ချုပ်ပါတီ ခေါင်းဆောင်များအား ဖမ်းဆီးခဲ့သည်။ ပြည်နယ်နှင့်တိုင်းဒေသကြီးများရှိ အမျိုးသားဒီမိုကရေစီအဖွဲ့ချုပ်ပါတီ ဝန်ကြီးချုပ်များနှင့် ဝန်ကြီးများကိုလည်း ဖမ်းဆီးခဲ့သည်။
၃၈	(ဦး) ဌေးလွင်	ကျား		မူဆယ်မြို့နယ် အမျိုးသားဒီမိုကရေစီအဖွဲ့ချုပ် ပါတီ	ဖေဖော်ဝါရီ	သဘာဝဘေးအန္တရာယ် စီမံခန့်ခွဲမှုဥပဒေ ပုဒ်မ ၂၅		မေလ ၂၈ ရက်နေ့တွင် ပြန်လည်လွတ်မြောက် ခဲ့သည်။	မူဆယ်မြို့နယ်၊ ရှမ်းပြည်နယ်	အာဏာသိမ်းမှုပြီးနောက်တွင် အဖမ်းခံရသည်။
၃၉	(ဦး) သန်းမြင့်ဦး	ကျား		ဥက္ကဋ္ဌ၊ မူဆယ် ၁၀၅ မိုင် ကုန်သွယ်ရေးဇုန်	ဖေဖော်ဝါရီ	သဘာဝဘေးအန္တရာယ် စီမံခန့်ခွဲမှုဥပဒေ ပုဒ်မ ၂၅		မေလ ၂၈ ရက်နေ့တွင် ပြန်လည်လွတ်မြောက် ခဲ့သည်။	မူဆယ်၊ ရှမ်းပြည်နယ်	စစ်အာဏာသိမ်းမှုကို ဆန့်ကျင်သည့် ဆန္ဒပြပွဲတွင် ပါဝင်သောကြောင့်
၄၀	(ဦး) ဇော်ဌေး	ကျား		ညွှန်ကြားရေးမှူးချုပ်၊ နိုင်ငံတော်အတိုင်ပင်ခံရုံး။	၂၂-မေ-၂၁			လွတ်မြောက်	နေပြည်တော်	

၄၁	(ဦး) ဇော်လွင်	ကျား	အမျိုးသားဒီမိုကရေစီအဖွဲ့ချုပ်ပါတီ၊ မြစ်ကြီးနားမြို့	၁-ဖေဖော်ဝါရီ-၂၀၂၁				ဖေဖော်ဝါရီ ၂ ရက်နေ့တွင် လွှတ်မြောက်ခဲ့သည်။	မြစ်ကြီးနား၊ ကချင်ပြည်နယ်	မြန်မာစစ်တပ်မှ အာဏာရယူပြီး ဒေါ်အောင်ဆန်းစုကြည်နှင့် သမ္မတ ဦးဝင်းမြင့်အပါအဝင် အကြီးတန်း အမျိုးသားဒီမိုကရေစီအဖွဲ့ချုပ်ပါတီ ခေါင်းဆောင်များအား ဖမ်းဆီးခဲ့သည်။ ပြည်နယ်နှင့်တိုင်းဒေသကြီးများရှိ အမျိုးသားဒီမိုကရေစီအဖွဲ့ချုပ်ပါတီ ဝန်ကြီးချုပ်များနှင့် ဝန်ကြီးများကိုလည်း ဖမ်းဆီးခဲ့သည်။
၄၂	(ဦး) မိုးဟန်စင်	ကျား	ဥက္ကဋ္ဌ၊ အမျိုးသားဒီမိုကရေစီအဖွဲ့ချုပ်ပါတီ၊ ဝိုင်းမော်မြို့နယ်	၁-ဖေဖော်ဝါရီ-၂၀၂၁				ဖေဖော်ဝါရီ ၂ ရက်နေ့တွင် လွှတ်မြောက်ခဲ့သည်။	ကချင်ပြည်နယ်	မြန်မာစစ်တပ်မှ အာဏာရယူပြီး ဒေါ်အောင်ဆန်းစုကြည်နှင့် သမ္မတ ဦးဝင်းမြင့်အပါအဝင် အကြီးတန်း အမျိုးသားဒီမိုကရေစီအဖွဲ့ချုပ်ပါတီ ခေါင်းဆောင်များအား ဖမ်းဆီးခဲ့သည်။ ပြည်နယ်နှင့်တိုင်းဒေသကြီးများရှိ အမျိုးသားဒီမိုကရေစီအဖွဲ့ချုပ်ပါတီ ဝန်ကြီးချုပ်များနှင့် ဝန်ကြီးများကိုလည်း ဖမ်းဆီးခဲ့သည်။
၄၃	(ဦး) ချစ်ဆွေ	ကျား	အမျိုးသားဒီမိုကရေစီအဖွဲ့ချုပ်ပါတီ၊ ဝိုင်းမော်မြို့နယ်	၁-ဖေဖော်ဝါရီ-၂၀၂၁				ဖေဖော်ဝါရီ ၂ ရက်နေ့တွင် လွှတ်မြောက်ခဲ့သည်။	ကချင်ပြည်နယ်	မြန်မာစစ်တပ်မှ အာဏာရယူပြီး ဒေါ်အောင်ဆန်းစုကြည်နှင့် သမ္မတ ဦးဝင်းမြင့်အပါအဝင် အကြီးတန်း အမျိုးသားဒီမိုကရေစီအဖွဲ့ချုပ်ပါတီ ခေါင်းဆောင်များအား ဖမ်းဆီးခဲ့သည်။ ပြည်နယ်နှင့်တိုင်းဒေသကြီးများရှိ အမျိုးသားဒီမိုကရေစီအဖွဲ့ချုပ်ပါတီ ဝန်ကြီးချုပ်များနှင့် ဝန်ကြီးများကိုလည်း ဖမ်းဆီးခဲ့သည်။

၄၄	(ဦး) မြင့်ကြည်	ကျား	အမျိုးသားဒီမိုကရေစီအဖွဲ့ချုပ်ပါတီ အတွင်းရေးမှူး၊စစ်ကိုင်းတိုင်း	၁-ဖေဖော်ဝါရီ-၂၀၂၁			ဖေဖော်ဝါရီ ၂၆ရက်နေ့တွင် လွှတ်မြောက်ခဲ့သည်။	စစ်ကိုင်းတိုင်းဒေသကြီး	မြန်မာစစ်တပ်မှ အာဏာရယူပြီး ဒေါ်အောင်ဆန်းစုကြည်နှင့် သမ္မတ ဦးဝင်းမြင့်အပါအဝင် အကြီးတန်း အမျိုးသားဒီမိုကရေစီအဖွဲ့ချုပ်ပါတီ ခေါင်းဆောင်များအား ဖမ်းဆီးခဲ့သည်။ ပြည်နယ်နှင့်တိုင်းဒေသကြီးများရှိ အမျိုးသားဒီမိုကရေစီအဖွဲ့ချုပ်ပါတီ ဝန်ကြီးချုပ်များနှင့် ဝန်ကြီးများကိုလည်း ဖမ်းဆီးခဲ့သည်။
၄၅	(ဦး) စိုးမြင့်ထိန်	ကျား	ရန်ကုန်မြို့ အန်အလ်ဒီ အတွင်းရေးမှူး	၂၂-မေ-၂၁			ဇွန်လ ၂ ရက်နေ့တွင် ပြန်လည်လွှတ်မြောက် ခဲ့သည်။	မြောက်ဥက္ကလာပမြို့နယ်၊ ရန်ကုန်တိုင်းဒေသကြီး	
၄၆	(ကို) သက်နိုင်	ကျား	မြို့နယ် EC NLD	၆-ဇွန်-၂၁			ဇွန်လ ၈ ရက်နေ့တွင် ပြန်လည်လွှတ်မြောက် ခဲ့သည်။	သစ်နန်းကျွန်းမြို့နယ်၊ရန်ကုန် တိုင်းဒေသကြီး	
၄၇	Matthew O'Kane	ကျား	စီးပွားရေးအကြံပေး	၁၉-မတ်-၂၁			ဧပြီလ ၄ ရက်နေ့တွင် ပြန်လည်လွှတ်မြောက် ခဲ့သည်။	ရန်ကုန်မြို့	အာဏာသိမ်းမှုပြီးနောက်တွင် အဖမ်းခံရသည်။
၄၈	Christa Avery	မ	စီးပွားရေးအကြံပေး	၁၉-မတ်-၂၁			ဧပြီလ ၄ ရက်နေ့တွင် ပြန်လည်လွှတ်မြောက် ခဲ့သည်။	ရန်ကုန်မြို့	အာဏာသိမ်းမှုပြီးနောက်တွင် အဖမ်းခံရသည်။
၄၉	(ကို) မျိုးအောင်ချို	ကျား	ဆရာ	၈-ဖေဖော်ဝါရီ-၂၀၂၁	သဘာဝဘေးအန္တရာယ် စီမံခန့်ခွဲမှုဥပဒေ ပုဒ်မ ၂၅	Ann Township Administrator (U) Maung Shwe Aye	ဖေဖော်ဝါရီ ၂၄ရက်နေ့တွင် လွှတ်မြောက်ခဲ့သည်။	အမ်းမြို့နယ်၊ ရခိုင်ပြည်နယ်	စစ်အာဏာသိမ်းမှုကို ဆန့်ကျင်သည့် ဆန္ဒပြပွဲတွင် ပါဝင်သောကြောင့်

၅၀	(မ) အေးကြည်ကြည်စိန်	မ		အခြေခံပညာမူလတန်းကျောင်း အမှတ် (၄) (ပမတီး)	၁၉-ဖေဖော်ဝါရီ-၂၀၂၁			ဖေဖော်ဝါရီ ၁၉ ရက်နေ့တွင် လွတ်မြောက်ခဲ့သည်။	မြစ်ကြီးနား၊ ကချင်ပြည်နယ်	အကြမ်းမဖက် အာဏာဖီဆန်ရေးအရပ်သား လှုပ်ရှားမှု တွင် ပါဝင်သောကြောင့် အဖမ်းခံရသည်။
၅၁	(မ) အေးချမ်းမေ	မ		ဆရာမ (ဝေမော်)	၁၉-ဖေဖော်ဝါရီ-၂၀၂၁			ဖေဖော်ဝါရီ ၁၉ ရက်နေ့တွင် လွတ်မြောက်ခဲ့သည်။	မြစ်ကြီးနား၊ ကချင်ပြည်နယ်	အကြမ်းမဖက် အာဏာဖီဆန်ရေးအရပ်သား လှုပ်ရှားမှု တွင် ပါဝင်သောကြောင့် အဖမ်းခံရသည်။
၅၂	(ဒေါ်) အိပလု(စ်)ခမ်း	မ		အထက်တန်းပြဆရာမ (အထက (၁၂)၊ လှိုင်သာယာမြို့)	၃-မတ်-၂၁			မတ် ၂၄ ရက်နေ့တွင် လွတ်မြောက်ခဲ့သည်။	လှိုင်သာယာမြို့နယ်၊ ရန်ကုန်တိုင်းဒေသကြီး	
၅၃	(ဦး) တင်မောင်	ကျား		လက်ထောက်ပညာရေးမှူး၊ နက်မောက်မြို့နယ်ပညာရေးဌာန	၂၁-မတ်-၂၁			မတ် ၂၃ ရက်နေ့တွင် လွတ်မြောက်ခဲ့သည်။	မြို့မကွက်သစ်၊ နက်မောက်မြို့နယ်၊ မကွေးတိုင်းဒေသကြီး	CDM လှုပ်ရှားမှုတွင် ပါဝင်မှုကြောင့် ဖမ်းဆီးခံခဲ့ရသည်။
၅၄	(ဦး) ညိုဝင်း	ကျား		အလယ်တန်းပြ ကျောင်းဆရာ	၇-ဧပြီ-၂၀၂၁	ရဲ		ဧပြီ ၉ ရက်နေ့တွင် ပြန်လည် လွတ်မြောက်ခဲ့သည်။	ကျွဲဆွဲကျေးရွာ၊ တန့်ဆည်မြို့	အိမ်ရှေ့တွင် သဲအိတ်အကာအကွယ်များထားသဖြင့် ဟုဆိုကာ ဖမ်းသွားသည်။ CDM လုပ်နေသူ ကျောင်းဆရာဖြစ်သည်။
၅၅	(ဦး) မြင့်သိန်း	ကျား		ဆရာ	၁၀-မေ-၂၁			လွတ်မြောက်	လက်ပန်ကျေးရွာ၊ ဝေါမြို့နယ်၊ ပဲခူးတိုင်းဒေသကြီး	
၅၆	(မ) မေမြတ်နိုင်	မ		ဆရာမ	၁၀-မေ-၂၁			လွတ်မြောက်	လက်ပန်ကျေးရွာ၊ ဝေါမြို့နယ်၊ ပဲခူးတိုင်းဒေသကြီး	
၅၇	(ဒေါ်) လှလှဝင်း	မ		ဆရာမ(အမက ၁၄တောင်ဒဂုံ)	၁၈-မေ-၂၁			လွတ်မြောက်	ဒဂုံမြို့သစ်တောင်ပိုင်းမြို့နယ်၊ ရန်ကုန်တိုင်းဒေသကြီး။	
၅၈	(ဦး) ကျော်ဆန်းမင်း	ကျား		ဆရာ (ဥပဒေပညာဌာန) ထားဝယ် တက္ကသိုလ်	၄-ဇွန်-၂၁			ဇွန်လ ၁၁ ရက်နေ့တွင် ပြန်လည်လွတ်မြောက် လာခဲ့သည်။	မိုးညိုမြို့နယ်၊ ပဲခူးတိုင်းဒေသကြီး	

၅၉	(ကို) သီဟအောင်	ကျား		CDM ကျောင်းဆရာ	၁၆-ဇွန်-၂၁			၂၀၂၁ ခုနှစ်၊ ဇွန်လ ၁၇ ရက်နေ့တွင်ပြန်လည်လွှတ် မြောက်လာသည်။	ကင်းပိုင်ချုံကျေးရွာ၊ အင်းတကော်မြို့၊ ပဲခူးမြို့နယ်၊ ပဲခူးတိုင်းဒေသကြီး	
၆၀	(ဦး) ဝင်းဖေ	ကျား		နိုင်ငံရေးတက်ကြွလှုပ်ရှားသူ (နိုင်ငံရေးအကျဉ်းသားဟောင်း ဝေး)	၉-ဖေဖော်ဝါရီ-၂၀၂၁			ဖေဖော်ဝါရီလတွင် ပြန်လွှတ်လာသည်။	ထားဝယ်စီရင်စု၊ တနင်္သာရီတိုင်းဒေသကြီး	အာဏာသိမ်းမှုပြီးနောက်တွင် အဖမ်းခံရသည်။
၆၁	(ကို) ဖြူဖွေး	ကျား		တက်ကြွလှုပ်ရှားသူ (နိုင်ငံရေးအကျဉ်းသားဟောင်း ဝေး)	၁၂-ဖေဖော်ဝါရီ-၂၀၂၁	သဘာဝဘေးအန္တရာယ် စီမံခန့်ခွဲမှုဥပဒေ ပုဒ်မ ၂၅	အမှတ် (၁) ပြည်ရဲစခန်း	ဖေဖော်ဝါရီလ ၁၂ ရက်နေ့တွင် ပြန်လွှတ်လာသည်။	ပြည်မြို့၊ ပဲခူးတိုင်းဒေသကြီး	စစ်အာဏာသိမ်းမှုကို ဆန့်ကျင်သည့် ဆန္ဒပြပွဲကို ဦးဆောင်သောကြောင့်
၆၂	(ကို) ဇော်မင်းဦး	ကျား		အလုပ်သမားရေးလှုပ်ရှားသူ (FED)	၁၁-ဇွန်-၂၀၂၁			ဇွန်လ ၁၂ ရက်နေ့တွင် ပြန်လွှတ်လာသည်။	ပဲခူးမြို့နယ်၊ ပဲခူးတိုင်းဒေသကြီး	လက်နက်များရောင်းဝယ်နေသည်ဟုစွပ်စွဲခြင်းခံရကာ ဖမ်းဆီးခြင်းခံရ
၆၃	မိုင်ရတနာအောင်	မ		တက္ကသိုလ်ကျောင်းသူ (ရခိုင်ပြည်နယ်ရှိ ချင်းတက္ကသိုလ်ကျောင်းသား ကျောင်းသူများ)	၉-ဖေဖော်ဝါရီ-၂၀၂၁	သဘာဝဘေးအန္တရာယ် စီမံခန့်ခွဲမှုဥပဒေ ပုဒ်မ ၂၅ and S: 19 of the Peaceful Assembly and Peaceful Procession Law	အမ်းမြို့နယ်အုပ်ချုပ်ရေးမှူး (ဦး) မောင်ရွှေအေး	၂၀၂၁၊ ဖေဖော်ဝါရီလ ၂၄ ရက်တွင် ဒဏ်ငွေပေးဆောင်ပြီး ပြန်လွှတ်လာသည်။	အမ်း၊ ရခိုင်ပြည်နယ်	စစ်အာဏာသိမ်းမှုကို ဆန့်ကျင်သည့် ဆန္ဒပြပွဲတွင် ပါဝင်သောကြောင့်
၆၄	ဆလိုင်မင်းထိုက်အောင်	ကျား		တက္ကသိုလ်ကျောင်းသူ (ရခိုင်ပြည်နယ်ရှိ ချင်းတက္ကသိုလ်ကျောင်းသား ကျောင်းသူများ)	၁၀-ဖေဖော်ဝါရီ-၂၀၂၁	သဘာဝဘေးအန္တရာယ် စီမံခန့်ခွဲမှုဥပဒေ ပုဒ်မ ၂၅ and S: 19 of the Peaceful Assembly and Peaceful Procession Law	အမ်းမြို့နယ်အုပ်ချုပ်ရေးမှူး (ဦး) မောင်ရွှေအေး	၂၀၂၁၊ ဖေဖော်ဝါရီလ ၂၄ ရက်တွင် ဒဏ်ငွေပေးဆောင်ပြီး ပြန်လွှတ်လာသည်။	အမ်း၊ ရခိုင်ပြည်နယ်	စစ်အာဏာသိမ်းမှုကို ဆန့်ကျင်သည့် ဆန္ဒပြပွဲတွင် ပါဝင်သောကြောင့်
၆၅	(ကို) ဟိန်းဇော်အောင်	ကျား		တက္ကသိုလ်ကျောင်းသား (မော်လမြိုင်တက္ကသိုလ်ကျောင်းသားသမဂ္ဂ)	၁၂-ဖေဖော်ဝါရီ-၂၀၂၁			ဖေဖော်ဝါရီလ ၁၂ ရက်နေ့တွင် ပြန်လွှတ်လာသည်။	မော်လမြိုင်၊ ဗွန်ပြည်နယ်	စစ်အာဏာသိမ်းမှုကို ဆန့်ကျင်သည့် ဆန္ဒပြပွဲတွင် ပါဝင်သောကြောင့်
၆၆	(ကို) ပြည့်စုံဖြိုး	ကျား		တက္ကသိုလ်ကျောင်းသား (မော်လမြိုင်တက္ကသိုလ်ကျောင်းသားသမဂ္ဂ)	၁၂-ဖေဖော်ဝါရီ-၂၀၂၁			ဖေဖော်ဝါရီလ ၁၂ ရက်နေ့တွင် ပြန်လွှတ်လာသည်။	မော်လမြိုင်၊ ဗွန်ပြည်နယ်	စစ်အာဏာသိမ်းမှုကို ဆန့်ကျင်သည့် ဆန္ဒပြပွဲတွင် ပါဝင်သောကြောင့်

၆၇	(ကို) ထွန်းငြိမ်းဦး	ကျား		တက္ကသိုလ်ကျောင်းသား (မော်လမြိုင်တက္ကသိုလ်ကျောင်းသားသမဂ္ဂ)	၁၂-ဖေဖော်ဝါရီ-၂၀၂၁			ဖေဖော်ဝါရီလ ၁၂ ရက်နေ့တွင် ပြန်လွှတ်လာသည်။	မော်လမြိုင်၊ မွန်ပြည်နယ်	စစ်အာဏာသိမ်းမှုကို ဆန့်ကျင်သည့် ဆန္ဒပြပွဲတွင် ပါဝင်သောကြောင့်
၆၈	(မ) ခြူးချစ်ချစ်ကျော်	မ		ကျောင်းသူ (သမိုင်း-အဝေးသင်)	၂၇-ဖေဖော်ဝါရီ-၂၀၂၁			လွတ်မြောက်	ရန်ကုန်တိုင်းဒေသကြီး	စစ်အာဏာသိမ်းမှုကို ဆန့်ကျင်သည့် ဆန္ဒပြပွဲတွင် ပါဝင်သောကြောင့်
၆၉	(မ) ဆုရတနာအောင်	မ		ဥပဒေဒုတိယနှစ်ကျောင်းသူ	၂၇-ဖေဖော်ဝါရီ-၂၀၂၁			လွတ်မြောက်	ရန်ကုန်တိုင်းဒေသကြီး	စစ်အာဏာသိမ်းမှုကို ဆန့်ကျင်သည့် ဆန္ဒပြပွဲတွင် ပါဝင်သောကြောင့်
၇၀	(မောင်) ဇွဲထက်	ကျား		ကျောင်းသား (သမိုင်းအဝေးသင်)	၂၇-ဖေဖော်ဝါရီ-၂၀၂၁			လွတ်မြောက်	ရန်ကုန်တိုင်းဒေသကြီး	စစ်အာဏာသိမ်းမှုကို ဆန့်ကျင်သည့် ဆန္ဒပြပွဲတွင် ပါဝင်သောကြောင့်
၇၁	(မောင်) အောင်ကျော်ဖြိုး	ကျား	ဦးကျော်စိုးမိုး	ကျောင်းသား (နိုင်ငံတကာခရီးသွားစဉ်လမ်းညွှန်စီမံမှု ဘာသာရပ်၊ ယူနန်မင်းစူ တက္ကသိုလ်)	၂၇-ဖေဖော်ဝါရီ-၂၀၂၁			လွတ်မြောက်	ရန်ကုန်တိုင်းဒေသကြီး	စစ်အာဏာသိမ်းမှုကို ဆန့်ကျင်သည့် ဆန္ဒပြပွဲတွင် ပါဝင်သောကြောင့်
၇၂	(ကို) သီဟအောင်	ကျား		ဆေးကျောင်းသား	၂၇-ဖေဖော်ဝါရီ-၂၀၂၁			၂၈-ဖေဖော်ဝါရီ-၂၀၂၁ တွင် ပြန်လည်လွတ်မြောက်	မုံရွာမြို့၊ စစ်ကိုင်းတိုင်း	စစ်အာဏာရှင်ဆန့်ကျင်ရေးဆန္ဒပြပွဲတွင် ပါဝင်ခြင်းကြောင့်ဖမ်းဆီးခံရ။
၇၃	(မောင်) မင်းခန့်ကိုကို	ကျား		ဆေးကျောင်းသား	၂၈-ဖေဖော်ဝါရီ-၂၀၂၁			၂၀၂၁ ခုနှစ်၊ ဖေဖော်ဝါရီလ ၂၆ ရက်တွင် ပြန်လွှတ်ခဲ့သည်။	သာကေတမြို့နယ်၊ရန်ကုန်တိုင်းဒေသကြီး	စစ်အာဏာသိမ်းမှုကို ဆန့်ကျင်သည့် ဆန္ဒပြပွဲတွင် ပါဝင်သောကြောင့်
၇၄	(မ) မေမြတ်ချယ်မြင့်	မ		ဆေးတက္ကသိုလ်-၁၊ ဒုတိယနှစ် ဆေးကျောင်းသူ	၂၈-ဖေဖော်ဝါရီ-၂၀၂၁			ဖေဖော်ဝါရီလ ၂၈ ရက်တွင် ပြန်လွှတ်ခဲ့သည်။	ရန်ကုန်တိုင်းဒေသကြီး	ဆေးတက္ကသိုလ်ကျောင်းသား၊ကျောင်းသူများသပိတ်အား ရဲတပ်ဖွဲ့များက ဖြိုခွင်းပြီးနောက် ဆေးကျောင်းသား ၁၀၀ ထက်မနည်း ရန်ကင်း၊ ကျောက်ကုန်းမြို့နယ်တွင် ဖမ်းဆီးခံရသည်။
၇၅	(မ) မေခိုင်စံ	မ		ဆေးတက္ကသိုလ်-၁	၂၈-ဖေဖော်ဝါရီ-၂၀၂၁			ဖေဖော်ဝါရီလ ၂၈ ရက်တွင် ပြန်လွှတ်ခဲ့သည်။	ရန်ကုန်တိုင်းဒေသကြီး	ဆေးတက္ကသိုလ်ကျောင်းသား၊ကျောင်းသူများသပိတ်အား ရဲတပ်ဖွဲ့များက ဖြိုခွင်းပြီးနောက် ဆေးကျောင်းသား ၁၀၀ ထက်မနည်း ရန်ကင်း၊ ကျောက်ကုန်းမြို့နယ်တွင် ဖမ်းဆီးခံရသည်။

၇၆	ဒေါက်တာ ချယ်ရီလွင်	မ		ဆေးတက္ကသိုလ်-၁	၂၈-ဖေဖော်ဝါရီ-၂၀၂၁			ဖေဖော်ဝါရီလ ၂၈ ရက်တွင် ပြန်လွှတ်ခဲ့သည်။	ရန်ကုန်တိုင်းဒေသကြီး	ဆေးတက္ကသိုလ်ကျောင်းသား၊ကျောင်း သူများသပိတ်အား ရဲ့တပ်ဖွဲ့များက ဖြိုခွင်းပြီးနောက် ဆေးကျောင်းသား ၁၀၀ ထက်မနည်း ရန်ကင်း၊ ကျောက်ကုန်းမြို့နယ်တွင် ဖမ်းဆီးခံရသည်။
၇၇	ဒေါက်တာ ဇွန်ဝတ်မူန်	မ		ဆေးတက္ကသိုလ်-၁	၂၈-ဖေဖော်ဝါရီ-၂၀၂၁			ဖေဖော်ဝါရီလ ၂၈ ရက်တွင် ပြန်လွှတ်ခဲ့သည်။	ရန်ကုန်တိုင်းဒေသကြီး	ဆေးတက္ကသိုလ်ကျောင်းသား၊ကျောင်း သူများသပိတ်အား ရဲ့တပ်ဖွဲ့များက ဖြိုခွင်းပြီးနောက် ဆေးကျောင်းသား ၁၀၀ ထက်မနည်း ရန်ကင်း၊ ကျောက်ကုန်းမြို့နယ်တွင် ဖမ်းဆီးခံရသည်။
၇၈	ဒေါက်တာ မေမြတ်မွန်ကျော်	မ		ဆေးတက္ကသိုလ်-၁	၂၈-ဖေဖော်ဝါရီ-၂၀၂၁			ဖေဖော်ဝါရီလ ၂၈ ရက်တွင် ပြန်လွှတ်ခဲ့သည်။	ရန်ကုန်တိုင်းဒေသကြီး	ဆေးတက္ကသိုလ်ကျောင်းသား၊ကျောင်း သူများသပိတ်အား ရဲ့တပ်ဖွဲ့များက ဖြိုခွင်းပြီးနောက် ဆေးကျောင်းသား ၁၀၀ ထက်မနည်း ရန်ကင်း၊ ကျောက်ကုန်းမြို့နယ်တွင် ဖမ်းဆီးခံရသည်။
၇၉	(မ) အေးဌေး	မ		ဆေးတက္ကသိုလ်-၁	၂၈-ဖေဖော်ဝါရီ-၂၀၂၁			ဖေဖော်ဝါရီလ ၂၈ ရက်တွင် ပြန်လွှတ်ခဲ့သည်။	ရန်ကုန်တိုင်းဒေသကြီး	ဆေးတက္ကသိုလ်ကျောင်းသား၊ကျောင်း သူများသပိတ်အား ရဲ့တပ်ဖွဲ့များက ဖြိုခွင်းပြီးနောက် ဆေးကျောင်းသား ၁၀၀ ထက်မနည်း ရန်ကင်း၊ ကျောက်ကုန်းမြို့နယ်တွင် ဖမ်းဆီးခံရသည်။
၈၀	ဒေါက်တာ ခင်ဆွေလွင်	မ		ဆေးတက္ကသိုလ်-၁	၂၈-ဖေဖော်ဝါရီ-၂၀၂၁			ဖေဖော်ဝါရီလ ၂၈ ရက်တွင် ပြန်လွှတ်ခဲ့သည်။	ရန်ကုန်တိုင်းဒေသကြီး	ဆေးတက္ကသိုလ်ကျောင်းသား၊ကျောင်း သူများသပိတ်အား ရဲ့တပ်ဖွဲ့များက ဖြိုခွင်းပြီးနောက် ဆေးကျောင်းသား ၁၀၀ ထက်မနည်း ရန်ကင်း၊ ကျောက်ကုန်းမြို့နယ်တွင် ဖမ်းဆီးခံရသည်။

၈၁	ဒေါက်တာ ဝေမာမြင့်အောင်	မ		ဆေးတက္ကသိုလ်-၁	၂၈-ဖေဖော်ဝါရီ-၂၀၂၁			ဖေဖော်ဝါရီလ ၂၈ ရက်တွင် ပြန်လွှတ်ခဲ့သည်။	ရန်ကုန်တိုင်းဒေသကြီး	ဆေးတက္ကသိုလ်ကျောင်းသား၊ကျောင်း သူများသပိတ်အား ရဲ့တပ်ဖွဲ့များက ဖြိုခွင်းပြီးနောက် ဆေးကျောင်းသား ၁၀၀ ထက်မနည်း ရန်ကင်း၊ ကျောက်ကုန်းမြို့နယ်တွင် ဖမ်းဆီးခံရသည်။
၈၂	ဒေါက်တာ မော်လီမိုး	မ		ဆေးတက္ကသိုလ်-၁	၂၈-ဖေဖော်ဝါရီ-၂၀၂၁			ဖေဖော်ဝါရီလ ၂၈ ရက်တွင် ပြန်လွှတ်ခဲ့သည်။	ရန်ကုန်တိုင်းဒေသကြီး	ဆေးတက္ကသိုလ်ကျောင်းသား၊ကျောင်း သူများသပိတ်အား ရဲ့တပ်ဖွဲ့များက ဖြိုခွင်းပြီးနောက် ဆေးကျောင်းသား ၁၀၀ ထက်မနည်း ရန်ကင်း၊ ကျောက်ကုန်းမြို့နယ်တွင် ဖမ်းဆီးခံရသည်။
၈၃	ဒေါက်တာ ထွဋ်အင်ကြင်း	မ		ဆေးတက္ကသိုလ်-၁	၂၈-ဖေဖော်ဝါရီ-၂၀၂၁			ဖေဖော်ဝါရီလ ၂၈ ရက်တွင် ပြန်လွှတ်ခဲ့သည်။	ရန်ကုန်တိုင်းဒေသကြီး	ဆေးတက္ကသိုလ်ကျောင်းသား၊ကျောင်း သူများသပိတ်အား ရဲ့တပ်ဖွဲ့များက ဖြိုခွင်းပြီးနောက် ဆေးကျောင်းသား ၁၀၀ ထက်မနည်း ရန်ကင်း၊ ကျောက်ကုန်းမြို့နယ်တွင် ဖမ်းဆီးခံရသည်။
၈၄	ဒေါက်တာ ဆွေစွန်ဦး	မ		ဆေးတက္ကသိုလ်-၁	၂၈-ဖေဖော်ဝါရီ-၂၀၂၁			ဖေဖော်ဝါရီလ ၂၈ ရက်တွင် ပြန်လွှတ်ခဲ့သည်။	ရန်ကုန်တိုင်းဒေသကြီး	ဆေးတက္ကသိုလ်ကျောင်းသား၊ကျောင်း သူများသပိတ်အား ရဲ့တပ်ဖွဲ့များက ဖြိုခွင်းပြီးနောက် ဆေးကျောင်းသား ၁၀၀ ထက်မနည်း ရန်ကင်း၊ ကျောက်ကုန်းမြို့နယ်တွင် ဖမ်းဆီးခံရသည်။
၈၅	ဒေါက်တာ နွယ်မင်းစိုး	မ		ဆေးတက္ကသိုလ်-၁(CWH)	၂၈-ဖေဖော်ဝါရီ-၂၀၂၁			ဖေဖော်ဝါရီလ ၂၈ ရက်တွင် ပြန်လွှတ်ခဲ့သည်။	ရန်ကုန်တိုင်းဒေသကြီး	ဆေးတက္ကသိုလ်ကျောင်းသား၊ကျောင်း သူများသပိတ်အား ရဲ့တပ်ဖွဲ့များက ဖြိုခွင်းပြီးနောက် ဆေးကျောင်းသား ၁၀၀ ထက်မနည်း ရန်ကင်း၊ ကျောက်ကုန်းမြို့နယ်တွင် ဖမ်းဆီးခံရသည်။

၈၆	ဒေါက်တာ အေးပွင့်မူ	မ		ဆေးတက္ကသိုလ်-၁ (သားဖွားစီးယပ်)	၂၈-ဖေဖော်ဝါရီ-၂၀၂၁			ဖေဖော်ဝါရီလ ၂၈ ရက်တွင် ပြန်လွှတ်ခဲ့သည်။	ရန်ကုန်တိုင်းဒေသကြီး	ဆေးတက္ကသိုလ်ကျောင်းသား၊ကျောင်း သူများသပိတ်အား ရဲ့တပ်ဖွဲ့များက ဖြိုခွင်းပြီးနောက် ဆေးကျောင်းသား ၁၀၀ ထက်မနည်း ရန်ကင်း၊ ကျောက်ကုန်းမြို့နယ်တွင် ဖမ်းဆီးခံရသည်။
၈၇	ဒေါက်တာ ကေခိုင်ငြိမ်း	မ		ဆေးတက္ကသိုလ်-၁(CWH)	၂၈-ဖေဖော်ဝါရီ-၂၀၂၁			ဖေဖော်ဝါရီလ ၂၈ ရက်တွင် ပြန်လွှတ်ခဲ့သည်။	ရန်ကုန်တိုင်းဒေသကြီး	ဆေးတက္ကသိုလ်ကျောင်းသား၊ကျောင်း သူများသပိတ်အား ရဲ့တပ်ဖွဲ့များက ဖြိုခွင်းပြီးနောက် ဆေးကျောင်းသား ၁၀၀ ထက်မနည်း ရန်ကင်း၊ ကျောက်ကုန်းမြို့နယ်တွင် ဖမ်းဆီးခံရသည်။
၈၈	ဒေါက်တာ စုမြတ်ဖြိုး	မ		သွားဆေးတက္ကသိုလ်	၂၈-ဖေဖော်ဝါရီ-၂၀၂၁			ဖေဖော်ဝါရီလ ၂၈ ရက်တွင် ပြန်လွှတ်ခဲ့သည်။	ရန်ကုန်တိုင်းဒေသကြီး	ဆေးတက္ကသိုလ်ကျောင်းသား၊ကျောင်း သူများသပိတ်အား ရဲ့တပ်ဖွဲ့များက ဖြိုခွင်းပြီးနောက် ဆေးကျောင်းသား ၁၀၀ ထက်မနည်း ရန်ကင်း၊ ကျောက်ကုန်းမြို့နယ်တွင် ဖမ်းဆီးခံရသည်။
၈၉	ဒေါက်တာ မြဘုန်းတင့်	ကျား		ဆေးတက္ကသိုလ်-၂	၂၈-ဖေဖော်ဝါရီ-၂၀၂၁			ဖေဖော်ဝါရီလ ၂၈ ရက်တွင် ပြန်လွှတ်ခဲ့သည်။	ရန်ကုန်တိုင်းဒေသကြီး	ဆေးတက္ကသိုလ်ကျောင်းသား၊ကျောင်း သူများသပိတ်အား ရဲ့တပ်ဖွဲ့များက ဖြိုခွင်းပြီးနောက် ဆေးကျောင်းသား ၁၀၀ ထက်မနည်း ရန်ကင်း၊ ကျောက်ကုန်းမြို့နယ်တွင် ဖမ်းဆီးခံရသည်။
၉၀	ဒေါက်တာ သိမ့်သင်ဇော်ဟိန်း	မ		UDMY	၂၈-ဖေဖော်ဝါရီ-၂၀၂၁			ဖေဖော်ဝါရီလ ၂၈ ရက်တွင် ပြန်လွှတ်ခဲ့သည်။	ရန်ကုန်တိုင်းဒေသကြီး	ဆေးတက္ကသိုလ်ကျောင်းသား၊ကျောင်း သူများသပိတ်အား ရဲ့တပ်ဖွဲ့များက ဖြိုခွင်းပြီးနောက် ဆေးကျောင်းသား ၁၀၀ ထက်မနည်း ရန်ကင်း၊ ကျောက်ကုန်းမြို့နယ်တွင် ဖမ်းဆီးခံရသည်။

၉၁	ဒေါက်တာ မေဆုပြည်	မ		UDMY	၂၈-ဖေဖော်ဝါရီ-၂၀၂၁			ဖေဖော်ဝါရီလ ၂၈ ရက်တွင် ပြန်လွှတ်ခဲ့သည်။	ရန်ကုန်တိုင်းဒေသကြီး	ဆေးတက္ကသိုလ်ကျောင်းသား၊ကျောင်းသူများသပိတ်အား ရဲ့တပ်ဖွဲ့များက ဖြိုခွင်းပြီးနောက် ဆေးကျောင်းသား ၁၀၀ ထက်မနည်း ရန်ကင်း၊ ကျောက်ကုန်းမြို့နယ်တွင် ဖမ်းဆီးခံရသည်။
၉၂	ဒေါက်တာ သဇင်	မ		UDMY	၂၈-ဖေဖော်ဝါရီ-၂၀၂၁			ဖေဖော်ဝါရီလ ၂၈ ရက်တွင် ပြန်လွှတ်ခဲ့သည်။	ရန်ကုန်တိုင်းဒေသကြီး	ဆေးတက္ကသိုလ်ကျောင်းသား၊ကျောင်းသူများသပိတ်အား ရဲ့တပ်ဖွဲ့များက ဖြိုခွင်းပြီးနောက် ဆေးကျောင်းသား ၁၀၀ ထက်မနည်း ရန်ကင်း၊ ကျောက်ကုန်းမြို့နယ်တွင် ဖမ်းဆီးခံရသည်။
၉၃	ဒေါက်တာ အိန္ဒေမြည်အောင်	မ		UDMY	၂၈-ဖေဖော်ဝါရီ-၂၀၂၁			ဖေဖော်ဝါရီလ ၂၈ ရက်တွင် ပြန်လွှတ်ခဲ့သည်။	ရန်ကုန်တိုင်းဒေသကြီး	ဆေးတက္ကသိုလ်ကျောင်းသား၊ကျောင်းသူများသပိတ်အား ရဲ့တပ်ဖွဲ့များက ဖြိုခွင်းပြီးနောက် ဆေးကျောင်းသား ၁၀၀ ထက်မနည်း ရန်ကင်း၊ ကျောက်ကုန်းမြို့နယ်တွင် ဖမ်းဆီးခံရသည်။
၉၄	ဒေါက်တာ ကျောကေဇင်	မ		UDMY	၂၈-ဖေဖော်ဝါရီ-၂၀၂၁			ဖေဖော်ဝါရီလ ၂၈ ရက်တွင် ပြန်လွှတ်ခဲ့သည်။	ရန်ကုန်တိုင်းဒေသကြီး	ဆေးတက္ကသိုလ်ကျောင်းသား၊ကျောင်းသူများသပိတ်အား ရဲ့တပ်ဖွဲ့များက ဖြိုခွင်းပြီးနောက် ဆေးကျောင်းသား ၁၀၀ ထက်မနည်း ရန်ကင်း၊ ကျောက်ကုန်းမြို့နယ်တွင် ဖမ်းဆီးခံရသည်။
၉၅	ဒေါက်တာ မြတ်သဉ္ဇာလွင်	မ		ဆေးတက္ကသိုလ်-၁	၂၈-ဖေဖော်ဝါရီ-၂၀၂၁			ဖေဖော်ဝါရီလ ၂၈ ရက်တွင် ပြန်လွှတ်ခဲ့သည်။	ရန်ကုန်တိုင်းဒေသကြီး	ဆေးတက္ကသိုလ်ကျောင်းသား၊ကျောင်းသူများသပိတ်အား ရဲ့တပ်ဖွဲ့များက ဖြိုခွင်းပြီးနောက် ဆေးကျောင်းသား ၁၀၀ ထက်မနည်း ရန်ကင်း၊ ကျောက်ကုန်းမြို့နယ်တွင် ဖမ်းဆီးခံရသည်။

၉၆	(ဒေါ်) ဥမ္မာခိုင်	မ		ဆေးတက္ကသိုလ်-၁	၂၈-ဖေဖော်ဝါရီ-၂၀၂၁			ဖေဖော်ဝါရီလ ၂၈ ရက်တွင် ပြန်လွှတ်ခဲ့သည်။	ရန်ကုန်တိုင်းဒေသကြီး	ဆေးတက္ကသိုလ်ကျောင်းသား၊ကျောင်းသူများသပိတ်အား ရဲ့တပ်ဖွဲ့များက ဖြိုခွင်းပြီးနောက် ဆေးကျောင်းသား ၁၀၀ ထက်မနည်း ရန်ကင်း၊ ကျောက်ကုန်းမြို့နယ်တွင် ဖမ်းဆီးခံရသည်။
၉၇	ဒေါက်တာ နှင်းမြတ်လွင်	မ		ဆေးတက္ကသိုလ်-၁	၂၈-ဖေဖော်ဝါရီ-၂၀၂၁			ဖေဖော်ဝါရီလ ၂၈ ရက်တွင် ပြန်လွှတ်ခဲ့သည်။	ရန်ကုန်တိုင်းဒေသကြီး	ဆေးတက္ကသိုလ်ကျောင်းသား၊ကျောင်းသူများသပိတ်အား ရဲ့တပ်ဖွဲ့များက ဖြိုခွင်းပြီးနောက် ဆေးကျောင်းသား ၁၀၀ ထက်မနည်း ရန်ကင်း၊ ကျောက်ကုန်းမြို့နယ်တွင် ဖမ်းဆီးခံရသည်။
၉၈	(မ) ခိုင်ရည်မွန်အောင်	မ		ဆေးတက္ကသိုလ်-၁	၂၈-ဖေဖော်ဝါရီ-၂၀၂၁			ဖေဖော်ဝါရီလ ၂၈ ရက်တွင် ပြန်လွှတ်ခဲ့သည်။	ရန်ကုန်တိုင်းဒေသကြီး	ဆေးတက္ကသိုလ်ကျောင်းသား၊ကျောင်းသူများသပိတ်အား ရဲ့တပ်ဖွဲ့များက ဖြိုခွင်းပြီးနောက် ဆေးကျောင်းသား ၁၀၀ ထက်မနည်း ရန်ကင်း၊ ကျောက်ကုန်းမြို့နယ်တွင် ဖမ်းဆီးခံရသည်။
၉၉	(မ) ယမုံ	မ		ဆေးတက္ကသိုလ်-၁	၂၈-ဖေဖော်ဝါရီ-၂၀၂၁			ဖေဖော်ဝါရီလ ၂၈ ရက်တွင် ပြန်လွှတ်ခဲ့သည်။	ရန်ကုန်တိုင်းဒေသကြီး	ဆေးတက္ကသိုလ်ကျောင်းသား၊ကျောင်းသူများသပိတ်အား ရဲ့တပ်ဖွဲ့များက ဖြိုခွင်းပြီးနောက် ဆေးကျောင်းသား ၁၀၀ ထက်မနည်း ရန်ကင်း၊ ကျောက်ကုန်းမြို့နယ်တွင် ဖမ်းဆီးခံရသည်။
၁၀၀	(မ) စုထူးအောင်	မ		ဆေးတက္ကသိုလ်-၁ (၂၀၁၈)	၂၈-ဖေဖော်ဝါရီ-၂၀၂၁			ဖေဖော်ဝါရီလ ၂၈ ရက်တွင် ပြန်လွှတ်ခဲ့သည်။	ရန်ကုန်တိုင်းဒေသကြီး	ဆေးတက္ကသိုလ်ကျောင်းသား၊ကျောင်းသူများသပိတ်အား ရဲ့တပ်ဖွဲ့များက ဖြိုခွင်းပြီးနောက် ဆေးကျောင်းသား ၁၀၀ ထက်မနည်း ရန်ကင်း၊ ကျောက်ကုန်းမြို့နယ်တွင် ဖမ်းဆီးခံရသည်။

၁၀၁	(မ) သဲစုစုဇင်	မ		ဆေးတက္ကသိုလ်-၂ (၂၀၀၄)	၂၈-ဖေဖော်ဝါရီ-၂၀၂၁			ဖေဖော်ဝါရီလ ၂၈ ရက်တွင် ပြန်လွှတ်ခဲ့သည်။	ရန်ကုန်တိုင်းဒေသကြီး	ဆေးတက္ကသိုလ်ကျောင်းသား၊ကျောင်း သူများသပိတ်အား ရဲ့တပ်ဖွဲ့များက ဖြိုခွင်းပြီးနောက် ဆေးကျောင်းသား ၁၀၀ ထက်မနည်း ရန်ကင်း၊ ကျောက်ကုန်းမြို့နယ်တွင် ဖမ်းဆီးခံရသည်။
၁၀၂	နာဂလုံး	ကျား		ဆေးတက္ကသိုလ်-၁ (၂၀၀၇)	၂၈-ဖေဖော်ဝါရီ-၂၀၂၁			ဖေဖော်ဝါရီလ ၂၈ ရက်တွင် ပြန်လွှတ်ခဲ့သည်။	ရန်ကုန်တိုင်းဒေသကြီး	ဆေးတက္ကသိုလ်ကျောင်းသား၊ကျောင်း သူများသပိတ်အား ရဲ့တပ်ဖွဲ့များက ဖြိုခွင်းပြီးနောက် ဆေးကျောင်းသား ၁၀၀ ထက်မနည်း ရန်ကင်း၊ ကျောက်ကုန်းမြို့နယ်တွင် ဖမ်းဆီးခံရသည်။
၁၀၃	(မ) ရတနာထွေး	မ		ဆေးတက္ကသိုလ်-၁ (၂၀၀၅)	၂၈-ဖေဖော်ဝါရီ-၂၀၂၁			ဖေဖော်ဝါရီလ ၂၈ ရက်တွင် ပြန်လွှတ်ခဲ့သည်။	ရန်ကုန်တိုင်းဒေသကြီး	ဆေးတက္ကသိုလ်ကျောင်းသား၊ကျောင်း သူများသပိတ်အား ရဲ့တပ်ဖွဲ့များက ဖြိုခွင်းပြီးနောက် ဆေးကျောင်းသား ၁၀၀ ထက်မနည်း ရန်ကင်း၊ ကျောက်ကုန်းမြို့နယ်တွင် ဖမ်းဆီးခံရသည်။
၁၀၄	(မ) ချိုနဒီလှိုင်	မ		ဆေးတက္ကသိုလ်-၁၊ ဒုတိယနှစ် ဆေးကျောင်းသူ	၂၈-ဖေဖော်ဝါရီ-၂၀၂၁			ဖေဖော်ဝါရီလ ၂၈ ရက်တွင် ပြန်လွှတ်ခဲ့သည်။	ရန်ကုန်တိုင်းဒေသကြီး	ဆေးတက္ကသိုလ်ကျောင်းသား၊ကျောင်း သူများသပိတ်အား ရဲ့တပ်ဖွဲ့များက ဖြိုခွင်းပြီးနောက် ဆေးကျောင်းသား ၁၀၀ ထက်မနည်း ရန်ကင်း၊ ကျောက်ကုန်းမြို့နယ်တွင် ဖမ်းဆီးခံရသည်။
၁၀၅	(မ) မြသဲဟန်	မ		၂၀၀၁ ခုနှစ် အသုတ် ဆေးကျောင်းသူ	၂၈-ဖေဖော်ဝါရီ-၂၀၂၁			ဖေဖော်ဝါရီလ ၂၈ ရက်တွင် ပြန်လွှတ်ခဲ့သည်။	ရန်ကုန်တိုင်းဒေသကြီး	ဆေးတက္ကသိုလ်ကျောင်းသား၊ကျောင်း သူများသပိတ်အား ရဲ့တပ်ဖွဲ့များက ဖြိုခွင်းပြီးနောက် ဆေးကျောင်းသား ၁၀၀ ထက်မနည်း ရန်ကင်း၊ ကျောက်ကုန်းမြို့နယ်တွင် ဖမ်းဆီးခံရသည်။

၁၀၆	(မ) ဆုဝေနှင်း	မ		ဆေးတက္ကသိုလ်-၁၊ ဒုတိယနှစ် ဆေးကျောင်းသူ	၂၈-ဖေဖော်ဝါရီ-၂၀၂၁			ဖေဖော်ဝါရီလ ၂၈ ရက်တွင် ပြန်လွှတ်ခဲ့သည်။	ရန်ကုန်တိုင်းဒေသကြီး	ဆေးတက္ကသိုလ်ကျောင်းသား၊ကျောင်း သူများသပိတ်အား ရဲ့တပ်ဖွဲ့များက ဖြိုခွင်းပြီးနောက် ဆေးကျောင်းသား ၁၀၀ ထက်မနည်း ရန်ကင်း၊ ကျောက်ကုန်းမြို့နယ်တွင် ဖမ်းဆီးခံရသည်။
၁၀၇	(မ) အေးသာသစ်သစ်	မ		ဆေးတက္ကသိုလ်-၁၊ နောက်ဆုံးနှစ် ဒုတိယအဖြတ် ဆေးကျောင်းသူ	၂၈-ဖေဖော်ဝါရီ-၂၀၂၁			ဖေဖော်ဝါရီလ ၂၈ ရက်တွင် ပြန်လွှတ်ခဲ့သည်။	ရန်ကုန်တိုင်းဒေသကြီး	ဆေးတက္ကသိုလ်ကျောင်းသား၊ကျောင်း သူများသပိတ်အား ရဲ့တပ်ဖွဲ့များက ဖြိုခွင်းပြီးနောက် ဆေးကျောင်းသား ၁၀၀ ထက်မနည်း ရန်ကင်း၊ ကျောက်ကုန်းမြို့နယ်တွင် ဖမ်းဆီးခံရသည်။
၁၀၈	(မ) အိပြည့်ဖြိုးအောင်	မ		ဆေးတက္ကသိုလ်-၁ (၂၀၀၁)	၂၈-ဖေဖော်ဝါရီ-၂၀၂၁			ဖေဖော်ဝါရီလ ၂၈ ရက်တွင် ပြန်လွှတ်ခဲ့သည်။	ရန်ကုန်တိုင်းဒေသကြီး	ဆေးတက္ကသိုလ်ကျောင်းသား၊ကျောင်း သူများသပိတ်အား ရဲ့တပ်ဖွဲ့များက ဖြိုခွင်းပြီးနောက် ဆေးကျောင်းသား ၁၀၀ ထက်မနည်း ရန်ကင်း၊ ကျောက်ကုန်းမြို့နယ်တွင် ဖမ်းဆီးခံရသည်။
၁၀၉	(ဒေါ်) နုနုစိုး	မ		ဆေးဝါးကျွမ်းကျင်	၂၈-ဖေဖော်ဝါရီ-၂၀၂၁			ဖေဖော်ဝါရီလ ၂၈ ရက်တွင် ပြန်လွှတ်ခဲ့သည်။	ရန်ကုန်တိုင်းဒေသကြီး	ဆေးတက္ကသိုလ်ကျောင်းသား၊ကျောင်း သူများသပိတ်အား ရဲ့တပ်ဖွဲ့များက ဖြိုခွင်းပြီးနောက် ဆေးကျောင်းသား ၁၀၀ ထက်မနည်း ရန်ကင်း၊ ကျောက်ကုန်းမြို့နယ်တွင် ဖမ်းဆီးခံရသည်။
၁၁၀	(မ) ယဉ်ယဉ်သန့်	မ		၁၉၉၆ အသုတ်ဆေးကျောင်းသူ	၂၈-ဖေဖော်ဝါရီ-၂၀၂၁			ဖေဖော်ဝါရီလ ၂၈ ရက်တွင် ပြန်လွှတ်ခဲ့သည်။	ရန်ကုန်တိုင်းဒေသကြီး	ဆေးတက္ကသိုလ်ကျောင်းသား၊ကျောင်း သူများသပိတ်အား ရဲ့တပ်ဖွဲ့များက ဖြိုခွင်းပြီးနောက် ဆေးကျောင်းသား ၁၀၀ ထက်မနည်း ရန်ကင်း၊ ကျောက်ကုန်းမြို့နယ်တွင် ဖမ်းဆီးခံရသည်။

၁၁၁	(မ) နှင်းဝတ်ရည်ဖြိုး (၁၃ နှစ်)	မ		ကျောင်းသူ	၂၈-ဖေဖော်ဝါရီ-၂၀၂၁			ဖေဖော်ဝါရီလ ၂၈ ရက်တွင် ပြန်လွှတ်ခဲ့သည်။	ရန်ကုန်တိုင်းဒေသကြီး	ဆေးတက္ကသိုလ်ကျောင်းသား၊ကျောင်း သူများသပိတ်အား ရဲ့တပ်ဖွဲ့များက ဖြိုခွင်းပြီးနောက် ဆေးကျောင်းသား ၁၀၀ ထက်မနည်း ရန်ကင်း၊ ကျောက်ကုန်းမြို့နယ်တွင် ဖမ်းဆီးခံရသည်။
၁၁၂	(မ) ဧကရီဝင့်ကျော်	မ		ဆေးတက္ကသိုလ်-၂ (၂၀၀၃)	၂၈-ဖေဖော်ဝါရီ-၂၀၂၁			ဖေဖော်ဝါရီလ ၂၈ ရက်တွင် ပြန်လွှတ်ခဲ့သည်။	ရန်ကုန်တိုင်းဒေသကြီး	ဆေးတက္ကသိုလ်ကျောင်းသား၊ကျောင်း သူများသပိတ်အား ရဲ့တပ်ဖွဲ့များက ဖြိုခွင်းပြီးနောက် ဆေးကျောင်းသား ၁၀၀ ထက်မနည်း ရန်ကင်း၊ ကျောက်ကုန်းမြို့နယ်တွင် ဖမ်းဆီးခံရသည်။
၁၁၃	(မ) ထက်ဆုပိုင်	မ		UDMY (တတိယနှစ်)	၂၈-ဖေဖော်ဝါရီ-၂၀၂၁			ဖေဖော်ဝါရီလ ၂၈ ရက်တွင် ပြန်လွှတ်ခဲ့သည်။	ရန်ကုန်တိုင်းဒေသကြီး	ဆေးတက္ကသိုလ်ကျောင်းသား၊ကျောင်း သူများသပိတ်အား ရဲ့တပ်ဖွဲ့များက ဖြိုခွင်းပြီးနောက် ဆေးကျောင်းသား ၁၀၀ ထက်မနည်း ရန်ကင်း၊ ကျောက်ကုန်းမြို့နယ်တွင် ဖမ်းဆီးခံရသည်။
၁၁၄	ဒေါက်တာ စုစန္ဒီ	မ		ဆရာဝန်	၂၈-ဖေဖော်ဝါရီ-၂၀၂၁			ဖေဖော်ဝါရီလ ၂၈ ရက်တွင် ပြန်လွှတ်ခဲ့သည်။	ရန်ကုန်တိုင်းဒေသကြီး	ဆေးတက္ကသိုလ်ကျောင်းသား၊ကျောင်း သူများသပိတ်အား ရဲ့တပ်ဖွဲ့များက ဖြိုခွင်းပြီးနောက် ဆေးကျောင်းသား ၁၀၀ ထက်မနည်း ရန်ကင်း၊ ကျောက်ကုန်းမြို့နယ်တွင် ဖမ်းဆီးခံရသည်။
၁၁၅	(မ) ထွန်းပုလဲရတနာ	မ		ဆေးကျောင်းသူ	၂၈-ဖေဖော်ဝါရီ-၂၀၂၁			ဖေဖော်ဝါရီလ ၂၈ ရက်တွင် ပြန်လွှတ်ခဲ့သည်။	ရန်ကုန်တိုင်းဒေသကြီး	ဆေးတက္ကသိုလ်ကျောင်းသား၊ကျောင်း သူများသပိတ်အား ရဲ့တပ်ဖွဲ့များက ဖြိုခွင်းပြီးနောက် ဆေးကျောင်းသား ၁၀၀ ထက်မနည်း ရန်ကင်း၊ ကျောက်ကုန်းမြို့နယ်တွင် ဖမ်းဆီးခံရသည်။

၁၁၆	(မ) ဟန်သုဝတီ	မ		ဆေးကျောင်းသူ	၂၈-ဖေဖော်ဝါရီ-၂၀၂၁			ဖေဖော်ဝါရီလ ၂၈ ရက်တွင် ပြန်လွှတ်ခဲ့သည်။	ရန်ကုန်တိုင်းဒေသကြီး	ဆေးတက္ကသိုလ်ကျောင်းသား၊ကျောင်းသူများသပိတ်အား ရဲ့တပ်ဖွဲ့များက ဖြိုခွင်းပြီးနောက် ဆေးကျောင်းသား ၁၀၀ ထက်မနည်း ရန်ကင်း၊ ကျောက်ကုန်းမြို့နယ်တွင် ဖမ်းဆီးခံရသည်။
၁၁၇	Meredith	မ		ဆေးကျောင်းသူ	၂၈-ဖေဖော်ဝါရီ-၂၀၂၁			ဖေဖော်ဝါရီလ ၂၈ ရက်တွင် ပြန်လွှတ်ခဲ့သည်။	ရန်ကုန်တိုင်းဒေသကြီး	ဆေးတက္ကသိုလ်ကျောင်းသား၊ကျောင်းသူများသပိတ်အား ရဲ့တပ်ဖွဲ့များက ဖြိုခွင်းပြီးနောက် ဆေးကျောင်းသား ၁၀၀ ထက်မနည်း ရန်ကင်း၊ ကျောက်ကုန်းမြို့နယ်တွင် ဖမ်းဆီးခံရသည်။
၁၁၈	ဒေါက်တာ ဝင့်ယုသု	မ		ဆရာဝန်	၂၈-ဖေဖော်ဝါရီ-၂၀၂၁			ဖေဖော်ဝါရီလ ၂၈ ရက်တွင် ပြန်လွှတ်ခဲ့သည်။	ရန်ကုန်တိုင်းဒေသကြီး	ဆေးတက္ကသိုလ်ကျောင်းသား၊ကျောင်းသူများသပိတ်အား ရဲ့တပ်ဖွဲ့များက ဖြိုခွင်းပြီးနောက် ဆေးကျောင်းသား ၁၀၀ ထက်မနည်း ရန်ကင်း၊ ကျောက်ကုန်းမြို့နယ်တွင် ဖမ်းဆီးခံရသည်။
၁၁၉	ဒေါက်တာ သန့်သဇင်	မ		ဆရာဝန်	၂၈-ဖေဖော်ဝါရီ-၂၀၂၁			ဖေဖော်ဝါရီလ ၂၈ ရက်တွင် ပြန်လွှတ်ခဲ့သည်။	ရန်ကုန်တိုင်းဒေသကြီး	ဆေးတက္ကသိုလ်ကျောင်းသား၊ကျောင်းသူများသပိတ်အား ရဲ့တပ်ဖွဲ့များက ဖြိုခွင်းပြီးနောက် ဆေးကျောင်းသား ၁၀၀ ထက်မနည်း ရန်ကင်း၊ ကျောက်ကုန်းမြို့နယ်တွင် ဖမ်းဆီးခံရသည်။
၁၂၀	(မ) သိမ့်သဇင်ဟိန်း	မ		ဆေးကျောင်းသူ	၂၈-ဖေဖော်ဝါရီ-၂၀၂၁			ဖေဖော်ဝါရီလ ၂၈ ရက်တွင် ပြန်လွှတ်ခဲ့သည်။	ရန်ကုန်တိုင်းဒေသကြီး	ဆေးတက္ကသိုလ်ကျောင်းသား၊ကျောင်းသူများသပိတ်အား ရဲ့တပ်ဖွဲ့များက ဖြိုခွင်းပြီးနောက် ဆေးကျောင်းသား ၁၀၀ ထက်မနည်း ရန်ကင်း၊ ကျောက်ကုန်းမြို့နယ်တွင် ဖမ်းဆီးခံရသည်။

၁၂၁	(မ) သဇင်ခိုင်	မ		ဆေးကျောင်းသူ	၂၈-ဖေဖော်ဝါရီ-၂၀၂၁			ဖေဖော်ဝါရီလ ၂၈ ရက်တွင် ပြန်လွှတ်ခဲ့သည်။	ရန်ကုန်တိုင်းဒေသကြီး	ဆေးတက္ကသိုလ်ကျောင်းသား၊ကျောင်းသူများသပိတ်အား ရံတပ်ဖွဲ့များက ဖြိုခွင်းပြီးနောက် ဆေးကျောင်းသား ၁၀၀ ထက်မနည်း ရန်ကင်း၊ ကျောက်ကုန်းမြို့နယ်တွင် ဖမ်းဆီးခံရသည်။
၁၂၂	(မ) အိသဇွာဖြိုး	မ		ဆေးကျောင်းသူ	၂၈-ဖေဖော်ဝါရီ-၂၀၂၁			ဖေဖော်ဝါရီလ ၂၈ ရက်တွင် ပြန်လွှတ်ခဲ့သည်။	ရန်ကုန်တိုင်းဒေသကြီး	ဆေးတက္ကသိုလ်ကျောင်းသား၊ကျောင်းသူများသပိတ်အား ရံတပ်ဖွဲ့များက ဖြိုခွင်းပြီးနောက် ဆေးကျောင်းသား ၁၀၀ ထက်မနည်း ရန်ကင်း၊ ကျောက်ကုန်းမြို့နယ်တွင် ဖမ်းဆီးခံရသည်။
၁၂၃	(မ) သဇင်မျိုးလွင်	မ		ဆေးကျောင်းသူ	၂၈-ဖေဖော်ဝါရီ-၂၀၂၁			ဖေဖော်ဝါရီလ ၂၈ ရက်တွင် ပြန်လွှတ်ခဲ့သည်။	ရန်ကုန်တိုင်းဒေသကြီး	ဆေးတက္ကသိုလ်ကျောင်းသား၊ကျောင်းသူများသပိတ်အား ရံတပ်ဖွဲ့များက ဖြိုခွင်းပြီးနောက် ဆေးကျောင်းသား ၁၀၀ ထက်မနည်း ရန်ကင်း၊ ကျောက်ကုန်းမြို့နယ်တွင် ဖမ်းဆီးခံရသည်။
၁၂၄	(မ) ဆုပိုင်	မ		ဆေးကျောင်းသူ	၂၈-ဖေဖော်ဝါရီ-၂၀၂၁			ဖေဖော်ဝါရီလ ၂၈ ရက်တွင် ပြန်လွှတ်ခဲ့သည်။	ရန်ကုန်တိုင်းဒေသကြီး	ဆေးတက္ကသိုလ်ကျောင်းသား၊ကျောင်းသူများသပိတ်အား ရံတပ်ဖွဲ့များက ဖြိုခွင်းပြီးနောက် ဆေးကျောင်းသား ၁၀၀ ထက်မနည်း ရန်ကင်း၊ ကျောက်ကုန်းမြို့နယ်တွင် ဖမ်းဆီးခံရသည်။
၁၂၅	(မ) ဆုထက်သန္တာ	မ		ဆေးကျောင်းသူ	၂၈-ဖေဖော်ဝါရီ-၂၀၂၁			ဖေဖော်ဝါရီလ ၂၈ ရက်တွင် ပြန်လွှတ်ခဲ့သည်။	ရန်ကုန်တိုင်းဒေသကြီး	ဆေးတက္ကသိုလ်ကျောင်းသား၊ကျောင်းသူများသပိတ်အား ရံတပ်ဖွဲ့များက ဖြိုခွင်းပြီးနောက် ဆေးကျောင်းသား ၁၀၀ ထက်မနည်း ရန်ကင်း၊ ကျောက်ကုန်းမြို့နယ်တွင် ဖမ်းဆီးခံရသည်။

၁၂၆	(မ) မေမြတ်နိုး	မ		ဆေးကျောင်းသူ	၂၈-ဖေဖော်ဝါရီ-၂၀၂၁			ဖေဖော်ဝါရီလ ၂၈ ရက်တွင် ပြန်လွှတ်ခဲ့သည်။	ရန်ကုန်တိုင်းဒေသကြီး	ဆေးတက္ကသိုလ်ကျောင်းသား၊ကျောင်းသူများသပိတ်အား ရဲ့တပ်ဖွဲ့များက ဖြိုခွင်းပြီးနောက် ဆေးကျောင်းသား ၁၀၀ ထက်မနည်း ရန်ကင်း၊ ကျောက်ကုန်းမြို့နယ်တွင် ဖမ်းဆီးခံရသည်။
၁၂၇	(မ) မဒီမိုးစက်	မ		ဆေးကျောင်းသူ	၂၈-ဖေဖော်ဝါရီ-၂၀၂၁			ဖေဖော်ဝါရီလ ၂၈ ရက်တွင် ပြန်လွှတ်ခဲ့သည်။	ရန်ကုန်တိုင်းဒေသကြီး	ဆေးတက္ကသိုလ်ကျောင်းသား၊ကျောင်းသူများသပိတ်အား ရဲ့တပ်ဖွဲ့များက ဖြိုခွင်းပြီးနောက် ဆေးကျောင်းသား ၁၀၀ ထက်မနည်း ရန်ကင်း၊ ကျောက်ကုန်းမြို့နယ်တွင် ဖမ်းဆီးခံရသည်။
၁၂၈	(မ) မေသူကျော်	မ		ဆေးကျောင်းသူ	၂၈-ဖေဖော်ဝါရီ-၂၀၂၁			ဖေဖော်ဝါရီလ ၂၈ ရက်တွင် ပြန်လွှတ်ခဲ့သည်။	ရန်ကုန်တိုင်းဒေသကြီး	ဆေးတက္ကသိုလ်ကျောင်းသား၊ကျောင်းသူများသပိတ်အား ရဲ့တပ်ဖွဲ့များက ဖြိုခွင်းပြီးနောက် ဆေးကျောင်းသား ၁၀၀ ထက်မနည်း ရန်ကင်း၊ ကျောက်ကုန်းမြို့နယ်တွင် ဖမ်းဆီးခံရသည်။
၁၂၉	(မ) အေးမွန်မြင့်	မ		ဆေးကျောင်းသူ	၂၈-ဖေဖော်ဝါရီ-၂၀၂၁			ဖေဖော်ဝါရီလ ၂၈ ရက်တွင် ပြန်လွှတ်ခဲ့သည်။	ရန်ကုန်တိုင်းဒေသကြီး	ဆေးတက္ကသိုလ်ကျောင်းသား၊ကျောင်းသူများသပိတ်အား ရဲ့တပ်ဖွဲ့များက ဖြိုခွင်းပြီးနောက် ဆေးကျောင်းသား ၁၀၀ ထက်မနည်း ရန်ကင်း၊ ကျောက်ကုန်းမြို့နယ်တွင် ဖမ်းဆီးခံရသည်။
၁၃၀	Jazlyn	မ		ဆေးကျောင်းသူ	၂၈-ဖေဖော်ဝါရီ-၂၀၂၁			ဖေဖော်ဝါရီလ ၂၈ ရက်တွင် ပြန်လွှတ်ခဲ့သည်။	ရန်ကုန်တိုင်းဒေသကြီး	ဆေးတက္ကသိုလ်ကျောင်းသား၊ကျောင်းသူများသပိတ်အား ရဲ့တပ်ဖွဲ့များက ဖြိုခွင်းပြီးနောက် ဆေးကျောင်းသား ၁၀၀ ထက်မနည်း ရန်ကင်း၊ ကျောက်ကုန်းမြို့နယ်တွင် ဖမ်းဆီးခံရသည်။

၁၃၁	(မ) မြို့ဖူး	မ		ဆေးကျောင်းသူ	၂၈-ဖေဖော်ဝါရီ-၂၀၂၁			ဖေဖော်ဝါရီလ ၂၈ ရက်တွင် ပြန်လွှတ်ခဲ့သည်။	ရန်ကုန်တိုင်းဒေသကြီး	ဆေးတက္ကသိုလ်ကျောင်းသား၊ကျောင်းသူများသပိတ်အား ရဲ့တပ်ဖွဲ့များက ဖြိုခွင်းပြီးနောက် ဆေးကျောင်းသား ၁၀၀ ထက်မနည်း ရန်ကင်း၊ ကျောက်ကုန်းမြို့နယ်တွင် ဖမ်းဆီးခံရသည်။
၁၃၂	(မ) မိုးသင်းချို	မ		ဆေးကျောင်းသူ	၂၈-ဖေဖော်ဝါရီ-၂၀၂၁			ဖေဖော်ဝါရီလ ၂၈ ရက်တွင် ပြန်လွှတ်ခဲ့သည်။	ရန်ကုန်တိုင်းဒေသကြီး	ဆေးတက္ကသိုလ်ကျောင်းသား၊ကျောင်းသူများသပိတ်အား ရဲ့တပ်ဖွဲ့များက ဖြိုခွင်းပြီးနောက် ဆေးကျောင်းသား ၁၀၀ ထက်မနည်း ရန်ကင်း၊ ကျောက်ကုန်းမြို့နယ်တွင် ဖမ်းဆီးခံရသည်။
၁၃၃	(မ) မေဖူးဝင့်ရှိန်	မ		ဆေးကျောင်းသူ	၂၈-ဖေဖော်ဝါရီ-၂၀၂၁			ဖေဖော်ဝါရီလ ၂၈ ရက်တွင် ပြန်လွှတ်ခဲ့သည်။	ရန်ကုန်တိုင်းဒေသကြီး	ဆေးတက္ကသိုလ်ကျောင်းသား၊ကျောင်းသူများသပိတ်အား ရဲ့တပ်ဖွဲ့များက ဖြိုခွင်းပြီးနောက် ဆေးကျောင်းသား ၁၀၀ ထက်မနည်း ရန်ကင်း၊ ကျောက်ကုန်းမြို့နယ်တွင် ဖမ်းဆီးခံရသည်။
၁၃၄	ဒေါက်တာ ခင်ဝေဝေထွန်း	မ		ဆရာဝန်	၂၈-ဖေဖော်ဝါရီ-၂၀၂၁			ဖေဖော်ဝါရီလ ၂၈ ရက်တွင် ပြန်လွှတ်ခဲ့သည်။	ရန်ကုန်တိုင်းဒေသကြီး	ဆေးတက္ကသိုလ်ကျောင်းသား၊ကျောင်းသူများသပိတ်အား ရဲ့တပ်ဖွဲ့များက ဖြိုခွင်းပြီးနောက် ဆေးကျောင်းသား ၁၀၀ ထက်မနည်း ရန်ကင်း၊ ကျောက်ကုန်းမြို့နယ်တွင် ဖမ်းဆီးခံရသည်။
၁၃၅	(ကို) သိန်းပိုင်အောင်	ကျား		ဆေးတက္ကသိုလ်-၁ (နောက်ဆုံးနှစ် ဒုတိယအဖြတ် ကျောင်းသား)	၂၈-ဖေဖော်ဝါရီ-၂၀၂၁			ဖေဖော်ဝါရီလ ၂၈ ရက်တွင် ပြန်လွှတ်ခဲ့သည်။	ရန်ကုန်တိုင်းဒေသကြီး	ဆေးတက္ကသိုလ်ကျောင်းသား၊ကျောင်းသူများသပိတ်အား ရဲ့တပ်ဖွဲ့များက ဖြိုခွင်းပြီးနောက် ဆေးကျောင်းသား ၁၀၀ ထက်မနည်း ရန်ကင်း၊ ကျောက်ကုန်းမြို့နယ်တွင် ဖမ်းဆီးခံရသည်။

၁၃၆	အက်စ်ကျူးလန်	ကျား		တက္ကသိုလ်ကျောင်းသား (အင်္ဂလိပ်စာ)	၂၈-ဖေဖော်ဝါရီ-၂၀၂၁			ဖေဖော်ဝါရီလ ၂၈ ရက်တွင် ပြန်လွှတ်ခဲ့သည်။	ရန်ကုန်တိုင်းဒေသကြီး	ဆေးတက္ကသိုလ်ကျောင်းသား၊ကျောင်း သူများသပိတ်အား ရဲ့တပ်ဖွဲ့များက ဖြိုခွင်းပြီးနောက် ဆေးကျောင်းသား ၁၀၀ ထက်မနည်း ရန်ကင်း၊ ကျောက်ကုန်းမြို့နယ်တွင် ဖမ်းဆီးခံရသည်။
၁၃၇	(ကို) စံမောင်	ကျား		ဆေးတက္ကသိုလ်-၁ (၂၀၀၅)	၂၈-ဖေဖော်ဝါရီ-၂၀၂၁			ဖေဖော်ဝါရီလ ၂၈ ရက်တွင် ပြန်လွှတ်ခဲ့သည်။	ရန်ကုန်တိုင်းဒေသကြီး	ဆေးတက္ကသိုလ်ကျောင်းသား၊ကျောင်း သူများသပိတ်အား ရဲ့တပ်ဖွဲ့များက ဖြိုခွင်းပြီးနောက် ဆေးကျောင်းသား ၁၀၀ ထက်မနည်း ရန်ကင်း၊ ကျောက်ကုန်းမြို့နယ်တွင် ဖမ်းဆီးခံရသည်။
၁၃၈	ဒေါက်တာ စိန်ခိုင်	ကျား		နှလုံးအထူးကု	၂၈-ဖေဖော်ဝါရီ-၂၀၂၁			ဖေဖော်ဝါရီလ ၂၈ ရက်တွင် ပြန်လွှတ်ခဲ့သည်။	ရန်ကုန်တိုင်းဒေသကြီး	ဆေးတက္ကသိုလ်ကျောင်းသား၊ကျောင်း သူများသပိတ်အား ရဲ့တပ်ဖွဲ့များက ဖြိုခွင်းပြီးနောက် ဆေးကျောင်းသား ၁၀၀ ထက်မနည်း ရန်ကင်း၊ ကျောက်ကုန်းမြို့နယ်တွင် ဖမ်းဆီးခံရသည်။
၁၃၉	(ကို) ဝေယံမိုး	ကျား		ဆေးတက္ကသိုလ်-၁ (၂၀၀၉)	၂၈-ဖေဖော်ဝါရီ-၂၀၂၁			ဖေဖော်ဝါရီလ ၂၈ ရက်တွင် ပြန်လွှတ်ခဲ့သည်။	ရန်ကုန်တိုင်းဒေသကြီး	ဆေးတက္ကသိုလ်ကျောင်းသား၊ကျောင်း သူများသပိတ်အား ရဲ့တပ်ဖွဲ့များက ဖြိုခွင်းပြီးနောက် ဆေးကျောင်းသား ၁၀၀ ထက်မနည်း ရန်ကင်း၊ ကျောက်ကုန်းမြို့နယ်တွင် ဖမ်းဆီးခံရသည်။
၁၄၀	(ကို) ဉာဏ်ထက်လင်း	ကျား		ဆေးတက္ကသိုလ်-၁ (၂၀၁၈)	၂၈-ဖေဖော်ဝါရီ-၂၀၂၁			ဖေဖော်ဝါရီလ ၂၈ ရက်တွင် ပြန်လွှတ်ခဲ့သည်။	ရန်ကုန်တိုင်းဒေသကြီး	ဆေးတက္ကသိုလ်ကျောင်းသား၊ကျောင်း သူများသပိတ်အား ရဲ့တပ်ဖွဲ့များက ဖြိုခွင်းပြီးနောက် ဆေးကျောင်းသား ၁၀၀ ထက်မနည်း ရန်ကင်း၊ ကျောက်ကုန်းမြို့နယ်တွင် ဖမ်းဆီးခံရသည်။

၁၄၁	(ကို) စည်သူဟိန်း	ကျား		ဆေးတက္ကသိုလ်-၁ (၂၀၀၇)	၂၈-ဖေဖော်ဝါရီ-၂၀၂၁			ဖေဖော်ဝါရီလ ၂၈ ရက်တွင် ပြန်လွှတ်ခဲ့သည်။	ရန်ကုန်တိုင်းဒေသကြီး	ဆေးတက္ကသိုလ်ကျောင်းသား၊ကျောင်း သူများသပိတ်အား ရဲ့တပ်ဖွဲ့များက ဖြိုခွင်းပြီးနောက် ဆေးကျောင်းသား ၁၀၀ ထက်မနည်း ရန်ကင်း၊ ကျောက်ကုန်းမြို့နယ်တွင် ဖမ်းဆီးခံရသည်။
၁၄၂	(ကို) စိုးမြင့်မြတ်	ကျား		ဆေးတက္ကသိုလ်-၁ (၂၀၀၇)	၂၈-ဖေဖော်ဝါရီ-၂၀၂၁			ဖေဖော်ဝါရီလ ၂၈ ရက်တွင် ပြန်လွှတ်ခဲ့သည်။	ရန်ကုန်တိုင်းဒေသကြီး	ဆေးတက္ကသိုလ်ကျောင်းသား၊ကျောင်း သူများသပိတ်အား ရဲ့တပ်ဖွဲ့များက ဖြိုခွင်းပြီးနောက် ဆေးကျောင်းသား ၁၀၀ ထက်မနည်း ရန်ကင်း၊ ကျောက်ကုန်းမြို့နယ်တွင် ဖမ်းဆီးခံရသည်။
၁၄၃	(ကို) စိုးဝေယံထွန်း	ကျား		ဆေးတက္ကသိုလ်-၁	၂၈-ဖေဖော်ဝါရီ-၂၀၂၁			ဖေဖော်ဝါရီလ ၂၈ ရက်တွင် ပြန်လွှတ်ခဲ့သည်။	ရန်ကုန်တိုင်းဒေသကြီး	ဆေးတက္ကသိုလ်ကျောင်းသား၊ကျောင်း သူများသပိတ်အား ရဲ့တပ်ဖွဲ့များက ဖြိုခွင်းပြီးနောက် ဆေးကျောင်းသား ၁၀၀ ထက်မနည်း ရန်ကင်း၊ ကျောက်ကုန်းမြို့နယ်တွင် ဖမ်းဆီးခံရသည်။
၁၄၄	ဒေါက်တာ သီဟရေချမ်း	ကျား		ဆေးတက္ကသိုလ်-၁ (EM)	၂၈-ဖေဖော်ဝါရီ-၂၀၂၁			ဖေဖော်ဝါရီလ ၂၈ ရက်တွင် ပြန်လွှတ်ခဲ့သည်။	ရန်ကုန်တိုင်းဒေသကြီး	ဆေးတက္ကသိုလ်ကျောင်းသား၊ကျောင်း သူများသပိတ်အား ရဲ့တပ်ဖွဲ့များက ဖြိုခွင်းပြီးနောက် ဆေးကျောင်းသား ၁၀၀ ထက်မနည်း ရန်ကင်း၊ ကျောက်ကုန်းမြို့နယ်တွင် ဖမ်းဆီးခံရသည်။
၁၄၅	ဒေါက်တာ အောင်ပိုင်ခန့်	ကျား		ဆေးတက္ကသိုလ်-၁	၂၈-ဖေဖော်ဝါရီ-၂၀၂၁			ဖေဖော်ဝါရီလ ၂၈ ရက်တွင် ပြန်လွှတ်ခဲ့သည်။	ရန်ကုန်တိုင်းဒေသကြီး	ဆေးတက္ကသိုလ်ကျောင်းသား၊ကျောင်း သူများသပိတ်အား ရဲ့တပ်ဖွဲ့များက ဖြိုခွင်းပြီးနောက် ဆေးကျောင်းသား ၁၀၀ ထက်မနည်း ရန်ကင်း၊ ကျောက်ကုန်းမြို့နယ်တွင် ဖမ်းဆီးခံရသည်။

၁၄၆	(ကို) ကျော်ဇင်လတ်	ကျား		ဆေးကျောင်းသား	၂၈-ဖေဖော်ဝါရီ-၂၀၂၁			ဖေဖော်ဝါရီလ ၂၈ ရက်တွင် ပြန်လွှတ်ခဲ့သည်။	ရန်ကုန်တိုင်းဒေသကြီး	ဆေးတက္ကသိုလ်ကျောင်းသား၊ကျောင်း သူများသပိတ်အား ရဲ့တပ်ဖွဲ့များက ဖြိုခွင်းပြီးနောက် ဆေးကျောင်းသား ၁၀၀ ထက်မနည်း ရန်ကင်း၊ ကျောက်ကုန်းမြို့နယ်တွင် ဖမ်းဆီးခံရသည်။
၁၄၇	စိုင်းပြည့်ပြည့်ဖြိုး (၁၆နှစ်)	ကျား		ကျောင်းသား	၂၈-ဖေဖော်ဝါရီ-၂၀၂၁			ဖေဖော်ဝါရီလ ၂၈ ရက်တွင် ပြန်လွှတ်ခဲ့သည်။	ရန်ကုန်တိုင်းဒေသကြီး	ဆေးတက္ကသိုလ်ကျောင်းသား၊ကျောင်း သူများသပိတ်အား ရဲ့တပ်ဖွဲ့များက ဖြိုခွင်းပြီးနောက် ဆေးကျောင်းသား ၁၀၀ ထက်မနည်း ရန်ကင်း၊ ကျောက်ကုန်းမြို့နယ်တွင် ဖမ်းဆီးခံရသည်။
၁၄၈	ဒေါက်တာ ကျော်ဇော်ဟိန်း	ကျား		ဆရာဝန်	၂၈-ဖေဖော်ဝါရီ-၂၀၂၁			ဖေဖော်ဝါရီလ ၂၈ ရက်တွင် ပြန်လွှတ်ခဲ့သည်။	ရန်ကုန်တိုင်းဒေသကြီး	ဆေးတက္ကသိုလ်ကျောင်းသား၊ကျောင်း သူများသပိတ်အား ရဲ့တပ်ဖွဲ့များက ဖြိုခွင်းပြီးနောက် ဆေးကျောင်းသား ၁၀၀ ထက်မနည်း ရန်ကင်း၊ ကျောက်ကုန်းမြို့နယ်တွင် ဖမ်းဆီးခံရသည်။
၁၄၉	ဒေါက်တာ ချစ်မင်းသူ	ကျား		ဆေးတက္ကသိုလ်-၁	၂၈-ဖေဖော်ဝါရီ-၂၀၂၁			ဖေဖော်ဝါရီလ ၂၈ ရက်တွင် ပြန်လွှတ်ခဲ့သည်။	ရန်ကုန်တိုင်းဒေသကြီး	ဆေးတက္ကသိုလ်ကျောင်းသား၊ကျောင်း သူများသပိတ်အား ရဲ့တပ်ဖွဲ့များက ဖြိုခွင်းပြီးနောက် ဆေးကျောင်းသား ၁၀၀ ထက်မနည်း ရန်ကင်း၊ ကျောက်ကုန်းမြို့နယ်တွင် ဖမ်းဆီးခံရသည်။
၁၅၀	ဒေါက်တာ ဇွဲဖုန်းလွင်	ကျား		ဆေးတက္ကသိုလ်-၁	၂၈-ဖေဖော်ဝါရီ-၂၀၂၁			ဖေဖော်ဝါရီလ ၂၈ ရက်တွင် ပြန်လွှတ်ခဲ့သည်။	ရန်ကုန်တိုင်းဒေသကြီး	ဆေးတက္ကသိုလ်ကျောင်းသား၊ကျောင်း သူများသပိတ်အား ရဲ့တပ်ဖွဲ့များက ဖြိုခွင်းပြီးနောက် ဆေးကျောင်းသား ၁၀၀ ထက်မနည်း ရန်ကင်း၊ ကျောက်ကုန်းမြို့နယ်တွင် ဖမ်းဆီးခံရသည်။

၁၅၁	ဒေါက်တာ နန္ဒရဲရင့်	ကျား		ဆေးတက္ကသိုလ်-၁	၂၈-ဖေဖော်ဝါရီ-၂၀၂၁			ဖေဖော်ဝါရီလ ၂၈ ရက်တွင် ပြန်လွှတ်ခဲ့သည်။	ရန်ကုန်တိုင်းဒေသကြီး	ဆေးတက္ကသိုလ်ကျောင်းသား၊ကျောင်း သူများသပိတ်အား ရဲ့တပ်ဖွဲ့များက ဖြိုခွင်းပြီးနောက် ဆေးကျောင်းသား ၁၀၀ ထက်မနည်း ရန်ကင်း၊ ကျောက်ကုန်းမြို့နယ်တွင် ဖမ်းဆီးခံရသည်။
၁၅၂	ဒေါက်တာ နေလင်းမောင်	ကျား		ဆရာဝန်	၂၈-ဖေဖော်ဝါရီ-၂၀၂၁			ဖေဖော်ဝါရီလ ၂၈ ရက်တွင် ပြန်လွှတ်ခဲ့သည်။	ရန်ကုန်တိုင်းဒေသကြီး	ဆေးတက္ကသိုလ်ကျောင်းသား၊ကျောင်း သူများသပိတ်အား ရဲ့တပ်ဖွဲ့များက ဖြိုခွင်းပြီးနောက် ဆေးကျောင်းသား ၁၀၀ ထက်မနည်း ရန်ကင်း၊ ကျောက်ကုန်းမြို့နယ်တွင် ဖမ်းဆီးခံရသည်။
၁၅၃	ဒေါက်တာ ကောင်းထက်နိုင်	ကျား		ဆရာဝန်	၂၈-ဖေဖော်ဝါရီ-၂၀၂၁			ဖေဖော်ဝါရီလ ၂၈ ရက်တွင် ပြန်လွှတ်ခဲ့သည်။	ရန်ကုန်တိုင်းဒေသကြီး	ဆေးတက္ကသိုလ်ကျောင်းသား၊ကျောင်း သူများသပိတ်အား ရဲ့တပ်ဖွဲ့များက ဖြိုခွင်းပြီးနောက် ဆေးကျောင်းသား ၁၀၀ ထက်မနည်း ရန်ကင်း၊ ကျောက်ကုန်းမြို့နယ်တွင် ဖမ်းဆီးခံရသည်။
၁၅၄	ဒေါက်တာ လွင်ဖြိုးသူ	ကျား		ဆရာဝန်	၂၈-ဖေဖော်ဝါရီ-၂၀၂၁			ဖေဖော်ဝါရီလ ၂၈ ရက်တွင် ပြန်လွှတ်ခဲ့သည်။	ရန်ကုန်တိုင်းဒေသကြီး	ဆေးတက္ကသိုလ်ကျောင်းသား၊ကျောင်း သူများသပိတ်အား ရဲ့တပ်ဖွဲ့များက ဖြိုခွင်းပြီးနောက် ဆေးကျောင်းသား ၁၀၀ ထက်မနည်း ရန်ကင်း၊ ကျောက်ကုန်းမြို့နယ်တွင် ဖမ်းဆီးခံရသည်။
၁၅၅	ဒေါက်တာ ဟန်လင်းအောင်	ကျား		ဆရာဝန်	၂၈-ဖေဖော်ဝါရီ-၂၀၂၁			ဖေဖော်ဝါရီလ ၂၈ ရက်တွင် ပြန်လွှတ်ခဲ့သည်။	ရန်ကုန်တိုင်းဒေသကြီး	ဆေးတက္ကသိုလ်ကျောင်းသား၊ကျောင်း သူများသပိတ်အား ရဲ့တပ်ဖွဲ့များက ဖြိုခွင်းပြီးနောက် ဆေးကျောင်းသား ၁၀၀ ထက်မနည်း ရန်ကင်း၊ ကျောက်ကုန်းမြို့နယ်တွင် ဖမ်းဆီးခံရသည်။

၁၅၆	(ကို) ဆက်ပိုင်	ကျား		ဆေးတက္ကသိုလ်-၁ (နောက်ဆုံးနှစ် ဒုတိယအဖြတ် ကျောင်းသား)	၂၈-ဖေဖော်ဝါရီ-၂၀၂၁			ဖေဖော်ဝါရီလ ၂၈ ရက်တွင် ပြန်လွှတ်ခဲ့သည်။	ရန်ကုန်တိုင်းဒေသကြီး	ဆေးတက္ကသိုလ်ကျောင်းသား၊ကျောင်း သူများသပိတ်အား ရံတပ်ဖွဲ့များက ဖြိုခွင်းပြီးနောက် ဆေးကျောင်းသား ၁၀၀ ထက်မနည်း ရန်ကင်း၊ ကျောက်ကုန်းမြို့နယ်တွင် ဖမ်းဆီးခံရသည်။
၁၅၇	(ကို) ပြည်ကျော်မိုး	ကျား		ဆေးတက္ကသိုလ်-၁	၂၈-ဖေဖော်ဝါရီ-၂၀၂၁			ဖေဖော်ဝါရီလ ၂၈ ရက်တွင် ပြန်လွှတ်ခဲ့သည်။	ရန်ကုန်တိုင်းဒေသကြီး	ဆေးတက္ကသိုလ်ကျောင်းသား၊ကျောင်း သူများသပိတ်အား ရံတပ်ဖွဲ့များက ဖြိုခွင်းပြီးနောက် ဆေးကျောင်းသား ၁၀၀ ထက်မနည်း ရန်ကင်း၊ ကျောက်ကုန်းမြို့နယ်တွင် ဖမ်းဆီးခံရသည်။
၁၅၈	ဒေါက်တာ ဇွဲဖြိုးဦး	ကျား		ဆေးတက္ကသိုလ်-၁	၂၈-ဖေဖော်ဝါရီ-၂၀၂၁			ဖေဖော်ဝါရီလ ၂၈ ရက်တွင် ပြန်လွှတ်ခဲ့သည်။	ရန်ကုန်တိုင်းဒေသကြီး	ဆေးတက္ကသိုလ်ကျောင်းသား၊ကျောင်း သူများသပိတ်အား ရံတပ်ဖွဲ့များက ဖြိုခွင်းပြီးနောက် ဆေးကျောင်းသား ၁၀၀ ထက်မနည်း ရန်ကင်း၊ ကျောက်ကုန်းမြို့နယ်တွင် ဖမ်းဆီးခံရသည်။
၁၅၉	ဒေါက်တာ ဘိုအောင်ဆန်းဦး	ကျား		ဆေးတက္ကသိုလ်-၂	၂၈-ဖေဖော်ဝါရီ-၂၀၂၁			ဖေဖော်ဝါရီလ ၂၈ ရက်တွင် ပြန်လွှတ်ခဲ့သည်။	ရန်ကုန်တိုင်းဒေသကြီး	ဆေးတက္ကသိုလ်ကျောင်းသား၊ကျောင်း သူများသပိတ်အား ရံတပ်ဖွဲ့များက ဖြိုခွင်းပြီးနောက် ဆေးကျောင်းသား ၁၀၀ ထက်မနည်း ရန်ကင်း၊ ကျောက်ကုန်းမြို့နယ်တွင် ဖမ်းဆီးခံရသည်။
၁၆၀	ဒေါက်တာ ကျော်ထက်သက်လတ်	ကျား		ဆေးတက္ကသိုလ်-၂(OG)	၂၈-ဖေဖော်ဝါရီ-၂၀၂၁			ဖေဖော်ဝါရီလ ၂၈ ရက်တွင် ပြန်လွှတ်ခဲ့သည်။	ရန်ကုန်တိုင်းဒေသကြီး	ဆေးတက္ကသိုလ်ကျောင်းသား၊ကျောင်း သူများသပိတ်အား ရံတပ်ဖွဲ့များက ဖြိုခွင်းပြီးနောက် ဆေးကျောင်းသား ၁၀၀ ထက်မနည်း ရန်ကင်း၊ ကျောက်ကုန်းမြို့နယ်တွင် ဖမ်းဆီးခံရသည်။

၁၆၁	ဒေါက်တာ ကျော်မင်းစိုး	ကျား		ဆေးတက္ကသိုလ်-၁(OSTHO)	၂၈-ဖေဖော်ဝါရီ-၂၀၂၁			ဖေဖော်ဝါရီလ ၂၈ ရက်တွင် ပြန်လွှတ်ခဲ့သည်။	ရန်ကုန်တိုင်းဒေသကြီး	ဆေးတက္ကသိုလ်ကျောင်းသားကျောင်း သူများသပိတ်အား ရဲ့တပ်ဖွဲ့များက ဖြိုခွင်းပြီးနောက် ဆေးကျောင်းသား ၁၀၀ ထက်မနည်း ရန်ကင်း၊ ကျောက်ကုန်းမြို့နယ်တွင် ဖမ်းဆီးခံရသည်။
၁၆၂	ဒေါက်တာ ပြေကျော်မိုး	ကျား		ဆေးတက္ကသိုလ်-၁	၂၈-ဖေဖော်ဝါရီ-၂၀၂၁			ဖေဖော်ဝါရီလ ၂၈ ရက်တွင် ပြန်လွှတ်ခဲ့သည်။	ရန်ကုန်တိုင်းဒေသကြီး	ဆေးတက္ကသိုလ်ကျောင်းသားကျောင်း သူများသပိတ်အား ရဲ့တပ်ဖွဲ့များက ဖြိုခွင်းပြီးနောက် ဆေးကျောင်းသား ၁၀၀ ထက်မနည်း ရန်ကင်း၊ ကျောက်ကုန်းမြို့နယ်တွင် ဖမ်းဆီးခံရသည်။
၁၆၃	ဒေါက်တာ စာနည်မင်းရွှေ+ ၁၂၃	ကျား		ဆေးတက္ကသိုလ်-၁	၂၈-ဖေဖော်ဝါရီ-၂၀၂၁			ဖေဖော်ဝါရီလ ၂၈ ရက်တွင် ပြန်လွှတ်ခဲ့သည်။	ရန်ကုန်တိုင်းဒေသကြီး	ဆေးတက္ကသိုလ်ကျောင်းသားကျောင်း သူများသပိတ်အား ရဲ့တပ်ဖွဲ့များက ဖြိုခွင်းပြီးနောက် ဆေးကျောင်းသား ၁၀၀ ထက်မနည်း ရန်ကင်း၊ ကျောက်ကုန်းမြို့နယ်တွင် ဖမ်းဆီးခံရသည်။
၁၆၄	(မ) သွယ်ရတီသိဦး	မ	ဦးမျိုးမြင့်သောင်း	ဆေးကျောင်းသူ (Final Part 2 junior)	၂၈-ဖေဖော်ဝါရီ-၂၀၂၁	ရာဇသတ်ကြီးဥပဒေ ပုဒ်မ၅၀၅-က		ဇွန်လ ၂၉ ရက်နေ့တွင် ပြန်လည်လွှတ်မြောက် ခဲ့သည်။	၃၆၊ ကမ်းနားလမ်း၊ ဆားစည်ရပ်၊ မကွေးမြို့	
၁၆၅	(မောင်) မင်းသိန်းကျော်	ကျား		ဆေးကျောင်းသား	၂၈-ဖေဖော်ဝါရီ-၂၀၂၁			ဇွန်လ ၂၉ ရက်နေ့တွင် ပြန်လည်လွှတ်မြောက် ခဲ့သည်။	မကွေးမြို့၊ မကွေးတိုင်း	စစ်အာဏာရှင်ဆန့်ကျင်ရေးဆန္ဒပြပွဲတွင် ပါဝင်ခြင်းကြောင့်ဖမ်းဆီးခံရ။
၁၆၆	(ကို) စည်ဟိန်း	ကျား		ဆေးကျောင်းသား	၂၈-ဖေဖော်ဝါရီ-၂၀၂၁			ဇွန်လ ၂၉ ရက်နေ့တွင် ပြန်လည်လွှတ်မြောက် ခဲ့သည်။	မကွေးမြို့၊ မကွေးတိုင်း	စစ်အာဏာရှင်ဆန့်ကျင်ရေးဆန္ဒပြပွဲတွင် ပါဝင်ခြင်းကြောင့်ဖမ်းဆီးခံရ။
၁၆၇	ဒေါက်တာအောင်ပြည့်စုံ	ကျား		ဆရာဝန်	၁၄-ဧပြီ-၂၁			ဧပြီလ ၁၄ရက် နေ့လည်ပိုင်းတွင် ပြန်လည်လွှတ်မြောက် လာခဲ့သည်။	ဗန်းမော်မြို့၊ ကချင်ပြည်နယ်	

၁၆၈	ဒေါက်တာ ဇော်ငြိမ်းချမ်း	ကျား		မန္တလေး မျက်စိ၊ နား၊ နှာခေါင်း ဆေးရုံကြီး (မျက်စိအထူးကုဆရာဝန်)	၁၁-မေ-၂၁			မေလ ၁၂ ရက်နေ့တွင် လွတ်မြောက်ခဲ့သည်။	မန္တလေးတိုင်းဒေသကြီး	နေအိမ်တွင် ဖမ်းဆီးခံရသည်။
၁၆၉	(မ) မျိုးမြင့်ချယ်	မ		ဆေးရုံဝန်ထမ်း (CDM)	၂၀-မေ-၂၁			လွတ်မြောက်	ခရူတောရပ်ကွက်၊ မြိတ်မြို့၊ တနင်္သာရီတိုင်းဒေသကြီး	CDM တွင် ပါဝင်သောကြောင့် ဖမ်းဆီးခံရသည်။
၁၇၀	(ကို) စိုင်းဝင်းထွဋ်	ကျား		ကျောင်းသား (သမိုင်း အဝေးသင် တတိယနှစ်)	၂၇-ဖေဖော်ဝါရီ-၂၁			ဖေဖော်ဝါရီလ ၂၈ ရက်တွင် ပြန်လွတ်ခဲ့သည်။	မုံရွာမြို့၊ စစ်ကိုင်းတိုင်းဒေသကြီး	
၁၇၁	(မ) စီဇဝါလှိုင်	မ		ထာဝယ် တက္ကသိုလ်	၂၈-ဖေဖော်ဝါရီ-၂၀၂၁			၁-မတ်-၂၀၂၁တွင် ပြန်လည်လွတ်မြောက်	ထာဝယ်မြို့	စစ်အာဏာရှင်ဆန့်ကျင်ရေးဆန္ဒပြပွဲတွင် ပါဝင်ခြင်းကြောင့်ဖမ်းဆီးခံရ။
၁၇၂	(မ) နှင်းဦးဝေ	မ	ဦးဆန်းယု	ကျောင်းသူ	၃-မတ်-၂၀၂၁	ရာဇသတ်ကြီးဥပဒေ ပုဒ်မ ၅၀၅-က		မတ်လ ၂၄ရက်တွင် ပြန်လွတ်ခဲ့သည်။	ရန်ကုန်	စစ်အာဏာရှင်ဆန့်ကျင်ရေး ဆန္ဒပြပွဲပြုလုပ်မှုကြောင့်ဖမ်းဆီးခံရ။
၁၇၃	(မ) စုငြိမ်းချမ်း	မ		ကျောင်းသူ	၃-မတ်-၂၀၂၁			မတ်လ ၂၄ရက်တွင် ပြန်လွတ်ခဲ့သည်။	ရန်ကုန်	စစ်အာဏာရှင်ဆန့်ကျင်ရေး ဆန္ဒပြပွဲပြုလုပ်မှုကြောင့်ဖမ်းဆီးခံရ။
၁၇၄	(မောင်) တင့်ထူးလွင်	ကျား	ဦးသန်းအောင်	ကျောင်းသား	၃-မတ်-၂၀၂၁	ရာဇသတ်ကြီးဥပဒေ ပုဒ်မ ၅၀၅-က		မတ်လ ၂၄ရက်တွင် ပြန်လွတ်ခဲ့သည်။	ရန်ကုန်	စစ်အာဏာရှင်ဆန့်ကျင်ရေး ဆန္ဒပြပွဲပြုလုပ်မှုကြောင့်ဖမ်းဆီးခံရ။
၁၇၅	(မ) ထားအိအိလှိုင်	မ	ဦးတင်အောင်စိုး	ကျောင်းသူ	၃-မတ်-၂၀၂၁	ရာဇသတ်ကြီးဥပဒေ ပုဒ်မ ၅၀၅-က		မတ်လ ၂၄ရက်တွင် ပြန်လွတ်ခဲ့သည်။	ရန်ကုန်	ဆန္ဒပြပွဲပြုလုပ်မှုကြောင့်ဖမ်းဆီးခံရ။
၁၇၆	(မ) အိမ်သီရိဇော်	မ		ကျောင်းသူ	၃-မတ်-၂၀၂၁	ရာဇသတ်ကြီးဥပဒေ ပုဒ်မ ၅၀၅-က		မတ်လ ၂၄ရက်တွင် ပြန်လွတ်ခဲ့သည်။	ရန်ကုန်	ဆန္ဒပြပွဲပြုလုပ်မှုကြောင့်ဖမ်းဆီးခံရ။
၁၇၇	(မ) ဝင်းပပအောင်	မ	ဦးဇော်ရှင်း	ကျောင်းသူ	၃-မတ်-၂၀၂၁	ရာဇသတ်ကြီးဥပဒေ ပုဒ်မ ၅၀၅-က		မတ်လ ၂၄ရက်တွင် ပြန်လွတ်ခဲ့သည်။	ရန်ကုန်	ဆန္ဒပြပွဲပြုလုပ်မှုကြောင့်ဖမ်းဆီးခံရ။
၁၇၈	(မ) ဖူးအိသက်	မ	ဦးအေးမြင့်	ကျောင်းသူ	၃-မတ်-၂၀၂၁	ရာဇသတ်ကြီးဥပဒေ ပုဒ်မ ၅၀၅-က		မတ်လ ၂၄ရက်တွင် ပြန်လွတ်ခဲ့သည်။	ရန်ကုန်	ဆန္ဒပြပွဲပြုလုပ်မှုကြောင့်ဖမ်းဆီးခံရ။
၁၇၉	(မ) ရွှေရည်မြင့်မြတ်ဦး	မ	ဦးမောင်မောင်	ကျောင်းသူ	၃-မတ်-၂၀၂၁	ရာဇသတ်ကြီးဥပဒေ ပုဒ်မ ၅၀၅-က		မတ်လ ၂၄ရက်တွင် ပြန်လွတ်ခဲ့သည်။	ရန်ကုန်	ဆန္ဒပြပွဲပြုလုပ်မှုကြောင့်ဖမ်းဆီးခံရ။
၁၈၀	(မ) ယဉ်မျိုးအေး	မ	ဦးကျင်မောင်	ကျောင်းသူ	၃-မတ်-၂၀၂၁	ရာဇသတ်ကြီးဥပဒေ ပုဒ်မ ၅၀၅-က		မတ်လ ၂၄ရက်တွင် ပြန်လွတ်ခဲ့သည်။	ရန်ကုန်	ဆန္ဒပြပွဲပြုလုပ်မှုကြောင့်ဖမ်းဆီးခံရ။
၁၈၁	(မ) ပွင့်သဇ္ဇာခိုင်	မ	ဦးသိန်းဇော်	ကျောင်းသူ	၃-မတ်-၂၀၂၁	ရာဇသတ်ကြီးဥပဒေ ပုဒ်မ ၅၀၅-က		မတ်လ ၂၄ရက်တွင် ပြန်လွတ်ခဲ့သည်။	ရန်ကုန်	ဆန္ဒပြပွဲပြုလုပ်မှုကြောင့်ဖမ်းဆီးခံရ။
၁၈၂	(မောင်) သီဟနေမျိုး	ကျား	ဦးနေမျိုး	ကျောင်းသား	၃-မတ်-၂၀၂၁			မတ်လ ၂၄ရက်တွင် ပြန်လွတ်ခဲ့သည်။	ရန်ကုန်	ဆန္ဒပြပွဲပြုလုပ်မှုကြောင့်ဖမ်းဆီးခံရ။
၁၈၃	(မောင်) သုတစိုး	ကျား	ဦးမင်းနိုင်	ကျောင်းသား	၃-မတ်-၂၀၂၁	ရာဇသတ်ကြီးပုဒ်မ ၅၀၅(က)		မတ်လ ၂၄ရက်တွင် ပြန်လွတ်ခဲ့သည်။	ရန်ကုန်	ဆန္ဒပြပွဲပြုလုပ်မှုကြောင့်ဖမ်းဆီးခံရ။

၁၈၄	(မောင်) မင်းကိုကိုကျော်	ကျား		ကျောင်းသား	၃-မတ်-၂၀၂၁		မတ်လ ၂၄ရက်တွင် ပြန်လွှတ်ခဲ့သည်။	ရန်ကုန်	ဆန္ဒပြပွဲပြုလုပ်မှုကြောင့်ဖမ်းဆီးခံရ။
၁၈၅	(မောင်) ထက်အောင်ရှိုင်း	ကျား	ဦးရွှေဌေး	ကျောင်းသား	၃-မတ်-၂၀၂၁	ရာဇသတ်ကြီးဥပဒေ ပုဒ်မ ၅၀၅-က	မတ်လ ၂၄ရက်တွင် ပြန်လွှတ်ခဲ့သည်။	ရန်ကုန်	ဆန္ဒပြပွဲပြုလုပ်မှုကြောင့်ဖမ်းဆီးခံရ။
၁၈၆	(မောင်) ကျော်စိုးဟန်	ကျား		ကျောင်းသား	၃-မတ်-၂၀၂၁		မတ်လ ၂၄ရက်တွင် ပြန်လွှတ်ခဲ့သည်။	ရန်ကုန်	ဆန္ဒပြပွဲပြုလုပ်မှုကြောင့်ဖမ်းဆီးခံရ။
၁၈၇	(မ) ငွေနှင်းဆက်	မ		ကျောင်းသူ	၃-မတ်-၂၀၂၁		မတ်လ ၂၄ရက်တွင် ပြန်လွှတ်ခဲ့သည်။	ရန်ကုန်	ဆန္ဒပြပွဲပြုလုပ်မှုကြောင့်ဖမ်းဆီးခံရ။
၁၈၈	(မ) သက်ထားဆွေ	မ	ဦးတင်စိုးစိုး	ကျောင်းသူ	၃-မတ်-၂၀၂၁	ရာဇသတ်ကြီးဥပဒေ ပုဒ်မ ၅၀၅-က	မတ်လ ၂၄ရက်တွင် ပြန်လွှတ်ခဲ့သည်။	ရန်ကုန်	ဆန္ဒပြပွဲပြုလုပ်မှုကြောင့်ဖမ်းဆီးခံရ။
၁၈၉	(မ) ခေတ္တာစံ	မ/၂၀နှစ်	ဦးရဲရဲနီ	နည်းပညာတက္ကသိုလ် ဒုတိယနှစ်ကျောင်းသူ	၃-မတ်-၂၀၂၁	ရာဇသတ်ကြီးပုဒ်မ ၅၀၅(က)	မတ်လ ၂၄ရက်တွင် ပြန်လွှတ်ခဲ့သည်။	ရန်ကုန်	တာမွေသပိတ်စစ်ကြောင်းတွင် ဖမ်းဆီးခံရ
၁၉၀	(မောင်) ကျော်ဇင်သန့်	ကျား	ဦးဌေးဝင်း	ကျောင်းသား	၃-မတ်-၂၀၂၁		မတ်လ ၂၄ရက်တွင် ပြန်လွှတ်ခဲ့သည်။	ရန်ကုန်	စစ်အာဏာရှင်ဆန့်ကျင်ရေးဆန္ဒပြပွဲတွင် ပါဝင်ခြင်းကြောင့်ဖမ်းဆီးခံရ။
၁၉၁	(မောင်) မင်းပိုင်ပိုင်ထွန်း	ကျား	ဦးစိုးဝင်း	ကျောင်းသား (UCSI malaysia)	၃-မတ်-၂၀၂၁		မတ်လ ၂၄ရက်တွင် ပြန်လွှတ်ခဲ့သည်။	ရန်ကုန်	စစ်အာဏာရှင်ဆန့်ကျင်ရေးဆန္ဒပြပွဲတွင် ပါဝင်ခြင်းကြောင့်ဖမ်းဆီးခံရ။
၁၉၂	(မောင်) အောင်ဖြိုးပိုင်	ကျား	ဦးအောင်ဆန်းဦး	ကျောင်းသား	၃-မတ်-၂၀၂၁	ရာဇသတ်ကြီးဥပဒေ ပုဒ်မ ၅၀၅-က	မတ်လ ၂၄ရက်တွင် ပြန်လွှတ်ခဲ့သည်။	ရန်ကုန်	စစ်အာဏာရှင်ဆန့်ကျင်ရေးဆန္ဒပြပွဲတွင် ပါဝင်ခြင်းကြောင့်ဖမ်းဆီးခံရ။
၁၉၃	(မောင်) ကျော်စည်သူခန့်	ကျား	ဦးသန်းလှိုင်	ကျောင်းသား	၃-မတ်-၂၀၂၁	ရာဇသတ်ကြီးဥပဒေ ပုဒ်မ ၅၀၅-က	မတ်လ ၂၄ရက်တွင် ပြန်လွှတ်ခဲ့သည်။	ရန်ကုန်	စစ်အာဏာရှင်ဆန့်ကျင်ရေးဆန္ဒပြပွဲတွင် ပါဝင်ခြင်းကြောင့်ဖမ်းဆီးခံရ။
၁၉၄	(မောင်) အောင်ကျော်မင်း	ကျား	ဦးမြင့်လွင်	ကျောင်းသား	၃-မတ်-၂၀၂၁		မတ်လ ၂၄ရက်တွင် ပြန်လွှတ်ခဲ့သည်။	ရန်ကုန်	စစ်အာဏာရှင်ဆန့်ကျင်ရေးဆန္ဒပြပွဲတွင် ပါဝင်ခြင်းကြောင့်ဖမ်းဆီးခံရ။
၁၉၅	(မောင်) ဖြိုးဝေမြင့်	ကျား	ဦးမြင့်သန်း	ကျောင်းသား	၃-မတ်-၂၀၂၁		မတ်လ ၂၄ရက်တွင် ပြန်လွှတ်ခဲ့သည်။	ရန်ကုန်	စစ်အာဏာရှင်ဆန့်ကျင်ရေးဆန္ဒပြပွဲတွင် ပါဝင်ခြင်းကြောင့်ဖမ်းဆီးခံရ။
၁၉၆	(မောင်) ထက်ဝေယံ	ကျား	ဦးမြင့်ဌေး	၁၀တန်း ကျောင်းသား (အ.ထ.က (၁))	၃-မတ်-၂၀၂၁		မတ်လ ၂၄ရက်တွင် ပြန်လွှတ်ခဲ့သည်။	ရန်ကုန်	စစ်အာဏာရှင်ဆန့်ကျင်ရေးဆန္ဒပြပွဲတွင် ပါဝင်ခြင်းကြောင့်ဖမ်းဆီးခံရ။
၁၉၇	(မောင်) လူမြင့်	ကျား	ဦးအောင်လင်း	ကျောင်းသား (ဒဂုံတက္ကသိုလ်)	၃-မတ်-၂၀၂၁	ရာဇသတ်ကြီးဥပဒေ ပုဒ်မ ၅၀၅-က	မတ်လ ၂၄ရက်တွင် ပြန်လွှတ်ခဲ့သည်။	ရန်ကုန်	စစ်အာဏာရှင်ဆန့်ကျင်ရေးဆန္ဒပြပွဲတွင် ပါဝင်ခြင်းကြောင့်ဖမ်းဆီးခံရ။
၁၉၈	(မ) စံမျိုးသွင်	မ	ဦးရဲလတ်သွင်	ကျောင်းသူ (၁၀တန်းအောင်)	၃-မတ်-၂၀၂၁		လွတ်မြောက်	ရန်ကုန်	စစ်အာဏာရှင်ဆန့်ကျင်ရေးဆန္ဒပြပွဲတွင် ပါဝင်ခြင်းကြောင့်ဖမ်းဆီးခံရ။
၁၉၉	(မ) သက်နှင်းနှင်းရွှေ	မ	ဦးရွှေအေး	BTHM တတိယနှစ် ကျောင်းသူ (NMDC)	၃-မတ်-၂၀၂၁	ရာဇသတ်ကြီးဥပဒေ ပုဒ်မ ၅၀၅-က	မတ်လ ၂၄ရက်တွင် ပြန်လွှတ်ခဲ့သည်။	ရန်ကုန်	စစ်အာဏာရှင်ဆန့်ကျင်ရေးဆန္ဒပြပွဲတွင် ပါဝင်ခြင်းကြောင့်ဖမ်းဆီးခံရ။
၂၀၀	(မ) သက်စုဝေယံထိုက်	မ	ဦးဝဏ္ဏ	ကုန်ထုတ်ကုန် ကျောင်းသူ (ရန်ကုန် တက္ကသိုလ်)	၃-မတ်-၂၀၂၁		မတ်လ ၂၄ရက်တွင် ပြန်လွှတ်ခဲ့သည်။	ရန်ကုန်	စစ်အာဏာရှင်ဆန့်ကျင်ရေးဆန္ဒပြပွဲတွင် ပါဝင်ခြင်းကြောင့်ဖမ်းဆီးခံရ။
၂၀၁	(မ) ဇာမြည်ဝင်း	မ	ဦးစံလှ	ကျောင်းသူ	၃-မတ်-၂၀၂၁		မတ်လ ၂၄ရက်တွင် ပြန်လွှတ်ခဲ့သည်။	ရန်ကုန်	စစ်အာဏာရှင်ဆန့်ကျင်ရေးဆန္ဒပြပွဲတွင် ပါဝင်ခြင်းကြောင့်ဖမ်းဆီးခံရ။

၂၀၂	(မ) ယမင်းအေး	မ	ဦးတင်ထွေး	ကျောင်းသူ	၃-မတ်-၂၀၂၁			မတ်လ ၂၄ရက်တွင် ပြန်လွှတ်ခဲ့သည်။	ရန်ကုန်	စစ်အာဏာရှင်ဆန့်ကျင်ရေးဆန္ဒပြပွဲတွင် ပါဝင်ခြင်းကြောင့်ဖမ်းဆီးခံရ။
၂၀၃	(မ) ဆုကြယ်စင်လင်းထွန်း (၁၇ နှစ်)	မ	ဦးထွန်းထွန်းဦး	ကျောင်းသူ	၃-မတ်-၂၀၂၁			လွတ်မြောက်	၂၂၅၂၂၇၊ ကျိုက္ကဆံလမ်း၊ ကျောက်မြောင်း၊ တာမွေမြို့နယ်၊ ရန်ကုန်	စစ်အာဏာရှင်ဆန့်ကျင်ရေးဆန္ဒပြပွဲတွင် ပါဝင်ခြင်းကြောင့်ဖမ်းဆီးခံရ။
၂၀၄	(မ) ဖြူစုမွန်	မ	ဦးချစ်သိန်း	ကျောင်းသူ	၃-မတ်-၂၀၂၁			မတ်လ ၂၄ရက်တွင် ပြန်လွှတ်ခဲ့သည်။	ရန်ကုန်	စစ်အာဏာရှင်ဆန့်ကျင်ရေးဆန္ဒပြပွဲတွင် ပါဝင်ခြင်းကြောင့်ဖမ်းဆီးခံရ။
၂၀၅	(မ) ဝေဖူးခိုင်	မ	ဦးမင်းစန်းမောင်	ကျောင်းသူ (ဒဂုံ တက္ကသိုလ်)	၃-မတ်-၂၀၂၁			မတ်လ ၂၄ရက်တွင် ပြန်လွှတ်ခဲ့သည်။	ရန်ကုန်	စစ်အာဏာရှင်ဆန့်ကျင်ရေးဆန္ဒပြပွဲတွင် ပါဝင်ခြင်းကြောင့်ဖမ်းဆီးခံရ။
၂၀၆	(မ) ထက်မြတ်စံ	မ	ဦးတင်မောင်ထွေး	ခါတုပေဒ ပထမနှစ် ကျောင်းသူ (ရန်ကုန်အရှေ့ပိုင်း တက္ကသိုလ်)	၃-မတ်-၂၀၂၁	ရာဇသတ်ကြီးဥပဒေ ပုဒ်မ ၅၀၅-က		မတ်လ ၂၄ရက်တွင် ပြန်လွှတ်ခဲ့သည်။		
၂၀၇	(မ) အေးချမ်းသူ	မ	ဦးထွန်းမင်း	ကျောင်းသူ (ရန်ကုန်အရှေ့ပိုင်း တက္ကသိုလ်)	၃-မတ်-၂၀၂၁	ရာဇသတ်ကြီးဥပဒေ ပုဒ်မ ၅၀၅-က		မတ်လ ၂၄ရက်တွင် ပြန်လွှတ်ခဲ့သည်။	ရန်ကုန်	စစ်အာဏာရှင်ဆန့်ကျင်ရေးဆန္ဒပြပွဲတွင် ပါဝင်ခြင်းကြောင့်ဖမ်းဆီးခံရ။
၂၀၈	(မ) ထက်ဝေလွင်ဦး	မ	ဦးမြင့်ကျော်ကျော်	ကျောင်းသူ (ဘွဲ့ရ) (WYTU)	၃-မတ်-၂၀၂၁	ရာဇသတ်ကြီးဥပဒေ ပုဒ်မ ၅၀၅-က		မတ်လ ၂၄ရက်တွင် ပြန်လွှတ်ခဲ့သည်။	ရန်ကုန်	စစ်အာဏာရှင်ဆန့်ကျင်ရေးဆန္ဒပြပွဲတွင် ပါဝင်ခြင်းကြောင့်ဖမ်းဆီးခံရ။
၂၀၉	(မ) အေးစန္ဒာ	မ	ဦးတင်အေး	ကျောင်းသူ (GTI) ကျောက်ဆည်	၃-မတ်-၂၀၂၁	ရာဇသတ်ကြီးဥပဒေ ပုဒ်မ ၅၀၅-က		မတ်လ ၂၄ရက်တွင် ပြန်လွှတ်ခဲ့သည်။	ရန်ကုန်	စစ်အာဏာရှင်ဆန့်ကျင်ရေးဆန္ဒပြပွဲတွင် ပါဝင်ခြင်းကြောင့်ဖမ်းဆီးခံရ။
၂၁၀	(မ) သက်နှင်းဆွေ	မ	ဦးအောင်ကြည်မြင့်	ကျောင်းသူ (GTI) ကျောက်ဆည်	၃-မတ်-၂၀၂၁	ရာဇသတ်ကြီးဥပဒေ ပုဒ်မ ၅၀၅-က		မတ်လ ၂၄ရက်တွင် ပြန်လွှတ်ခဲ့သည်။	ရန်ကုန်	စစ်အာဏာရှင်ဆန့်ကျင်ရေးဆန္ဒပြပွဲတွင် ပါဝင်ခြင်းကြောင့်ဖမ်းဆီးခံရ။
၂၁၁	(မောင်) ကျော်စည်သူ	ကျား	ဦးအောင်သူ	ကျောင်းသား	၃-မတ်-၂၀၂၁			မတ်လ ၂၄ရက်တွင် ပြန်လွှတ်ခဲ့သည်။	မုံရွာမြို့၊ စစ်ကိုင်းတိုင်း	စစ်အာဏာရှင်ဆန့်ကျင်ရေး ဆန္ဒပြပွဲပြုလုပ်မှုကြောင့်ဖမ်းဆီးခံရ။
၂၁၂	(မောင်) ညီမင်းထွဋ်	ကျား		ကျောင်းသား	၃-မတ်-၂၀၂၁			မတ်လ ၂၄ရက်တွင် ပြန်လွှတ်ခဲ့သည်။	မုံရွာမြို့၊ စစ်ကိုင်းတိုင်း	စစ်အာဏာရှင်ဆန့်ကျင်ရေး ဆန္ဒပြပွဲပြုလုပ်မှုကြောင့်ဖမ်းဆီးခံရ။
၂၁၃	(မောင်) ရဲဘုန်းမြတ်	ကျား		ကျောင်းသား (မောဘီ TU)	၃-မတ်-၂၀၂၁			မတ်လ ၂၄ရက်တွင် ပြန်လွှတ်ခဲ့သည်။	မောဘီမြို့နယ်၊ ရန်ကုန်တိုင်း	စစ်အာဏာရှင်ဆန့်ကျင်ရေး ဆန္ဒပြပွဲပြုလုပ်မှုကြောင့်ဖမ်းဆီးခံရ။
၂၁၄	(မ) သွယ်သွယ်ဝင်း	မ	ဦးအောင်ဆန်းလွင်	ကျောင်းသူ (တောင်ကြီး နည်းပညာတက္ကသိုလ်)	၃-မတ်-၂၀၂၁	ရာဇသတ်ကြီးဥပဒေ ပုဒ်မ ၅၀၅-က		မတ်လ ၂၄ရက်တွင် ပြန်လွှတ်ခဲ့သည်။	B.162၊ မင်္ဂလာလမ်း၊ ချမ်းမြသာစည်ရပ်၊ တောင်ကြီးမြို့။	စစ်အာဏာရှင်ဆန့်ကျင်ရေး ဆန္ဒပြပွဲပြုလုပ်မှုကြောင့်ဖမ်းဆီးခံရ။
၂၁၅	(မ) စုစုလှိုင်	မ		ကျောင်းသူ	၃-မတ်-၂၀၂၁			မတ်လ ၂၄ရက်တွင် ပြန်လွှတ်ခဲ့သည်။		စစ်အာဏာရှင်ဆန့်ကျင်ရေး ဆန္ဒပြပွဲပြုလုပ်မှုကြောင့်ဖမ်းဆီးခံရ။
၂၁၆	(မောင်) Mang Suan Khai	ကျား		ကျောင်းသား	၃-မတ်-၂၀၂၁			မတ်လ ၂၄ရက်တွင် ပြန်လွှတ်ခဲ့သည်။	မြောက်ဥက္ကလာပ၊ ရန်ကုန်မြို့	စစ်အာဏာရှင်ဆန့်ကျင်ရေး ဆန္ဒပြပွဲပြုလုပ်မှုကြောင့် ပစ်ခတ် ဖမ်းဆီးခံရ။

၂၁၇	(မောင်) ဝေလင်းထွန်း	ကျား	ဦးတင်ဝင်း	ကျောင်းသား (WYTU)	၃-မတ်-၂၀၂၁	ရာဇသတ်ကြီးဥပဒေ ပုဒ်မ ၅၀၅-က		မတ်လ ၂၄ရက်တွင် ပြန်လွှတ်ခဲ့သည်။	ရန်ကုန်အရှေ့ပိုင်း	စစ်အာဏာရှင်ဆန့်ကျင်ရေး ဆန္ဒပြပွဲပြုလုပ်မှုကြောင့်ဖမ်းဆီးခံရ။
၂၁၈	(မ) ကေသီဇွန်	မ		ကုန်ထုတ်ခါတုကျောင်းသူ	၃-မတ်-၂၀၂၁			မတ်လ ၂၄ရက်တွင် ပြန်လွှတ်ခဲ့သည်။	ရန်ကုန်	စစ်အာဏာရှင်ဆန့်ကျင်ရေး ဆန္ဒပြပွဲပြုလုပ်မှုကြောင့်ဖမ်းဆီးခံရ။
၂၁၉	(မောင်) ကောင်းမြတ်လင်း	ကျား		သမိုင်း ကျောင်းသား	၃-မတ်-၂၀၂၁			မတ်လ ၂၄ရက်တွင် ပြန်လွှတ်ခဲ့သည်။	ရန်ကုန်	စစ်အာဏာရှင်ဆန့်ကျင်ရေး ဆန္ဒပြပွဲပြုလုပ်မှုကြောင့်ဖမ်းဆီးခံရ။
၂၂၀	(မောင်) ထင်လင်း	ကျား	ဦးဇင်ထက်	ဥပဒေ ကျောင်းသား	၃-မတ်-၂၀၂၁			မတ်လ ၂၄ရက်တွင် ပြန်လွှတ်ခဲ့သည်။	ရန်ကုန်	စစ်အာဏာရှင်ဆန့်ကျင်ရေး ဆန္ဒပြပွဲပြုလုပ်မှုကြောင့်ဖမ်းဆီးခံရ။
၂၂၁	(မောင်) ဉာဏ်လင်းထက်	ကျား	ဦးဟန်ဝင်းအောင်	ခါတုဗေဒ ကျောင်းသား	၃-မတ်-၂၀၂၁			မတ်လ ၂၄ရက်တွင် ပြန်လွှတ်ခဲ့သည်။	ရန်ကုန်	စစ်အာဏာရှင်ဆန့်ကျင်ရေး ဆန္ဒပြပွဲပြုလုပ်မှုကြောင့်ဖမ်းဆီးခံရ။
၂၂၂	(မ) ယွန်းရွှေခိုင်	မ	ဦးစောရွှေသိုက်	စိတ်ပညာ တတိယနှစ် ကျောင်းသူ (အဝေးသင်)	၃-မတ်-၂၀၂၁			မတ်လ ၂၄ရက်တွင် ပြန်လွှတ်ခဲ့သည်။	အမှတ်-၄/၁၀၃၊ အလယ်မြို့ဟောင်း၊ အေးရိပ်ငြိမ်လမ်း၊ သန်လျင်မြို့နယ်၊ ရန်ကုန်တိုင်း	စစ်အာဏာရှင်ဆန့်ကျင်ရေး ဆန္ဒပြပွဲပြုလုပ်မှုကြောင့်ဖမ်းဆီးခံရ။
၂၂၃	(မ) ထူးမြတ်ရွှေ	မ	ဦးစောရွှေသိုက်	စိတ်ပညာ ပထမနှစ် ကျောင်းသူ	၃-မတ်-၂၀၂၁			မတ်လ ၂၄ရက်တွင် ပြန်လွှတ်ခဲ့သည်။	အမှတ်-၄/၁၀၃၊ အလယ်မြို့ဟောင်း၊ အေးရိပ်ငြိမ်လမ်း၊ သန်လျင်မြို့နယ်၊ ရန်ကုန်တိုင်း	စစ်အာဏာရှင်ဆန့်ကျင်ရေး ဆန္ဒပြပွဲပြုလုပ်မှုကြောင့်ဖမ်းဆီးခံရ။
၂၂၄	(မ) ဆုန္ဒယဝင်း	မ		ကျောင်းသူ	၃-မတ်-၂၀၂၁			မတ်လ ၂၄ရက်တွင် ပြန်လွှတ်ခဲ့သည်။	ရန်ကုန်	အာဏာသိမ်းမှုကို ဆန့်ကျင်ဆန္ဒပြသည့်အတွက် ဖမ်းဆီးခံရ
၂၂၅	(မ) ဝေဖူးခိုင်	မ		ကျောင်းသူ	၃-မတ်-၂၀၂၁			မတ်လ ၂၄ရက်တွင် ပြန်လွှတ်ခဲ့သည်။	ရန်ကုန်	အာဏာသိမ်းမှုကို ဆန့်ကျင်ဆန္ဒပြသည့်အတွက် ဖမ်းဆီးခံရ
၂၂၆	(မ) နွေးနွေးဒါလီ	မ		ကျောင်းသူ	၃-မတ်-၂၀၂၁			မတ်လ ၂၄ရက်တွင် ပြန်လွှတ်ခဲ့သည်။	ရန်ကုန်	အာဏာသိမ်းမှုကို ဆန့်ကျင်ဆန္ဒပြသည့်အတွက် ဖမ်းဆီးခံရ
၂၂၇	(မ) တင်ဇာကျော်	မ		ကျောင်းသူ	၃-မတ်-၂၀၂၁			မတ်လ ၂၄ရက်တွင် ပြန်လွှတ်ခဲ့သည်။	ရန်ကုန်	အာဏာသိမ်းမှုကို ဆန့်ကျင်ဆန္ဒပြသည့်အတွက် ဖမ်းဆီးခံရ
၂၂၈	(မ) မေမြတ်နိုးဇော်	မ		ကျောင်းသူ	၃-မတ်-၂၀၂၁			မတ်လ ၂၄ရက်တွင် ပြန်လွှတ်ခဲ့သည်။	ရန်ကုန်	စစ်အာဏာရှင်ဆန့်ကျင်ရေး ဆန္ဒပြပွဲပြုလုပ်မှုကြောင့်ဖမ်းဆီးခံရ။

၂၂၉	(မောင်) စိုးရန်အောင်	ကျား		ကျောင်းသား	၃-မတ်-၂၀၂၁		မတ်လ ၂၄ရက်တွင် ပြန်လွှတ်ခဲ့သည်။	၁၅ ရပ်ကွက်၊ ရွှေဗဟိုစည်လမ်း၊ မြောက်ဥက္ကလာ၊ ရွှေပေါက္ကံ	စစ်အာဏာရှင်ဆန့်ကျင်ရေး ဆန္ဒပြပွဲပြုလုပ်မှုကြောင့်ဖမ်းဆီးခံရ။
၂၃၀	(မ) ဝိုင်းအိထွေး	မ		ကျောင်းသူ	၃-မတ်-၂၀၂၁		မတ်လ ၂၄ရက်တွင် ပြန်လွှတ်ခဲ့သည်။	ရန်ကုန်	စစ်အာဏာရှင်ဆန့်ကျင်ရေး ဆန္ဒပြပွဲပြုလုပ်မှုကြောင့်ဖမ်းဆီးခံရ။
၂၃၁	(မ) အိမ်မြတ်နိုးနိုင်	မ		ကျောင်းသူ	၃-မတ်-၂၀၂၁		မတ်လ ၂၄ရက်တွင် ပြန်လွှတ်ခဲ့သည်။	ရန်ကုန်	စစ်အာဏာရှင်ဆန့်ကျင်ရေး ဆန္ဒပြပွဲပြုလုပ်မှုကြောင့်ဖမ်းဆီးခံရ။
၂၃၂	(မ) အိမ်ချစ်စု	မ	ဦးခိုင်ဇော်ဝင်း	ကျောင်းသူ	၃-မတ်-၂၀၂၁	ရာဇသတ်ကြီးဥပဒေ ပုဒ်မ ၅၀၅-က	မတ်လ ၂၄ရက်တွင် ပြန်လွှတ်ခဲ့သည်။	ရန်ကုန်	ဆန္ဒပြပွဲပြုလုပ်မှုကြောင့်ဖမ်းဆီးခံရ။
၂၃၃	(မ) အိဖြူစော်	မ		ကျောင်းသူ	၃-မတ်-၂၀၂၁		မတ်လ ၂၄ရက်တွင် ပြန်လွှတ်ခဲ့သည်။	ရန်ကုန်	ဆန္ဒပြပွဲပြုလုပ်မှုကြောင့်ဖမ်းဆီးခံရ။
၂၃၄	(မောင်) ဝိုင်းဇေယျာထွန်း	ကျား		ကျောင်းသား	၃-မတ်-၂၀၂၁		မတ်လ ၂၄ရက်တွင် ပြန်လွှတ်ခဲ့သည်။	ရန်ကုန်	ဆန္ဒပြပွဲပြုလုပ်မှုကြောင့်ဖမ်းဆီးခံရ။
၂၃၅	(မောင်) အုပ်စိုးအောင်	ကျား		ကျောင်းသား	၃-မတ်-၂၀၂၁		မတ်လ ၂၄ရက်တွင် ပြန်လွှတ်ခဲ့သည်။	ရန်ကုန်	ဆန္ဒပြပွဲပြုလုပ်မှုကြောင့်ဖမ်းဆီးခံရ။
၂၃၆	(မ) တင်နန္ဒာဝင်းအောင်	မ	ဦးဟန်ဝင်းအောင်	ကျောင်းသူ	၃-မတ်-၂၀၂၁		မတ်လ ၂၄ရက်တွင် ပြန်လွှတ်ခဲ့သည်။	ရန်ကုန်	ဆန္ဒပြပွဲပြုလုပ်မှုကြောင့်ဖမ်းဆီးခံရ။
၂၃၇	(မောင်) ထွန်းတောက်နိုင်	ကျား	ဦးအောင်နိုင်အေး	ကျောင်းသား	၃-မတ်-၂၀၂၁		မတ်လ ၂၄ရက်တွင် ပြန်လွှတ်ခဲ့သည်။	ရန်ကုန်	ဆန္ဒပြပွဲပြုလုပ်မှုကြောင့်ဖမ်းဆီးခံရ။
၂၃၈	(မောင်) အောင်သူဖြိုး	ကျား	ဦးတင်အောင်	ကျောင်းသား	၃-မတ်-၂၀၂၁		မတ်လ ၂၄ရက်တွင် ပြန်လွှတ်ခဲ့သည်။	ရန်ကုန်	ဆန္ဒပြပွဲပြုလုပ်မှုကြောင့်ဖမ်းဆီးခံရ။
၂၃၉	(မ) စုမြတ်မိုးသိမ်း	မ	ဦးမိုးသိမ်း	ကျောင်းသူ	၃-မတ်-၂၀၂၁		မတ်လ ၂၄ရက်တွင် ပြန်လွှတ်ခဲ့သည်။	ရန်ကုန်	ဆန္ဒပြပွဲပြုလုပ်မှုကြောင့်ဖမ်းဆီးခံရ။
၂၄၀	(မောင်) ထူးပွင့်အောင်	မ	ဦးပွင့်အောင်	ကျောင်းသူ	၃-မတ်-၂၀၂၁		မတ်လ ၂၄ရက်တွင် ပြန်လွှတ်ခဲ့သည်။	ရန်ကုန်	ဆန္ဒပြပွဲပြုလုပ်မှုကြောင့်ဖမ်းဆီးခံရ။
၂၄၁	(မောင်) ပြည့်စုံကိုကို	ကျား		ဘူမိဗေဒ ဒုတိယနှစ် ကျောင်းသား	၃-မတ်-၂၀၂၁		မတ်လ ၂၄ရက်တွင် ပြန်လွှတ်ခဲ့သည်။	အမှတ်-၁၅၁(က)، သီရိမင်္ဂလာလမ်း၊ ၈ မိုင်၊ မရမ်းကုန်းမြို့နယ်၊ ရန်ကုန်တိုင်း	ဆန္ဒပြပွဲပြုလုပ်မှုကြောင့်ဖမ်းဆီးခံရ။
၂၄၂	(မောင်) အေးငြိမ်းသော်	ကျား	ဦးသိန်းထွဋ်မြင့်	ကျောင်းသူ	၃-မတ်-၂၀၂၁		မတ်လ ၂၄ရက်တွင် ပြန်လွှတ်ခဲ့သည်။	ရန်ကုန်	ဆန္ဒပြပွဲပြုလုပ်မှုကြောင့်ဖမ်းဆီးခံရ။
၂၄၃	(မောင်) လူထူးကျော်	ကျား	ဦးတင်ဝင်း	ကျောင်းသား	၃-မတ်-၂၀၂၁		မတ်လ ၂၄ရက်တွင် ပြန်လွှတ်ခဲ့သည်။	ရန်ကုန်	ဆန္ဒပြပွဲပြုလုပ်မှုကြောင့်ဖမ်းဆီးခံရ။

၂၄၄	(မောင်) ဖိုးသစ်	ကျား		နိုင်ငံရေးသိပ္ပံ စတုတ္ထနှစ်ကျောင်းသား	၃-မတ်-၂၀၂၁		မတ်လ ၂၄ရက်တွင် ပြန်လွှတ်ခဲ့သည်။	အမှတ်-၁၅၁(က), သီရိမင်္ဂလာလမ်း၊ ၈ မိုင်၊ မရမ်းကုန်းမြို့နယ်၊ ရန်ကုန်တိုင်း	ဆန္ဒပြပွဲပြုလုပ်မှုကြောင့်ဖမ်းဆီးခံရ။
၂၄၅	(မ) မေသူခင်	မ		ကျောင်းသူ	၃-မတ်-၂၀၂၁		မတ်လ ၂၄ရက်တွင် ပြန်လွှတ်ခဲ့သည်။	ရန်ကုန်	ဆန္ဒပြပွဲပြုလုပ်မှုကြောင့်ဖမ်းဆီးခံရ။
၂၄၆	(မောင်) ရဲလင်းထက်	ကျား		ကျောင်းသား	၃-မတ်-၂၀၂၁		မတ်လ ၂၄ရက်တွင် ပြန်လွှတ်ခဲ့သည်။	ရန်ကုန်	ဆန္ဒပြပွဲပြုလုပ်မှုကြောင့်ဖမ်းဆီးခံရ။
၂၄၇	(မောင်) စည်သူမိုး	ကျား		ကျောင်းသား	၃-မတ်-၂၀၂၁		မတ်လ ၂၄ရက်တွင် ပြန်လွှတ်ခဲ့သည်။	ရန်ကုန်	ဆန္ဒပြပွဲပြုလုပ်မှုကြောင့်ဖမ်းဆီးခံရ။
၂၄၈	(မောင်) အောင်ကျော်ဖြိုး	ကျား	ဦးအောင်မောင်	ကျောင်းသား	၃-မတ်-၂၀၂၁		မတ်လ ၂၄ရက်တွင် ပြန်လွှတ်ခဲ့သည်။	ရန်ကုန်	ဆန္ဒပြပွဲပြုလုပ်မှုကြောင့်ဖမ်းဆီးခံရ။
၂၄၉	(မ) မြတ်သိင်္ဂီ	မ		ကျောင်းသူ	၃-မတ်-၂၀၂၁		မတ်လ ၂၄ရက်တွင် ပြန်လွှတ်ခဲ့သည်။	ရန်ကုန်	ဆန္ဒပြပွဲပြုလုပ်မှုကြောင့်ဖမ်းဆီးခံရ။
၂၅၀	(မောင်) ဝေယံမင်းထက်	ကျား		ကျောင်းသား	၃-မတ်-၂၀၂၁		မတ်လ ၂၄ရက်တွင် ပြန်လွှတ်ခဲ့သည်။	ရန်ကုန်	ဆန္ဒပြပွဲပြုလုပ်မှုကြောင့်ဖမ်းဆီးခံရ။
၂၅၁	(မ) ချိုဇင်ဦး	မ		ကျောင်းသူ	၃-မတ်-၂၀၂၁		မတ်လ ၂၄ရက်တွင် ပြန်လွှတ်ခဲ့သည်။	ရန်ကုန်	ဆန္ဒပြပွဲပြုလုပ်မှုကြောင့်ဖမ်းဆီးခံရ။
၂၅၂	(မောင်) မျိုးအာကာကျော်	ကျား	ဦးမျိုးမြင့်ကျော်	ကျောင်းသား (UCSI malaysia)	၃-မတ်-၂၀၂၁		မတ်လ ၂၄ရက်တွင် ပြန်လွှတ်ခဲ့သည်။	ရန်ကုန်	စစ်အာဏာရှင်ဆန့်ကျင်ရေးဆန္ဒပြပွဲတွင် ပါဝင်ခြင်းကြောင့်ဖမ်းဆီးခံရ။
၂၅၃	(မောင်) တိုးဦးဝေယံ	ကျား		အင်္ဂလိပ်စာ ပထမနှစ် ကျောင်းသား	၃-မတ်-၂၀၂၁		လွတ်မြောက်	ရန်ကုန်	စစ်အာဏာရှင်ဆန့်ကျင်ရေးဆန္ဒပြပွဲတွင် ပါဝင်ခြင်းကြောင့်ဖမ်းဆီးခံရ။
၂၅၄	(မောင်) အာကာမိုး	ကျား/၁၇ (၃၁-၃-၂၀ ၀၄)	ဦးကိုလှ	ဇတန်း ကျောင်းသား	၃-မတ်-၂၀၂၁		မတ်လ ၁၁ရက်တွင် ပြန်လွှတ်ခဲ့သည်။	ရန်ကုန်	စစ်အာဏာရှင်ဆန့်ကျင်ရေးဆန္ဒပြပွဲတွင် ပါဝင်ခြင်းကြောင့်ဖမ်းဆီးခံရ။
၂၅၅	(မ) ဟောက်ဒိတ်ကိမ်	မ	ဦးကျင်ခန့်ဒိတ်ကိမ်	ကျောင်းသူ (ရန်ကုန် တက္ကသိုလ်)	၃-မတ်-၂၀၂၁		မတ်လ ၂၄ရက်တွင် ပြန်လွှတ်ခဲ့သည်။	တိုက်ဂါအခန်း၁၀၁၊ ၁၂ လမ်း၊ ယုဇနဥယျာဉ်မြို့တော်၊ ဒဂုံဆိပ်ကမ်း	စစ်အာဏာရှင်ဆန့်ကျင်ရေးဆန္ဒပြပွဲတွင် ပါဝင်ခြင်းကြောင့်ဖမ်းဆီးခံရ။
၂၅၆	(ကို) အေးချမ်းဝင်း	ကျား	ဦးဝင်းကြည်	ကျောင်းသူ	၃-မတ်-၂၀၂၁		လွတ်မြောက်	ရန်ကုန်	စစ်အာဏာရှင်ဆန့်ကျင်ရေးဆန္ဒပြပွဲတွင် ပါဝင်ခြင်းကြောင့်ဖမ်းဆီးခံရ။
၂၅၇	(မ) မြတ်နိုးပွင့်ဖြူ	မ	ဦးမင်းသော်	ကျောင်းသူ	၃-မတ်-၂၀၂၁		မတ်လ ၂၄ရက်တွင် ပြန်လွှတ်ခဲ့သည်။	ရန်ကုန်	စစ်အာဏာရှင်ဆန့်ကျင်ရေးဆန္ဒပြပွဲတွင် ပါဝင်ခြင်းကြောင့်ဖမ်းဆီးခံရ။
၂၅၈	(မ) ပွင့်ဦးခင်	မ		ကျောင်းသူ	၃-မတ်-၂၀၂၁		မတ်လ ၂၄ရက်တွင် ပြန်လွှတ်ခဲ့သည်။	ရန်ကုန်	စစ်အာဏာရှင်ဆန့်ကျင်ရေးဆန္ဒပြပွဲတွင် ပါဝင်ခြင်းကြောင့်ဖမ်းဆီးခံရ။

၂၅၉	(မ) ခင်သီရိ	မ		နိုင်ငံတကာဆက်ဆံရေး ကျောင်းသူ (ရန်ကုန် တက္ကသိုလ်)	၃-မတ်-၂၀၂၁		မတ်လ ၂၄ရက်တွင် ပြန်လွှတ်ခဲ့သည်။	ရန်ကုန်	စစ်အာဏာရှင်ဆန့်ကျင်ရေးဆန္ဒပြပွဲတွင် ပါဝင်ခြင်းကြောင့်ဖမ်းဆီးခံရ။
၂၆၀	(မ) သဇင်ထွန်း	မ	ဦးထွန်းမြတ်ဝင်း	ကျောင်းသူ (UCSY)	၃-မတ်-၂၀၂၁		မတ်လ ၂၄ရက်တွင် ပြန်လွှတ်ခဲ့သည်။	ရန်ကုန်	စစ်အာဏာရှင်ဆန့်ကျင်ရေးဆန္ဒပြပွဲတွင် ပါဝင်ခြင်းကြောင့်ဖမ်းဆီးခံရ။
၂၆၁	(မောင်) ထွန်းအောင်	ကျား		ကျောင်းသား (မှော်ဘီ TU)	၃-မတ်-၂၀၂၁		မတ်လ ၂၄ရက်တွင် ပြန်လွှတ်ခဲ့သည်။	မှော်ဘီမြို့နယ်၊ ရန်ကုန်တိုင်း	စစ်အာဏာရှင်ဆန့်ကျင်ရေး ဆန္ဒပြပွဲပြုလုပ်မှုကြောင့်ဖမ်းဆီးခံရ။
၂၆၂	(မောင်) ဟိန်းထက်အောင်	ကျား		ကျောင်းသား (တောင်ငူ နည်းပညာ တက္ကသိုလ်)	၃-မတ်-၂၀၂၁		မတ်လ ၂၄ရက်တွင် ပြန်လွှတ်ခဲ့သည်။	တောင်ငူမြို့၊ ပဲခူးတိုင်း	စစ်အာဏာရှင်ဆန့်ကျင်ရေး ဆန္ဒပြပွဲပြုလုပ်မှုကြောင့်ဖမ်းဆီးခံရ။
၂၆၃	(မ) စုမြတ်ရည်မွန်	မ		ကျောင်းသူ	၃-မတ်-၂၀၂၁		မတ်လ ၂၄ရက်တွင် ပြန်လွှတ်ခဲ့သည်။		စစ်အာဏာရှင်ဆန့်ကျင်ရေး ဆန္ဒပြပွဲပြုလုပ်မှုကြောင့်ဖမ်းဆီးခံရ။
၂၆၄	(ကို) သန်းထိုက်	ကျား		ကျောင်းသား (တောင်ငူ နည်းပညာတက္ကသိုလ်)	၃-မတ်-၂၀၂၁		မတ်လ ၂၄ရက်တွင် ပြန်လွှတ်ခဲ့သည်။	တောင်ငူမြို့၊ ပဲခူးတိုင်း	စစ်အာဏာရှင်ဆန့်ကျင်ရေး ဆန္ဒပြပွဲပြုလုပ်မှုကြောင့်ဖမ်းဆီးခံရ။
၂၆၅	(မောင်) ထက်ဆွေဖြိုး	ကျား	ဦးသိန်းမြင့်	ဓါတုဗေဒ ကျောင်းသား	၃-မတ်-၂၀၂၁		မတ်လ ၂၄ရက်တွင် ပြန်လွှတ်ခဲ့သည်။	ရန်ကုန်	စစ်အာဏာရှင်ဆန့်ကျင်ရေး ဆန္ဒပြပွဲပြုလုပ်မှုကြောင့်ဖမ်းဆီးခံရ။
၂၆၆	(မ) နဒီအေးလဲ့	မ		ကျောင်းသူ (အထက (၂) - ကမာရွတ်)	၃-မတ်-၂၀၂၁		မတ်လ ၂၄ရက်တွင် ပြန်လွှတ်ခဲ့သည်။	ရန်ကုန်	စစ်အာဏာရှင်ဆန့်ကျင်ရေး ဆန္ဒပြပွဲပြုလုပ်မှုကြောင့်ဖမ်းဆီးခံရ။
၂၆၇	(မောင်) ဟန်ထွန်းဇော်	ကျား		ကျောင်းသား	၃-မတ်-၂၀၂၁		မတ်လ ၂၄ရက်တွင် ပြန်လွှတ်ခဲ့သည်။	ရန်ကုန်	ဆန္ဒပြပွဲပြုလုပ်မှုကြောင့်ဖမ်းဆီးခံရ။
၂၆၈	(မောင်) ကျော်ဇင်ဝင်း	ကျား	ဦးအောင်နိုင်	ကျောင်းသား	၃-မတ်-၂၀၂၁		မတ်လ ၂၄ရက်တွင် ပြန်လွှတ်ခဲ့သည်။	ရန်ကုန်	ဆန္ဒပြပွဲပြုလုပ်မှုကြောင့်ဖမ်းဆီးခံရ။
၂၆၉	(မ) ခိုင်ငြိမ်းဝေ	မ	ဦးမောင်အေး	ကျောင်းသူ	၃-မတ်-၂၀၂၁		မတ်လ ၂၄ရက်တွင် ပြန်လွှတ်ခဲ့သည်။	ရန်ကုန်	ဆန္ဒပြပွဲပြုလုပ်မှုကြောင့်ဖမ်းဆီးခံရ။
၂၇၀	(မောင်) မျိုးမင်းဇော်	ကျား	ဦးအောင်မင်း	ကျောင်းသား (TU) - ဘာအိ	၃-မတ်-၂၀၂၁		မတ်လ ၂၄ရက်တွင် ပြန်လွှတ်ခဲ့သည်။	ရန်ကုန်	စစ်အာဏာရှင်ဆန့်ကျင်ရေးဆန္ဒပြပွဲတွင် ပါဝင်ခြင်းကြောင့်ဖမ်းဆီးခံရ။
၂၇၁	(မောင်) အောင်ကိုဝင်း	ကျား	ဦးထွန်းထွန်းဦး	ကျောင်းသား	၃-မတ်-၂၀၂၁		မတ်လ ၂၄ရက်တွင် ပြန်လွှတ်ခဲ့သည်။	ရန်ကုန်	စစ်အာဏာရှင်ဆန့်ကျင်ရေးဆန္ဒပြပွဲတွင် ပါဝင်ခြင်းကြောင့်ဖမ်းဆီးခံရ။
၂၇၂	(မောင်) စွမ်းပြည့်စုံ	ကျား	ဦးမင်းသူစိုး	ကျောင်းသား	၃-မတ်-၂၀၂၁		မတ်လ ၂၄ရက်တွင် ပြန်လွှတ်ခဲ့သည်။	ရန်ကုန်	စစ်အာဏာရှင်ဆန့်ကျင်ရေးဆန္ဒပြပွဲတွင် ပါဝင်ခြင်းကြောင့်ဖမ်းဆီးခံရ။
၂၇၃	(မောင်) ကောင်းမွန်ဦး	ကျား	ဦးမင်းထွန်း	ကျောင်းသား	၃-မတ်-၂၀၂၁		မတ်လ ၂၄ရက်တွင် ပြန်လွှတ်ခဲ့သည်။	ရန်ကုန်	စစ်အာဏာရှင်ဆန့်ကျင်ရေးဆန္ဒပြပွဲတွင် ပါဝင်ခြင်းကြောင့်ဖမ်းဆီးခံရ။
၂၇၄	(မ) ဆုသီ	မ		ကျောင်းသူ	၃-မတ်-၂၀၂၁		မတ်လ ၂၄ ရက်နေ့တွင် ပြန်လွှတ်ခဲ့သည်။		

၂၇၅	(မ) လွဲရတီ	မ		ကျောင်းသူ	၃-မတ်-၂၀၂၁			မတ်လ ၂၄ ရက်နေ့တွင် ပြန်လွှတ်ခဲ့သည်။		
၂၇၆	(မ) ပြည့်ပြည့်ကျော်	မ	ဦးကျော်လွင်	ကျောင်းသူ	၃-မတ်-၂၀၂၁			မတ်လ ၂၄ ရက်နေ့တွင် ပြန်လွှတ်ခဲ့သည်။	၂၅၇/BI ၄ လွှာ၊ တပင်ရွှေထီးလမ်း၊ ကြီးပွားရေးရပ်ကွက်၊ သင်္ဃန်းကျွန်း	
၂၇၇	(မ) ဝိုးဆိင်	မ		ကျောင်းသူ	၃-မတ်-၂၀၂၁			မတ်လ ၂၄ ရက်နေ့တွင် ပြန်လွှတ်ခဲ့သည်။		
၂၇၈	(မောင်) ရဲရင့်နိုင်	ကျား	ဦးအေးမင်း	ကျောင်းသား	၃-မတ်-၂၀၂၁			မတ်လ ၂၄ ရက်နေ့တွင် ပြန်လွှတ်ခဲ့သည်။	၁၀၆/မာလာမြိုင်၃လမ်း၊၁၆ရပ်၊လှိုင်	
၂၇၉	(မောင်) သန့်တည်ကျော်	ကျား	ဦးရွှေကျော်	ကျောင်းသား	၃-မတ်-၂၀၂၁			မတ်လ ၂၄ ရက်နေ့တွင် ပြန်လွှတ်ခဲ့သည်။	၁၆၄၊ အခန်း ၅၊ ၄ ရပ်ကွက်၊ ရန်ကင်း	
၂၈၀	(မ) အေးမြမြဦး	မ		ကျောင်းသူ	၃-မတ်-၂၀၂၁			မတ်လ ၂၄ ရက်နေ့တွင် ပြန်လွှတ်ခဲ့သည်။		
၂၈၁	(မ) သွန်းမြတ်ရွှေဇင်	မ	ဦးကျော်စိုး	ကျောင်းသူ	၃-မတ်-၂၀၂၁			မတ်လ ၂၄ရက်တွင် ပြန်လွှတ်ခဲ့သည်။	ရန်ကုန်	စစ်အာဏာရှင်ဆန့်ကျင်ရေး ဆန္ဒပြပွဲပြုလုပ်မှုကြောင့်ဖမ်းဆီးခံရ။
၂၈၂	(မ) ဟေသီမိုးခေတ်	မ	ဦးအောင်ကျော်စိုး	ပထမနှစ် ကျောင်းသူ (UMI)	၃-မတ်-၂၀၂၁			မတ်လ ၂၄ရက်တွင် ပြန်လွှတ်ခဲ့သည်။	ရန်ကုန်	စစ်အာဏာရှင်ဆန့်ကျင်ရေးဆန္ဒပြပွဲတွင် ပါဝင်ခြင်းကြောင့်ဖမ်းဆီးခံရ။
၂၈၃	(မ) အိမိုးခေတ်	မ	ဦးအောင်ကျော်စိုး	တတိယနှစ် ကျောင်းသူ (ရန်ကုန် တက္ကသိုလ်)	၃-မတ်-၂၀၂၁			မတ်လ ၂၄ရက်တွင် ပြန်လွှတ်ခဲ့သည်။	ရန်ကုန်	စစ်အာဏာရှင်ဆန့်ကျင်ရေးဆန္ဒပြပွဲတွင် ပါဝင်ခြင်းကြောင့်ဖမ်းဆီးခံရ။
၂၈၄	(မောင်) ဇာနည်မိုး	ကျား/၁၈ (၃-၂-၂၀၀၃)	ဦးဇာနည်မောင်	ကျောင်းသား	၃ မတ် ၂၁			၁၁ မတ် ၂၁ တွင်လွှတ်သည်။	ဒဂုံမြို့သစ်မြောက်ပိုင်းမြို့နယ်၊ ရန်ကုန်တိုင်းဒေသကြီး။	
၂၈၅	(မောင်) စစ်နိုင်ထွန်း	ကျား/၁၇ (၂-၁၁-၂၀၀၄)	ဦးကျော်မျိုးဝင်း	ကျောင်းသား	၃ မတ် ၂၁			၁၁ မတ် ၂၁ တွင်လွှတ်သည်။	မရမ်းကုန်းမြို့နယ်၊ ရန်ကုန်တိုင်းဒေသကြီး။	

၂၈၆	Ban Kyal O Mann	ကျား/၁၇ (၁၅-၄-၂၀ ၀၄)	ဦးသိန်းကျော်	ကျောင်းသား	၃ မတ် ၂၁			၁၁ မတ် ၂၁ တွင်လွတ်သည်။	မရမ်းကုန်းမြို့နယ်၊ ရန်ကုန်တိုင်းဒေသကြီး။	
၂၈၇	(မောင်) ချမ်းမြေ့ဦး	ကျား/၁၇ (၁၂-၈-၂၀ ၀၄)	ဦးဝေလင်းအောင်	ကျောင်းသား	၃ မတ် ၂၁			၁၁ မတ် ၂၁ တွင်လွတ်သည်။	ဒဂုံမြို့သစ်အရှေ့ပိုင်းမြို့နယ်၊ ရန်ကုန်တိုင်းဒေသကြီး။	
၂၈၈	(မောင်) သက်တင်	ကျား/၁၇ (၅-၁၁-၂၀ ၀၄)	ဦးအောင်ကျော်စိုး	ကျောင်းသား	၃ မတ် ၂၁			၁၁ မတ် ၂၁ တွင်လွတ်သည်။	လှိုင်မြို့နယ်၊ ရန်ကုန်တိုင်းဒေသကြီး။	
၂၈၉	(မ) ခင်သဇင်သန့်	မ/၁၈ (၂၃-၁၀-၂ ၀၀၃)	ဦးအောင်မျိုးကျော် တင်	ကျောင်းသား	၃ မတ် ၂၁			၁၁ မတ် ၂၁ တွင်လွတ်သည်။	မြောက်ဥက္ကလာပမြို့နယ်၊ ရန်ကုန်တိုင်းဒေသကြီး။	
၂၉၀	(မ) ရွှေပိုးဦး	မ/၁၈ (၉-၁၀-၂၀ ၀၃)	ဦးအောင်ကျော် ညွန့်	ကျောင်းသား	၃ မတ် ၂၁			၁၁ မတ် ၂၁ တွင်လွတ်သည်။	မြောက်ဥက္ကလာပမြို့နယ်၊ ရန်ကုန်တိုင်းဒေသကြီး။	
၂၉၁	(မ) ဖြိုးသက်ခိုင်	မ		ကျောင်းသူ (မအူပင်) (THS)	၃-မတ်-၂၀၂၁			၁၁ မတ် ၂၁ တွင်လွတ်သည်။	ရန်ကုန်	စစ်အာဏာရှင်ဆန့်ကျင်ရေးဆန္ဒပြပွဲတွင် ပါဝင်ခြင်းကြောင့်ဖမ်းဆီးခံရ။
၂၉၂	(မောင်) ဇေယျာဘုန်းပိုင်	ကျား/၁၇ (၁၁-၆-၂၀ ၀၃)	ဦးဇာနည်ဝင်းချို	ကျောင်းသား	၃-မတ်-၂၀၂၁			၁၆ မတ် ၂၁ တွင်လွတ်သည်။	မြို့သစ် (ဂ) ရပ်ကွက်၊ အင်းစိန်မြို့နယ်၊ ရန်ကုန်တိုင်းဒေသကြီး	အာဏာသိမ်းမှုပြီးနောက်တွင် အဖမ်းခံရသည်။
၂၉၃	ငြိမ်းစုစုမွန်	မ		ကျောင်းသူ	၃-မတ်-၂၀၂၁			မတ်လ ၂၄ရက်တွင် ပြန်လွတ်ခဲ့သည်။	ရန်ကုန်	ဆန္ဒပြပွဲတွင် ပါဝင်ခဲ့သည့်အတွက် ဖမ်းဆီးခံခဲ့ရသည်။
၂၉၄	(မ) ဆုဝေနှင်း	မ		ကျောင်းသူ	၃-မတ်-၂၀၂၁			မတ်လ ၂၄ ရက်နေ့တွင် လွတ်မြောက်ခဲ့သည်။	ရန်ကုန်	ဆန္ဒပြပွဲပြုလုပ်မှုကြောင့်ဖမ်းဆီးခံရ။
၂၉၅	(မောင်) လပြည့်ဝင်း	ကျား		ကျောင်းသား	၃-မတ်-၂၀၂၁			မတ်လ ၂၄ ရက်နေ့တွင် လွတ်မြောက်ခဲ့သည်။	ရန်ကုန်	ဆန္ဒပြပွဲပြုလုပ်မှုကြောင့်ဖမ်းဆီးခံရ။
၂၉၆	(မ) စုဝေဖြိုး	မ		ကျောင်းသူ (ရန်ကုန် အရှေ့ပိုင်း တက္ကသိုလ်)	၃-မတ်-၂၀၂၁			မတ်လ ၂၄ ရက်နေ့တွင် လွတ်မြောက်ခဲ့သည်။	ရန်ကုန်	စစ်အာဏာရှင်ဆန့်ကျင်ရေးဆန္ဒပြပွဲတွင် ပါဝင်ခြင်းကြောင့်ဖမ်းဆီးခံရ။

၂၉၇	(မောင်) ကောင်းစည်သူဟိန်း	ကျား		ကျောင်းသား	၃-မတ်-၂၀၂၁			မတ်လ ၂၄ ရက်နေ့တွင် ပြန်လွှတ်ခဲ့သည်။	ရန်ကုန်	ဆန္ဒပြပွဲပြုလုပ်မှုကြောင့်ဖမ်းဆီးခံရ။
၂၉၈	(မောင်) ဇေယျာနိုင်	ကျား		ကျောင်းသား	၃-မတ်-၂၀၂၁			မတ်လ ၂၄ ရက်နေ့တွင် လွှတ်မြောက်ခဲ့သည်။	ရန်ကုန်	ဆန္ဒပြပွဲပြုလုပ်မှုကြောင့်ဖမ်းဆီးခံရ။
၂၉၉	(မ) အိန်းဒြေဖြူ	မ		ကျောင်းသူ	၃-မတ်-၂၀၂၁			မတ်လ ၂၄ ရက်နေ့တွင် လွှတ်မြောက်ခဲ့သည်။	ရန်ကုန်	ဆန္ဒပြပွဲပြုလုပ်မှုကြောင့်ဖမ်းဆီးခံရ။
၃၀၀	(မ) ဂျက်စမင်ဆွေ	မ	ဦးခင်မောင်ဆွေ	ကျောင်းသူ	၃-မတ်-၂၀၂၁	ရာဇသတ်ကြီးဥပဒေ ပုဒ်မ ၅၀၅-က		မတ်လ ၂၄ ရက်နေ့တွင် လွှတ်မြောက်ခဲ့သည်။	ရန်ကုန်	ဆန္ဒပြပွဲပြုလုပ်မှုကြောင့်ဖမ်းဆီးခံရ။
၃၀၁	(မ) ပန်းအိနေခြည်	မ		ကျောင်းသူ	၃-မတ်-၂၀၂၁			မတ်လ ၂၄ ရက်နေ့တွင် လွှတ်မြောက်ခဲ့သည်။	ရန်ကုန်	ဆန္ဒပြပွဲပြုလုပ်မှုကြောင့်ဖမ်းဆီးခံရ။
၃၀၂	(မ) ခင်စုသိ	မ	ဦးအောင်ဇော်ခင်	ကျောင်းသူ	၃-မတ်-၂၀၂၁	ရာဇသတ်ကြီးဥပဒေ ပုဒ်မ ၅၀၅-က		မတ်လ ၂၄ ရက်နေ့တွင် လွှတ်မြောက်ခဲ့သည်။	ရန်ကုန်	ဆန္ဒပြပွဲပြုလုပ်မှုကြောင့်ဖမ်းဆီးခံရ။
၃၀၃	(မ) ခြယ်မှုံထိ	မ		ကျောင်းသူ	၃-မတ်-၂၀၂၁			မတ်လ ၂၄ ရက်နေ့တွင် လွှတ်မြောက်ခဲ့သည်။	ရန်ကုန်	ဆန္ဒပြပွဲပြုလုပ်မှုကြောင့်ဖမ်းဆီးခံရ။
၃၀၄	(မ) စုရည်လှိုင်	မ		ကျောင်းသူ	၃-မတ်-၂၀၂၁			မတ်လ ၂၄ ရက်နေ့တွင် လွှတ်မြောက်ခဲ့သည်။	ရန်ကုန်	ဆန္ဒပြပွဲပြုလုပ်မှုကြောင့်ဖမ်းဆီးခံရ။
၃၀၅	(မ) နန္ဒာနှင်းထွဋ်	မ		ကျောင်းသူ	၃-မတ်-၂၀၂၁			မတ်လ ၂၄ ရက်နေ့တွင် လွှတ်မြောက်ခဲ့သည်။	ရန်ကုန်	ဆန္ဒပြပွဲပြုလုပ်မှုကြောင့်ဖမ်းဆီးခံရ။
၃၀၆	(မ) ခိုင်ဇင်ဇင်သန့်	မ		ကျောင်းသူ	၃-မတ်-၂၀၂၁			မတ်လ ၂၄ ရက်နေ့တွင် လွှတ်မြောက်ခဲ့သည်။	ရန်ကုန်	စစ်အာဏာရှင်ဆန့်ကျင်ရေး ဆန္ဒပြပွဲပြုလုပ်မှုကြောင့်ဖမ်းဆီးခံရ။
၃၀၇	(မောင်) စောထွန်းလင်း	ကျား		ကျောင်းသား	၆-မတ်-၂၀၂၁			မတ်လ ၂၄ရက်တွင် ပြန်လွှတ်ခဲ့သည်။	ရန်ကုန်	စစ်အာဏာရှင်ဆန့်ကျင်ရေး ဆန္ဒပြပွဲပြုလုပ်မှုကြောင့်ဖမ်းဆီးခံရ။
၃၀၈	(မောင်) ဇေယျာလင်း	ကျား/၁၉နှစ်		ကျောင်းသား (မေဂျော့တီ နည်းပညာ တက္ကသိုလ်)	၆-မတ်-၂၀၂၁			မတ်လ ၂၄ရက်တွင် ပြန်လွှတ်ခဲ့သည်။	ရန်ကုန်	စစ်အာဏာရှင်ဆန့်ကျင်ရေး ဆန္ဒပြပွဲပြုလုပ်မှုကြောင့်ဖမ်းဆီးခံရ။

၃၀၉	(မောင်) ထက်အောင်ခန့်	ကျား		ကျောင်းသား (မိတ္ထီလာ တက္ကသိုလ်)	၇-မတ်-၂၀၂၁		မတ်လ ၂၄ရက်တွင် ပြန်လွှတ်ခဲ့သည်။	မန္တလေးတိုင်း	စစ်အာဏာရှင်ဆန့်ကျင်ရေး ဆန္ဒပြပွဲပြုလုပ်မှုကြောင့်ဖမ်းဆီးခံရ။
၃၁၀	(မောင်) ဖုန်းမြတ်ဟိန်း	ကျား/၁၅ (၉-၈-၂၀၀၆)	ဦးကြည်တင့်	ကျောင်းသား	၁၂ မတ် ၂၁		၁၅ မတ် ၂၁ တွင်လွှတ်သည်။	လားရှိုးမြို့နယ်၊ ရှမ်းပြည်နယ်မြောက်ပိုင်း။	
၃၁၁	(ကို) ကောင်းဆက်ဟိန်း	ကျား		ကျောင်းသား (မကွေးနည်းပညာတက္ကသိုလ်)	၁၄-မတ်-၂၀၂၁		ဧပြီလ ၁ ရက်နေ့တွင် ပြန်လွှတ်ခဲ့သည်။	မကွေး	
၃၁၂	(မ) နန်းမိုးမိုးအေး	မ		သင်္ချာတတိယနှစ်ကျောင်းသူ	၁၉-မတ်-၂၁		ဇွန်လ ၃၀ ရက်နေ့တွင် ပြန်လည်လွှတ်မြောက် ခဲ့သည်။	နတ်ရွာကျေးရွာ၊ ထန်းတပင်မြို့နယ်၊ တောင်ငူခရိုင်၊ ပဲခူးတိုင်းဒေသကြီး	၃ လပိုင်း ၁၉ ရက်နေ့ နေ့လယ် ၁ နာရီ၌ တောင်ငူ ဘိုးဘွားရိပ်သာနားတွင် ဖုန်းစစ်ခြင်းခံခဲ့ရပြီးဖမ်းဆီးခံခဲ့ရသည်။
၃၁၃	(မ) နန်းဝေသဇင်နှင်း	မ		Zoology တတိယနှစ် ကျောင်းသူ	၁၉-မတ်-၂၁		ဇွန်လ ၃၀ ရက်နေ့တွင် ပြန်လည်လွှတ်မြောက် ခဲ့သည်။	နတ်ရွာကျေးရွာ၊ ထန်းတပင်မြို့နယ်၊ တောင်ငူခရိုင်၊ ပဲခူးတိုင်းဒေသကြီး	၃ လပိုင်း ၁၉ ရက်နေ့ နေ့လယ် ၁ နာရီ၌ တောင်ငူ ဘိုးဘွားရိပ်သာနားတွင် ဖုန်းစစ်ခြင်းခံခဲ့ရပြီးဖမ်းဆီးခံခဲ့ရသည်။
၃၁၄	(ကို) သျှားသိုက်ဟန်	ကျား/၁၇ (၂၃-၆-၂၀၀၃)	ဦးမင်းမင်း	ကျောင်းသား	၂၀ မတ် ၂၁		၁၁ မတ် ၂၁ တွင်လွှတ်သည်။	မိုင်းလုံး Mong Lone ရွာ၊ ပြင်ဦးလွင်မြို့နယ်၊ မန္တလေးတိုင်းဒေသကြီး	အကြမ်းဖက်ဖြိုခွဲမှုတွင် ရော်ဘာကျည်ဖြင့် ပစ်ခတ်၍ ရိုက်နှက်ဖမ်းဆီးသွားခဲ့သည်။
၃၁၅	(မောင်)ချစ်ကောင်းစံ	ကျား		Grade - 9	၂၁-မတ်-၂၁		မတ် (၂၂) ရက်နေ့တွင် လွှတ်မြောက်ခဲ့သည်။	တောင်ကြီးမြို့၊ ရှမ်းပြည်နယ်	ဆန္ဒပြပွဲတွင် ပါဝင်သောကြောင့် ဖမ်းဆီးခံရသည်။
၃၁၆	(မောင်) အောင်ညီမင်းမြတ်	ကျား/၁၈ (၁၆-၃-၂၀၀၃)	ဦးဟိန်းထက်	ကျောင်းသား	၂၇ မတ် ၂၁		၃၀ မတ် ၂၁ တွင်လွှတ်သည်။	ဒဂုံမြို့သစ်မြောက်ပိုင်းမြို့နယ်၊ ရန်ကုန်တိုင်းဒေသကြီး။	
၃၁၇	(မောင်) မင်းခန့်ဇော်ခေတ်စည်သူ	ကျား/၁၆	ဦးလွင်ထွန်း	ကျောင်းသား	၂၇ မတ် ၂၁		၃၀ မတ် ၂၁ တွင်လွှတ်သည်။	ဗဟန်းမြို့နယ်၊ ရန်ကုန်တိုင်းဒေသကြီး။	

၃၁၈	(မ) ဖူးမွန်ကျော်	မ		ကျောင်းသူ (Final Year, Japanese, YUFL)	၂-ဧပြီ-၂၀၂၁			ဧပြီလ ၅ ရက်နေ့တွင် ပြန်လည်လွှတ်မြောက်ခဲ့သည်။	မင်္ဂလာဒုံမြို့နယ်၊ ရန်ကုန်တိုင်း	CNN သတင်းထောက်က CDM ကိစ္စများနှင့်ပတ်သက်၍ အင်တာဗျူးရာတွင် ပြန်လည်ဖြေကြားပြီးနောက် မကြာမီအချိန်တွင် ဖမ်းဆီးခံခဲ့ရပြီး မည်သည့်နေရာသို့ ခေါ်ဆောင်သွားသည်ကို မသိရပေ။
၃၁၉	(မောင်) ဥက္ကာခန့်ဇော်	ကျား/၁၉	ဦးညွန့်လွင်	ကျောင်းသား	၉ ဧပြီ ၂၁			ဧပြီလ ၁၀ ရက်နေ့တွင် ဒဏ်ရာများဖြင့် ပြန်လည်လွှတ်မြောက်ခဲ့သည်။		ရန်ကင်းမြို့နယ်အတွင်း အဖမ်းခံရသည်။
၃၂၀	(မ) ဒွဲနန်	မ		ကျောင်းသူ (ဥပဒေ နောက်ဆုံးနှစ်)	၉ ဧပြီ ၂၁			ဧပြီလ ၁၀ ရက်နေ့တွင် ပြန်လည်လွှတ်မြောက်ခဲ့သည်။		ကချင်ပြည်နယ်၊ မြစ်ကြီးနားသပိတ်အား စစ်ကောင်စီအဖွဲ့ဝင်များမှ အကြမ်းဖက်ဖြိုခွဲစဉ်အတွင်းအဖမ်းခံရသည်။
၃၂၁	(မ) လိုင်လိုင်အောင်	မ		ကျောင်းသူ (ဒဿမတန်း)	၉ ဧပြီ ၂၁			ဧပြီလ ၁၀ ရက်နေ့တွင် ပြန်လည်လွှတ်မြောက်ခဲ့သည်။		ကချင်ပြည်နယ်၊ မြစ်ကြီးနားသပိတ်အား စစ်ကောင်စီအဖွဲ့ဝင်များမှ အကြမ်းဖက်ဖြိုခွဲစဉ်အတွင်းအဖမ်းခံရသည်။
၃၂၂	(မ) နှင်းဦးဝေ	မ		ကျောင်းသူ	၂-မေ-၂၁			မေလ ၂ ရက်နေ့တွင် လွှတ်မြောက်ခဲ့သည်။	ရန်ကုန်တိုင်းဒေသကြီး	သာကေတသပိတ်တွင်ဖမ်းဆီးခံရ
၃၂၃	(မောင်) မင်းသန့်ခိုင်	ကျား		ကျောင်းသား(ဆေးတက္ကသိုလ်)	၂၁-မေ-၂၁			မေလ ၂၃ ရက်နေ့တွင် ပြန်လည်လွှတ်မြောက်ခဲ့သည်။	၁၈ က ရပ်ကွက်၊ ဒဂုံမြို့သစ်(တောင်ပိုင်း) မြို့နယ်၊ ရန်ကုန်တိုင်းဒေသကြီး	
၃၂၄	(မောင်) မင်းထက်ခိုင်	ကျား		ကျောင်းသား (ရေကြောင်းတက္ကသိုလ်)	၂၁-မေ-၂၁			မေလ ၂၃ ရက်နေ့တွင် ပြန်လည်လွှတ်မြောက်ခဲ့သည်။	၁၈ က ရပ်ကွက်၊ ဒဂုံမြို့သစ်(တောင်ပိုင်း) မြို့နယ်၊ ရန်ကုန်တိုင်းဒေသကြီး	

၃၂၅	(ကို) ဝေယံမိုးမြင့်	ကျား	ဦးမြင့်သိန်း	ကျောင်းသား (MAEU Final year, El major)	၂၄-မေ-၂၁			မေလ ၂၆ ရက်နေ့တွင် ပြန်လည်လွတ်မြောက်ခဲ့သည်။	စစ်ရပ်ကွက် မြေနှိလမ်း ဝင်းဝင်းစတိုးဆိုင်၊ ဒဂုံမြို့သစ်ဆိပ်ကမ်းမြို့နယ်၊ ရန်ကုန်တိုင်းဒေသကြီး	ဒဂုံပရဟိတအဖွဲ့မှ ကိုမြင့်သိန်းတို့ လင်မယားကို မတွေ့သဖြင့် ၎င်းတို့ သားသမီး ၃ ယောက်ကိုဖမ်းဆီးခေါ်ဆောင်သွားသည်။
၃၂၆	(ကို) စည်သူမိုးမြင့်	ကျား	ဦးမြင့်သိန်း	ကျောင်းသား (El major, 5th Year)	၂၄-မေ-၂၁			မေလ ၂၆ ရက်နေ့တွင် ပြန်လည်လွတ်မြောက်ခဲ့သည်။	စစ်ရပ်ကွက် မြေနှိလမ်း ဝင်းဝင်းစတိုးဆိုင်၊ ဒဂုံမြို့သစ်ဆိပ်ကမ်းမြို့နယ်၊ ရန်ကုန်တိုင်းဒေသကြီး	ဒဂုံပရဟိတအဖွဲ့မှ ကိုမြင့်သိန်းတို့ လင်မယားကို မတွေ့သဖြင့် ၎င်းတို့ သားသမီး ၃ ယောက်ကိုဖမ်းဆီးခေါ်ဆောင်သွားသည်။
၃၂၇	(မ) ချယ်ရီမိုးမြင့်	ကျား	ဦးမြင့်သိန်း	ကျောင်းသူ (ရန်ကုန်ကွန်ပျူတာတက္ကသိုလ်)	၂၄-မေ-၂၁			မေလ ၂၆ ရက်နေ့တွင် ပြန်လည်လွတ်မြောက်ခဲ့သည်။	စစ်ရပ်ကွက် မြေနှိလမ်း ဝင်းဝင်းစတိုးဆိုင်၊ ဒဂုံမြို့သစ်ဆိပ်ကမ်းမြို့နယ်၊ ရန်ကုန်တိုင်းဒေသကြီး	ဒဂုံပရဟိတအဖွဲ့မှ ကိုမြင့်သိန်းတို့ လင်မယားကို မတွေ့သဖြင့် ၎င်းတို့ သားသမီး ၃ ယောက်ကိုဖမ်းဆီးခေါ်ဆောင်သွားသည်။
၃၂၈	(မ) မေမြတ်သူ	မ/၁၂	ဦးအောင်စိုးလင်း၊ ဒေါ်မေသူ (ခ)ဒေါ်သင်းသင်း	ကျောင်းသူ	၂၇-မေ-၂၁			မေလ ၂၈ ရက်နေ့တွင် ပြန်လည်လွတ်မြောက်ခဲ့သည်။	အောင်ပင်လယ်ရက်ကွက်၊ ချမ်းမြသာစည်မြို့နယ်၊ မန္တလေးတိုင်းဒေသကြီး	မိခင်ဖြစ်သူအား လာရောက်ဖမ်းဆီးစဉ် မတွေ့သောကြောင့် သားနှင့် သမီးအား ဖမ်းဆီးခံခဲ့ရသည်။
၃၂၉	ဧရာဝတီလက်ဖက်ရည်ဆိုင်မှ ၎င်းတို့၏သား	ကျား/၁၂		ကျောင်းသား	၂၀-ဇွန်-၂၁			ဇွန်လ ၂၀ ရက်နေ့တွင် ပြန်လည်လွတ်မြောက်ခဲ့သည်။	ချမ်းမြေ့အောင်စည်ရပ်ကွက်၊ ကလေးမြို့၊ စစ်ကိုင်းတိုင်းဒေသကြီး	မိဘများအားဖမ်းဆီးရန်လာရောစဉ် မတွေ့သောကြောင့် သားဖြစ်သူအား ဖမ်းဆီးခဲ့သည်။
၃၃၀	Thang Biek Lien	ကျား/၁၇		ကျောင်းသား	၂၄-ဇွန်-၂၁			ဇွန်လ ၂၅ ရက်နေ့တွင် ပြန်လည်လွတ်မြောက်ခဲ့သည်။	ဆိပ်ကမ်းသာတံတားအနီး၊ ကလေးမြို့၊ စစ်ကိုင်းတိုင်းဒေသကြီး	နေအိမ်တွင်ဖမ်းဆီးခြင်းခံခဲ့ရသည်။
၃၃၁	Mang Kim Khuol	ကျား/၁၆		ကျောင်းသား	၂၄-ဇွန်-၂၁			ဇွန်လ ၂၅ ရက်နေ့တွင် ပြန်လည်လွတ်မြောက်ခဲ့သည်။	ဆိပ်ကမ်းသာတံတားအနီး၊ ကလေးမြို့၊ စစ်ကိုင်းတိုင်းဒေသကြီး	နေအိမ်တွင်ဖမ်းဆီးခြင်းခံခဲ့ရသည်။
၃၃၂	Thang Gin Hang	ကျား/၁၄		ကျောင်းသား	၂၄-ဇွန်-၂၁			ဇွန်လ ၂၅ ရက်နေ့တွင် ပြန်လည်လွတ်မြောက်ခဲ့သည်။	ဆိပ်ကမ်းသာတံတားအနီး၊ ကလေးမြို့၊ စစ်ကိုင်းတိုင်းဒေသကြီး	နေအိမ်တွင်ဖမ်းဆီးခြင်းခံခဲ့ရသည်။

၃၃၃	(မ) နှင်းအိအိစံ	မ/၁၄		ကျောင်းသူ	၂၈-ဇွန်-၂၁			ဇွန်လ ၃၀ ရက်နေ့တွင် ပြန်လည်လွတ်မြောက်ခဲ့သည်။	ထောက်ကြံ့ကျေးရွာ၊ ကလေးမြို့နယ်၊ စစ်ကိုင်းတိုင်းဒေသကြီး	ဦးထွန်းဝေအား လာရောက်ဖမ်းဆီးစဉ် မတွေ့သောကြောင့် မိန်းမနှင့် သမီးဖြစ်သူအား ဖမ်းဆီးခဲ့သည်။
၃၃၄	(ကို) စိုးထိုက် (ဖခို)	ကျား		စာရေးဆရာ (လူမှုဝန်ထမ်း)	၁၀-ဧပြီ-၂၀၂၁			ဧပြီ ၁၃ ရက် တွင် ပြန်လည်လွတ်မြောက်ခဲ့သည်။		
၃၃၅	(ဦး) ဇင်ဝိုင်း	ကျား		အနုပညာရှင်	၁၄-ဧပြီ-၂၀၂၁			ဇွန်လ ၇ ရက်နေ့တွင် ပြန်လည်လွတ်မြောက်ခဲ့သည်။	ရန်ကုန်မြို့	
၃၃၆	အေသင်ချိုဆွေ	မ		အဆိုတော်	၂၃-မေ-၂၀၂၁	ရာဇသတ်ကြီး ဥပဒေပုဒ်မ ၅၀၅ (က)		ဇွန်လ ၁၁ ရက်နေ့တွင် ပြန်လည်လွတ်မြောက်ခဲ့သည်။	ရန်ကုန်တိုင်းဒေသကြီး	အာဏာဖိဆန်ရေးလှုပ်ရှားမှု (CDM) နှင့် CRPH ကို ထောက်ခံသည့်အတွက်ကြောင့် ဖြစ်သည်။
၃၃၇	Levi Thian Ceu Thawng	ကျား		အရပ်သား	၄-ဖေဖော်ဝါရီ-၂၀၂၁			ဖေဖော်ဝါရီ ၁၁ ၂၀၂၁ တွင်လွတ်မြောက်ခဲ့သည်။	ချင်းပြည်နယ်	စစ်တပ်အာဏာသိမ်းမှုကိုဆန့်ကျင် ဆန္ဒပြသည့်အတွက် ဖမ်းဆီးခံရခဲ့သည်။
၃၃၈	Thomas Van Thiang Bik	ကျား		အရပ်သား	၄-ဖေဖော်ဝါရီ-၂၀၂၁			ဖေဖော်ဝါရီ ၁၁ ၂၀၂၁ တွင်လွတ်မြောက်ခဲ့သည်။	ချင်းပြည်နယ်	စစ်တပ်အာဏာသိမ်းမှုကိုဆန့်ကျင် ဆန္ဒပြသည့်အတွက် ဖမ်းဆီးခံရခဲ့သည်။
၃၃၉	Van Bawi Bik	ကျား		အရပ်သား	၄-ဖေဖော်ဝါရီ-၂၀၂၁			ဖေဖော်ဝါရီ ၁၁ ၂၀၂၁ တွင်လွတ်မြောက်ခဲ့သည်။	ချင်းပြည်နယ်	စစ်တပ်အာဏာသိမ်းမှုကိုဆန့်ကျင် ဆန္ဒပြသည့်အတွက် ဖမ်းဆီးခံရခဲ့သည်။
၃၄၀	Ci Ling	ကျား/၆၆		အရပ်သား	၄-ဖေဖော်ဝါရီ-၂၁			ဖေဖော်ဝါရီ ၁၁ ရက်နေ့တွင် ပြန်လွတ်ခဲ့သည်။	ဟားခါးမြို့နယ်၊ ချင်းပြည်နယ်	
၃၄၁	(ကို) နွေမိုးဆောင်း	ကျား		အရပ်သား	၆-ဖေဖော်ဝါရီ-၂၀၂၁			ဖေဖော်ဝါရီ ၁၁ ၂၀၂၁ တွင်လွတ်မြောက်ခဲ့သည်။	မြဝတီမြို့နယ်၊ ကရင်ပြည်နယ်	စစ်တပ်အာဏာသိမ်းမှုကိုဆန့်ကျင် ဆန္ဒပြသည့်အတွက် ဖမ်းဆီးခံရခဲ့သည်။
၃၄၂	(ကို) ထွန်းလွင်စိုး	ကျား		အရပ်သား	၇-ဖေဖော်ဝါရီ-၂၀၂၁			ဖေဖော်ဝါရီ ၈၊ ၂၀၂၁ တွင်လွတ်မြောက်ခဲ့သည်။	ရန်ကုန်တိုင်းဒေသကြီး	၈၈ မျိုးဆက်ကျောင်းသားခေါင်းဆောင် မင်းကိုနိုင်အား မောင်းနှင်ပို့ဆောင်ပေးခြင်းကြောင့် ဖမ်းဆီးခံရခဲ့သည်။

၃၄၃	(မ) ကေသီ	မ		အရပ်သား	၇-ဖေဖော်ဝါရီ-၂၀၂၁			ဖေဖော်ဝါရီ ၈၊ ၂၀၂၁ တွင်လွတ်မြောက်ခဲ့သည်။	ရန်ကုန်တိုင်းဒေသကြီး	၈၈ မျိုးဆက်ကျောင်းသားခေါင်းဆောင် မင်းကိုနိုင်အား မောင်းနှင်ပို့ဆောင်ပေး ခြင်းကြောင့် ဖမ်းဆီးခံခဲ့ရသည်။
၃၄၄	(မ) သင်းသင်းခိုင်	မ		အရပ်သား	၇-ဖေဖော်ဝါရီ-၂၀၂၁			ဖေဖော်ဝါရီ ၈၊ ၂၀၂၁ တွင်လွတ်မြောက်ခဲ့သည်။	ရန်ကုန်တိုင်းဒေသကြီး	၈၈ မျိုးဆက်ကျောင်းသားခေါင်းဆောင် မင်းကိုနိုင်အား မောင်းနှင်ပို့ဆောင်ပေး ခြင်းကြောင့် ဖမ်းဆီးခံခဲ့ရသည်။
၃၄၅	(မ) မိုး	မ		အရပ်သား	၇-ဖေဖော်ဝါရီ-၂၀၂၁			ဖေဖော်ဝါရီ ၈၊ ၂၀၂၁ တွင်လွတ်မြောက်ခဲ့သည်။	ရန်ကုန်တိုင်းဒေသကြီး	၈၈ မျိုးဆက်ကျောင်းသားခေါင်းဆောင် မင်းကိုနိုင်အား မောင်းနှင်ပို့ဆောင်ပေး ခြင်းကြောင့် ဖမ်းဆီးခံခဲ့ရသည်။
၃၄၆	(ဦး) တင့်ဆွေ	ကျား		မန္တလေးတိုင်းဒေသကြီး မန္တလေးမြို့နယ်	၇-ဖေဖော်ဝါရီ-၂၀၂၁	သဘာဝဘေးအန္တရာယ် စီမံခန့်ခွဲမှု ဥပဒေ ၂၅		ဖေဖော်ဝါရီ ၈၊ ၂၀၂၁ တွင်လွတ်မြောက်ခဲ့သည်။	တာချီလိတ်မြို့နယ်၊ ရှမ်းပြည်နယ်	စစ်တပ်အာဏာသိမ်းမှုကိုဆန့်ကျင် ဆန္ဒပြသည့်အတွက် ဖမ်းဆီးခံရခဲ့သည်။
၃၄၇	(ကို) သက်ပိုင်မျိုး	ကျား		အရပ်သား	၉-ဖေဖော်ဝါရီ-၂၀၂၁			ဖေဖော်ဝါရီ ၁၀၊ ၂၀၂၁ တွင်လွတ်မြောက်ခဲ့သည်။	မန္တလေးတိုင်းဒေသကြီး	စစ်တပ်အာဏာသိမ်းမှုကိုဆန့်ကျင် ဆန္ဒပြသည့်အတွက် ဖမ်းဆီးခံရခဲ့သည်။
၃၄၈	(မ) စိုးကလျာထွန်း (ခ) ပုပု	မ		အရပ်သား	၉-ဖေဖော်ဝါရီ-၂၀၂၁	သဘာဝဘေးအန္တရာယ် စီမံခန့်ခွဲမှု ဥပဒေ ၂၅၊ ငြိမ်းချမ်းစွာစုဝေး ခြင်းနှင့် ငြိမ်းချမ်းစွာ စီတန်းလှည့် လည်ခြင်းဥပဒေ ၁၉	အန်းမြို့နယ်၊ အုပ်ချုပ်ရေးမှူး ဦးမောင်ရွှေအေး	ဖေဖော်ဝါရီ ၂၄၊ ၂၀၂၁ တွင်လွတ်မြောက်ခဲ့သည်။ (ဒဏ်ငွေပေးဆောင်)	အန်းမြို့နယ်၊ ရခိုင်ပြည်နယ်	စစ်တပ်အာဏာသိမ်းမှုကိုဆန့်ကျင် ဆန္ဒပြသည့်အတွက် ဖမ်းဆီးခံရခဲ့သည်။
၃၄၉	(ဒေါ်) ပုမ	မ		အရပ်သား	၉-ဖေဖော်ဝါရီ-၂၀၂၁	သဘာဝဘေးအန္တရာယ် စီမံခန့်ခွဲမှု ဥပဒေ ၂၅	အန်းမြို့နယ်၊ အုပ်ချုပ်ရေးမှူး ဦးမောင်ရွှေအေး	ဖေဖော်ဝါရီ ၂၄၊ ၂၀၂၁ တွင်လွတ်မြောက်ခဲ့သည်။ (ဒဏ်ငွေပေးဆောင်)	အန်းမြို့နယ်၊ ရခိုင်ပြည်နယ်	စစ်တပ်အာဏာသိမ်းမှုကိုဆန့်ကျင် ဆန္ဒပြသည့်အတွက် ဖမ်းဆီးခံရခဲ့သည်။

၃၅၀	(ဒေါ်) သန်းမြခိုင်	မ		အရပ်သား	၉-ဖေဖော်ဝါရီ-၂၀၂၁	သဘာဝဘေးအန္တရာယ် စီမံခန့်ခွဲမှု ဥပဒေ ၂၅	အန်းမြို့နယ်၊ အုပ်ချုပ်ရေးမှူး ဦးမောင်ရွှေအေး	ဖေဖော်ဝါရီ ၂၄၊ ၂၀၂၁ တွင်လွတ်မြောက်ခဲ့သ ည်။ (ဒဏ်ငွေပေးဆောင်)	အန်းမြို့နယ်၊ ရခိုင်ပြည်နယ်	စစ်တပ်အာဏာသိမ်းမှုကိုဆန့်ကျင် ဆန္ဒပြသည့်အတွက် ဖမ်းဆီးခံရခဲ့သည်။
၃၅၁	(မ) မိုင်းတင်ချိုချိုထွေး	မ		အရပ်သား	၉-ဖေဖော်ဝါရီ-၂၀၂၁	သဘာဝဘေးအန္တရာယ် စီမံခန့်ခွဲမှု ဥပဒေ ၂၅	အန်းမြို့နယ်၊ အုပ်ချုပ်ရေးမှူး ဦးမောင်ရွှေအေး	ဖေဖော်ဝါရီ ၂၄၊ ၂၀၂၁ တွင်လွတ်မြောက်ခဲ့သ ည်။ (ဒဏ်ငွေပေးဆောင်)	အန်းမြို့နယ်၊ ရခိုင်ပြည်နယ်	စစ်တပ်အာဏာသိမ်းမှုကိုဆန့်ကျင် ဆန္ဒပြသည့်အတွက် ဖမ်းဆီးခံရခဲ့သည်။
၃၅၂	မိုင်းတင်ချိုချိုထွေး	မ		အရပ်သား	၉-ဖေဖော်ဝါရီ-၂၁			ဖေဖော်ဝါရီ ၂၄ ရက်နေ့တွင် ပြန်လွတ်ခဲ့သည်။	အမ်းမြို့နယ်၊ ရခိုင်ပြည်နယ်	
၃၅၃	မိုင်းရတနာအောင်	မ/၂၁		အရပ်သား	၉-ဖေဖော်ဝါရီ-၂၁			ဖေဖော်ဝါရီ ၂၄ ရက်နေ့တွင် ပြန်လွတ်ခဲ့သည်။	အမ်းမြို့နယ်၊ ရခိုင်ပြည်နယ်	
၃၅၄	မယ်ရီ	မ		အရပ်သား	၉-ဖေဖော်ဝါရီ-၂၁			ဖေဖော်ဝါရီ ၂၄ ရက်နေ့တွင် ပြန်လွတ်ခဲ့သည်။	အမ်းမြို့နယ်၊ ရခိုင်ပြည်နယ်	
၃၅၅	(မောင်) မျိုးအောင်ချို	ကျား		အရပ်သား	၉-ဖေဖော်ဝါရီ-၂၁			ဖေဖော်ဝါရီ ၂၄ ရက်နေ့တွင် ပြန်လွတ်ခဲ့သည်။	အမ်းမြို့နယ်၊ ရခိုင်ပြည်နယ်	
၃၅၆	ဆလိုင်မင်းထိုက်အောင်	ကျား		အရပ်သား	၉-ဖေဖော်ဝါရီ-၂၁			ဖေဖော်ဝါရီ ၂၄ ရက်နေ့တွင် ပြန်လွတ်ခဲ့သည်။	အမ်းမြို့နယ်၊ ရခိုင်ပြည်နယ်	
၃၅၇	Soe Kalya Tun	မ		အရပ်သား	၉-ဖေဖော်ဝါရီ-၂၁			ဖေဖော်ဝါရီ ၂၄ ရက်နေ့တွင် ပြန်လွတ်ခဲ့သည်။	အမ်းမြို့နယ်၊ ရခိုင်ပြည်နယ်	
၃၅၈	(ဦး) စောငယ်	ကျား		အရပ်သား	၁၁-ဖေဖော်ဝါရီ-၂၀၂၁			ဖေဖော်ဝါရီ ၁၂၊ ၂၀၂၁ တွင်လွတ်မြောက်ခဲ့သ ည်။	နမ့်စန်မြို့နယ်၊ ရှမ်းပြည်နယ်	စစ်တပ်အာဏာသိမ်းမှုကိုဆန့်ကျင် ဆန္ဒပြသည့်အတွက် ဖမ်းဆီးခံရခဲ့သည်။
၃၅၉	(မ) ယွန်းနဒီလွင် (ခ) အိုမာဒါး	မ		အရပ်သား	၁၅-ဖေဖော်ဝါရီ-၂၀၂၁			ဖေဖော်ဝါရီ ၁၆၊ ၂၀၂၁ တွင်လွတ်မြောက်ခဲ့သ ည်။	မန္တလေးတိုင်းဒေသကြီး	ငြိမ်းချမ်းစွာဆန္ဒပြနေစဉ် ဖမ်းဆီး ခံခဲ့ရသည်။

၃၆၀	(မ) နဒီလွင်	မ		အရပ်သား	၁၅-ဖေဖော်ဝါရီ-၂၀၂၁			ဖေဖော်ဝါရီ ၁၆၊ ၂၀၂၁ တွင်လွတ်မြောက်ခဲ့သည်။	မန္တလေးမြို့	ငြိမ်းချမ်းစွာဆန္ဒပြနေစဉ် ဖမ်းဆီးခံခဲ့ရသည်။
၃၆၁	(မ) နှင်းဖြူဖြူလွင်	မ		အရပ်သား (ဧရာဝတီဘဏ်ဝန်ထမ်း)	၁၅-ဖေဖော်ဝါရီ-၂၀၂၁			ဖေဖော်ဝါရီ ၁၆၊ ၂၀၂၁ တွင်လွတ်မြောက်ခဲ့သည်။	မန္တလေးမြို့	စစ်တပ်အာဏာသိမ်းမှုကိုဆန့်ကျင်ဆန္ဒပြသည့်အတွက် ဖမ်းဆီးခံရခဲ့သည်။
၃၆၂	(မ) ထားစုသွယ်	မ		အရပ်သား (ဧရာဝတီဘဏ်ဝန်ထမ်း)	၁၅-ဖေဖော်ဝါရီ-၂၀၂၁			ဖေဖော်ဝါရီ ၁၆၊ ၂၀၂၁ တွင်လွတ်မြောက်ခဲ့သည်။	မန္တလေးမြို့	စစ်တပ်အာဏာသိမ်းမှုကိုဆန့်ကျင်ဆန္ဒပြသည့်အတွက် ဖမ်းဆီးခံရခဲ့သည်။
၃၆၃	(ဦး) ပေါက်စီ	ကျား		အရပ်သား	၁၅-ဖေဖော်ဝါရီ-၂၀၂၁			ဖေဖော်ဝါရီ ၁၆၊ ၂၀၂၁ တွင်လွတ်မြောက်ခဲ့သည်။	မန္တလေးမြို့	ငြိမ်းချမ်းစွာဆန္ဒပြနေစဉ် ဖမ်းဆီးခံခဲ့ရသည်။
၃၆၄	(ကို) ဝင်းဆင့်	ကျား		အရပ်သား	၁၅-ဖေဖော်ဝါရီ-၂၀၂၁			ဖေဖော်ဝါရီ ၁၆၊ ၂၀၂၁ တွင်လွတ်မြောက်ခဲ့သည်။	ကွယ်လွယ်ကျေးရွာ၊ မြောင်းမြမြို့နယ်၊ ဧရာဝတီတိုင်းဒေသကြီး	စစ်တပ်အာဏာသိမ်းမှုကိုဆန့်ကျင်ဆန္ဒပြသည့်အတွက် ဖမ်းဆီးခံရခဲ့သည်။
၃၆၅	စအောင်မိုးဟိန်း	ကျား		အရပ်သား	၁၆-ဖေဖော်ဝါရီ-၂၀၂၁		လှိုင်ဘွယ်မြို့မရဲ့ စခန်းရဲ့ ဒုရဲအုပ်	ဖေဖော်ဝါရီတွင်လွတ်မြောက် ခံခဲ့ရသည်။	၈ ရပ်ကွက်၊ လှိုင်ဘွဲ့မြို့နယ်၊ ကရင်ပြည်နယ်	သံပုံးတီးသည့်အတွက် အဖမ်းဆီးခံရသည်။
၃၆၆	(Ko) Zanhta Ram Seng	ကျား		အရပ်သား	၂၀-ဖေဖော်ဝါရီ-၂၀၂၁	သဘာဝဘေးအန္တရာယ် စီမံခန့်ခွဲမှု ဥပဒေ ၂၅		မတ်လ ၄ ရက် ၂၀၂၁ တွင်လွတ်မြောက်ခဲ့သည်။ (Fine 100,000 Kyat)	ပူတာအိုမြို့၊ ကချင်မြို့နယ်	စစ်တပ်အာဏာသိမ်းမှုကိုဆန့်ကျင်ဆန္ဒပြသည့်အတွက် ဖမ်းဆီးခံရခဲ့သည်။
၃၆၇	(Ko) Malong hpe Naung Aung	ကျား		အရပ်သား	၂၀-ဖေဖော်ဝါရီ-၂၀၂၁	သဘာဝဘေးအန္တရာယ် စီမံခန့်ခွဲမှု ဥပဒေ ၂၅		မတ်လ ၄ ရက် ၂၀၂၁ တွင်လွတ်မြောက်ခဲ့သည်။ (Fine 100,000 Kyat)	ပူတာအိုမြို့၊ ကချင်မြို့နယ်	စစ်တပ်အာဏာသိမ်းမှုကိုဆန့်ကျင်ဆန္ဒပြသည့်အတွက် ဖမ်းဆီးခံရခဲ့သည်။

၃၆၈	(Ko) Lazum Awng Di	ကျား		အရပ်သား	၂၀-ဖေဖော်ဝါရီ-၂၀၂၁	သဘာဝဘေးအန္တရာယ် စီမံခန့်ခွဲမှု ဥပဒေ ၂၅		မတ်လ ၄ ရက် ၂၀၂၁ တွင်လွတ်မြောက်ခဲ့သ ည်။ (Fine 100,000 Kyat)	ပူတာအိုမြို့၊ ကချင်မြို့နယ်	စစ်တပ်အာဏာသိမ်းမှုကိုဆန့်ကျင် ဆန္ဒပြသည့်အတွက် ဖမ်းဆီးခံရခဲ့သည်။
၃၆၉	Ko Sinwa	ကျား		အရပ်သား	၂၀-ဖေဖော်ဝါရီ-၂၀၂၁	သဘာဝဘေးအန္တရာယ် စီမံခန့်ခွဲမှု ဥပဒေ ၂၅		မတ်လ ၄ ရက် ၂၀၂၁ တွင်လွတ်မြောက်ခဲ့သ ည်။ (Fine 100,000 Kyat)	ပူတာအိုမြို့၊ ကချင်မြို့နယ်	စစ်တပ်အာဏာသိမ်းမှုကိုဆန့်ကျင် ဆန္ဒပြသည့်အတွက် ဖမ်းဆီးခံရခဲ့သည်။
၃၇၀	(Ko) Hpungraw Hpi Nang	ကျား		အရပ်သား	၂၀-ဖေဖော်ဝါရီ-၂၀၂၁	သဘာဝဘေးအန္တရာယ် စီမံခန့်ခွဲမှု ဥပဒေ ၂၅		မတ်လ ၄ ရက် ၂၀၂၁ တွင်လွတ်မြောက်ခဲ့သ ည်။ (Fine 100,000 Kyat)	ပူတာအိုမြို့၊ ကချင်မြို့နယ်	စစ်တပ်အာဏာသိမ်းမှုကိုဆန့်ကျင် ဆန္ဒပြသည့်အတွက် ဖမ်းဆီးခံရခဲ့သည်။
၃၇၁	(ကို) ဝင်းညီညီထွန်း (ခ) နတ်ဆရာ	ကျား		အရပ်သား (We Love Mohnyin)	၂၁-ဖေဖော်ဝါရီ-၂၀၂၁	သဘာဝဘေးအန္တရာယ် စီမံခန့်ခွဲမှု ဥပဒေ ၂၅		လွတ်မြောက်	သာစည်ရပ်၊ မိုးညှင်းမြို့၊ ကချင်ပြည်နယ်	စစ်တပ်အာဏာသိမ်းမှုကိုဆန့်ကျင် ဆန္ဒပြသည့်အတွက် ဖမ်းဆီးခံရခဲ့သည်။
၃၇၂	(မ) စိုးစိုးသန်း	မ		အရပ်သား	၂၂-ဖေဖော်ဝါရီ-၂၀၂၁			မတ်လ ၂၄ရက်တွင် ပြန်လွတ်ခဲ့သည်။	မြိတ်၊ တနင်္သာရီတိုင်းဒေသကြီး	ဆန္ဒပြမှုတွင်ပါဝင်သော အဖေဖြစ်သူကို အိမ်တွင်လာရှာစဉ် မရှိသဖြင့် မစိုးစိုးသန်းကိုဖမ်းသွားခဲ့သည်။
၃၇၃	(မောင်) ခန့်အောင်လှိုင်	ကျား		အရပ်သား	၂၄-ဖေဖော်ဝါရီ-၂၀၂၁			ဖေဖော်ဝါရီ ၂၄၊ ၂၀၂၁ တွင်လွတ်မြောက်ခဲ့သ ည်။	မင်းဘူးမြို့နယ်၊ မကွေးတိုင်းဒေသကြီး	စစ်တပ်အာဏာသိမ်းမှုကိုဆန့်ကျင် ဆန္ဒပြသည့်အတွက် ဖမ်းဆီးခံရခဲ့သည်။
၃၇၄	(မ) မျိုးသူဇာ	မ		အရပ်သား	၂၄-ဖေဖော်ဝါရီ-၂၀၂၁			ဖေဖော်ဝါရီ ၂၄၊ ၂၀၂၁ တွင်လွတ်မြောက်ခဲ့သ ည်။	မင်းဘူးမြို့နယ်၊ မကွေးတိုင်းဒေသကြီး	စစ်တပ်အာဏာသိမ်းမှုကိုဆန့်ကျင် ဆန္ဒပြသည့်အတွက် ဖမ်းဆီးခံရခဲ့သည်။
၃၇၅	(မ) မြင့်မြင့်မိုး	မ		အရပ်သား	၂၄-ဖေဖော်ဝါရီ-၂၀၂၁			ဖေဖော်ဝါရီ ၂၄၊ ၂၀၂၁ တွင်လွတ်မြောက်ခဲ့သ ည်။	မင်းဘူးမြို့နယ်၊ မကွေးတိုင်းဒေသကြီး	စစ်တပ်အာဏာသိမ်းမှုကိုဆန့်ကျင် ဆန္ဒပြသည့်အတွက် ဖမ်းဆီးခံရခဲ့သည်။

၄၂၂	(မောင်) ဇော်ဇော်	ကျား		အရပ်သား	၂၇-ဖေဖော်ဝါရီ-၂၀၂၁	ရာဇသတ်ကြီးဥပဒေ ပုဒ်မ ၅၀၅-က		မတ်လ ၂၈ ရက်၊ ၂၀၂၁ တွင်လွတ်မြောက်ခဲ့သ ည်။	မုံရွာမြို့၊ စစ်ကိုင်းတိုင်းဒေသကြီး	စစ်တပ်အာဏာသိမ်းမှုကိုဆန့်ကျင် ဆန္ဒပြသည့်အတွက် ဖမ်းဆီးခံရခဲ့သည်။
၄၂၃	(မောင်) ထွန်းထွန်းနိုင်	ကျား		အရပ်သား	၂၇-ဖေဖော်ဝါရီ-၂၀၂၁	ရာဇသတ်ကြီးဥပဒေ ပုဒ်မ ၅၀၅-က		မတ်လ ၂၈ ရက်၊ ၂၀၂၁ တွင်လွတ်မြောက်ခဲ့သ ည်။	မုံရွာမြို့၊ စစ်ကိုင်းတိုင်းဒေသကြီး	စစ်တပ်အာဏာသိမ်းမှုကိုဆန့်ကျင် ဆန္ဒပြသည့်အတွက် ဖမ်းဆီးခံရခဲ့သည်။
၄၂၄	(မောင်) မြင့်မိုးကျော်	ကျား		အရပ်သား	၂၇-ဖေဖော်ဝါရီ-၂၀၂၁	ရာဇသတ်ကြီးဥပဒေ ပုဒ်မ ၅၀၅-က		မတ်လ ၂၈ ရက်၊ ၂၀၂၁ တွင်လွတ်မြောက်ခဲ့သ ည်။	မုံရွာမြို့၊ စစ်ကိုင်းတိုင်းဒေသကြီး	စစ်တပ်အာဏာသိမ်းမှုကိုဆန့်ကျင် ဆန္ဒပြသည့်အတွက် ဖမ်းဆီးခံရခဲ့သည်။
၄၂၅	(မောင်) ဇော်လွင်ဖြိုး	ကျား		အရပ်သား	၂၇-ဖေဖော်ဝါရီ-၂၀၂၁	ရာဇသတ်ကြီးဥပဒေ ပုဒ်မ ၅၀၅-က		မတ်လ ၂၈ ရက်၊ ၂၀၂၁ တွင်လွတ်မြောက်ခဲ့သ ည်။	မုံရွာမြို့၊ စစ်ကိုင်းတိုင်းဒေသကြီး	စစ်တပ်အာဏာသိမ်းမှုကိုဆန့်ကျင် ဆန္ဒပြသည့်အတွက် ဖမ်းဆီးခံရခဲ့သည်။
၄၂၆	(မ) ဇာလီဆင့်	မ	ဦးအောင်ကိုဦး	အရပ်သား	၂၇-ဖေဖော်ဝါရီ-၂၀၂၁			လွတ်မြောက်	အမှတ် ၄၀ ဦးဘိုရွှေလမ်း၊ ဗဟန်းမြို့နယ်	
၄၂၇	(မ) စုဝင်းသန္တာ	မ	ဦးစိုးသူရ	အရပ်သား	၂၇-ဖေဖော်ဝါရီ-၂၀၂၁			လွတ်မြောက်	အမှတ် ၂၃၂၊ ခိုင်ရွှေဝါလမ်း၊ ၃ ရပ်ကွက်၊ မရမ်းကုန်းမြို့နယ်	
၄၂၈	(မ) ခင်ကျော်မှူးကို	မ	ဦးကျော်စိုး	အရပ်သား	၂၇-ဖေဖော်ဝါရီ-၂၀၂၁			လွတ်မြောက်	ယုဇနဥယျာဉ်အိမ်ရာမြို့တော်	
၄၂၉	(မောင်) ကျော်မင်းထွေး	ကျား	ဦးထွန်းထွန်းဦး	အရပ်သား	၂၇-ဖေဖော်ဝါရီ-၂၀၂၁			လွတ်မြောက်	ဥဇနာဝလမ်း၊ ၄ ရပ်ကွက်၊ မြောက်ဥက္ကလာ	
၄၃၀	(မ) ဟန်ဆွေဇင်မြင့်	မ	ဦးမောင်ညွန့်	အရပ်သား	၂၇-ဖေဖော်ဝါရီ-၂၀၂၁			လွတ်မြောက်	၅၈၀၊ ယုဇန ၃ လမ်း၊ ၂ ရပ်ကွက်၊ မြောက်ဥက္ကလာ	
၄၃၁	(မောင်) ရဲမင်းခန့်	ကျား	ဦးသက်ဦး	အရပ်သား	၂၇-ဖေဖော်ဝါရီ-၂၀၂၁			လွတ်မြောက်	၁၁၊ ရတနာမြိုင်လမ်း၊ ၃ ရပ်ကွက်၊ ကမာရွတ်	
၄၃၂	(မောင်) ကျော်ရဲအောင်	ကျား	ဦးခင်နိုင်	အရပ်သား	၂၇-ဖေဖော်ဝါရီ-၂၀၂၁			လွတ်မြောက်	၇၅၊ သင်္ဘောကျင်း ၈ လမ်း၊ ဒေါပုံ	
၄၃၃	(မောင်) ဇော်ရဲနောင်	ကျား	ဦးရဲနောင်စိုး	အရပ်သား	၂၇-ဖေဖော်ဝါရီ-၂၀၂၁			လွတ်မြောက်	၈၆၊ မင်းလမ်း၊ စမ်းချောင်း	
၄၃၄	(မောင်) ထက်နိုင်	ကျား	ဦးစန်းထွန်း	အရပ်သား	၂၇-ဖေဖော်ဝါရီ-၂၀၂၁			လွတ်မြောက်	၃၉၊ ပုလဲဂေဟာလမ်းသွယ်၊ ၃ ရပ်ကွက်၊ ကမာရွတ်	

၄၃၅	(မ) နေခြည်ဝင်းမွန်	မ	ဦးသန်းထိုက်	အရပ်သား	၂၇-ဖေဖော်ဝါရီ-၂၀၂၁			လွတ်မြောက်	ကကလေးရွာ၊ ကျောင်းကုန်းမြို့	
၄၃၆	(မ) ရွှေစင်ဝင်းထက်	မ	ဦးသက်ဆွေဦး	အရပ်သား	၂၇-ဖေဖော်ဝါရီ-၂၀၂၁			လွတ်မြောက်	၆၂၊ သမိပဋ္ဌာန်လမ်း၊ ကျောက် မြောင်းရပ်ကွက်၊ တပေ	
၄၃၇	(မ) ခင်မြတ်နိုးစု	မ	ဦးဝင်းအောင်	အရပ်သား	၂၇-ဖေဖော်ဝါရီ-၂၀၂၁			လွတ်မြောက်	၈၆၄၊ ဦးပီစာရလမ်း၊ မြောက်ဒဂုံ	
၄၃၈	(မ) ဇင်စိဝင်း	မ	ဦးဇော်မင်း	အရပ်သား	၂၇-ဖေဖော်ဝါရီ-၂၀၂၁			လွတ်မြောက်	၂၄၉၊ အောင်မေတ္တာ ၅ လမ်း၊ လှိုင် ၁ ရပ်ကွက်၊ လှိုင်မြို့နယ်	
၄၃၉	(မ) နှင်းကိုစံ	မ	ဦးသက်လွင်	အရပ်သား	၂၇-ဖေဖော်ဝါရီ-၂၀၂၁			လွတ်မြောက်	၁၀/၂၄၊ မယ်စီကုန်းလမ်း၊ ၇ ရပ်ကွက်၊ လှိုင်မြို့နယ်	
၄၄၀	(မ) အိရတီဖြိုး	မ	ဦးအောင်အောင်	အရပ်သား	၂၇-ဖေဖော်ဝါရီ-၂၀၂၁			လွတ်မြောက်	ကာယ ၄ လမ်း၊ ကာယရပ်ကွက်၊ သင်္ဃန်းကျွန်းကြီးရပ်ကွက်၊ မင်္ဂလာဒုံမြို့နယ်	
၄၄၁	(ဦး) လှိုင်မင်း	ကျား	ဦးတင်ဆွေ	အရပ်သား	၂၇-ဖေဖော်ဝါရီ-၂၀၂၁			လွတ်မြောက်	၃၊ လှိုင်မြစ်လမ်း၊ ၂ ရပ်ကွက်၊ လှိုင်	
၄၄၂	(ဦး) ဘိုဘိုမြင့်အောင်	ကျား		အရပ်သား	၂၇-ဖေဖော်ဝါရီ-၂၀၂၁			လွတ်မြောက်	ရန်ကုန်တိုင်းဒေသကြီး	စစ်တပ်အာဏာသိမ်းမှုကိုဆန့်ကျင် ဆန္ဒပြသည့်အတွက် ဖမ်းဆီးခံရခဲ့သည်။
၄၄၃	(မောင်) ပြည့်ဖြိုးသူ	ကျား	ဦးအောင်သူ	အရပ်သား	၂၇-ဖေဖော်ဝါရီ-၂၀၂၁			လွတ်မြောက်	ယုဇနဥယျာဉ်အိမ်ရာမြို့တော်	
၄၄၄	(မောင်) အောင်မြင့်သူ	ကျား	ဦးစိုးရွှေ	အရပ်သား	၂၇-ဖေဖော်ဝါရီ-၂၀၂၁			လွတ်မြောက်	၁၁၃၁၊ ရွှေစာဆုတ်လမ်း၊ ၁၀၄ ရပ်ကွက်၊ တောင်ဒဂုံ	
၄၄၅	(ဦး) သီဟန်	ကျား	ဦးဟန်သိန်း	အရပ်သား	၂၇-ဖေဖော်ဝါရီ-၂၀၂၁			လွတ်မြောက်	၁၄၉၊ အောင်မေတ္တာလမ်း၊ ၁ ရပ်ကွက်၊ လှိုင်	
၄၄၆	(ဦး) အောင်ကျော်စိုး	ကျား	ဦးသန်း	အရပ်သား	၂၇-ဖေဖော်ဝါရီ-၂၀၂၁			လွတ်မြောက်	၁၇၀၊ အောင်မေတ္တာ ၅ လမ်း၊ လှိုင်	
၄၄၇	(ဦး) စိုးကျော်ကျော်ဝိုင်း	ကျား	ဦးကျော်လွင်	အရပ်သား	၂၇-ဖေဖော်ဝါရီ-၂၀၂၁			လွတ်မြောက်	၁၇၀၊ အောင်မေတ္တာ ၅ လမ်း၊ လှိုင်	
၄၄၈	(မောင်) ပြည့်ဖြိုးဝိုင်း	ကျား	ဦးတင်ရွှေ	အရပ်သား	၂၇-ဖေဖော်ဝါရီ-၂၀၂၁			လွတ်မြောက်	၄၁၇၊ သုမိတ္တာ ၁၁ လမ်း၊ ၁ ရပ်ကွက်၊ မြောက်ဥက္ကလာ	
၄၄၉	(မောင်) သက်နိုင်ထွန်း	ကျား	ဦးဝင်းအောင်	အရပ်သား	၂၇-ဖေဖော်ဝါရီ-၂၀၂၁			လွတ်မြောက်	၈၆၄၊ ဦးပီစာရလမ်း၊ မြောက်ဒဂုံ	

၄၅၀	(မောင်) လမင်းထွန်း	ကျား	ဦးထွန်းရီ	အရပ်သား	၂၇-ဖေဖော်ဝါရီ-၂၀၂၁			လွတ်မြောက်	၂၂၄၊ မောင်ငယ်ဦးဘုရားလမ်း၊ ကျောက်ရေတွင်းရပ်ကွက်၊ မြောက်ဥက္ကလာ	
၄၅၁	(မ) ယုဝတီ	မ	ဦးသိန်းမြင့်	အရပ်သား	၂၇-ဖေဖော်ဝါရီ-၂၀၂၁			လွတ်မြောက်	တမြေးကျေးရွာ၊ ထန်းတပင်မြို့နယ်	
၄၅၂	(မ) ထားအိအိဝေ	မ	ဦးခင်မောင်အေး	အရပ်သား	၂၇-ဖေဖော်ဝါရီ-၂၀၂၁			လွတ်မြောက်	၄၉/ခ၊ အင်းဝလမ်း၊ ၅၄ ရပ်ကွက်၊ တောင်ဒဂုံ	
၄၅၃	(ဦး) ဇော်လင်း	ကျား	ဦးအေး	အရပ်သား	၂၇-ဖေဖော်ဝါရီ-၂၀၂၁			လွတ်မြောက်	၉၊ ဗေဒါစု ၂ လမ်း၊ ၆ ရပ်ကွက်၊ လှိုင်မြို့နယ်	
၄၅၄	(ဦး) အောင်ဆန်းဝင်း	ကျား	ဦးထွေးဘို	အရပ်သား	၂၇-ဖေဖော်ဝါရီ-၂၀၂၁	ရာဇသတ်ကြီးဥပဒေ ပုဒ်မ ၅၀၅-က		မတ်လ ၃၁ ရက်နေ့တွင် လွတ်မြောက်ခဲ့သည်။	မန္တလေးတိုင်းဒေသကြီး မလှူဒါန်းတော့ဘဲ CDM ဝန်ထမ်းများအား ထောက်ပံ့ပေးသည့်အတွက် ဖမ်းဆီးခံရသည်။	ကိုဗစ် ၁၉ ကာကွယ်ဆေးဝယ်ယူရန်အတွက် အလှူငွေများကို စစ်အာဏာရှင်များအား မလှူဒါန်းတော့ဘဲ CDM ဝန်ထမ်းများအား ထောက်ပံ့ပေးသည့်အတွက် ဖမ်းဆီးခံရသည်။
၄၅၅	နော်စန္ဒီ	မ	ဦးတိုင်းကျော်	အရပ်သား	၂၇-ဖေဖော်ဝါရီ-၂၀၂၁			လွတ်မြောက်	၈၉၃၊ ရွှေလရောင်လမ်း၊ ၄၀ ရပ်ကွက်၊ မြောက်ဒဂုံ	
၄၅၆	(မ) လှိုင်းအိဖြူ	မ	ဦးမျိုးနိုင်	အရပ်သား	၂၇-ဖေဖော်ဝါရီ-၂၀၂၁			လွတ်မြောက်	၂၀၊ မီးရထားဝင်း၊ ၀၁ ရပ်ကွက်၊ သင်္ကန်းကျွန်းမြို့နယ်	
၄၅၇	Lal Awmpuia	ကျား		အရပ်သား	၂၇-ဖေဖော်ဝါရီ-၂၁			မတ်လ ၂၈ ရက်နေ့တွင် ပြန်လွတ်ခဲ့သည်။	ဟားခါးမြို့နယ်၊ ချင်းပြည်နယ်	
၄၅၈	Ngun Tum Lian	ကျား		အရပ်သား	၂၇-ဖေဖော်ဝါရီ-၂၁			မတ်လ ၂၈ ရက်နေ့တွင် ပြန်လွတ်ခဲ့သည်။	ဟားခါးမြို့နယ်၊ ချင်းပြည်နယ်	
၄၅၉	Aung Law	ကျား		အရပ်သား	၂၇-ဖေဖော်ဝါရီ-၂၁			မတ်လ ၂၈ ရက်နေ့တွင် ပြန်လွတ်ခဲ့သည်။	ရန်ကုန်မြို့	
၄၆၀	Biak Cin Thang	ကျား		အရပ်သား	၂၇-ဖေဖော်ဝါရီ-၂၁			မတ်လ ၂၈ ရက်နေ့တွင် ပြန်လွတ်ခဲ့သည်။	ရန်ကုန်မြို့	

၄၆၁	Biak Tha Lian	ကျား		အရပ်သား	၂၇-ဖေဖော်ဝါရီ-၂၁			မတ်လ ၂၈ ရက်နေ့တွင် ပြန်လွှတ်ခဲ့သည်။	ရန်ကုန်မြို့	
၄၆၂	Cung Uk Thang	ကျား		အရပ်သား	၂၇-ဖေဖော်ဝါရီ-၂၁			မတ်လ ၂၈ ရက်နေ့တွင် ပြန်လွှတ်ခဲ့သည်။	ရန်ကုန်မြို့	
၄၆၃	Mang Hrim Lian	ကျား		အရပ်သား	၂၇-ဖေဖော်ဝါရီ-၂၁			မတ်လ ၂၈ ရက်နေ့တွင် ပြန်လွှတ်ခဲ့သည်။	ရန်ကုန်မြို့	
၄၆၄	Siang Cung Ceu	ကျား		အရပ်သား	၂၇-ဖေဖော်ဝါရီ-၂၁			မတ်လ ၂၈ ရက်နေ့တွင် ပြန်လွှတ်ခဲ့သည်။	ရန်ကုန်မြို့	
၄၆၅	Sui Hniang Tial	မ		အရပ်သား	၂၇-ဖေဖော်ဝါရီ-၂၁			မတ်လ ၂၈ ရက်နေ့တွင် ပြန်လွှတ်ခဲ့သည်။	ရန်ကုန်မြို့	
၄၆၆	Thawng Tha Lian	ကျား		အရပ်သား	၂၇-ဖေဖော်ဝါရီ-၂၁			မတ်လ ၂၈ ရက်နေ့တွင် ပြန်လွှတ်ခဲ့သည်။	ရန်ကုန်မြို့	
၄၆၇	Tum Par	မ		အရပ်သား	၂၇-ဖေဖော်ဝါရီ-၂၁			မတ်လ ၂၈ ရက်နေ့တွင် ပြန်လွှတ်ခဲ့သည်။	ရန်ကုန်မြို့	
၄၆၈	Van Par Hnem	မ		အရပ်သား	၂၇-ဖေဖော်ဝါရီ-၂၁			မတ်လ ၂၈ ရက်နေ့တွင် ပြန်လွှတ်ခဲ့သည်။	ရန်ကုန်မြို့	
၄၆၉	Van Tha Bik	ကျား		အရပ်သား	၂၇-ဖေဖော်ဝါရီ-၂၁			မတ်လ ၂၈ ရက်နေ့တွင် ပြန်လွှတ်ခဲ့သည်။	ရန်ကုန်မြို့	
၄၇၀	Van Tha Chin lang	မ		အရပ်သား	၂၇-ဖေဖော်ဝါရီ-၂၁			မတ်လ ၂၈ ရက်နေ့တွင် ပြန်လွှတ်ခဲ့သည်။	ရန်ကုန်မြို့	
၄၇၁	(ကို) ရဲအောင်	ကျား		အရပ်သား (အင်ဂျင်နီယာ)	၂၈-ဖေဖော်ဝါရီ-၂၀၂၁			မတ်လ ၂၄ရက်တွင် ပြန်လွှတ်ခဲ့သည်။	တောင်ငူ	စစ်တပ်အာဏာသိမ်းမှုကိုဆန့်ကျင် ဆန္ဒပြသည့်အတွက် ဖမ်းဆီးခံရခဲ့သည်။
၄၇၂	(ကို) နိုင်းရဲဖုန်းကြွယ်	ကျား		အရပ်သား (အင်ဂျင်နီယာ)	၂၈-ဖေဖော်ဝါရီ-၂၀၂၁			မတ်လ ၂၄ရက်တွင် ပြန်လွှတ်ခဲ့သည်။	မှော်ဘီ၊ ရန်ကုန်	စစ်တပ်အာဏာသိမ်းမှုကိုဆန့်ကျင် ဆန္ဒပြသည့်အတွက် ဖမ်းဆီးခံရခဲ့သည်။

၄၈၅	(ဦး) မင်းလွင်	ကျား/၆၀		အရပ်သား	၂၈-ဖေဖော်ဝါရီ-၂၀၂၁			မတ်လ ၂၆ရက်တွင် ပြန်လွှတ်ခဲ့သည်။	ကျော်ဇေယျာ ၁ ရပ်ကွက်၊ ကောလင်းမြို့၊ စစ်ကိုင်းတိုင်းဒေသကြီး	စစ်တပ်အာဏာသိမ်းမှုကိုဆန့်ကျင် ဆန္ဒပြသည့်အတွက် ဖမ်းဆီးခံရခဲ့သည်။
၄၈၆	(မောင်) ငြိမ်းဇော်	ကျား	ဦးခင်မောင်ညွန့်	အရပ်သား	၂၈-ဖေဖော်ဝါရီ-၂၀၂၁			လွတ်မြောက်	၂၂၈၊ အင်းစိန်လမ်းမကြီး၊ လှိုင်မြို့နယ်	
၄၈၇	(မောင်) ဇင်ကိုမင်း	ကျား	ဦးစံမြင့်	အရပ်သား	၂၈-ဖေဖော်ဝါရီ-၂၀၂၁			လွတ်မြောက်	၂၂၈၊ အင်းစိန်လမ်းမကြီး၊ လှိုင်မြို့နယ်	
၄၈၈	(မောင်) ကျော်လွင်ဦး	ကျား	ဦးစိုးနိုင်	အရပ်သား	၂၈-ဖေဖော်ဝါရီ-၂၀၂၁			လွတ်မြောက်	သန်လျင်မြို့နယ်	
၄၈၉	(မောင်) ဉာဏ်လင်းထွန်း	ကျား	ဦးနိုင်ထွန်း	အရပ်သား	၂၈-ဖေဖော်ဝါရီ-၂၀၂၁			လွတ်မြောက်	၂၄ (က) အောင်ရတနာလမ်း၊ လှိုင်မြို့နယ်	
၄၉၀	(မောင်) သက်မြိုးနောင်	ကျား	ဦးအောင်မြင့်	အရပ်သား	၂၈-ဖေဖော်ဝါရီ-၂၀၂၁			လွတ်မြောက်	၂၆၊ ပန်းခြံ ၁ လမ်း၊ လှိုင်သာယာ	
၄၉၁	(မောင်) မင်းခန့်ကျော်	ကျား	ဦးစောမြင့်	အရပ်သား	၂၈-ဖေဖော်ဝါရီ-၂၀၂၁			လွတ်မြောက်	၁၄၈ ၂/ခ၊ ဧရာမင်းသစ်လမ်း၊ ဒဂုံတောင်မြို့နယ်	
၄၉၂	(ဦး) ရဲမင်းလှိုင်	ကျား	ဦးတင်ထွေး	အရပ်သား	၂၈-ဖေဖော်ဝါရီ-၂၀၂၁			လွတ်မြောက်	A-11၊ အခန်း ၁၀၅၊ ရှုခင်းသာအိမ်ယာ၊ သာကေတ	
၄၉၃	(ကို) သက်ပိုင်ဦး	ကျား		အရပ်သား	၂၈-ဖေဖော်ဝါရီ-၂၀၂၁			လွတ်မြောက်	မြိတ်မြို့နယ်၊ တနင်္သာရီတိုင်းဒေသကြီး	
၄၉၄	(မ) ဇင်စည်သီလွင် (ခ) ဇင်ဇင်	မ		အရပ်သား	၂၈-ဖေဖော်ဝါရီ-၂၀၂၁			လွတ်မြောက်	မြိတ်မြို့နယ်၊ တနင်္သာရီတိုင်းဒေသကြီး	
၄၉၅	(ဦး) မင်းမင်း	ကျား		အရပ်သား	၂၈-ဖေဖော်ဝါရီ-၂၀၂၁			လွတ်မြောက်	မြိတ်မြို့နယ်၊ တနင်္သာရီတိုင်းဒေသကြီး	
၄၉၆	(မ) နီလာစိုး	မ		အရပ်သား	၂၈-ဖေဖော်ဝါရီ-၂၀၂၁			လွတ်မြောက်	မြိတ်မြို့နယ်၊ တနင်္သာရီတိုင်းဒေသကြီး	
၄၉၇	(မ) သီရိပိုင် (ခ) ခိုလီ	မ		အရပ်သား	၂၈-ဖေဖော်ဝါရီ-၂၀၂၁			လွတ်မြောက်	မြိတ်မြို့နယ်၊ တနင်္သာရီတိုင်းဒေသကြီး	
၄၉၈	(ကို) ရဲပြည့်ဖြိုး	ကျား		အရပ်သား (အင်ဂျင်နီယာ)	၂၈-ဖေဖော်ဝါရီ-၂၀၂၁			လွတ်မြောက်	မှော်ဘီ၊ ရန်ကုန်	စစ်တပ်အာဏာသိမ်းမှုကိုဆန့်ကျင် ဆန္ဒပြသည့်အတွက် ဖမ်းဆီးခံရခဲ့သည်။
၄၉၉	(ကို) ဝေလင်းထက်	ကျား		အရပ်သား (အင်ဂျင်နီယာ)	၂၈-ဖေဖော်ဝါရီ-၂၀၂၁			လွတ်မြောက်	ရန်ကုန်တိုင်းဒေသကြီး	စစ်တပ်အာဏာသိမ်းမှုကိုဆန့်ကျင် ဆန္ဒပြသည့်အတွက် ဖမ်းဆီးခံရခဲ့သည်။

၅၀၀	(ကို) ထင်လင်းနိုင်	ကျား		အရပ်သား (အင်ဂျင်နီယာ)	၂၈-ဖေဖော်ဝါရီ-၂၀၂၁			လွတ်မြောက်	ရန်ကုန်တိုင်းဒေသကြီး	စစ်တပ်အာဏာသိမ်းမှုကိုဆန့်ကျင် ဆန္ဒပြသည့်အတွက် ဖမ်းဆီးခံရခဲ့သည်။
၅၀၁	(ကို) ရဲအောင်	ကျား/၂၄	ဦးသန်းဇော်	အရပ်သား	၂၈-ဖေဖော်ဝါရီ-၂၀၂၁	ရာဇသတ်ကြီးဥပဒေ ပုဒ်မ ၅၀၅-က		လွတ်မြောက်	မော်လမြိုင်မြို့နယ်၊ မွန်ပြည်နယ်	စစ်တပ်အာဏာသိမ်းမှုကိုဆန့်ကျင် ဆန္ဒပြသည့်အတွက် ဖမ်းဆီးခံရခဲ့သည်။
၅၀၂	(မောင်) မြတ်သူ	ကျား	ဦးမြင့်စန်း	အရပ်သား	၂၈-ဖေဖော်ဝါရီ-၂၀၂၁			လွတ်မြောက်	၂၂၊ ၃၅ ဖုတ်တိုင်၊ မြောက်ဒဂုံ	
၅၀၃	(ဒေါ်) အေးဆုမွန်	မ	ဦးဟန်သောင်း	အရပ်သား	၂၈-ဖေဖော်ဝါရီ-၂၀၂၁			လွတ်မြောက်	သာကေတအထူးကုဆေးရုံဝန်း	
၅၀၄	(ဒေါ်) စိုးစိုးမာ	မ	ဦးဘရမ်း	အရပ်သား	၂၈-ဖေဖော်ဝါရီ-၂၀၂၁			လွတ်မြောက်	သာကေတအထူးကုဆေးရုံဝန်း	
၅၀၅	(မောင်) အောင်ရဲကျော်	ကျား	ဦးသန်းလွင်	အရပ်သား	၂၈-ဖေဖော်ဝါရီ-၂၀၂၁			လွတ်မြောက်	သာကေတအထူးကုဆေးရုံဝန်း	
၅၀၆	(ဒေါ်) နီနီဝင်း	မ	ဦးထိန်လင်း	အရပ်သား	၂၈-ဖေဖော်ဝါရီ-၂၀၂၁			လွတ်မြောက်	သာကေတအထူးကုဆေးရုံဝန်း	
၅၀၇	(ဒေါ်) နော်ခိုင်ရင်သိန်း	မ	ဦးစောစံသိန်း	အရပ်သား	၂၈-ဖေဖော်ဝါရီ-၂၀၂၁			လွတ်မြောက်	သာကေတအထူးကုဆေးရုံဝန်း	
၅၀၈	(စော) ဆန်းသစ်နန္ဒာ	ကျား	ဦးစောနန္ဒာထွန်း	အရပ်သား	၂၈-ဖေဖော်ဝါရီ-၂၀၂၁			လွတ်မြောက်	သာကေတအထူးကုဆေးရုံဝန်း	
၅၀၉	(မောင်) ရဲထက်နိုင်	ကျား	ဦးသန့်ဇင်	အရပ်သား	၂၈-ဖေဖော်ဝါရီ-၂၀၂၁			လွတ်မြောက်	၁၄/၁၊ မြ ၄ လမ်း၊ တောင်ဥက္ကလာပမြို့နယ်	
၅၁၀	(မ) ထက်ထက်ဝင်း	မ	ဦးမောင်ခ	အရပ်သား	၂၈-ဖေဖော်ဝါရီ-၂၀၂၁			လွတ်မြောက်	၁၅၅၊ မင်းရဲကျော်စွာ ၇ ရပ်ကွက်၊ တောင်ဥက္ကလာပမြို့နယ်	
၅၁၁	(မောင်) မင်းထက်သာ	ကျား	ဦးသိန်းမြင့်	အရပ်သား	၂၈-ဖေဖော်ဝါရီ-၂၀၂၁			လွတ်မြောက်	တောင်ဥက္ကလာပမြို့နယ်	
၅၁၂	(ဒေါ်) မိုးမိုးအောင်	မ	ဦးအောင်ခိုင်	အရပ်သား	၂၈-ဖေဖော်ဝါရီ-၂၀၂၁			လွတ်မြောက်	၄၅၆၊ မန်ပြေ ၁၁ လမ်း၊ ၃ ရပ်ကွက်၊ သာကေတမြို့နယ်	
၅၁၃	(မောင်) ဥက္ကာသွင်	ကျား	ဦးမောင်ဌေး	အရပ်သား	၂၈-ဖေဖော်ဝါရီ-၂၀၂၁			လွတ်မြောက်	၆၇၄၊ ဘူတာရုံလမ်း၊ စဉ့်ကူး အောင်ဆန်း အင်းစိန်မြို့နယ်	
၅၁၄	(မောင်) မင်းစိုးဦး	ကျား	ဦးသိန်းစိုး	အရပ်သား	၂၈-ဖေဖော်ဝါရီ-၂၀၂၁	ရာဇသတ်ကြီးဥပဒေ ပုဒ်မ ၅၀၅-က		လွတ်မြောက်	အမှတ် ၅ ရပ်ကွက်၊ လှိုင်သာယာ	
၅၁၅	(ကို) ဇေယျာသန်း	ကျား	ဦးကြည်မြိုင်	အရပ်သား	၂၈-ဖေဖော်ဝါရီ-၂၀၂၁			လွတ်မြောက်	အင်းစိန်ရွာ၊ တာယာစက်ရုံ	
၅၁၆	(ကို) မျိုးညီညီနိုင်	ကျား	ဦးမြင့်နိုင်	အရပ်သား	၂၈-ဖေဖော်ဝါရီ-၂၀၂၁			လွတ်မြောက်	ရေကြောင်းတက္ကသိုလ်	

၅၁၇	(မ) မြင့်မြတ်စော်	မ	ဦးအောင်မြင့်	အရပ်သား	၂၈-ဖေဖော်ဝါရီ-၂၀၂၁		လွတ်မြောက်	ဥက္ကာ ၆ လမ်း	
၅၁၈	(မောင်) အေးချမ်းကို	ကျား	ဦးတင်မြင့်	အရပ်သား	၂၈-ဖေဖော်ဝါရီ-၂၀၂၁		လွတ်မြောက်	မြမေတ္တာ ၃ လမ်း၊ ၁၀၈၊ အရှေ့ဒဂုံ	
၅၁၉	(ဦး) မင်းလွင်	ကျား	ဦးသက်လွင်	အရပ်သား	၁-မတ်-၂၀၂၁		မတ်လ ၂၆ ရက်တွင် ပြန်လွတ်ခဲ့သည်။	၁၅၉၊ ၃၈ လမ်း၊ အလယ်ဘလောက်၊ ကျောက်တံတားမြို့နယ်၊ ရန်ကုန်တိုင်းဒေသကြီး	
၅၂၀	(ကို) ဟိန်းသူ	ကျား		အရပ်သား	၁-မတ်-၂၁		လွတ်မြောက်	မြိတ်မြို့နယ်၊ တနင်္သာရီတိုင်းဒေသကြီး	
၅၂၁	(ဦး) ငွေရှိန်	ကျား		အရပ်သား	၁-မတ်-၂၁		လွတ်မြောက်	မြိတ်မြို့နယ်၊ တနင်္သာရီတိုင်းဒေသကြီး	
၅၂၂	(မောင်) စင်မျိုးနိုင်	ကျား		အရပ်သား	၁-မတ်-၂၁		လွတ်မြောက်	မြိတ်မြို့နယ်၊ တနင်္သာရီတိုင်းဒေသကြီး	
၅၂၃	(မောင်) သီဟနိုင်	ကျား/၂၅		အရပ်သား	၁-မတ်-၂၁		မတ်လ ၂၄ ရက်တွင် ပြန်လွတ်ခဲ့သည်။	မစောရွာ၊ မြိတ်မြို့နယ်၊ တနင်္သာရီတိုင်းဒေသကြီး	
၅၂၄	(မောင်) ပြည့်ဖြိုးနိုင်	ကျား	ဦးစိုးနိုင်	အရပ်သား	၁-မတ်-၂၀၂၁		လွတ်မြောက်	၁၇/၇၉၈၊ ဦးပုညလမ်း၊ ရွှေပေါက်မြို့နယ်၊ မြောက်ဥက္ကလာ	
၅၂၅	Malsawmtluang	မ		အရပ်သား	၁-မတ်-၂၀၂၁		မတ်လ ၂ ရက်နေ့တွင် ပြန်လည်လွတ်မြောက် ခဲ့သည်။	ဖလမ်းမြို့နယ်၊ ချင်းပြည်နယ်	စစ်တပ်အာဏာသိမ်းမှုကိုဆန့်ကျင် ဆန္ဒပြသည့်အတွက် ဖမ်းဆီးခံရခဲ့သည်။
၅၂၆	Zing Tha Tawk	မ		အရပ်သား	၁-မတ်-၂၀၂၁		မတ်လ ၂ ရက်နေ့တွင် ပြန်လည်လွတ်မြောက် ခဲ့သည်။	ဟားခါးမြို့နယ်၊ ချင်းပြည်နယ်	စစ်တပ်အာဏာသိမ်းမှုကိုဆန့်ကျင် ဆန္ဒပြသည့်အတွက် ဖမ်းဆီးခံရခဲ့သည်။
၅၂၇	Biak Tha Par	မ		အရပ်သား	၁-မတ်-၂၀၂၁		မတ်လ ၂ ရက်နေ့တွင် ပြန်လည်လွတ်မြောက် ခဲ့သည်။	ဟားခါးမြို့နယ်၊ ချင်းပြည်နယ်	စစ်တပ်အာဏာသိမ်းမှုကိုဆန့်ကျင် ဆန္ဒပြသည့်အတွက် ဖမ်းဆီးခံရခဲ့သည်။
၅၂၈	Biak Hnem Sung	မ		အရပ်သား	၁-မတ်-၂၀၂၁		မတ်လ ၂ ရက်နေ့တွင် ပြန်လည်လွတ်မြောက် ခဲ့သည်။	ဟားခါးမြို့နယ်၊ ချင်းပြည်နယ်	စစ်တပ်အာဏာသိမ်းမှုကိုဆန့်ကျင် ဆန္ဒပြသည့်အတွက် ဖမ်းဆီးခံရခဲ့သည်။

၅၂၉	ခင်နှင်းယု	မ		အရပ်သား	၁-မတ်-၂၀၂၁			မတ်လ ၂ ရက်နေ့တွင် ပြန်လည်လွတ်မြောက် ခဲ့သည်။	ဟားခါးမြို့နယ်၊ ချင်းပြည်နယ်	စစ်တပ်အာဏာသိမ်းမှုကိုဆန့်ကျင် ဆန္ဒပြသည့်အတွက် ဖမ်းဆီးခံရခဲ့သည်။
၅၃၀	Mary Zai Hnem Sung	မ		အရပ်သား	၁-မတ်-၂၀၂၁			မတ်လ ၂ ရက်နေ့တွင် ပြန်လည်လွတ်မြောက် ခဲ့သည်။	ဟားခါးမြို့နယ်၊ ချင်းပြည်နယ်	စစ်တပ်အာဏာသိမ်းမှုကိုဆန့်ကျင် ဆန္ဒပြသည့်အတွက် ဖမ်းဆီးခံရခဲ့သည်။
၅၃၁	Kap Cung	ကျား		အရပ်သား	၁-မတ်-၂၀၂၁			မတ်လ ၂ ရက်နေ့တွင် ပြန်လည်လွတ်မြောက် ခဲ့သည်။	ဟားခါးမြို့နယ်၊ ချင်းပြည်နယ်	စစ်တပ်အာဏာသိမ်းမှုကိုဆန့်ကျင် ဆန္ဒပြသည့်အတွက် ဖမ်းဆီးခံရခဲ့သည်။
၅၃၂	Thawng Hlei Thang	ကျား		အရပ်သား	၁-မတ်-၂၀၂၁			မတ်လ ၂ ရက်နေ့တွင် ပြန်လည်လွတ်မြောက် ခဲ့သည်။	ဟားခါးမြို့နယ်၊ ချင်းပြည်နယ်	စစ်တပ်အာဏာသိမ်းမှုကိုဆန့်ကျင် ဆန္ဒပြသည့်အတွက် ဖမ်းဆီးခံရခဲ့သည်။
၅၃၃	Bawi Tha Thawng	ကျား		အရပ်သား	၁-မတ်-၂၀၂၁			မတ်လ ၂ ရက်နေ့တွင် ပြန်လည်လွတ်မြောက် ခဲ့သည်။	ဟားခါးမြို့နယ်၊ ချင်းပြည်နယ်	စစ်တပ်အာဏာသိမ်းမှုကိုဆန့်ကျင် ဆန္ဒပြသည့်အတွက် ဖမ်းဆီးခံရခဲ့သည်။
၅၃၄	Tuan Tin Peng (18 years old)	ကျား		အရပ်သား	၁-မတ်-၂၀၂၁			မတ်လ ၂ ရက်နေ့တွင် ပြန်လည်လွတ်မြောက် ခဲ့သည်။	ဟားခါးမြို့နယ်၊ ချင်းပြည်နယ်	စစ်တပ်အာဏာသိမ်းမှုကိုဆန့်ကျင် ဆန္ဒပြသည့်အတွက် ဖမ်းဆီးခံရခဲ့သည်။
၅၃၅	Van Cer Luai	မ		အရပ်သား	၁-မတ်-၂၀၂၁			မတ်လ ၂ ရက်နေ့တွင် ပြန်လည်လွတ်မြောက် ခဲ့သည်။	ဟားခါးမြို့နယ်၊ ချင်းပြည်နယ်	စစ်တပ်အာဏာသိမ်းမှုကိုဆန့်ကျင် ဆန္ဒပြသည့်အတွက် ဖမ်းဆီးခံရခဲ့သည်။
၅၃၆	Sui Hnin Hmung	ကျား		အရပ်သား	၁-မတ်-၂၀၂၁			မတ်လ ၂ ရက်နေ့တွင် ပြန်လည်လွတ်မြောက် ခဲ့သည်။	ဟားခါးမြို့နယ်၊ ချင်းပြည်နယ်	စစ်တပ်အာဏာသိမ်းမှုကိုဆန့်ကျင် ဆန္ဒပြသည့်အတွက် ဖမ်းဆီးခံရခဲ့သည်။
၅၃၇	Bawi Kip Sum	ကျား		အရပ်သား	၁-မတ်-၂၁			မတ်လ ၂ ရက်နေ့တွင် ပြန်လွတ်ခဲ့သည်။	ဟားခါးမြို့နယ်၊ ချင်းပြည်နယ်	

၅၃၈	Chan Uk	ကျား		အရပ်သား	၁-မတ်-၂၁			မတ်လ ၂ ရက်နေ့တွင် ပြန်လွတ်ခဲ့သည်။	ဟားခါးမြို့နယ်၊ ချင်းပြည်နယ်	
၅၃၉	David Van Hmuh Thang	ကျား		အရပ်သား	၁-မတ်-၂၁			မတ်လ ၂ ရက်နေ့တွင် ပြန်လွတ်ခဲ့သည်။	ဟားခါးမြို့နယ်၊ ချင်းပြည်နယ်	
၅၄၀	Joseph	ကျား		အရပ်သား	၁-မတ်-၂၁			မတ်လ ၂ ရက်နေ့တွင် ပြန်လွတ်ခဲ့သည်။	ဟားခါးမြို့နယ်၊ ချင်းပြည်နယ်	
၅၄၁	Malsawmtluanga	ကျား		အရပ်သား	၁-မတ်-၂၁			မတ်လ ၂ ရက်နေ့တွင် ပြန်လွတ်ခဲ့သည်။	ဟားခါးမြို့နယ်၊ ချင်းပြည်နယ်	
၅၄၂	Robert Ngun Ling Mang	ကျား		အရပ်သား	၁-မတ်-၂၁			မတ်လ ၂ ရက်နေ့တွင် ပြန်လွတ်ခဲ့သည်။	ဟားခါးမြို့နယ်၊ ချင်းပြည်နယ်	
၅၄၃	Sang Bik Lian	ကျား		အရပ်သား	၁-မတ်-၂၁			မတ်လ ၂ ရက်နေ့တွင် ပြန်လွတ်ခဲ့သည်။	ဟားခါးမြို့နယ်၊ ချင်းပြည်နယ်	
၅၄၄	(မောင်) ဖြိုးအောင်	ကျား	ဦးသန်းထွန်း	အရပ်သား	၂-မတ်-၂၀၂၁			လွတ်မြောက်	၁၇၇၊ စံပြ ၂ လမ်း၊ ယမုံနာ ၂ ရပ်ကွက်၊ ဒေါပုံမြို့နယ်	
၅၄၅	(မောင်) ထက်ခိုင်	ကျား	ဦးသန်းရွှေ	အရပ်သား	၂-မတ်-၂၀၂၁	ပြစ်မှုဆိုင်ရာဥပဒေပုဒ်မ ၅၀၅ (က)		လွတ်မြောက်	၆၈၀/က၊ အောင်ချမ်းသာ ၃၊ ၇၀ ရပ်ကွက်၊ တောင်ဒဂုံ	
၅၄၆	(ဦး) စိန်ဝင်းလွင်	ကျား	ဦးမြင့်စော်	အရပ်သား	၂-မတ်-၂၀၂၁	ပြစ်မှုဆိုင်ရာဥပဒေပုဒ်မ ၅၀၅ (က)		လွတ်မြောက်	၁၊ ပန်းချောင်းလမ်း၊ မုန့်တောင်ရပ်ကွက်၊ စမ်းချောင်း	
၅၄၇	(မောင်) မြကောင်း	ကျား	ဦးတင်စိုး	အရပ်သား	၂-မတ်-၂၀၂၁	ပြစ်မှုဆိုင်ရာဥပဒေပုဒ်မ ၅၀၅ (က)		လွတ်မြောက်	၁၁/၂၊ ဆပ်ပြာမှုန့်စက်ရုံဝင်း၊ လှိုင်မြို့နယ်	
၅၄၈	(ဦး) မျိုးမင်းထွန်း	ကျား	ဦးထွန်းအေး	အရပ်သား	၂-မတ်-၂၀၂၁			လွတ်မြောက်	တိုက်C, 206၊ နှင်းဆီလမ်း၊ ဘိုးလိန်း၊ အောင်မင်္ဂလာရပ်ကွက်၊ ကျောက်မြောင်း	
၅၄၉	(ကို) ညိုညိုစင်မောင်	ကျား	ဦးဖေခင်	အရပ်သား	၂-မတ်-၂၀၂၁	ပြစ်မှုဆိုင်ရာဥပဒေပုဒ်မ ၅၀၅ (က)		လွတ်မြောက်		
၅၅၀	(မောင်) ထက်ဝေယံ	ကျား	ဦးလှမျိုး	အရပ်သား	၂-မတ်-၂၀၂၁	ပြစ်မှုဆိုင်ရာဥပဒေပုဒ်မ ၅၀၅ (က)		လွတ်မြောက်		

၅၅၁	(မ) ရတနာကျော်	မ	ဦးကျော်ဌေး	အရပ်သား	၂-မတ်-၂၀၂၁			လွတ်မြောက်	မကွေးတိုင်း၊ ပခုက္ကူမြို့နယ်၊ ဆီခဝရွာ	
၅၅၂	(ကို) ကျော်ဆန်းဦး	ကျား	ဦးငွေရ	အရပ်သား	၂-မတ်-၂၀၂၁			လွတ်မြောက်	အမှတ် ၉၈၊ သဟာရလမ်း၊ ၁၃ ရပ်ကွက်၊ လှိုင်မြို့နယ်၊ ရန်ကုန်	နေအိမ်အနီး ဆေးလိပ်ထွက်ဝယ်စဉ် ဖမ်းဆီးခံရ
၅၅၃	ဇင်သူထက်	မ	ဦးမြင့်ဌေး	အရပ်သား	၂-မတ်-၂၀၂၁			မတ်လ ၂၄ရက်တွင် ပြန်လွတ်ခဲ့သည်။	ဘားအံမြို့၊ ကရင်ပြည်နယ်	စစ်တပ်အာဏာသိမ်းမှုကိုဆန့်ကျင် ဆန္ဒပြသည့်အတွက် ဖမ်းဆီးခံရခဲ့သည်။
၅၅၄	(ဦး) ဝင်းထွဋ်	ကျား	ဦးအောင်ဌေး	အရပ်သား	၂-မတ်-၂၀၂၁			လွတ်မြောက်	၁၂၊ နတ်စင်လမ်း၊ ပထမထပ်	
၅၅၅	(ကို) သန့်ဇင်ဦး	ကျား	ဦးလှကြိုင်	အရပ်သား (မွန်မြတ်စိတ်ထား သက်ကြီးရွယ်အိုစောင့် ရှောက်ခြင်းဂေဟာ)	၃-မတ်-၂၀၂၁	ရာဇသတ်ကြီးဥပဒေ ပုဒ်မ ၅၀၅-က		မတ်လ ၂၄ရက်တွင် ပြန်လွတ်ခဲ့သည်။	မြောက်ဥက္ကလာပ၊ ရန်ကုန်	ဆေးကုသမှုခံယူစဉ် ပြင်းထန်စွာ ရိုက်နှက် ဖမ်းဆီးခံခဲ့ရသည်။
၅၅၆	(ကို) ကျော်မင်းအောင်	ကျား	ဦးလှကြိုင်	အရပ်သား (မွန်မြတ်စိတ်ထား သက်ကြီးရွယ်အိုစောင့် ရှောက်ခြင်းဂေဟာ)	၃-မတ်-၂၀၂၁			မတ်လ ၂၄ရက်တွင် ပြန်လွတ်ခဲ့သည်။	မြောက်ဥက္ကလာပ၊ ရန်ကုန်	ဆေးကုသမှုခံယူစဉ် ပြင်းထန်စွာ ရိုက်နှက် ဖမ်းဆီးခံခဲ့ရသည်။
၅၅၇	(မောင်) စိုးထက်အောင်	ကျား	ဦးမျိုးအောင်	အရပ်သား (မွန်မြတ်စိတ်ထား သက်ကြီးရွယ်အိုစောင့် ရှောက်ခြင်းဂေဟာ)	၃-မတ်-၂၀၂၁	ရာဇသတ်ကြီးဥပဒေ ပုဒ်မ ၅၀၅-က		မတ်လ ၂၄ရက်တွင် ပြန်လွတ်ခဲ့သည်။	မြောက်ဥက္ကလာပ၊ ရန်ကုန်	ဆေးကုသမှုခံယူစဉ် ပြင်းထန်စွာ ရိုက်နှက် ဖမ်းဆီးခံခဲ့ရသည်။
၅၅၈	(ကို) မင်းဦး	ကျား	ဦးသန့်ဇင်ဦး	အရပ်သား (မွန်မြတ်စိတ်ထား သက်ကြီးရွယ်အိုစောင့် ရှောက်ခြင်းဂေဟာ)	၃-မတ်-၂၀၂၁	ရာဇသတ်ကြီးဥပဒေ ပုဒ်မ ၅၀၅-က		မတ်လ ၂၄ရက်တွင် ပြန်လွတ်ခဲ့သည်။	မြောက်ဥက္ကလာပ၊ ရန်ကုန်	ဆေးကုသမှုခံယူစဉ် ပြင်းထန်စွာ ရိုက်နှက် ဖမ်းဆီးခံခဲ့ရသည်။
၅၅၉	(ကို) အောင်ကျော်မင်း	ကျား	ဦးမြင့်လွင်	အရပ်သား	၃-မတ်-၂၀၂၁	ရာဇသတ်ကြီးဥပဒေ ပုဒ်မ ၅၀၅-က		မတ်လ ၂၄ရက်တွင် ပြန်လွတ်ခဲ့သည်။	မြောက်ဥက္ကလာပ၊ ရန်ကုန်	စစ်တပ်အာဏာသိမ်းမှုကိုဆန့်ကျင် ဆန္ဒပြသည့်အတွက် ဖမ်းဆီးခံရခဲ့သည်။
၅၆၀	(ကို) ချမ်းမြေလင်း	ကျား	ဦးဝေလင်း	အရပ်သား	၃-မတ်-၂၀၂၁	ရာဇသတ်ကြီးဥပဒေ ပုဒ်မ ၅၀၅-က		မတ်လ ၂၄ရက်တွင် ပြန်လွတ်ခဲ့သည်။	မြောက်ဥက္ကလာပ၊ ရန်ကုန်	စစ်တပ်အာဏာသိမ်းမှုကိုဆန့်ကျင် ဆန္ဒပြသည့်အတွက် ဖမ်းဆီးခံရခဲ့သည်။
၅၆၁	(ကို) လင်းထက်ပိုင်	ကျား	ဦးမြင့်စိုး	အရပ်သား	၃-မတ်-၂၀၂၁	ရာဇသတ်ကြီးဥပဒေ ပုဒ်မ ၅၀၅-က		မတ်လ ၂၄ရက်တွင် ပြန်လွတ်ခဲ့သည်။	မြောက်ဥက္ကလာပ၊ ရန်ကုန်	စစ်တပ်အာဏာသိမ်းမှုကိုဆန့်ကျင် ဆန္ဒပြသည့်အတွက် ဖမ်းဆီးခံရခဲ့သည်။

၅၆၂	(မ) ခိုင်ဖူးဝေ	မ	ဦးခင်ကြွယ်	အရပ်သား	၃-မတ်-၂၀၂၁	ရာဇသတ်ကြီးဥပဒေ ပုဒ်မ ၅၀၅-က		မတ်လ ၂၄ရက်တွင် ပြန်လွှတ်ခဲ့သည်။	မြောက်ဥက္ကလာပ၊ ရန်ကုန်	စစ်တပ်အာဏာသိမ်းမှုကိုဆန့်ကျင် ဆန္ဒပြသည့်အတွက် ဖမ်းဆီးခံရခဲ့သည်။
၅၆၃	(ကို) အောင်သူ	ကျား	ဦးကြည်ဝင်း	အရပ်သား	၃-မတ်-၂၀၂၁			မတ်လ ၂၄ရက်တွင် ပြန်လွှတ်ခဲ့သည်။	၄/၁၀၃၊ အလယ်လမ်းဟောင်း၊ အေးရိပ်ငြိမ်းလမ်း၊ သန်လျင်မြို့နယ်၊ ရန်ကုန်	စစ်တပ်အာဏာသိမ်းမှုကိုဆန့်ကျင် ဆန္ဒပြသည့်အတွက် ဖမ်းဆီးခံရခဲ့သည်။
၅၆၄	(မ) အိဖြိုးဦး	မ	ဦးမြတ်ဦး	အရပ်သား	၃-မတ်-၂၀၂၁			မတ်လ ၂၄ရက်တွင် ပြန်လွှတ်ခဲ့သည်။	မင်္ဂလာတောင်ညွန့်မြို့နယ်	
၅၆၅	ဘိုဘိုကျော်	ကျား	ဦးမြင့်ကြည်	အရပ်သား	၃-မတ်-၂၀၂၁	ရာဇသတ်ကြီးဥပဒေ ပုဒ်မ ၅၀၅-က		မတ်လ ၂၄ရက်တွင် ပြန်လွှတ်ခဲ့သည်။	အမှတ် (၂၂) ပုသိမ်ညွန့် (၂)လမ်း၊ တာမွေမြို့နယ်၊ ရန်ကုန်	သပိတ်စစ်ကြောင်းဖြိုခွဲစဉ် အဖမ်းခံရ
၅၆၆	(မ) ဝတ်ရည်စိုး	မ	ဦးဇော်ဝင်းစိုး	အရပ်သား	၃-မတ်-၂၀၂၁			မတ်လ ၂၄ရက်တွင် ပြန်လွှတ်ခဲ့သည်။	၈၂၊ ဆင်မင်းလမ်း၊ အလုံမြို့နယ်	
၅၆၇	(ဦး) သန့်ဇင်	ကျား	ဦးသန်းခင်	အရပ်သား	၃-မတ်-၂၀၂၁			မတ်လ ၂၄ရက်တွင် ပြန်လွှတ်ခဲ့သည်။	၄၃၊ အုန်းပင်လမ်းအောက်၊ ဈေးကြီးရပ်ကွက်၊ ကြည့်မြင်တိုင်	
၅၆၈	(မ) ဇင်မင်းဖွေး	မ	ဦးနိုင်ဦးမင်း	အရပ်သား	၃-မတ်-၂၀၂၁	ရာဇသတ်ကြီးဥပဒေ ပုဒ်မ ၅၀၅-က		မတ်လ ၂၄ရက်တွင် ပြန်လွှတ်ခဲ့သည်။	၁/၆၊ ၂၅၂၊ သီရိမြိုင် ၁၀ လမ်း၊ ၁၃ ရပ်ကွက်၊ လှိုင်မြို့နယ်	
၅၆၉	(မောင်) အောင်အောင်	ကျား	ဦးတင်ရွှေ	အရပ်သား	၃-မတ်-၂၀၂၁	ရာဇသတ်ကြီးဥပဒေ ပုဒ်မ ၅၀၅-က		မတ်လ ၂၄ရက်တွင် ပြန်လွှတ်ခဲ့သည်။	၄၆၁၊ မာလာနွယ် ၃ လမ်း၊ ပေါက်တောဝ၊ အင်းစိန်	
၅၇၀	(မောင်) ကျော်မင်းထွန်း	ကျား	ဦးမြင်သိန်း	အရပ်သား	၃-မတ်-၂၀၂၁			မတ်လ ၂၄ရက်တွင် ပြန်လွှတ်ခဲ့သည်။	မြောက်ဒဂုံ	
၅၇၁	(မ) ခင်လွင်လွင်	မ	ဦးတင်လှိုင်	အရပ်သား	၃-မတ်-၂၀၂၁			မတ်လ ၂၄ရက်တွင် ပြန်လွှတ်ခဲ့သည်။	ဘုမ္မာ ၆ လမ်း	
၅၇၂	(မောင်) ထက်ဝေလင်း(ခ) မိုးသူအိမ်	ကျား	ဦးဝင်းဇော်ဦး	အရပ်သား	၃-မတ်-၂၀၂၁	ရာဇသတ်ကြီးဥပဒေ ပုဒ်မ ၅၀၅-က		မတ်လ ၂၄ရက်တွင် ပြန်လွှတ်ခဲ့သည်။	သင်္ကန်းကျွန်း၊ ဇေနရပ်ကွက်၊ စပယ်ဖြူကွန်ဒို	
၅၇၃	(မောင်) နိုင်လင်း	ကျား	ဦးခင်မောင်နိုင်	အရပ်သား	၃-မတ်-၂၀၂၁			မတ်လ ၂၄ရက်တွင် ပြန်လွှတ်ခဲ့သည်။		
၅၇၄	(မ) ရွှေအေး	မ	ဦးကျော်ပဲန်း	အရပ်သား	၃-မတ်-၂၀၂၁	ရာဇသတ်ကြီးဥပဒေ ပုဒ်မ ၅၀၅-က		မတ်လ ၂၄ရက်တွင် ပြန်လွှတ်ခဲ့သည်။		

၅၇၅	(ဦး) စန်းဝင်း	ကျား		အရပ်သား	၃-မတ်-၂၀၂၁			မတ်လ ၂၄ရက်တွင် ပြန်လွှတ်ခဲ့သည်။	အမှတ်-၃၅၇၊ နိုင်ရွှေဝါလမ်း၊ ၈၈ ရပ်ကွက်၊ ဒဂုံဆိပ်ကမ်းမြို့နယ်။	တာမွေ-ကျောက်မြောင်းတွင် ဖမ်းဆီးထိန်းသိမ်းခြင်းခံခဲ့ရသည်။
၅၇၆	(မ) အိဇင်ဖြိုး	မ	ဦးကြည်လွင်	အရပ်သား	၃-မတ်-၂၀၂၁			မတ်လ ၂၄ရက်တွင် ပြန်လွှတ်ခဲ့သည်။	အမှတ်(၉၁)၊ ဇော်ဂျီမြင့်လမ်း၊ ဒဂုံဆိပ်ကမ်းမြို့နယ်။	တာမွေကျောက်မြောက်တွင် ဖမ်းဆီးထိန်းသိမ်းခြင်း ခံခဲ့ရသည်။
၅၇၇	(မ) လှဲလှဲမော်	မ	ဦးအောင်မျိုး	အရပ်သား	၃-မတ်-၂၀၂၁			မတ်လ ၂၄ရက်တွင် ပြန်လွှတ်ခဲ့သည်။	အမှတ်-၁၅၀၁၊ ဇေယျာသီရိလမ်း၊ ၉၀ ရပ်ကွက်၊ ဒဂုံဆိပ်ကမ်းမြို့နယ်။	တာမွေကျောက်မြောက်တွင် ဖမ်းဆီးထိန်းသိမ်းခြင်း ခံခဲ့ရသည်။
၅၇၈	(ဦး) ထက်ထက်ကျော်	ကျား		အရပ်သား	၃-မတ်-၂၀၂၁			မတ်လ ၂၄ရက်တွင် ပြန်လွှတ်ခဲ့သည်။	မနောသုခလမ်း၊ ၉၈ ရပ်ကွက်၊ ဒဂုံဆိပ်ကမ်းမြို့နယ်။	တာမွေကျောက်မြောက်တွင် ဖမ်းဆီးထိန်းသိမ်းခြင်း ခံခဲ့ရသည်။
၅၇၉	(မ) အေးအေးသန်း	မ		အရပ်သား	၃-မတ်-၂၀၂၁			မတ်လ ၂၄ရက်တွင် ပြန်လွှတ်ခဲ့သည်။	၉၈ ရပ်ကွက်၊ ငွေတိုးလမ်း၊ ဒဂုံဆိပ်ကမ်းမြို့နယ်။	တာမွေကျောက်မြောက်တွင် ဖမ်းဆီးထိန်းသိမ်းခြင်း ခံခဲ့ရသည်။
၅၈၀	(မ) စုစုမွန်	မ	ဦးဝင်းမြင့်	အရပ်သား	၃-မတ်-၂၀၂၁			မတ်လ ၂၄ရက်တွင် ပြန်လွှတ်ခဲ့သည်။	၁၄/စက်ရုံလမ်း၊မင်္ဂလာတောင် ညွန့်	
၅၈၁	(မ) ဖြူဝင်းသန့်	မ	ဦးချစ်တိုး	အရပ်သား	၃-မတ်-၂၀၂၁			မတ်လ ၂၄ရက်တွင် ပြန်လွှတ်ခဲ့သည်။		
၅၈၂	(မ) သိမ့်သိမ့်သူ	မ		ကျောင်းသူ	၃-မတ်-၂၀၂၁			မတ်လ ၂၄ရက်တွင် ပြန်လွှတ်ခဲ့သည်။	ရန်ကုန်	စစ်အာဏာရှင်ဆန့်ကျင်ရေး ဆန္ဒပြပွဲပြုလုပ်မှုကြောင့်ဖမ်းဆီးခံရ။
၅၈၃	(မ) ဝါဝါ	မ	ဦးကျင်လှိုင်	ကျောင်းသူ	၃-မတ်-၂၀၂၁			မတ်လ ၂၄ရက်တွင် ပြန်လွှတ်ခဲ့သည်။	ဗိုလ်ထွန်းဇော်ကွက်၊ ဗိုလ်မြတ်ထွန်း(၁)လမ်း၊ ဒေါ်ပုံမြို့နယ်၊ရန်ကုန်	စစ်အာဏာရှင်ဆန့်ကျင်ရေး ဆန္ဒပြပွဲပြုလုပ်မှုကြောင့်ဖမ်းဆီးခံရ။
၅၈၄	(မ) ကြယ်စင်သိမ့်	မ	ဦးကျော်နိုင်	အရပ်သား	၃-မတ်-၂၀၂၁			မတ်လ ၂၄ရက်တွင် ပြန်လွှတ်ခဲ့သည်။	၉၃၈(A)၊ ဘုရင့်နောင်လမ်း၊ ၅၀ ရပ်ကွက်၊ မြောက်ဒဂုံ	
၅၈၅	(မောင်) ထက်ဦးခန့်	ကျား	ဦးဇော်မျိုးလတ်	အရပ်သား	၃-မတ်-၂၀၂၁			မတ်လ ၂၄ရက်တွင် ပြန်လွှတ်ခဲ့သည်။	2/B၊ ၈ ရပ်ကွက်၊ နီလာ ၅ လမ်း၊ မြောက်ဥက္ကလာပမြို့နယ်	
၅၈၆	(မ) အိသန္တာ	မ		အရပ်သား	၃-မတ်-၂၀၂၁			မတ်လ ၂၄ရက်တွင် ပြန်လွှတ်ခဲ့သည်။		၃.၃.၂၀၂၁ ရက်နေ့တွင် တာမွေမြို့နယ်၊ ကျောက်မြောင်းရပ်ကွက်တွင် ရဲတပ်ဖွဲ့မှ ဖမ်းဆီးသွားခြင်းဖြစ်သည်။

၅၈၇	(မောင်) အောင်မြင်ဦး	ကျား	ဦးတင်လှ + ဒေါ်မြင့်မြင့်ကြည်	အရပ်သား	၃-မတ်-၂၀၂၁		မတ်လ ၂၄ရက်တွင် ပြန်လွှတ်ခဲ့သည်။	၁၈၊ ကာယသုခ အပြင်လမ်း၊ ၂/က ရပ်ကွက်၊ မင်္ဂလာဒုံမြို့နယ်	ဆေးရုံဝန်ထမ်းဖြစ်ကာ CDM လုပ်သည့်အတွက် ဖမ်းဆီးခံရ
၅၈၈	(မောင်) အောင်မြတ်မွန်	ကျား	ဦးရည်မွန် + ဒေါ်နီလာထွေးအ ဝေဝင်	အရပ်သား	၃-မတ်-၂၀၂၁		မတ်လ ၂၄ရက်တွင် ပြန်လွှတ်ခဲ့သည်။	၅၁၊ ကျားကွက်သစ်လမ်း၊ ကျားကွက်သစ်ရပ်ကွက်၊ တာမွေမြို့နယ်၊ ရန်ကုန်	တာမွေကျောက်မြောင်းမီးပွိုင့်အနီးတွင်ဖ မ်းဆီးခံရ
၅၈၉	(မ) ဟေမာန်စိုး	မ	ဦးစိုင်းလှစိုး	အရပ်သား	၃-မတ်-၂၀၂၁		မတ်လ ၂၄ရက်တွင် ပြန်လွှတ်ခဲ့သည်။	လမ်းမတော်	တာမွေသပိတ်စစ်ကြောင်း ဖြိုခွင်းစဉ် ဖမ်းဆီးခံရ
၅၉၀	(ကို) ဇင်ကို (ခ) သားကြီး	ကျား	ဦးမြဝင်း	အရပ်သား	၃-မတ်-၂၀၂၁		မတ်လ ၂၄ရက်တွင် ပြန်လွှတ်ခဲ့သည်။	အမှတ် ၂၀၉၊ အောင်မေတ္တာ (၄) လမ်း၊ ၁ ရပ်ကွက်၊ လှိုင်မြို့နယ်၊ ရန်ကုန်	ဆန္ဒပြစဉ်ဖမ်းဆီးခံရ
၅၉၁	(ကို) ရဲမင်းဦး	ကျား/၂၉	ဦးဝင်းလှိုင်	အရပ်သား	၃-မတ်-၂၀၂၁		မတ်လ ၂၄ရက်တွင် ပြန်လွှတ်ခဲ့သည်။	ရန်ကုန်တိုင်းဒေသကြီး	သပိတ်ဖြိုခွင်းစဉ် ဖမ်းဆီးခံရ
၅၉၂	(မောင်) ဟိန်းထက်	ကျား/၂၁	ဦးဖေဝင်း	အရပ်သား	၃-မတ်-၂၀၂၁		မတ်လ ၂၄ရက်တွင် ပြန်လွှတ်ခဲ့သည်။	အမှတ် ၂၆၃၊ ဗိုလ်မင်းရောင်လမ်း၊ ဗမာအေးရပ်ကွက်၊ ဒေါ်ပုံမြို့နယ်၊ ရန်ကုန်တိုင်းဒေသကြီး	အာဏာသိမ်းမှုပြီးနောက်တွင် အဖမ်းခံရသည်။
၅၉၃	(ကို) ဇော်ဝင်းနိုင်(ခ) (ကို) ဇော်ဝမ်း	ကျား	ဦးဇော်လွင်	အရပ်သား	၃-မတ်-၂၁	ရာဇသတ်ကြီးဥပဒေ ပုဒ်မ ၅၀၅-က	မတ်လ ၂၄ရက်တွင် ပြန်လွှတ်ခဲ့သည်။		
၅၉၄	(ကို) အောင်သိုက်(ခ) ချိုသဲ	ကျား	ဦးသန်းမြင့်	အရပ်သား	၃-မတ်-၂၁	ရာဇသတ်ကြီးဥပဒေ ပုဒ်မ ၅၀၅-က	မတ်လ ၂၄ရက်တွင် ပြန်လွှတ်ခဲ့သည်။		
၅၉၅	(ဦး) ကျော်မြင့်	ကျား		အရပ်သား	၃-မတ်-၂၁		လွတ်မြောက်	မြိတ်မြို့နယ်၊ တနင်္သာရီတိုင်းဒေသကြီး	
၅၉၆	(ကို) ရဲဝင်းဆွေ	ကျား		အရပ်သား	၃-မတ်-၂၁		လွတ်မြောက်	မြိတ်မြို့နယ်၊ တနင်္သာရီတိုင်းဒေသကြီး	
၅၉၇	(ကို) မြတ်ကောင်း	ကျား		အရပ်သား	၃-မတ်-၂၀၂၁		မတ်လ ၂၄ရက်တွင် ပြန်လွှတ်ခဲ့သည်။		
၅၉၈	(ကို) ထွန်းထွန်းနောင်	ကျား		အရပ်သား	၃-မတ်-၂၀၂၁		မတ်လ ၂၄ရက်တွင် ပြန်လွှတ်ခဲ့သည်။		
၅၉၉	(ကို) ကျော်ဇင်ခန့်	ကျား		အရပ်သား	၃-မတ်-၂၀၂၁		မတ်လ ၂၄ရက်တွင် ပြန်လွှတ်ခဲ့သည်။		
၆၀၀	(ကို) ကျော်ဝင်းသိန်း	ကျား	ဦးဖိုးတွတ်	အရပ်သား	၃-မတ်-၂၀၂၁		မတ်လ ၂၄ရက်တွင် ပြန်လွှတ်ခဲ့သည်။		

၆၀၁	(ကို) မင်းကိုသန်း	ကျား		အရပ်သား	၃-မတ်-၂၀၂၁			မတ်လ ၂၄ရက်တွင် ပြန်လွှတ်ခဲ့သည်။		
၆၀၂	(မောင်) ကောင်းမြတ်	ကျား	ဦးအောင်ချစ်	အရပ်သား	၃-မတ်-၂၀၂၁			လွတ်မြောက်	လှိုင်မြစ်လမ်းသွယ် (၁) လမ်း၊ (၁) ရပ်ကွက်၊ လှိုင်မြို့နယ်၊ ရန်ကုန်	
၆၀၃	(ကို) ထွန်းနောင်နောင်	ကျား	ဦးမြဇော်	အရပ်သား	၃-မတ်-၂၀၂၁			မတ်လ ၂၄ရက်တွင် ပြန်လွှတ်ခဲ့သည်။	မြောက်ဥက္ကလာပ၊ ရန်ကုန်	စစ်တပ်အာဏာသိမ်းမှုကိုဆန့်ကျင် ဆန္ဒပြသည့်အတွက် ဖမ်းဆီးခံရခဲ့သည်။
၆၀၄	(မ) ယွန်းလဲ့လဲ့ဝေ	မ	ဦးဝင်းထိန်	အရပ်သား	၃-မတ်-၂၀၂၁			မတ်လ ၂၄ရက်တွင် ပြန်လွှတ်ခဲ့သည်။	မြောက်ဥက္ကလာပ၊ ရန်ကုန်	စစ်တပ်အာဏာသိမ်းမှုကိုဆန့်ကျင် ဆန္ဒပြသည့်အတွက် ဖမ်းဆီးခံရခဲ့သည်။
၆၀၅	(မ) တင်ဇာမိုး (ပြည့်စုံမင်း)	မ	ဦးတင်အောင်မိုး	အရပ်သား	၃-မတ်-၂၀၂၁			မတ်လ ၂၄ရက်တွင် ပြန်လွှတ်ခဲ့သည်။	မြောက်ဥက္ကလာပ၊ ရန်ကုန်	စစ်တပ်အာဏာသိမ်းမှုကိုဆန့်ကျင် ဆန္ဒပြသည့်အတွက် ဖမ်းဆီးခံရခဲ့သည်။
၆၀၆	(မ) ခင်သူထက်	မ	ဦးမြင့်ဌေး	အရပ်သား	၃-မတ်-၂၀၂၁			မတ်လ ၂၄ရက်တွင် ပြန်လွှတ်ခဲ့သည်။	မြောက်ဥက္ကလာပ၊ ရန်ကုန်	စစ်တပ်အာဏာသိမ်းမှုကိုဆန့်ကျင် ဆန္ဒပြသည့်အတွက် ဖမ်းဆီးခံရခဲ့သည်။
၆၀၇	(မောင်) ကျော်မင်းဦး	ကျား	ဦးမြင့်ပိုင်	အရပ်သား	၃-မတ်-၂၀၂၁			မတ်လ ၂၄ရက်တွင် ပြန်လွှတ်ခဲ့သည်။	၇၊ အောင်သပြေလမ်း၊ စမ်းချောင်း	
၆၀၈	(မ) စန်းဆွေဇင်	မ	ဦးအေးငွေ	အရပ်သား	၃-မတ်-၂၀၂၁			မတ်လ ၂၄ရက်တွင် ပြန်လွှတ်ခဲ့သည်။	၂၉၊ လမ်းသွယ် ၂၊ သမိုင်း ၁ ရပ်ကွက်	
၆၀၉	(မ) ခိုင်လဲ့ဝင်း (ခ) မေသူ	မ	ဦးဝင်းမြင့်	အရပ်သား	၃-မတ်-၂၀၂၁	ရာဇသတ်ကြီးဥပဒေ ပုဒ်မ ၅၀၅-က		မတ်လ ၂၄ရက်တွင် ပြန်လွှတ်ခဲ့သည်။	သာကေတ	
၆၁၀	(မ) အေးသက်အောင် (ခ) တိုးတိုး	မ	ဦးဝင်းမြင့်	အရပ်သား	၃-မတ်-၂၀၂၁	ရာဇသတ်ကြီးဥပဒေ ပုဒ်မ ၅၀၅-က		မတ်လ ၂၄ရက်တွင် ပြန်လွှတ်ခဲ့သည်။	သာကေတ	
၆၁၁	(မ) နုနုနိုင်	မ	ဦးအေးမင်းလှိုင်	အရပ်သား	၃-မတ်-၂၀၂၁			မတ်လ ၂၄ရက်တွင် ပြန်လွှတ်ခဲ့သည်။	ဥဇ္ဇနာ ၆ လမ်း	
၆၁၂	(မ) ယွန်းမိုးမိုး	မ	ဦးထိန်လင်း	အရပ်သား	၃-မတ်-၂၀၂၁			မတ်လ ၂၄ရက်တွင် ပြန်လွှတ်ခဲ့သည်။	ဘုမ္မာ ၃ လမ်း	
၆၁၃	(မောင်) မြင့်မြတ်ကျော်	ကျား	ဦးဝင်းကျော်	အရပ်သား	၃-မတ်-၂၀၂၁			မတ်လ ၂၄ရက်တွင် ပြန်လွှတ်ခဲ့သည်။	သဇင်လမ်း၊ ၃ ရပ်ကွက်၊ တောဘဂီ	
၆၁၄	(မ) တင်မာဦး	မ	ဦးတင်အောင်မိုး	အရပ်သား	၃-မတ်-၂၀၂၁			မတ်လ ၂၄ရက်တွင် ပြန်လွှတ်ခဲ့သည်။	ပုရွက်ဆိတ်ကုန်း	
၆၁၅	(မ) နှင်းဝတ်ရည်	မ	ဦးဉာဏ်ဝင်း	အရပ်သား	၃-မတ်-၂၀၂၁			မတ်လ ၂၄ရက်တွင် ပြန်လွှတ်ခဲ့သည်။		

၆၁၆	(မောင်) ကံချွန်	ကျား	ဦးခင်မောင်	အရပ်သား	၃-မတ်-၂၀၂၁			မတ်လ ၂၄ရက်တွင် ပြန်လွှတ်ခဲ့သည်။	ကြိုးတံတား	
၆၁၇	(ကို) သက်စိုးထက်	ကျား	ဦးမြင့်စိုး	အရပ်သား	၃-မတ်-၂၀၂၁	ရာဇသတ်ကြီးဥပဒေ ပုဒ်မ ၅၀၅-က		မတ်လ ၂၄ရက်တွင် ပြန်လွှတ်ခဲ့သည်။	မြောက်ဥက္ကလာပ၊ ရန်ကုန်	စစ်တပ်အာဏာသိမ်းမှုကိုဆန့်ကျင် ဆန္ဒပြသည့်အတွက် ဖမ်းဆီးခံရခဲ့သည်။
၆၁၈	(ကို) ကျော်စည်သူ	ကျား	ဦးတင်ထွန်းအောင်	အရပ်သား	၃-မတ်-၂၀၂၁			မတ်လ ၂၄ရက်တွင် ပြန်လွှတ်ခဲ့သည်။	မြောက်ဥက္ကလာပ၊ ရန်ကုန်	စစ်တပ်အာဏာသိမ်းမှုကိုဆန့်ကျင် ဆန္ဒပြသည့်အတွက် ဖမ်းဆီးခံရခဲ့သည်။
၆၁၉	(မ) ယွန်းရွှေရည်သိမ်	မ	ဦးစန်းနိုင်	အရပ်သား	၃-မတ်-၂၀၂၁			မတ်လ ၂၄ရက်တွင် ပြန်လွှတ်ခဲ့သည်။	မြောက်ဥက္ကလာပ၊ ရန်ကုန်	စစ်တပ်အာဏာသိမ်းမှုကိုဆန့်ကျင် ဆန္ဒပြသည့်အတွက် ဖမ်းဆီးခံရခဲ့သည်။
၆၂၀	(မ) ဇင်မာထိုက်	မ	ဦးထွန်းစိန်	အရပ်သား	၃-မတ်-၂၀၂၁			မတ်လ ၂၄ရက်တွင် ပြန်လွှတ်ခဲ့သည်။	မြောက်ဥက္ကလာပ၊ ရန်ကုန်	စစ်တပ်အာဏာသိမ်းမှုကိုဆန့်ကျင် ဆန္ဒပြသည့်အတွက် ဖမ်းဆီးခံရခဲ့သည်။
၆၂၁	(မ) ဟန်စုစုထက်	မ	ဦးဘိုဘိုဟန်	အရပ်သား	၃-မတ်-၂၀၂၁			မတ်လ ၂၄ရက်တွင် ပြန်လွှတ်ခဲ့သည်။	မြောက်ဥက္ကလာပ၊ ရန်ကုန်	စစ်တပ်အာဏာသိမ်းမှုကိုဆန့်ကျင် ဆန္ဒပြသည့်အတွက် ဖမ်းဆီးခံရခဲ့သည်။
၆၂၂	(မ) ဇင်ဇင်ဇူလှိုင်	မ	ဦးလှဘုန်းလွင်	အရပ်သား	၃-မတ်-၂၀၂၁			မတ်လ ၂၄ရက်တွင် ပြန်လွှတ်ခဲ့သည်။	မြောက်ဥက္ကလာပ၊ ရန်ကုန်	စစ်တပ်အာဏာသိမ်းမှုကိုဆန့်ကျင် ဆန္ဒပြသည့်အတွက် ဖမ်းဆီးခံရခဲ့သည်။
၆၂၃	(စော) ဒိုမုတော	ကျား	ဦးစောမင်း	အရပ်သား	၃-မတ်-၂၀၂၁			မတ်လ ၂၄ရက်တွင် ပြန်လွှတ်ခဲ့သည်။	၂၄၊ အင်လမ်း၊ ဆေး/ငြိမ်းရပ်ကွက်၊ ကြည့်မြင်တိုင်မြို့နယ်၊ ရန်ကုန်	
၆၂၄	(မ) စိမ်းလဲ့နွယ်	မ	ဦးမြင့်စိုး	အရပ်သား	၃-မတ်-၂၀၂၁			မတ်လ ၂၄ရက်တွင် ပြန်လွှတ်ခဲ့သည်။	၁၀၃၊ မာလာမြိုင် ၆ လမ်း၊ ၁၆ ရပ်ကွက်၊ လှိုင်မြို့နယ်	
၆၂၅	(မောင်) ခိုင်ဇော်လတ်	ကျား	ဦးခင်မောင်မြင့်	အရပ်သား	၃-မတ်-၂၀၂၁			မတ်လ ၂၄ရက်တွင် ပြန်လွှတ်ခဲ့သည်။	တိုက်၅၊ ၀အောင်ဇေယျအိမ်ယာ၊ ဒဂုံမြို့သစ်(တောင်ပိုင်း)	
၆၂၆	(မောင်) နိုင်လင်းထွန်း	ကျား	ဦးသန်းနိုင်	အရပ်သား	၃-မတ်-၂၀၂၁			မတ်လ ၂၄ရက်တွင် ပြန်လွှတ်ခဲ့သည်။		
၆၂၇	(မ) ဆင်းရူပါခင်	မ	ဦးစီဝ	အရပ်သား	၃-မတ်-၂၀၂၁			မတ်လ ၂၄ရက်တွင် ပြန်လွှတ်ခဲ့သည်။	၃၈၊ မော်တင်လမ်းသစ်လမ်း၊ လမ်းမတော်	
၆၂၈	(ဦး) ဇော်မိုးရှိန်	ကျား	ဦးတင်ရှိန်	အရပ်သား	၃-မတ်-၂၀၂၁			မတ်လ ၂၄ရက်တွင် ပြန်လွှတ်ခဲ့သည်။	၄/က၊ သစ္စာရိပ်သာလမ်း၊ ၁၂ ရပ်ကွက်၊ ရန်ကင်း	

၆၂၉	(မောင်) အောင်ကိုကိုမင်း	ကျား	ဦးမြည့်မိုး	အရပ်သား	၃-မတ်-၂၀၂၁			မတ်လ ၂၄ရက်တွင် ပြန်လွှတ်ခဲ့သည်။	မီးရထားဝင်း၂လမ်း၊ အလယ်ဈေးကုန်းအရှေ့ရပ်ကွက်၊ အင်းစိန်
၆၃၀	(ဦး) ကျော်ကျော်ဦး	ကျား	ဦးစံသိန်း	အရပ်သား	၃-မတ်-၂၀၂၁			မတ်လ ၂၄ရက်တွင် ပြန်လွှတ်ခဲ့သည်။	အင်းစိန်၊ ပေါက်တောဝ
၆၃၁	(မ) ဝေဝေခင်	မ	ဦးအောင်ခင်	အရပ်သား	၃-မတ်-၂၀၂၁			မတ်လ ၂၄ရက်တွင် ပြန်လွှတ်ခဲ့သည်။	၅၁၁၊ ဧရာ၂လမ်း၊ ဈ-ရပ်ကွက်၊ မြောက်ဥက္ကလာ
၆၃၂	(မောင်) လေးမြင့်ဝင်း	ကျား		အရပ်သား	၃-မတ်-၂၀၂၁			မတ်လ ၂၄ရက်တွင် ပြန်လွှတ်ခဲ့သည်။	
၆၃၃	(မောင်) မျိုးဝင်းသိန်း	ကျား		အရပ်သား	၃-မတ်-၂၀၂၁			မတ်လ ၂၄ရက်တွင် ပြန်လွှတ်ခဲ့သည်။	
၆၃၄	(ဦး) တင်ထွေး	ကျား	ဦးအုန်းမောင်	အရပ်သား	၃-မတ်-၂၀၂၁			မတ်လ ၂၄ရက်တွင် ပြန်လွှတ်ခဲ့သည်။	စံကျော်စု ၁၊ ဈေးကုန်းရှေ့၊ အင်းစိန်
၆၃၅	(မ) ဂျာဆိုင်းပန် (ခ) ဧခုန်ဆိုင်းပန်	မ	ဦးဇော်ခမ်း	အရပ်သား	၃-မတ်-၂၀၂၁			မတ်လ ၂၄ရက်တွင် ပြန်လွှတ်ခဲ့သည်။	၂၄၄၊ ဃ-ရပ်ကွက်၊ ဝေပုလ္လင်လမ်း၊ မြောက်ဥက္ကလာပမြို့နယ်
၆၃၆	(ဦး) ဝင်းမြင့်	ကျား	ဦးစိုးတင့်	အရပ်သား	၃-မတ်-၂၀၂၁			မတ်လ ၂၄ရက်တွင် ပြန်လွှတ်ခဲ့သည်။	သာယာကုန်းလမ်း၊ နံသာကုန်းရပ်ကွက်
၆၃၇	(ဦး) ဝဏ္ဏစိုး	ကျား	ဦးစိုးနွယ်	အရပ်သား	၃-မတ်-၂၀၂၁	ရာဇသတ်ကြီးဥပဒေ ပုဒ်မ ၅၀၅-က		မတ်လ ၂၄ရက်တွင် ပြန်လွှတ်ခဲ့သည်။	အမှတ်(၇၀၅)အခန်း၃လွှာ တာမွေ
၆၃၈	(မောင်) ပြည့်ဟိန်း	ကျား	ဦးသက်ရှည်	အရပ်သား	၃-မတ်-၂၀၂၁			မတ်လ ၂၄ရက်တွင် ပြန်လွှတ်ခဲ့သည်။	ပန်းခြံကျော်လမ်း ၁၃ရပ်ကွက်၊ သီရိမြိုင်လှိုင်မြို့နယ်
၆၃၉	(မ) ငှာစွာခင်	မ	ဦးဌေးဦး	အရပ်သား	၃-မတ်-၂၀၂၁			မတ်လ ၂၄ရက်တွင် ပြန်လွှတ်ခဲ့သည်။	အမှတ်(၁)၊ လှိုင်မြစ်လမ်း၊ လှိုင်
၆၄၀	ဥက္ကာအောင်	ကျား	ဦးသန်းစိုး	အရပ်သား	၃-မတ်-၂၀၂၁			မတ်လ ၂၄ရက်တွင် ပြန်လွှတ်ခဲ့သည်။	၁၀၆/ပထဝီမာလာမြိုင်လမ်း၊ ၁၆ရပ်၊ လှိုင်
၆၄၁	သူရအောင်	ကျား	ဦးစိုးမြင့်	အရပ်သား	၃-မတ်-၂၀၂၁			မတ်လ ၂၄ရက်တွင် ပြန်လွှတ်ခဲ့သည်။	၈၆/အေ-၂၊ သုခမြိုင်လမ်း၊ ၈ရပ်၊ လှိုင်
၆၄၂	ခွန်ရှင်းသန့်	ကျား		အရပ်သား	၃-မတ်-၂၀၂၁			မတ်လ ၂၄ရက်တွင် ပြန်လွှတ်ခဲ့သည်။	
၆၄၃	(မ) ယဉ်မိုးဦး	မ	ဦးဇော်မင်း	အရပ်သား	၃-မတ်-၂၀၂၁			မတ်လ ၂၄ရက်တွင် ပြန်လွှတ်ခဲ့သည်။	တာမွေမလီထိပ်
၆၄၄	(မ) စုစန္ဒာကျော်	မ		အရပ်သား	၃-မတ်-၂၀၂၁			မတ်လ ၂၄ရက်တွင် ပြန်လွှတ်ခဲ့သည်။	

၆၄၅	(ဒေါ်) နော်လှိုင်သဉ္ဇာအောင်	မ	Dr. ဥဗ္ဗာစံ	အရပ်သား	၃-မတ်-၂၀၂၁			မတ်လ ၂၄ရက်တွင် ပြန်လွှတ်ခဲ့သည်။	သမဝါယမတက္ကသိုလ် (သန်လျင်)	
၆၄၆	(မောင်) မင်းသွေးခန့်	ကျား	ဦးအောင်ထွတ်	အရပ်သား	၃-မတ်-၂၀၂၁			မတ်လ ၂၄ရက်တွင် ပြန်လွှတ်ခဲ့သည်။	၁၄၅၊ ပြည်ထောင်စုရိပ်သာလမ်း၊ ပြည်အရှေ့ရပ်ကွက်၊ ဒဂုံမြို့နယ် (၁၀၀၆ A၊ ဘုရင့်နောင်တာဝါ ၂၊ ၄ ရပ်ကွက်၊ ကမာရွတ်မြို့နယ်)	
၆၄၇	(မ) အေမီစိန်ဝင်း	မ	ဦးစိန်ဝင်း	အရပ်သား	၃-မတ်-၂၀၂၁			မတ်လ ၂၄ရက်တွင် ပြန်လွှတ်ခဲ့သည်။	၁၂/၅၅၊ ပြည်တော်သာ ၄ လမ်း၊ ဒညင်းကုန်း၊ အင်းစိန်။	
၆၄၈	(မောင်) ဇေယျာဝင်းထက်	ကျား	ဦးဝင်းလှိုင်	အရပ်သား	၃-မတ်-၂၀၂၁			မတ်လ ၂၄ရက်တွင် ပြန်လွှတ်ခဲ့သည်။		
၆၄၉	(မ) နှင်းဖြူဖြူလှိုင်	မ	ဦးနိုင်ဦး	အရပ်သား	၃-မတ်-၂၀၂၁			မတ်လ ၂၄ရက်တွင် ပြန်လွှတ်ခဲ့သည်။		
၆၅၀	(မောင်) ဇော်မင်းခန့်	ကျား	ဦးကျော်မိုး	အရပ်သား	၃-မတ်-၂၀၂၁			မတ်လ ၂၄ရက်တွင် ပြန်လွှတ်ခဲ့သည်။		
၆၅၁	(ဦး) ဝိုင်းမော်	ကျား	ဦးမြမိုး	အရပ်သား	၃ မတ် ၂၁	ရာဇသတ်ကြီးဥပဒေ ပုဒ်မ ၅၀၅-က		လွတ်မြောက် (တာမွေတရားရုံး)	တာမွေမြို့နယ်	
၆၅၂	(ကို) စိုးမိုး	ကျား		အရပ်သား (ဆိုက်ကယ်အရောင်းဆိုင်)	၅-မတ်-၂၀၂၁			လွတ်မြောက်	မိတ္ထီလာမြို့နယ်၊ မန္တလေးတိုင်းဒေသကြီး	စစ်တပ်အာဏာသိမ်းမှုကိုဆန့်ကျင် ဆန္ဒပြတဲ့အတွက် ဖမ်းဆီးခံရခဲ့သည်။
၆၅၃	(ဦး) စိုးစိုးမင်း	ကျား	ဦးမြကျော်	အရပ်သား	၆-မတ်-၂၀၂၁			မတ်လ ၂၆ရက်တွင် ပြန်လွှတ်ခဲ့သည်။	အမှတ်-၅၀၊ ၉၂-လမ်း၊ ကန်တော်ကလေးရပ်ကွက်၊မင်္ဂလာတောင်ညွန့်မြို့နယ်။	
၆၅၄	နေလင်းအောင်	ကျား	ဦးသိန်းဦး	အရပ်သား	၆-မတ်-၂၀၂၁			မတ်လ ၂၆ရက်တွင် ပြန်လွှတ်ခဲ့သည်။		
၆၅၅	(ဦး) အောင်ဝင်း	ကျား	ဦးလှမောင်	အရပ်သား	၆-မတ်-၂၀၂၁			မတ်လ ၂၆ရက်တွင် ပြန်လွှတ်ခဲ့သည်။	ရန်ကုန်တိုင်းဒေသကြီး	အာဏာသိမ်းမှုပြီးနောက်တွင် အဖမ်းခံရသည်။
၆၅၆	(ဦး) လှအောင်	ကျား	ဦးတင်ရွှေ	အရပ်သား	၆-မတ်-၂၀၂၁			လွတ်မြောက်	၂၃/D မီးရထားဝန်း(တောင်)၊ ကြည့်မြင်တိုင်မြို့နယ်။	
၆၅၇	(ဦး) မင်းကိုကို	ကျား	ဦးရဲမြင့်	အရပ်သား	၆-မတ်-၂၀၂၁	ရာဇသတ်ကြီးဥပဒေ ပုဒ်မ ၅၀၅-က		လွတ်မြောက်	စမ်းချောင်းမြို့နယ်၊ ရန်ကုန်တိုင်းဒေသကြီး	
၆၅၈	စောဝါရှင်	ကျား	ဦးစောစေးဖာလ	အရပ်သား	၆-မတ်-၂၀၂၁			လွတ်မြောက်	ရန်ကုန်တိုင်းဒေသကြီး	

၆၅၉	(ဦး) မျိုးမင်းအောင်	ကျား	ဦးဝင်းအောင်	အရပ်သား	၆-မတ်-၂၀၂၁			လွတ်မြောက်	ရန်ကုန်တိုင်းဒေသကြီး	
၆၆၀	(ဦး) အာကာဟိန်း	ကျား	ဦးခင်မောင်ကြည်	အရပ်သား	၇-မတ်-၂၀၂၁			လွတ်မြောက်	ရှမ်းစုရပ်ကွက်၊ တိုက်ကြီးမြို့နယ်	
၆၆၁	(ဦး) သန့်ဇင် (ခ) ဦးစိုင်း	ကျား	ဦးကိုလေး	အရပ်သား	၇-မတ်-၂၀၂၁			မတ်လ ၂၄ရက်တွင် ပြန်လွတ်ခဲ့သည်။	အမှတ်-၆၁၉၊ မာလာရုံလမ်းသွယ် (၂)၊ ၁၂ရပ်ကွက်၊ လှိုင်မြို့နယ်	
၆၆၂	(မောင်) စိန်ထွေး	ကျား	ဦးထွန်းရင်	အရပ်သား	၇-မတ်-၂၀၂၁	ရာဇသတ်ကြီးဥပဒေ ပုဒ်မ ၅၀၅-က		မတ်လ ၂၄ရက်တွင် ပြန်လွတ်ခဲ့သည်။		
၆၆၃	(ဦး) ဝင်းမြတ်အောင်	ကျား		အရပ်သား	၇-မတ်-၂၀၂၁			လွတ်မြောက်	မြိတ်မြို့နယ်၊ တနင်္သာရီတိုင်းဒေသကြီး	စစ်တပ်အာဏာသိမ်းမှုကို ဆန္ဒပြတဲ့အတွက် ဖမ်းဆီးခံရခဲ့သည်။
၆၆၄	(ကို) ဟိန်းမျိုးဆက်	ကျား		အရပ်သား	၇-မတ်-၂၀၂၁			မတ်လ ၂၆ရက်တွင် ပြန်လွတ်ခဲ့သည်။	စမ်းချောင်းမြို့နယ်၊ ရန်ကုန်မြို့	အာဏာသိမ်းမှုကို ဆန့်ကျင်ဆန္ဒပြသည့်အတွက် ဖမ်းဆီးခံရ
၆၆၅	(ကို) စိုင်းဝဏ္ဏအောင်	ကျား		အရပ်သား	၇-မတ်-၂၀၂၁			မတ်လ ၂၆ရက်တွင် ပြန်လွတ်ခဲ့သည်။	စမ်းချောင်းမြို့နယ်၊ ရန်ကုန်မြို့	အာဏာသိမ်းမှုကို ဆန့်ကျင်ဆန္ဒပြသည့်အတွက် ဖမ်းဆီးခံရ
၆၆၆	(ကို) ခင်ဇော်ဝင်း	ကျား		အရပ်သား	၇-မတ်-၂၀၂၁			မတ်လ ၂၆ရက်တွင် ပြန်လွတ်ခဲ့သည်။	စမ်းချောင်းမြို့နယ်၊ ရန်ကုန်မြို့	အာဏာသိမ်းမှုကို ဆန့်ကျင်ဆန္ဒပြသည့်အတွက် ဖမ်းဆီးခံရ
၆၆၇	(မောင်) သူရဇော်	ကျား/၂၀	ဦးဇော်ဦး	အရပ်သား	၇-မတ်-၂၀၂၁			၂၆ မတ် ၂၁ တွင်ပြန်လွတ်သည်။	မရမ်းကုန်းမြို့နယ်၊ ရန်ကုန်တိုင်းဒေသကြီး။	
၆၆၈	(မ) ထွန်းမြတ်မွန်	မ/၂၂	ဦးဝင်းထွန်း	အရပ်သား	၇-မတ်-၂၀၂၁			၂၆ မတ် ၂၁ တွင်ပြန်လွတ်သည်။	ဗဟန်းမြို့နယ်၊ ရန်ကုန်တိုင်းဒေသကြီး။	
၆၆၉	Salai Cunga	ကျား		အရပ်သား	၈-မတ်-၂၁			မတ်လ ၁၆ ရက်နေ့တွင် ပြန်လွတ်ခဲ့သည်။	ထန်တလန်မြို့နယ်၊ ချင်းပြည်နယ်	
၆၇၀	(မ) မိုးမိုးခိုင်	မ	ဦးစန်းအောင် (ရောဘတ်စန်းအ ဝေဝင်)	အရပ်သား	၈-မတ်-၂၀၂၁			မတ်လ ၂၆ရက်တွင် ပြန်လွတ်ခဲ့သည်။	အမှတ် (၁၇၃)၊ ပထမထပ်၊ သိမ်ဖြူလမ်း၊ ကံတောင်းရပ်၊ မင်္ဂလာတောင်ညွန့်မြို့နယ်၊ ရန်ကုန်	ဦးရောဘတ်စန်းအောင်ကိုလားဖမ်းသော အခါ အိမ်တွင်မရှိသည့်အတွက် သူ၏သမီးဖြစ်သူနှင့် ယောက်ဖဖြစ်သူကိုဖမ်းဆီးသွားခဲ့သည်။

၆၇၁	(ဦး) မြသိန်း	ကျား	ဦးလှပီ	အရပ်သား	၈-မတ်-၂၀၂၁			မတ်လ ၂၆ရက်တွင် ပြန်လွှတ်ခဲ့သည်။	အမှတ် (၁၇၃)၊ ပထမထပ်၊ သိမ်ဖြူလမ်း၊ ကံတောင်းရပ်၊ မင်္ဂလာတောင်ညွန့်မြို့နယ်၊ ရန်ကုန်	ဦးရောဘတ်စန်းအောင်ကိုလာဖမ်းသော အခါ အိမ်တွင်မရှိသည့်အတွက် သူ၏သမီးဖြစ်သူနှင့် ယောက်ဖဖြစ်သူကိုဖမ်းဆီးသွားခဲ့သည်။
၆၇၂	(မောင်) ရဲထက်အောင်	ကျား		အရပ်သား	၉-မတ်-၂၀၂၁			လွှတ်မြောက်	မြိတ်မြို့နယ်၊ တနင်္သာရီတိုင်းဒေသကြီး	စစ်တပ်အာဏာသိမ်းမှုကိုဆန့်ကျင် ဆန္ဒပြတဲ့အတွက် ဖမ်းဆီးခံရခဲ့သည်။
၆၇၃	(မောင်) မျိုးစင်မြတ်	ကျား		အရပ်သား	၉-မတ်-၂၀၂၁			လွှတ်မြောက်	မြိတ်မြို့နယ်၊ တနင်္သာရီတိုင်းဒေသကြီး	
၆၇၄	(မ) ဇင်မာဝေ	မ		အရပ်သား	၉-မတ်-၂၀၂၁			လွှတ်မြောက်	မြိတ်မြို့နယ်၊ တနင်္သာရီတိုင်းဒေသကြီး	
၆၇၅	(ကို) ရဲဝင်းထွန်း	ကျား		အရပ်သား	၉-မတ်-၂၀၂၁			လွှတ်မြောက်	မြိတ်မြို့နယ်၊ တနင်္သာရီတိုင်းဒေသကြီး	
၆၇၆	Ngun Cung Lian	ကျား		အရပ်သား	၉-မတ်-၂၁			မတ်လ ၉ ရက်နေ့တွင် ပြန်လွှတ်ခဲ့သည်။	ဟားခါးမြို့နယ်၊ ချင်းပြည်နယ်	
၆၇၇	(မ) မေသူ	မ	ဦးလှရီ	အရပ်သား	၁၀-မတ်-၂၀၂၁			လွှတ်	နိုင်သဇင်လမ်း၊ ပေါင်းကူးဥက္ကရပ်ကွက်၊ ပုလဲမြို့နယ်၊ မင်္ဂလာဒုံ	သပိတ်စစ်ကြောင်းဖြိုခွဲစဉ် အဖမ်းခံရ
၆၇၈	(မ) အေးငြိမ်းသူ	မ	ဦးလှရီ	အရပ်သား	၁၀-မတ်-၂၀၂၁			လွှတ်	နိုင်သဇင်လမ်း၊ ပေါင်းကူးဥက္ကရပ်ကွက်၊ ပုလဲမြို့နယ်၊ မင်္ဂလာဒုံ	သပိတ်စစ်ကြောင်းဖြိုခွဲစဉ် အဖမ်းခံရ
၆၇၉	ဇင်မင်းဦး	ကျား		အရပ်သား	၁၀-မတ်-၂၁			မတ်လ ၁၀ ရက်နေ့တွင် ပြန်လွှတ်ခဲ့သည်။	ဟားခါးမြို့နယ်၊ ချင်းပြည်နယ်	
၆၈၀	David Lian Cin Thang, 20	ကျား		အရပ်သား	၁၀-မတ်-၂၁			မတ်လ ၁၄ ရက်နေ့တွင် ပြန်လွှတ်ခဲ့သည်။	မတူပီမြို့နယ်၊ ချင်းပြည်နယ်	
၆၈၁	Sai Nawlar	ကျား		အရပ်သား	၁၀-မတ်-၂၁			မတ်လ ၁၄ ရက်နေ့တွင် ပြန်လွှတ်ခဲ့သည်။	မတူပီမြို့နယ်၊ ချင်းပြည်နယ်	
၆၈၂	Salai Abawi (Amon)	ကျား/၂၉		အရပ်သား	၁၀-မတ်-၂၁			မတ်လ ၁၄ ရက်နေ့တွင် ပြန်လွှတ်ခဲ့သည်။	မတူပီမြို့နယ်၊ ချင်းပြည်နယ်	

၆၈၃	Van Biak Thawng	ကျား/၃၀		အရပ်သား	၁၀-မတ်-၂၁		မတ်လ ၁၄ ရက်နေ့တွင် ပြန်လွတ်ခဲ့သည်။	မတူပီမြို့နယ်၊ ချင်းပြည်နယ်	
၆၈၄	Cung Bawi Lian	ကျား		အရပ်သား	၁၀-မတ်-၂၁		မတ်လ ၁၁ ရက်နေ့တွင် ပြန်လွတ်ခဲ့သည်။	ထန်တလန်မြို့နယ်၊ ချင်းပြည်နယ်	
၆၈၅	(ကို) ကြည်သာ	ကျား		အရပ်သား	၁၀-မတ်-၂၀၂၁		မတ်လ ၁၃ ရက်၊ ၂၀၂၁ ခုနှစ်တွင် ပြန်လည်လွတ်မြောက် ခဲ့သည်။	(၆)ရပ်ကွက်၊ ရန်ကင်းမြို့နယ်၊ ရန်ကုန်မြို့	လွှတ်တော်ကိုယ်စားလှယ် ဒေါ်အေးစန္ဒာဦးကို မတွေ့သည့်အတွက် သူ့အမျိုးသားကိုဖမ်းဆီးသွားခဲ့သည်။
၆၈၆	(ကို) ဘိုဘိုထွန်း၏ ဖခင်	ကျား		အရပ်သား	၁၀-မတ်-၂၁		လွတ်မြောက်	မြောက်ဥက္ကလာပမြို့နယ်၊ ရန်ကုန်တိုင်းဒေသကြီး	မြောက်ဥက္ကလာပမြို့နယ်၊ (၆) ရပ်ကွက်အုပ်ချုပ်ရေးမှူး သူရထွန်းကိုလဖမ်းရာ မမိသည့်အတွက် ကျန်းမာရေးမကောင်းသောအဖေနှင့်ညီ ဖြစ်သူ ကိုဘိုဘိုထွန်းအားဖမ်းဆီးပြီး အဖေအားပြန်လွှတ်၍ ညီဖြစ်သူအားဆက်လက်ချုပ်နှောင်ထား ဆဲဖြစ်ကာ တရားစွဲဆိုရန်ပြင်ဆင်လျက်ရှိသည်။
၆၈၇	(ကို) သက်နောင်စိုး	ကျား		အရပ်သား	၁၁-မတ်-၂၀၂၁		ဇွန်လ ၃၀ ရက်နေ့တွင် ပြန်လည်လွတ်မြောက် ခဲ့သည်။	မူဆယ်မြို့၊ ရှမ်းပြည်နယ် မြောက်ပိုင်း	စစ်တပ်အာဏာသိမ်းမှုကို ဆန့်ကျင်ဆန္ဒပြခြင်းအတွက်ဖမ်းဆီးခံခဲ့ရ သည်။
၆၈၈	Sai Swan Kyein Mao	ကျား		အရပ်သား	၁၁-မတ်-၂၀၂၁		ဇွန်လ ၃၀ ရက်နေ့တွင် ပြန်လည်လွတ်မြောက် ခဲ့သည်။	မူဆယ်မြို့၊ ရှမ်းပြည်နယ် မြောက်ပိုင်း	စစ်တပ်အာဏာသိမ်းမှုကို ဆန့်ကျင်ဆန္ဒပြခြင်းအတွက်ဖမ်းဆီးခံခဲ့ရ သည်။
၆၈၉	စိုင်းဆိုင်ဖ	ကျား		အရပ်သား	၁၁-မတ်-၂၀၂၁		ဇွန်လ ၃၀ ရက်နေ့တွင် ပြန်လည်လွတ်မြောက် ခဲ့သည်။	မူဆယ်မြို့၊ ရှမ်းပြည်နယ် မြောက်ပိုင်း	စစ်တပ်အာဏာသိမ်းမှုကို ဆန့်ကျင်ဆန္ဒပြခြင်းအတွက်ဖမ်းဆီးခံခဲ့ရ သည်။

၆၉၈	(ကို) ကောင်းထက်ရှိန်း	ကျား		အရပ်သား	၁၁-မတ်-၂၀၂၁			ဇွန်လ ၃၀ ရက်နေ့တွင် ပြန်လည်လွှတ်မြောက်ခဲ့သည်။	မူဆယ်မြို့၊ ရှမ်းပြည်နယ် မြောက်ပိုင်း	စစ်တပ်အာဏာသိမ်းမှုကို ဆန့်ကျင်ဆန္ဒပြခြင်းအတွက်ဖမ်းဆီးခံခဲ့ရသည်။
၆၉၉	Paul Lian Uk Bawi	ကျား		အရပ်သား	၁၂-မတ်-၂၁			မတ်လ ၁၄ ရက်နေ့တွင် ပြန်လွှတ်ခဲ့သည်။	ရန်ကုန်မြို့	
၇၀၀	(ကို) ဂျလား	ကျား		အရပ်သား	၁၃-မတ်-၂၀၂၁			ဇွန်လ ၃၀ ရက်နေ့တွင် ပြန်လည်လွှတ်မြောက်ခဲ့သည်။	(၁၂)ရပ်ကွက်၊ တောင်ငူမြို့နယ်၊ ပဲခူးတိုင်းဒေသကြီး	စစ်တပ်အာဏာသိမ်းမှုကို ဆန့်ကျင်ဆန္ဒပြခြင်းအတွက်ဖမ်းဆီးခံခဲ့ရသည်။
၇၀၁	(မ) မြင့်မြင့်သူ	မ	ဦးကြည်မြင့်	အရပ်သား	၁၆-မတ်-၂၀၂၁	ရာဇသတ်ကြီးဥပဒေ ပုဒ်မ ၅၀၅-က		မေလ တွင် လွှတ်မြောက်ခဲ့သည်။	အမှတ် ၉၊ သံလမ်း၊ လှိုင်မြို့နယ်	KBZ Bank (မာလာဆောင်ရှေ့/ပြည်လမ်း)တွင် မိမိ Account အား ပိတ်သိမ်းရန်နှင့် ငွေထုတ်ရန်ကိစ္စပြောကြားရာ Bank နှင့်စကားများရာမှ လာရောက်ဖမ်းဆီးခေါ်ဆောင်ခံရသည်။
၇၀၂	(မ) ခင်ခင်စိ	မ	ဦးကြည်မြင့်	အရပ်သား	၁၆-မတ်-၂၀၂၁	ရာဇသတ်ကြီးဥပဒေ ပုဒ်မ ၅၀၅-က		မေလ တွင် လွှတ်မြောက်ခဲ့သည်။	အမှတ် ၉၊ သံလမ်း၊ လှိုင်မြို့နယ်	KBZ Bank (မာလာဆောင်ရှေ့/ပြည်လမ်း)တွင် မိမိ Account အား ပိတ်သိမ်းရန်နှင့် ငွေထုတ်ရန်ကိစ္စပြောကြားရာ Bank နှင့်စကားများရာမှ လာရောက်ဖမ်းဆီးခေါ်ဆောင်ခံရသည်။
၇၀၃	(ကို) သန့်ဇင်	ကျား	ဦးကျော်အေး	အရပ်သား	၁၆-မတ်-၂၀၂၁	ရာဇသတ်ကြီးဥပဒေ ပုဒ်မ ၅၀၅-က		မေလ တွင် လွှတ်မြောက်ခဲ့သည်။	အမှတ် ၉၊ သံလမ်း၊ လှိုင်မြို့နယ်	KBZ Bank (မာလာဆောင်ရှေ့/ပြည်လမ်း)တွင် မိမိ Account အား ပိတ်သိမ်းရန်နှင့် ငွေထုတ်ရန်ကိစ္စပြောကြားရာ Bank နှင့်စကားများရာမှ လာရောက်ဖမ်းဆီးခေါ်ဆောင်ခံရသည်။

၇၀၄	(မ) ဆုသက်မွန်	မ	ဦးဝင်းချို	အရပ်သား	၁၆-မတ်-၂၀၂၁	ရာဇသတ်ကြီးဥပဒေ ပုဒ်မ ၅၀၅-က	မေလ တွင် လွတ်မြောက်ခဲ့သည်။	အမှတ် ၉၊ သံလမ်း၊ လှိုင်မြို့နယ်	KBZ Bank (မာလာဆောင်ရွှေ/ပြည်လမ်း)တွင် မိမိ Account အား ပိတ်သိမ်းရန်နှင့် ငွေထုတ်ရန်ကိစ္စပြောကြားရာ Bank နှင့်စကားများရာမှ လာရောက်ဖမ်းဆီးခေါ်ဆောင်ခံရသည်။
၇၀၅	(ကို) ခွန်မျိုးလှိုင်ဝင်း (ခ) ပါစကွာ	ကျား		အရပ်သား	၁၈-မတ်-၂၀၂၁		မတ်လ ၁၉ ရက်နေ့တွင် လွတ်မြောက်ခဲ့သည်။	ဆောင်းကန်ရွာ၊ ဖားခွန်မြို့နယ်၊ ရှမ်းပြည်နယ်	ရှမ်းကယားနယ်စပ်တွင် စစ်သား ၄ ယောက်သေဆုံးသည့်အတွက်ကြောင့် စစ်တပ်အင်အားအမြောက်အများသည် ရွာထဲသို့ဝင်ရောက်ပြီးရှာဖွေနေစဉ်ဖမ်း ဆီးခြင်းခံခဲ့ရသည်။
၇၀၆	(မ) ရွှေမုံ	မ		သုခကာရီပရဟိတအသင်းဥ က္ကဋ္ဌ	၂၁-မတ်-၂၁		မတ်လ ၂၁ ရက်နေ့တွင် လွတ်မြောက်ခဲ့သည်။	ရန်ကုန်မြို့	လှိုင်သာယာပန်းလှိုင်တံတားအောက်တွ င် သုခကာရီပရဟိတအသင်းဥက္ကဋ္ဌ မရွှေမုံအပါအဝင် ၃ယောက်ကို စစ်တပ်မှ ဖမ်းဆီးခဲ့သည်။
၇၀၇	(ကို) အောင်ချမ်းမင်း	ကျား/၂၁	ဦးအုန်းငွေ	အရပ်သား	၂၃-မတ်-၂၁		ခံခံဖြင့်လွတ်	ပြင်ဦးလွင်မြို့နယ်၊ မန္တလေးတိုင်းဒေသကြီး	စစ်တပ်အာဏာသိမ်းမှုကို ဆန့်ကျင်ဆန္ဒပြခြင်းအတွက်ဖမ်းဆီးခံခဲ့ရ သည်။
၇၀၈	(ကို) စိုးသက်ထွေး	ကျား	ဦးသက်ငွေ	အရပ်သား	၂၃-မတ်-၂၁		ခံခံဖြင့်လွတ်	ပြင်ဦးလွင်မြို့နယ်၊ မန္တလေးတိုင်းဒေသကြီး	စစ်တပ်အာဏာသိမ်းမှုကို ဆန့်ကျင်ဆန္ဒပြခြင်းအတွက်ဖမ်းဆီးခံခဲ့ရ သည်။
၇၀၉	Cung Bawi Thawng	ကျား		အရပ်သား	၂၃-မတ်-၂၁		မတ်လ ၂၄ ရက်နေ့တွင် ပြန်လွတ်ခဲ့သည်။	ကလေးမြို့နယ်၊ စစ်ကိုင်းတိုင်းဒေသကြီး	
၇၁၀	Daniel Biak Tha Ceu	ကျား		အရပ်သား	၂၄-မတ်-၂၁		မတ်လ ၂၆ ရက်နေ့တွင် ပြန်လွတ်ခဲ့သည်။	ဟားခါးမြို့နယ်၊ ချင်းပြည်နယ်	

၇၁၁	နိုင်မင်းဦး	ကျား		အရပ်သား	၂၄-မတ်-၂၀			မတ်လ ၂၆ ရက်နေ့တွင် ပြန်လွတ်ခဲ့သည်။	ဟားခါးမြို့နယ်၊ ချင်းပြည်နယ်	
၇၁၂	နီဗယ်	ကျား		အရပ်သား	၂၄-မတ်-၂၀			မတ်လ ၂၆ ရက်နေ့တွင် ပြန်လွတ်ခဲ့သည်။	ဟားခါးမြို့နယ်၊ ချင်းပြည်နယ်	
၇၁၃	Sang Bik Lian	ကျား		အရပ်သား	၂၄-မတ်-၂၀			မတ်လ ၂၆ ရက်နေ့တွင် ပြန်လွတ်ခဲ့သည်။	ဟားခါးမြို့နယ်၊ ချင်းပြည်နယ်	
၇၁၄	Thawng Bik Cem	ကျား		အရပ်သား	၂၄-မတ်-၂၀			မတ်လ ၂၆ ရက်နေ့တွင် ပြန်လွတ်ခဲ့သည်။	ဟားခါးမြို့နယ်၊ ချင်းပြည်နယ်	
၇၁၅	Thawng Tha Thang	ကျား		အရပ်သား	၂၄-မတ်-၂၀			မတ်လ ၂၆ ရက်နေ့တွင် ပြန်လွတ်ခဲ့သည်။	ဟားခါးမြို့နယ်၊ ချင်းပြည်နယ်	
၇၁၆	Van Za Uk	ကျား		အရပ်သား	၂၄-မတ်-၂၀			မတ်လ ၂၆ ရက်နေ့တွင် ပြန်လွတ်ခဲ့သည်။	ဟားခါးမြို့နယ်၊ ချင်းပြည်နယ်	
၇၁၇	Peng Lian Thawng	ကျား		အရပ်သား	၂၄-မတ်-၂၀			မတ်လအတွင်း ပြန်လွတ်ခဲ့သည်။	ဟားခါးမြို့နယ်၊ ချင်းပြည်နယ်	
၇၁၈	(မောင်) ပြည့်ငြိမ်းခန့်	ကျား/၂၂	ဦးအောင်ကျော်ဦး	အရပ်သား	၂၅ မတ် ၂၀			၂၇ မတ် ၂၀ တွင်ပြန်လွတ်သည်။	မရမ်းကုန်းမြို့နယ်၊ ရန်ကုန်တိုင်းဒေသကြီး။	
၇၁၉	Steven Van Ceu Sam	ကျား		အရပ်သား	၂၅-မတ်-၂၀			မတ်လ ၂၉ ရက်နေ့တွင် ပြန်လွတ်ခဲ့သည်။	ဟားခါးမြို့နယ်၊ ချင်းပြည်နယ်	
၇၂၀	Thual Shin Sang	ကျား		အရပ်သား	၂၅-မတ်-၂၀			မတ်လ ၂၉ ရက်နေ့တွင် ပြန်လွတ်ခဲ့သည်။	ဟားခါးမြို့နယ်၊ ချင်းပြည်နယ်	
၇၂၁	Ang Thang	ကျား		အရပ်သား	၂၆-မတ်-၂၀			မတ်လ ၂၆ ရက်နေ့တွင် ပြန်လွတ်ခဲ့သည်။	ကန့်ပက်လက်မြို့နယ်၊ ချင်းပြည်နယ်	
၇၂၂	Thang Naing	ကျား		အရပ်သား	၂၆-မတ်-၂၀			မတ်လ ၂၆ ရက်နေ့တွင် ပြန်လွတ်ခဲ့သည်။	ကန့်ပက်လက်မြို့နယ်၊ ချင်းပြည်နယ်	

၇၂၃	Khua Pi	ကျား		အရပ်သား	၂၆-မတ်-၂၀			မတ်လ ၂၆ ရက်နေ့တွင် ပြန်လွတ်ခဲ့သည်။	ကန်ပက်လက်မြို့နယ်၊ ချင်းပြည်နယ်	
၇၂၄	Nai Tam	ကျား		အရပ်သား	၂၆-မတ်-၂၀			မတ်လ ၂၆ ရက်နေ့တွင် ပြန်လွတ်ခဲ့သည်။	ကန်ပက်လက်မြို့နယ်၊ ချင်းပြည်နယ်	
၇၂၅	(မ) ယဉ်ယဉ်ကြီး	မ	ဦးဇင်အောင်	အရပ်သား	၂၇-မတ်-၂၀			မတ်လ ၃၀ ရက်နေ့တွင် လွတ်မြောက်ခဲ့သည်။	တောင်ဥက္ကလာပမြို့နယ်၊ ရန်ကုန်တိုင်းဒေသကြီး	တောင်ဥက္ကလာပမြို့နယ်တွင် ဖမ်းဆီးခံရသည်။
၇၂၆	(မ) စုစုကြီး	မ	ဦးဇင်အောင်	အရပ်သား	၂၇-မတ်-၂၀			မတ်လ ၃၀ ရက်နေ့တွင် လွတ်မြောက်ခဲ့သည်။	တောင်ဥက္ကလာပမြို့နယ်၊ ရန်ကုန်တိုင်းဒေသကြီး	တောင်ဥက္ကလာပမြို့နယ်တွင် ဖမ်းဆီးခံရသည်။
၇၂၇	(ကို) နေလင်းထွန်း	ကျား/၃၈	ဦးမင်းလတ်	အရပ်သား	၂၇-မတ်-၂၀			လွတ်မြောက်	ပြင်ဦးလွင်မြို့နယ်၊ မန္တလေးတိုင်းဒေသကြီး	စစ်တပ်အာဏာသိမ်းမှုကို ဆန့်ကျင်ဆန္ဒပြခြင်းအတွက် ဖမ်းဆီးခံခဲ့ရသည်။
၇၂၈	(ကို) ကျော်ကျော်	ကျား	ဦးစောသိန်း	အရပ်သား	၂၇-မတ်-၂၀			လွတ်မြောက်	ပြင်ဦးလွင်မြို့နယ်၊ မန္တလေးတိုင်းဒေသကြီး	စစ်တပ်အာဏာသိမ်းမှုကို ဆန့်ကျင်ဆန္ဒပြခြင်းအတွက် ဖမ်းဆီးခံခဲ့ရသည်။
၇၂၉	(ကို) သီဟဇော် (ခ) လူမော်	ကျား		အရပ်သား	၂၇-မတ်-၂၀			လွတ်မြောက်	ပြင်ဦးလွင်မြို့နယ်၊ မန္တလေးတိုင်းဒေသကြီး	စစ်တပ်အာဏာသိမ်းမှုကို ဆန့်ကျင်ဆန္ဒပြခြင်းအတွက် ဖမ်းဆီးခံခဲ့ရသည်။
၇၃၀	(ဦး) ပေါ်လာ	ကျား/၃၇		အရပ်သား	၂၇-မတ်-၂၀			လွတ်မြောက်	ပြင်ဦးလွင်မြို့နယ်၊ မန္တလေးတိုင်းဒေသကြီး	စစ်တပ်အာဏာသိမ်းမှုကို ဆန့်ကျင်ဆန္ဒပြခြင်းအတွက် ဖမ်းဆီးခံခဲ့ရသည်။
၇၃၁	(ဦး) မျိုးထွန်း	ကျား/၃၄	ဦးဝင်း	အရပ်သား	၂၇-မတ်-၂၀			လွတ်မြောက်	ပြင်ဦးလွင်မြို့နယ်၊ မန္တလေးတိုင်းဒေသကြီး	စစ်တပ်အာဏာသိမ်းမှုကို ဆန့်ကျင်ဆန္ဒပြခြင်းအတွက် ဖမ်းဆီးခံခဲ့ရသည်။
၇၃၂	(ကို) ကျော်စိုးဝင်း	ကျား	ဦးစိုးမြင့်	အရပ်သား	၂၇-မတ်-၂၀			လွတ်မြောက်	ပြင်ဦးလွင်မြို့နယ်၊ မန္တလေးတိုင်းဒေသကြီး	စစ်တပ်အာဏာသိမ်းမှုကို ဆန့်ကျင်ဆန္ဒပြခြင်းအတွက် ဖမ်းဆီးခံခဲ့ရသည်။

၇၃၃	(ကို) ဇင်လင်း	ကျား/၃၁	ဦးထွန်းဝေ	အရပ်သား	၂၇-မတ်-၂၁			လွတ်မြောက်	ပြင်ဦးလွင်မြို့နယ်၊ မန္တလေးတိုင်းဒေသကြီး	စစ်တပ်အာဏာသိမ်းမှုကို ဆန့်ကျင်ဆန္ဒပြခြင်းအတွက်ဖမ်းဆီးခံခဲ့ရ သည်။
၇၃၄	(မ) ကောင်းစုဝေ	မ/၁၇	ဦးပိုင်ဖြိုး	အရပ်သား	၂၇-မတ်-၂၁			လွတ်မြောက်	ပြင်ဦးလွင်မြို့နယ်၊ မန္တလေးတိုင်းဒေသကြီး	စစ်တပ်အာဏာသိမ်းမှုကို ဆန့်ကျင်ဆန္ဒပြခြင်းအတွက်ဖမ်းဆီးခံခဲ့ရ သည်။
၇၃၅	(ကို) မျိုးမင်းထွန်း	ကျား/၄၇	ဦးချစ်လှ	အရပ်သား	၂၇-မတ်-၂၁			လွတ်မြောက်	ပြင်ဦးလွင်မြို့နယ်၊ မန္တလေးတိုင်းဒေသကြီး	စစ်တပ်အာဏာသိမ်းမှုကို ဆန့်ကျင်ဆန္ဒပြခြင်းအတွက်ဖမ်းဆီးခံခဲ့ရ သည်။
၇၃၆	(ကို) ရဲလင်းထက်	ကျား/၂၉	ဦးမျိုးချစ်	အရပ်သား	၂၇-မတ်-၂၁			လွတ်မြောက်	ပြင်ဦးလွင်မြို့နယ်၊ မန္တလေးတိုင်းဒေသကြီး	စစ်တပ်အာဏာသိမ်းမှုကို ဆန့်ကျင်ဆန္ဒပြခြင်းအတွက်ဖမ်းဆီးခံခဲ့ရ သည်။
၇၃၇	(ဦး) အောင်ထွန်း	ကျား/၃၀	ဦးအိုက်ဆယ်	အရပ်သား	၂၇-မတ်-၂၁			လွတ်မြောက်	ပြင်ဦးလွင်မြို့နယ်၊ မန္တလေးတိုင်းဒေသကြီး	စစ်တပ်အာဏာသိမ်းမှုကို ဆန့်ကျင်ဆန္ဒပြခြင်းအတွက်ဖမ်းဆီးခံခဲ့ရ သည်။
၇၃၈	(ကို) ဘိုဘိုဝင်း	ကျား/၃၅	ဦးမျိုးလွင်	အရပ်သား	၂၇-မတ်-၂၁			လွတ်မြောက်	ပြင်ဦးလွင်မြို့နယ်၊ မန္တလေးတိုင်းဒေသကြီး	စစ်တပ်အာဏာသိမ်းမှုကို ဆန့်ကျင်ဆန္ဒပြခြင်းအတွက်ဖမ်းဆီးခံခဲ့ရ သည်။
၇၃၉	(ဦး) သန်းမြင့်ထွန်း	ကျား/၅၀	ဦးအုန်းမောင်	အရပ်သား	၂၇-မတ်-၂၁			လွတ်မြောက်	ပြင်ဦးလွင်မြို့နယ်၊ မန္တလေးတိုင်းဒေသကြီး	စစ်တပ်အာဏာသိမ်းမှုကို ဆန့်ကျင်ဆန္ဒပြခြင်းအတွက်ဖမ်းဆီးခံခဲ့ရ သည်။
၇၄၀	(ကို) အငယ်လေး	ကျား		အရပ်သား	၂၇-မတ်-၂၁			လွတ်မြောက်	ပြင်ဦးလွင်မြို့နယ်၊ မန္တလေးတိုင်းဒေသကြီး	စစ်တပ်အာဏာသိမ်းမှုကို ဆန့်ကျင်ဆန္ဒပြခြင်းအတွက်ဖမ်းဆီးခံခဲ့ရ သည်။

၇၄၁	(ကို) ကျော်မင်းပိုင်	ကျား/၁၇	ဦးကျော်သီ	အရပ်သား	၂၇-မတ်-၂၁			လွတ်မြောက်	ပြင်ဦးလွင်မြို့နယ်၊ မန္တလေးတိုင်းဒေသကြီး	စစ်တပ်အာဏာသိမ်းမှုကို ဆန့်ကျင်ဆန္ဒပြခြင်းအတွက်ဖမ်းဆီးခံခဲ့ရ သည်။
၇၄၂	(ကို) ရဲမင်းဦး	ကျား	ဦးလှမြိုင်	အရပ်သား	၂၇-မတ်-၂၁			လွတ်မြောက်	ပြင်ဦးလွင်မြို့နယ်၊ မန္တလေးတိုင်းဒေသကြီး	စစ်တပ်အာဏာသိမ်းမှုကို ဆန့်ကျင်ဆန္ဒပြခြင်းအတွက်ဖမ်းဆီးခံခဲ့ရ သည်။
၇၄၃	(ကို) ပြည့်ဖြိုးမောင်	ကျား/၁၈		အရပ်သား	၂၇-မတ်-၂၁			လွတ်မြောက်	ပြင်ဦးလွင်မြို့နယ်၊ မန္တလေးတိုင်းဒေသကြီး	စစ်တပ်အာဏာသိမ်းမှုကို ဆန့်ကျင်ဆန္ဒပြခြင်းအတွက်ဖမ်းဆီးခံခဲ့ရ သည်။
၇၄၄	ဇော်ရဲနေောင်	ကျား	ဦးဌေးအောင်	အရပ်သား	၂၇-မတ်-၂၀၂၁			လွတ်မြောက်	ရန်ကုန်တိုင်းဒေသကြီး	09-792826254
၇၄၅	Ngun Thawng Lian	ကျား		အရပ်သား	၂၇-မတ်-၂၁			မတ်လ ၂၈ ရက်နေ့တွင် ပြန်လွတ်ခဲ့သည်။	ထန်တလန်မြို့နယ်၊ ချင်းပြည်နယ်	
၇၄၆	Tial Cung	ကျား		အရပ်သား	၂၇-မတ်-၂၁			မတ်လ ၂၈ ရက်နေ့တွင် ပြန်လွတ်ခဲ့သည်။	ထန်တလန်မြို့နယ်၊ ချင်းပြည်နယ်	
၇၄၇	(ဦး) သိန်းထွန်းဦး	ကျား		အရပ်သား	၂၈-မတ်-၂၁			လွတ်မြောက်	ပြင်ဦးလွင်မြို့နယ်၊ မန္တလေးတိုင်းဒေသကြီး	စစ်တပ်အာဏာသိမ်းမှုကို ဆန့်ကျင်ဆန္ဒပြခြင်းအတွက်ဖမ်းဆီးခံခဲ့ရ သည်။
၇၄၈	(ကို) ကိုကြီး (ခ) ကိုဇော်ဝင်း	ကျား		အရပ်သား	၂၈-မတ်-၂၁			လွတ်မြောက်	ပြင်ဦးလွင်မြို့နယ်၊ မန္တလေးတိုင်းဒေသကြီး	စစ်တပ်အာဏာသိမ်းမှုကို ဆန့်ကျင်ဆန္ဒပြခြင်းအတွက်ဖမ်းဆီးခံခဲ့ရ သည်။
၇၄၉	(ကို) ဖြိုးထွန်း (ခ) ခန့်ထွန်းလင်း	ကျား/၄၈		အရပ်သား	၂၈-မတ်-၂၁			လွတ်မြောက်	ပြင်ဦးလွင်မြို့နယ်၊ မန္တလေးတိုင်းဒေသကြီး	စစ်တပ်အာဏာသိမ်းမှုကို ဆန့်ကျင်ဆန္ဒပြခြင်းအတွက်ဖမ်းဆီးခံခဲ့ရ သည်။
၇၅၀	(ကို) ဖိုးပိန် (ခ) ကိုဇော်သန်းထွန်း	ကျား/၃၃		အရပ်သား	၂၈-မတ်-၂၁			လွတ်မြောက်	ပြင်ဦးလွင်မြို့နယ်၊ မန္တလေးတိုင်းဒေသကြီး	စစ်တပ်အာဏာသိမ်းမှုကို ဆန့်ကျင်ဆန္ဒပြခြင်းအတွက်ဖမ်းဆီးခံခဲ့ရ သည်။

၇၅၁	(ကို) ဖိုးသား (ခ) ကျော်မင်းထွေး	ကျား/၃၈		အရပ်သား	၂၈-မတ်-၂၁			လွတ်မြောက်	ပြင်ဦးလွင်မြို့နယ်၊ မန္တလေးတိုင်းဒေသကြီး	စစ်တပ်အာဏာသိမ်းမှုကို ဆန့်ကျင်ဆန္ဒပြခြင်းအတွက်ဖမ်းဆီးခံခဲ့ရသည်။
၇၅၂	(ကို) ဖိုးအေး	ကျား		အရပ်သား	၂၈-မတ်-၂၁			လွတ်မြောက်	ပြင်ဦးလွင်မြို့နယ်၊ မန္တလေးတိုင်းဒေသကြီး	စစ်တပ်အာဏာသိမ်းမှုကို ဆန့်ကျင်ဆန္ဒပြခြင်းအတွက်ဖမ်းဆီးခံခဲ့ရသည်။
၇၅၃	Cung Hlei Sang	ကျား		အရပ်သား	၂၈-မတ်-၂၁			မတ်လ ၂၉ ရက်နေ့တွင် ပြန်လွတ်ခဲ့သည်။	ဟားခါးမြို့နယ်၊ ချင်းပြည်နယ်	
၇၅၄	Cung Lian Sang	ကျား		အရပ်သား	၂၈-မတ်-၂၁			မတ်လ ၂၉ ရက်နေ့တွင် ပြန်လွတ်ခဲ့သည်။	ဟားခါးမြို့နယ်၊ ချင်းပြည်နယ်	
၇၅၅	Cung Tha Bik	ကျား		အရပ်သား	၂၈-မတ်-၂၁			မတ်လ ၂၉ ရက်နေ့တွင် ပြန်လွတ်ခဲ့သည်။	ဟားခါးမြို့နယ်၊ ချင်းပြည်နယ်	
၇၅၆	ရိုလန်	ကျား		အရပ်သား	၂၈-မတ်-၂၁			မတ်လ ၂၉ ရက်နေ့တွင် ပြန်လွတ်ခဲ့သည်။	ဟားခါးမြို့နယ်၊ ချင်းပြည်နယ်	
၇၅၇	Van Nun Bawi	ကျား		အရပ်သား	၂၈-မတ်-၂၁			မတ်လ ၂၉ ရက်နေ့တွင် ပြန်လွတ်ခဲ့သည်။	ဟားခါးမြို့နယ်၊ ချင်းပြည်နယ်	
၇၅၈	Zing Ceu Lian	ကျား		အရပ်သား	၂၈-မတ်-၂၁			မတ်လ ၂၉ ရက်နေ့တွင် ပြန်လွတ်ခဲ့သည်။	ဟားခါးမြို့နယ်၊ ချင်းပြည်နယ်	
၇၅၉	(ဒေါ်) အေးမူ	မ		အရပ်သား	၂၉-မတ်-၂၁			လွတ်မြောက်	ပြင်ဦးလွင်မြို့နယ်၊ မန္တလေးတိုင်းဒေသကြီး	စစ်တပ်အာဏာသိမ်းမှုကို ဆန့်ကျင်ဆန္ဒပြခြင်းအတွက်ဖမ်းဆီးခံခဲ့ရသည်။
၇၆၀	(မောင်) ထာလျန်းထန်	ကျား	ဦးကျဲအို	အရပ်သား	၂၉-မတ်-၂၀၂၁			မတ်လ ၃၀ ရက်နေ့တွင် ပြန်လည်လွတ်မြောက်ခဲ့သည်။	ဟားခါးမြို့နယ်၊ ချင်းပြည်နယ်	နေအိမ်တွင် ဝင်ရောက်ဖမ်းဆီးခံရသည်။

၇၆၁	Ngun Sui Cin Par	မ		အရပ်သား	၂၉-မတ်-၂၁			မတ်လ ၃၀ ရက်နေ့တွင် ပြန်လွတ်ခဲ့သည်။	ဟားခါးမြို့နယ်၊ ချင်းပြည်နယ်	
၇၆၂	David Thang (Rezua)	ကျား		အရပ်သား	၃၀-မတ်-၂၁			မတ်လ ၃၀ ရက်နေ့တွင် ပြန်လွတ်ခဲ့သည်။	ဟားခါးမြို့နယ်၊ ချင်းပြည်နယ်	
၇၆၃	Lian Bawi Mang (Rezua)	ကျား		အရပ်သား	၃၀-မတ်-၂၁			မတ်လ ၃၀ ရက်နေ့တွင် ပြန်လွတ်ခဲ့သည်။	ဟားခါးမြို့နယ်၊ ချင်းပြည်နယ်	
၇၆၄	(ကို) ဌိုင်း	ကျား		အရပ်သား	၃၁-မတ်-၂၁			ဧပြီလ ၁ ရက်နေ့တွင် ပြန်လွတ်ခဲ့သည်။	မာနံပြေ ၄ လမ်း၊ သာကောတမြို့နယ်၊ ရန်ကုန်မြို့	စစ်တပ်အာဏာသိမ်းမှုကို ဆန့်ကျင်ဆန္ဒပြခြင်းအတွက်ဖမ်းဆီးခံခဲ့ရသည်။
၇၆၅	(ဦး) လှထွန်း	ကျား/၇၀	ဦးထွန်းအောင်ကျ ဝေဝင်	အရပ်သား	၃၁-မတ်-၂၁			လွတ်မြောက်	ပြင်ဦးလွင်မြို့နယ်၊ မန္တလေးတိုင်းဒေသကြီး	စစ်တပ်အာဏာသိမ်းမှုကို ဆန့်ကျင်ဆန္ဒပြခြင်းအတွက်ဖမ်းဆီးခံခဲ့ရသည်။
၇၆၆	(ကို) စလင်း	ကျား/၄၈	ဦးကဖူး	အရပ်သား	၃၁-မတ်-၂၁			လွတ်မြောက်	ပြင်ဦးလွင်မြို့နယ်၊ မန္တလေးတိုင်းဒေသကြီး	စစ်တပ်အာဏာသိမ်းမှုကို ဆန့်ကျင်ဆန္ဒပြခြင်းအတွက်ဖမ်းဆီးခံခဲ့ရသည်။
၇၆၇	(ဦး) မဂျစ်	ကျား/၇၀	ဦးစိန်မောင်	အရပ်သား	၃၁-မတ်-၂၁			လွတ်မြောက်	ပြင်ဦးလွင်မြို့နယ်၊ မန္တလေးတိုင်းဒေသကြီး	စစ်တပ်အာဏာသိမ်းမှုကို ဆန့်ကျင်ဆန္ဒပြခြင်းအတွက်ဖမ်းဆီးခံခဲ့ရသည်။
၇၆၈	(ဦး) မာမက်	ကျား/၅၀	ဦးကဖူး	အရပ်သား	၃၁-မတ်-၂၁			လွတ်မြောက်	ပြင်ဦးလွင်မြို့နယ်၊ မန္တလေးတိုင်းဒေသကြီး	စစ်တပ်အာဏာသိမ်းမှုကို ဆန့်ကျင်ဆန္ဒပြခြင်းအတွက်ဖမ်းဆီးခံခဲ့ရသည်။
၇၆၉	(ဦး) ကျော်မင်းအောင် (ခ) ကုလား	ကျား	ဦးလှကြိုင်	အရပ်သား	မတ်လ			မတ်လ ၂၄ရက်တွင် ပြန်လွတ်ခဲ့သည်။		
၇၇၀	(ကို) ပြည့်ဖြိုးဝေ	ကျား		အရပ်သား	မတ်	ရာဇသတ်ကြီးပုဒ်မ - ၅၀၅ - က	Police Captain Win Naing	ဇွန်လ ၃၀ ရက်နေ့တွင် ပြန်လည်လွတ်မြောက် ခဲ့သည်။	စမ်းချောင်းမြို့နယ်၊ ရန်ကုန်တိုင်းဒေသကြီး	

၇၇၁	(မောင်) လာလာ (ခ) နန်းဝင်း	ကျား	ဦးတင်မြင့်	အရပ်သား	မတ်လ	ရာဇသတ်ကြီးဥပဒေ ပုဒ်မ ၅၀၅-က	ဇွန်လ ၃၀ ရက်နေ့တွင် ပြန်လည်လွတ်မြောက် ခဲ့သည်။	တောင်ငူမြို့နယ်၊ ပဲခူးတိုင်းဒေသကြီး	စစ်တပ်အာဏာသိမ်းမှုကို ဆန့်ကျင်ဆန္ဒပြခြင်းအတွက်ဖမ်းဆီးခံခဲ့ရ သည်။
၇၇၂	(ကို) ခင်ဗဟာဇူး	ကျား/၁၈		အရပ်သား	၁-ဧပြီ-၂၁		လွတ်မြောက်	ပြင်ဦးလွင်မြို့နယ်၊ မန္တလေးတိုင်းဒေသကြီး	စစ်တပ်အာဏာသိမ်းမှုကို ဆန့်ကျင်ဆန္ဒပြခြင်းအတွက်ဖမ်းဆီးခံခဲ့ရ သည်။
၇၇၃	(ကို) ဇင်မင်းထက်	ကျား/၁၈		အရပ်သား	၁-ဧပြီ-၂၁		လွတ်မြောက်	ပြင်ဦးလွင်မြို့နယ်၊ မန္တလေးတိုင်းဒေသကြီး	စစ်တပ်အာဏာသိမ်းမှုကို ဆန့်ကျင်ဆန္ဒပြခြင်းအတွက်ဖမ်းဆီးခံခဲ့ရ သည်။
၇၇၄	(ကို) ထွေးမော်	ကျား		အရပ်သား (AAPP အဖွဲ့)	၂-ဧပြီ ၂၁		ဧပြီလ ၅ ရက်နေ့တွင် ပြန်လည်လွတ်မြောက် ခဲ့သည်။	ရန်ကုန်မြို့	မေးမြန်းစရာရှိသည်ဟုဆိုကာ ခေါ်ဆောင်သွားသည်။
၇၇၅	(မ) နေဇာခြည်ရှိုင်း	မ		အရပ်သား	၂-ဧပြီ-၂၀၂၁		ဧပြီလ ၅ ရက်နေ့တွင် ပြန်လည်လွတ်မြောက် ခဲ့သည်။	မင်္ဂလာဒုံမြို့နယ်၊ ရန်ကုန်တိုင်း	မင်္ဂလာဒုံဈေးတွင် ဈေးဝယ်သွားစဉ် CNN သတင်းထောက်က အင်တာဗျူးသည်ကို ပြန်လည်ဖြေကြားပြီးနောက် မကြာမီအချိန်တွင် ဖမ်းဆီးခံခဲ့ရသည်။
၇၇၆	(မ) ရှိုင်းရတနာဖြိုး	မ		အရပ်သား	၂-ဧပြီ-၂၀၂၁		ဧပြီလ ၅ ရက်နေ့တွင် ပြန်လည်လွတ်မြောက် ခဲ့သည်။	မင်္ဂလာဒုံမြို့နယ်၊ ရန်ကုန်တိုင်း	မင်္ဂလာဒုံဈေးတွင် ဈေးဝယ်သွားစဉ် CNN သတင်းထောက်က အင်တာဗျူးသည်ကို ပြန်လည်ဖြေကြားပြီးနောက် မကြာမီအချိန်တွင် ဖမ်းဆီးခံခဲ့ရသည်။
၇၇၇	(ကို) စည်သူဖြိုး	ကျား		အရပ်သား	၂-ဧပြီ-၂၀၂၁		ဧပြီလ ၅ ရက်နေ့တွင် ပြန်လည်လွတ်မြောက် ခဲ့သည်။	မင်္ဂလာဒုံမြို့နယ်၊ ရန်ကုန်တိုင်း	မင်္ဂလာဒုံဈေးတွင် ဈေးဝယ်သွားစဉ် CNN သတင်းထောက်က အင်တာဗျူးသည်ကို ပြန်လည်ဖြေကြားပြီးနောက် မကြာမီအချိန်တွင် ဖမ်းဆီးခံခဲ့ရသည်။

၇၇၈	(မ) ယဉ်သက်တင်	မ		အရပ်သား	၂-ဧပြီ-၂၀၂၁			ဧပြီလ ၅ ရက်နေ့တွင် ပြန်လည်လွတ်မြောက်ခဲ့သည်။	မင်္ဂလာဒုံမြို့နယ်၊ ရန်ကုန်တိုင်း	အင်းစိန်မြို့နယ် ၁၀ မိုင်ကုန်းဈေးအနီး မုန့်သွားဝယ်စဉ် CNN သတင်းထောက်က အင်တာဗျူးသည်ကို ပြန်လည်ဖြေကြားပြီးနောက် မကြာမီအချိန်တွင် ဖမ်းဆီးခံခဲ့ရသည်။
၇၇၉	(မောင်) ခန့်မျိုးကျော်	ကျား/၁၈		အရပ်သား	၃ ဧပြီ ၂၁			၁၀ ဧပြီ ၂၁ နေ့တွင် ပြန်လည်လွတ်မြောက်လာခဲ့သည်။	လားရှိုးမြို့၊ ရှမ်းပြည်နယ်မြောက်ပိုင်း။	
၇၈၀	Oak Nwe	၁၉ နှစ်		အရပ်သား	၃ ဧပြီ ၂၁			၁၀ ဧပြီ ၂၁ နေ့တွင် ပြန်လည်လွတ်မြောက်လာခဲ့သည်။	လားရှိုးမြို့၊ ရှမ်းပြည်နယ်မြောက်ပိုင်း။	
၇၈၁	(မ) ချယ်ရီကျော်သင်း	မ/၂၁		အရပ်သား	၃ ဧပြီ ၂၁			၁၀ ဧပြီ ၂၁ နေ့တွင် ပြန်လည်လွတ်မြောက်လာခဲ့သည်။	လားရှိုးမြို့၊ ရှမ်းပြည်နယ်မြောက်ပိုင်း။	
၇၈၂	(မ) ချိုချိုမြင့်	မ/၂၆	ဦးအောင်ကျော်မြင့်	အရပ်သား	၃ ဧပြီ ၂၁			ဧပြီ ၇ ရက်နေ့တွင် ပြန်လွတ်ခဲ့သည်။	သယံဇာတကျွန်းမြို့နယ်၊ ရန်ကုန်တိုင်းဒေသကြီး။	သယံဇာတကျွန်း အမှတ်(၃) အထက်တန်းကျောင်းရှေ့တွင် အဖမ်းခံရပြီး သုဝဏ္ဏ ရဲစခန်းမှတစ်ဆင့် စစ်ကြောရေးစခန်းသို့ ပို့ဆောင်ခဲ့သည်။
၇၈၃	(ဒေါ်) သန်းနွယ်	မ/၄၉	ဦးမွှေးနီ	အရပ်သား	၃ ဧပြီ ၂၁			ဧပြီ ၇ ရက်နေ့တွင် ပြန်လွတ်ခဲ့သည်။	သယံဇာတကျွန်းမြို့နယ်၊ ရန်ကုန်တိုင်းဒေသကြီး။	သယံဇာတကျွန်း အမှတ်(၃) အထက်တန်းကျောင်းရှေ့တွင် အဖမ်းခံရပြီး သုဝဏ္ဏ ရဲစခန်းမှတစ်ဆင့် စစ်ကြောရေးစခန်းသို့ ပို့ဆောင်ခဲ့သည်။
၇၈၄	(မ) အလင်္ကာ	မ/၄		အရပ်သား	၅-ဧပြီ-၂၀၂၁			၅ ဧပြီ ၂၁ နေ့တွင် ပြန်လည်လွတ်မြောက်လာခဲ့သည်။	သာယာဝတီမြို့နယ်၊ ပဲခူးတိုင်းဒေသကြီး	သပိတ်ဦးဆောင်သူ ကိုဂျာလေးကို မမီသည့်အတွက် မိသားစုဝင်များကို ဖမ်းဆီးခဲ့သည်။ သာယာဝတီ၊ ၃ လမ်းအိမ်မှ တိုက်ကြီးမြို့ဘက်သို့ လိုက်ထရက်ကားဖြင့် ထွက်ခွာလာစဉ် သုံးဆယ်မြို့ အလယ်ကုန်းတွင် ၃၅ စစ်တပ်မှ ဖမ်းဆီးခေါ်ဆောင်သွားခဲ့သည်။

၇၈၅	(Ma) Apple	မ/၂		အရပ်သား	၅-ဧပြီ-၂၀၂၁			၅ ဧပြီ ၂၁ နေ့တွင် ပြန်လည်လွတ်မြောက်လာခဲ့သည်။	သာယာဝတီမြို့နယ်၊ ပဲခူးတိုင်းဒေသကြီး	သပိတ်ဦးဆောင်သူ ကိုဂျာလေးကို မမီသည့်အတွက် မိသားစုဝင်များကို ဖမ်းဆီးခဲ့သည်။ သာယာဝတီ၊ ၃ လမ်း အိမ်မှ တိုက်ကြီးမြို့ဘက်သို့ လိုက်ထရက်ကားဖြင့် ထွက်ခွာလာစဉ် သုံးဆယ်မြို့ အလယ်ကုန်းတွင် ၃၅ စစ်တပ်မှ ဖမ်းဆီးခေါ်ဆောင်သွားခဲ့သည်။
၇၈၆	(ကို) သက်နိုင်ဦး	ကျား		အရပ်သား	၅-ဧပြီ-၂၀၂၁			၅ ဧပြီ ၂၁ နေ့တွင် ပြန်လည်လွတ်မြောက်လာခဲ့သည်။	သာယာဝတီမြို့နယ်၊ ပဲခူးတိုင်းဒေသကြီး	သပိတ်ဦးဆောင်သူ ကိုဂျာလေးကို မမီသည့်အတွက် မိသားစုဝင်များကို ဖမ်းဆီးခဲ့သည်။ သာယာဝတီ၊ ၃ လမ်း အိမ်မှ တိုက်ကြီးမြို့ဘက်သို့ လိုက်ထရက်ကားဖြင့် ထွက်ခွာလာစဉ် သုံးဆယ်မြို့ အလယ်ကုန်းတွင် ၃၅ စစ်တပ်မှ ဖမ်းဆီးခေါ်ဆောင်သွားခဲ့သည်။
၇၈၇	(ဒေါ်) ခင်ဌေးကြည်	မ		အရပ်သား	၅-ဧပြီ-၂၀၂၁			၅ ဧပြီ ၂၁ နေ့တွင် ပြန်လည်လွတ်မြောက်လာခဲ့သည်။	သာယာဝတီမြို့နယ်၊ ပဲခူးတိုင်းဒေသကြီး	သပိတ်ဦးဆောင်သူ ကိုဂျာလေးကို မမီသည့်အတွက် မိသားစုဝင်များကို ဖမ်းဆီးခဲ့သည်။ သာယာဝတီ၊ ၃ လမ်း အိမ်မှ တိုက်ကြီးမြို့ဘက်သို့ လိုက်ထရက်ကားဖြင့် ထွက်ခွာလာစဉ် သုံးဆယ်မြို့ အလယ်ကုန်းတွင် ၃၅ စစ်တပ်မှ ဖမ်းဆီးခေါ်ဆောင်သွားခဲ့သည်။
၇၈၈	ဖိုးစံ	ကျား/၁၃ နှစ်		အရပ်သား	၅-ဧပြီ-၂၀၂၁			၅ ဧပြီ ၂၁ နေ့တွင် ပြန်လည်လွတ်မြောက်လာခဲ့သည်။	သာယာဝတီမြို့နယ်၊ ပဲခူးတိုင်းဒေသကြီး	သပိတ်ဦးဆောင်သူ ကိုဂျာလေးကို မမီသည့်အတွက် မိသားစုဝင်များကို ဖမ်းဆီးခဲ့သည်။ သာယာဝတီ၊ ၃ လမ်း အိမ်မှ တိုက်ကြီးမြို့ဘက်သို့ လိုက်ထရက်ကားဖြင့် ထွက်ခွာလာစဉ် သုံးဆယ်မြို့ အလယ်ကုန်းတွင် ၃၅ စစ်တပ်မှ ဖမ်းဆီးခေါ်ဆောင်သွားခဲ့သည်။
၇၈၉	(ဦး) ကျော်သူ	ကျား		အရပ်သား	၇-ဧပြီ-၂၀၂၁		ရဲ	ဧပြီ ၉ ရက်နေ့တွင် ပြန်လည် လွတ်မြောက်ခဲ့သည်။	ကျွဲဆွဲကျေးရွာ၊ တန့်ဆည်မြို့	အိမ်ရှေ့တွင် သဲအိတ်အကာအကွယ်များထားသဖြင့် ဟုဆိုကာ ဖမ်းသွားခဲ့သည်။

၇၉၀	(မ) ဝင်းနန္ဒာလွင်	မ		အရပ်သား	၉ ဧပြီ ၂၁		လွတ်မြောက်		CDM လုပ်ထားသူ ယဉ်ကျေးမှုတက္ကသိုလ် သဘင်ဌာနမှ ဆရာမ ဒေါ်ခိုင်မာလွင်အား စစ်ကောင်စီအဖွဲ့မှ လာရောက်ရှာဖွေရာ မတွေ့သဖြင့် ဆရာမ၏ဖခင်နှင့် ညီမဖြစ်သူတို့အား ဖမ်းဆီးခြင်းဖြစ်သည်။ ဖခင်နှင့် ညီမဖြစ်သူတို့ ပြန်လည်လွတ်မြောက်ရန်အတွက် ဆရာမဒေါ်ခိုင်မာလွင်မှာ Non CDM ပြုလုပ်ရန် ဖိအားပေးခံခဲ့ရသည်။
၇၉၁	(မ) ဝင်းနန္ဒာလွင်၏ဖခင်	ကျား		အရပ်သား	၉ ဧပြီ ၂၁		လွတ်မြောက်		CDM လုပ်ထားသူ ယဉ်ကျေးမှုတက္ကသိုလ် သဘင်ဌာနမှ ဆရာမ ဒေါ်ခိုင်မာလွင်အား စစ်ကောင်စီအဖွဲ့မှ လာရောက်ရှာဖွေရာ မတွေ့သဖြင့် ဆရာမ၏ဖခင်နှင့် ညီမဖြစ်သူတို့အား ဖမ်းဆီးခြင်းဖြစ်သည်။ ဖခင်နှင့် ညီမဖြစ်သူတို့ ပြန်လည်လွတ်မြောက်ရန်အတွက် ဆရာမဒေါ်ခိုင်မာလွင်မှာ Non CDM ပြုလုပ်ရန် ဖိအားပေးခံခဲ့ရသည်။
၇၉၂	(ကို) လှိုင်မိုး	ကျား		အရပ်သား	၁၃-ဧပြီ-၂၁		ဧပြီလ ၂၃ ရက်နေ့တွင် ပြန်လွတ်ခဲ့သည်။	တမူးမြို့၊ စစ်ကိုင်းတိုင်းဒေသကြီး	
၇၉၃	Zo Thang	ကျား		အရပ်သား	၁၃-ဧပြီ-၂၁		ဧပြီလ ၁၄ ရက်နေ့တွင် ပြန်လွတ်ခဲ့သည်။	ဟားခါးမြို့နယ်၊ ချင်းပြည်နယ်	
၇၉၄	Tluang Thang	ကျား		အရပ်သား	၁၃-ဧပြီ-၂၁		ဧပြီလ ၁၄ ရက်နေ့တွင် ပြန်လွတ်ခဲ့သည်။	ဟားခါးမြို့နယ်၊ ချင်းပြည်နယ်	

၇၉၅	(မ) ရွှေယမင်းထက်	မ/၁၇		အရပ်သား	၁၄-ဧပြီ-၂၁			ဧပြီလ ၂၀ ရက်နေ့တွင် ပြန်လည်လွှတ်မြောက် ခဲ့သည်။	ရန်ကုန်မြို့	ဧပြီလ ၁၄ ရက် မနက်ပိုင်းက ရန်ကုန် ၁၈ လမ်းမှာ မှန်လုံးရေပေါ် သပိတ်နဲ့ သွေးမတိတ် ဆေးသပိတ်လုပ်ပြီး အပြန် စမ်းချောင်းမြို့နယ်အရောက်မှာ မရွှေယမင်းထက်နှင့် မိခင်ဖြစ်သူ ဒေါ်စန္ဒာဝင်းတို့ အဖမ်းခံရသည်။
၇၉၆	(ကို) လက်မင်လွန်	ကျား/၂၀		အရပ်သား	၁၅-ဧပြီ-၂၀၂၁			ဧပြီလ ၂၄ ရက်နေ့တွင် ပြန်လွှတ်ခဲ့သည်။	ချောင်းနက်ကြီးရွာ၊ မြို့မ(၁၄)၊ တမူးမြို့	ငွေသွားထုတ်စဉ် စစ်ကောင်စီတပ်ဖွဲ့ဝင်များက ဖမ်းဆီးခေါ်ဆောင်သွားကြောင်းသိရသ ည်။
၇၉၇	(ဦး) ထန်နှင်း	ကျား		အရပ်သား	၁၅-ဧပြီ-၂၁			၂၀၂၁၊ ဇွန်လ၊ ၂၂ ရက်နေ့တွင် လွှတ်မြောက်ခဲ့သည်။	မင်းတပ်မြို့၊ ချင်းပြည်နယ်	
၇၉၈	Mr. Noah Lynn Htet Kyi	ကျား		အရပ်သား	၁၇-ဧပြီ-၂၁			လွှတ်မြောက်	ရန်ကုန်မြို့	၁၇ ဧပြီ ၂၁ နေ့ နံနက် (၇)နာရီတွင် ရန်ကုန်အပြည်ပြည် ဆိုင်ရာလေဆိပ်၌ အရပ်ဝတ်ဖြင့်လူတစ်စုက ဖမ်းဆီး ခေါ်ဆောင်သွားကြောင်းသိရသည်။
၇၉၉	(မ) လဗျာစိုင်းနန်	မ		အရပ်သား	၁၇-ဧပြီ-၂၁			လွှတ်မြောက်	ရန်ကုန်မြို့	၁၇ ဧပြီ ၂၁ နေ့ နံနက် (၇)နာရီတွင် ရန်ကုန်အပြည်ပြည် ဆိုင်ရာလေဆိပ်၌ အရပ်ဝတ်ဖြင့်လူတစ်စုက ဖမ်းဆီး ခေါ်ဆောင်သွားကြောင်းသိရသည်။
၈၀၀	စောပြည့်ဖြိုးမင်း	ကျား		အရပ်သား	၁၈ ဧပြီ ၂၁			ဧပြီလ ၁၈ ရက်နေ့ နေ့လည်ပိုင်းတွင် ပြန်လည်လွှတ်မြောက် ခဲ့သည်။	ရန်ကင်းမြို့နယ်၊ ရန်ကုန်တိုင်းဒေသကြီး။	၁၈ ဧပြီ ၂၁ နံနက်ပိုင်းတွင်ဖမ်းဆီးခံရပြီး နေ့လည်ပိုင်းတွင် ပြန်လွှတ်ပေးခဲ့ကြောင်း သိရ ပါသည်။ ရန်ကင်းထွေအုပ်ရုံးပေါက်ကွဲမှုဖြစ်စဉ်နှင့် ဆက်စပ်၍ ဖမ်းဆီးကြောင်းသိရသည်။
၈၀၁	(ကို) အောင်ဇော်ဟိန်း	ကျား/၁၉	ဦးကျော်မိုး	အရပ်သား	၁၈ ဧပြီ ၂၁			၁၉ ဧပြီ ၂၁ နေ့မနက်ပိုင်းက ပြန်လွှတ်လာခဲ့သည်။	ပုဏ္ဏားစု(၁)လမ်း၊ ပဲခူးမြို့၊ ပဲခူးတိုင်းဒေသကြီး။	

၈၀၂	(ကို) ညီမင်းထွေး	ကျား		အရပ်သား	၁၈ ဧပြီ ၂၁		၁၈ ဧပြီ ၂၁ နံနက်ပိုင်းတွင်ဖမ်းဆီးခံ ရပြီး နေ့လည်ပိုင်းတွင် ပြန်လွတ်ပေးခဲ့ကြောင်း သိရပါသည်။	ရန်ကင်းမြို့နယ်၊ ရန်ကုန်တိုင်းဒေသကြီး။	ရန်ကင်းထွေအုပ်ရုံးပေါက်ကွဲမှုဖြစ်စဉ်နှင့် ဆက်စပ်၍ ဖမ်းဆီးကြောင်းသိရသည်။
၈၀၃	(ကို) ဗလသူရ	ကျား		အရပ်သား	၁၈ ဧပြီ ၂၁		၁၈ ဧပြီ ၂၁ နံနက်ပိုင်းတွင်ဖမ်းဆီးခံ ရပြီး နေ့လည်ပိုင်းတွင် ပြန်လွတ်ပေးခဲ့ကြောင်း သိရပါသည်။	ရန်ကင်းမြို့နယ်၊ ရန်ကုန်တိုင်းဒေသကြီး။	ရန်ကင်းထွေအုပ်ရုံးပေါက်ကွဲမှုဖြစ်စဉ်နှင့် ဆက်စပ်၍ ဖမ်းဆီးကြောင်းသိရသည်။
၈၀၄	(ကို) မိုင်းဝဏ္ဏ	ကျား		အရပ်သား (တအာင်းစာပေနဲ့ ယဉ်ကျေးမှုကော်မတီ ယာယီအတွင်းရေးမှူး)	၁၉-ဧပြီ-၂၁		၁၉ရက်နေ့ ညပိုင်းတွင် ပြန်လွတ်မြောက်လာခဲ့ သည်။	မိုးကုတ်မြို့နယ်၊ မန္တလေးတိုင်းဒေသကြီး	နေအိမ်တွင်ဖမ်းဆီးခံရသည်။
၈၀၅	(ဒေါ်) ဆွေဆွေဦး	မ	ဦးအောင်စိုး	အရပ်သား	၁၉-ဧပြီ-၂၀၂၁		လွတ်မြောက်	အမှတ်(၁၀၅၆)၊ ပုဏ္ဏားစု (၄) လမ်း၊ ပဲခူးမြို့။	ပဲခူးမြို့သတင်းထောက် ကိုသန်းဝင်းနိုင်အားမိမိသဖြင့် ဇနီးဖြစ်သူ ဒေါ်ဆွေဆွေဦးနှင့် သမီး မတူယတာအောင် တို့အား စစ်ကောင်စီတပ်မှဖမ်းဆီးသွားကြောင်း သိရ။
၈၀၆	(မ) တွယ်တာအောင်	မ	ဦးသန်းဝင်းနိုင်	အရပ်သား	၁၉-ဧပြီ-၂၀၂၁		လွတ်မြောက်	အမှတ်(၁၀၅၆)၊ ပုဏ္ဏားစု (၄) လမ်း၊ ပဲခူးမြို့။	ပဲခူးမြို့သတင်းထောက် ကိုသန်းဝင်းနိုင်အားမိမိသဖြင့် ဇနီးဖြစ်သူ ဒေါ်ဆွေဆွေဦးနှင့် သမီး မတူယတာအောင် တို့အား စစ်ကောင်စီတပ်မှဖမ်းဆီးသွားကြောင်း သိရ။
၈၀၇	(ကို) ကျော်ဇေယျ	ကျား		အရပ်သား	၂၀-ဧပြီ-၂၀၂၁		ဧပြီ ၂၀ ရက်နေ့ ညနေတွင် ပြန်လည်လွတ်မြောက် ခဲ့သည်။	မန္တလေးမြို့	မန္တလေးအိုးဘိုထောင်တွင် ပါဆယ်များ သွားရောက်လှူဒါန်းရင်း ဖမ်းဆီးခံရသည်။ ပြန်လည်လွတ်မြောက်ရန်အတွက် ရဲကို ငွေကြေးများစွာ ပေးခဲ့ရသည်။

၈၀၈	(ကို) တင်မောင်ဦး	ကျား		အရပ်သား(နိုင်ကျဉ်း)	၂၀-ဧပြီ-၂၁			ဧပြီလ ၂၂ ရက်နေ့တွင် ပြန်လွတ်ခဲ့သည်။	ဗဟန်းမြို့နယ်၊ ရန်ကုန်တိုင်းဒေသကြီး	
၈၀၉	(မ) တင်တင်ထွေး	မ		အရပ်သား	၂၀-ဧပြီ-၂၁			ဧပြီလ ၂၂ ရက်နေ့တွင် ပြန်လွတ်ခဲ့သည်။	ဗဟန်းမြို့နယ်၊ ရန်ကုန်တိုင်းဒေသကြီး	
၈၁၀	(မ) သက်ပိုင်နွေး	မ		အရပ်သား	၂၀-ဧပြီ-၂၁			ဧပြီလ ၂၂ ရက်နေ့တွင် ပြန်လွတ်ခဲ့သည်။	ဗဟန်းမြို့နယ်၊ ရန်ကုန်တိုင်းဒေသကြီး	
၈၁၁	(မ) ကေသီကျော်	မ		အရပ်သား	၂၀-ဧပြီ-၂၁			ဧပြီလ ၂၂ ရက်နေ့တွင် ပြန်လွတ်ခဲ့သည်။	ဗဟန်းမြို့နယ်၊ ရန်ကုန်တိုင်းဒေသကြီး	
၈၁၂	(မ)ကျော့ကေခိုင်	မ		အရပ်သား	၂၀-ဧပြီ-၂၁			ဧပြီလ ၂၂ ရက်နေ့တွင် ပြန်လွတ်ခဲ့သည်။	ဗဟန်းမြို့နယ်၊ ရန်ကုန်တိုင်းဒေသကြီး	
၈၁၃	(ကို) ဟန်မင်း	ကျား		အရပ်သား	၂၀-ဧပြီ-၂၁			ဧပြီလ ၂၂ ရက်နေ့တွင် ပြန်လွတ်ခဲ့သည်။	ဗဟန်းမြို့နယ်၊ ရန်ကုန်တိုင်းဒေသကြီး	
၈၁၄	(ကို) ဒိုးလုံး	ကျား		အရပ်သား	၂၀-ဧပြီ-၂၁			ဧပြီလ ၂၂ ရက်နေ့တွင် ပြန်လွတ်ခဲ့သည်။	ဗဟန်းမြို့နယ်၊ ရန်ကုန်တိုင်းဒေသကြီး	
၈၁၅	(ကို) နေဆန်း	ကျား		အရပ်သား	၂၀-ဧပြီ-၂၁			ဧပြီလ ၂၂ ရက်နေ့တွင် ပြန်လွတ်ခဲ့သည်။	ဗဟန်းမြို့နယ်၊ ရန်ကုန်တိုင်းဒေသကြီး	
၈၁၆	(ကို) ဇင်မျိုးလတ်	ကျား		အရပ်သား	၂၀-ဧပြီ-၂၁			ဧပြီလ ၂၂ ရက်နေ့တွင် ပြန်လွတ်ခဲ့သည်။	ဗဟန်းမြို့နယ်၊ ရန်ကုန်တိုင်းဒေသကြီး	
၈၁၇	(ဦး)အောင်မြင့်နိုင်	ကျား/၅၂	ဦးပြေအေး	အရပ်သား (တောင်သူ)	၂၃-ဧပြီ-၂၁			ဧပြီလ ၂၄ ရက်နေ့တွင် ခံဝန်ဖြင့် လွတ်မြောက်လာခဲ့သည်။	အနောက်ရွှေကျင်ရွာ၊ ဝက်လက်မြို့နယ်၊ စစ်ကိုင်းတိုင်းဒေသကြီး	

၈၁၈	(မ) စုရတနာမိုး	မ		အရပ်သား	၂၆-ဧပြီ-၂၁			ဧပြီလတွင် ပြန်လွတ်ခဲ့သည်။	၁၃ ရပ်ကွက်၊ တောင်ဥက္ကလာပမြို့နယ်၊ ရန်ကုန်မြို့	အကြမ်းဖက်စစ်ကောင်စီမှ ဆရာဝန်အမျိုးသမီးကိုလာရောက်ဖ မ်းဆီးစဉ် မတွေ့သောကြောင့် ညီမဖြစ်သူ မစုရတနာမိုး နှင့်အဖေဖြစ်သူတို့ကို ဖမ်းဆီးခဲ့သည်။
၈၁၉	စုရတနာမိုး၏ ဖခင်	ကျား		အရပ်သား	၂၆-ဧပြီ-၂၁			ဧပြီလတွင် ပြန်လွတ်ခဲ့သည်။	၁၃ ရပ်ကွက်၊ တောင်ဥက္ကလာပမြို့နယ်၊ ရန်ကုန်မြို့	အကြမ်းဖက်စစ်ကောင်စီမှ CDM ပြုလုပ်သည့် ဆရာဝန်အမျိုးသမီး မယုစန္ဒာမိုး ကိုလာရောက်ဖမ်းဆီးစဉ် မတွေ့သောကြောင့် ညီမဖြစ်သူ မစုရတနာမိုး နှင့်အဖေဖြစ်သူတို့ကို ဖမ်းဆီးခဲ့သည်။
၈၂၀	(ဦး) ဝေဇော်	ကျား		မြန်မာမီးရထား လက်မှတ်ရောင်း စာရေး	၂၈-ဧပြီ-၂၁			ဧပြီလ ၃၀ ရက်နေ့တွင် ပြန်လွတ်ခဲ့သည်။	မိုးညှင်းမြို့နယ်၊ ကချင်ပြည်နယ်	CDM တွင် ပါဝင်သောကြောင့်
၈၂၁	(မ) ခင်မိုးဆွေ	မ/၃၇		အရပ်သား	၃၀-ဧပြီ-၂၀၂၁			လွတ်မြောက်	၃ရပ်ကွက်၊ မင်းရဲကျော်စွာ ၁၆လမ်း၊ လှိုင်သာယာမြို့နယ်၊ ရန်ကုန်တိုင်းဒေသကြီး	CDM support ခေါင်းဆောင် အကိုဖြစ်သူ ရဲနိုင်ကို လာဖမ်းစဉ် အကိုဖြစ်သူမရှိသည့်အတွက် ညီမဖြစ်သူ ခင်မိုးဆွေကို ၃၀.၄.၂၀၂၁ ည ၈:၀၀ ခန့်က လာရောက်ဖမ်းဆီးသွားခဲ့ပါသည်။ ပိုက်ဆံနဲ့ ဆိုင်ကယ်ပါ တပါတည်း မတရားယူသွားခံခဲ့ရ သည်။
၈၂၂	(မ) ယဉ်မေမွန်ဦး	မ/၂၇	ဦးသန်းဦး	အရပ်သား	၁-မေ-၂၁			မေလ ၇ ရက်နေ့တွင် ပြန်လည်လွတ်မြောက် ခဲ့သည်။	ရန်ကုန်တိုင်းဒေသကြီး	

၈၂၃	(ကို) ထွန်းထွန်းဦး	ကျား		အရပ်သား(နိုင်ကျဉ်းဟောင်း)	၂-မေ-၂၁			ဧပြီ ၃ ရက်နေ့တွင် ပြန်လည်လွတ်မြောက် ခဲ့သည်။	ရန်ကုန်တိုင်းဒေသကြီး	၂.၅.၂၀၂၁တွင် စစ်ကောင်စီလက်နက်ကိုင်များသည် ရန်ကုန်ရှိ HCPP ဆေးရုံသို့ ဗုံးတွင်အသုံးပြုသည့် ပစ္စည်းများရှိသည်ဟု အကြောင်းပြကာ ဝင်ရောက်ရှာဖွေရာ ဆေးရုံဘေးတွင် စိုက်ခင်းတွင်အသုံးပြုသည့် ဓါတ်မြေဩဇာတစ်အိပ်နှင့် ပိုက်လုံးများ သိမ်းဆည်းပြီး ဆေးရုံတက်နေသည့် ၁၂ ယောက်အား ဖမ်းဆီးခဲ့သည်။
၈၂၄	(ကို) မျိုးဇော်ထွေး	ကျား		အရပ်သား	၂-မေ-၂၁			ဧပြီ ၃ ရက်နေ့တွင် ပြန်လည်လွတ်မြောက် ခဲ့သည်။	ရန်ကုန်တိုင်းဒေသကြီး	၂.၅.၂၀၂၁တွင် စစ်ကောင်စီလက်နက်ကိုင်များသည် ရန်ကုန်ရှိ HCPP ဆေးရုံသို့ ဗုံးတွင်အသုံးပြုသည့် ပစ္စည်းများရှိသည်ဟု အကြောင်းပြကာ ဝင်ရောက်ရှာဖွေရာ ဆေးရုံဘေးတွင် စိုက်ခင်းတွင်အသုံးပြုသည့် ဓါတ်မြေဩဇာတစ်အိပ်နှင့် ပိုက်လုံးများ သိမ်းဆည်းပြီး ဆေးရုံတက်နေသည့် ၁၂ ယောက်အား ဖမ်းဆီးခဲ့သည်။
၈၂၅	(ကို) ဝေယံ	ကျား		အရပ်သား	၂-မေ-၂၁			ဧပြီ ၃ ရက်နေ့တွင် ပြန်လည်လွတ်မြောက် ခဲ့သည်။	ရန်ကုန်တိုင်းဒေသကြီး	၂.၅.၂၀၂၁တွင် စစ်ကောင်စီလက်နက်ကိုင်များသည် ရန်ကုန်ရှိ HCPP ဆေးရုံသို့ ဗုံးတွင်အသုံးပြုသည့် ပစ္စည်းများရှိသည်ဟု အကြောင်းပြကာ ဝင်ရောက်ရှာဖွေရာ ဆေးရုံဘေးတွင် စိုက်ခင်းတွင်အသုံးပြုသည့် ဓါတ်မြေဩဇာတစ်အိပ်နှင့် ပိုက်လုံးများ သိမ်းဆည်းပြီး ဆေးရုံတက်နေသည့် ၁၂ ယောက်အား ဖမ်းဆီးခဲ့သည်။

၈၂၆	(ကို) မင်းဝေ	ကျား		အရပ်သား	၂-မေ-၂၁			ဧပြီ ၃ ရက်နေ့တွင် ပြန်လည်လွတ်မြောက် ခဲ့သည်။	ရန်ကုန်တိုင်းဒေသကြီး	၂.၅.၂၀၂၁တွင် စစ်ကောင်စီလက်နက်ကိုင်များသည် ရန်ကုန်ရှိ HCPP ဆေးရုံသို့ ဗုံးတွင်အသုံးပြုသည့် ပစ္စည်းများရှိသည်ဟု အကြောင်းပြကာ ဝင်ရောက်ရှာဖွေရာ ဆေးရုံဘေးတွင် စိုက်ခင်းတွင်အသုံးပြုသည့် ဓါတ်မြေဩဇာတစ်အိပ်နှင့် ပိုက်လုံးများ သိမ်းဆည်းပြီး ဆေးရုံတက်နေသည့် ၁၂ ယောက်အား ဖမ်းဆီးခဲ့သည်။
၈၂၇	စောဂျိုးဇော်	ကျား		အရပ်သား	၂-မေ-၂၁			ဧပြီ ၃ ရက်နေ့တွင် ပြန်လည်လွတ်မြောက် ခဲ့သည်။	ရန်ကုန်တိုင်းဒေသကြီး	၂.၅.၂၀၂၁တွင် စစ်ကောင်စီလက်နက်ကိုင်များသည် ရန်ကုန်ရှိ HCPP ဆေးရုံသို့ ဗုံးတွင်အသုံးပြုသည့် ပစ္စည်းများရှိသည်ဟု အကြောင်းပြကာ ဝင်ရောက်ရှာဖွေရာ ဆေးရုံဘေးတွင် စိုက်ခင်းတွင်အသုံးပြုသည့် ဓါတ်မြေဩဇာတစ်အိပ်နှင့် ပိုက်လုံးများ သိမ်းဆည်းပြီး ဆေးရုံတက်နေသည့် ၁၂ ယောက်အား ဖမ်းဆီးခဲ့သည်။
၈၂၈	(ကို) ဝေယံမြင့်	ကျား		အရပ်သား	၂-မေ-၂၁			ဧပြီ ၃ ရက်နေ့တွင် ပြန်လည်လွတ်မြောက် ခဲ့သည်။	ရန်ကုန်တိုင်းဒေသကြီး	၂.၅.၂၀၂၁တွင် စစ်ကောင်စီလက်နက်ကိုင်များသည် ရန်ကုန်ရှိ HCPP ဆေးရုံသို့ ဗုံးတွင်အသုံးပြုသည့် ပစ္စည်းများရှိသည်ဟု အကြောင်းပြကာ ဝင်ရောက်ရှာဖွေရာ ဆေးရုံဘေးတွင် စိုက်ခင်းတွင်အသုံးပြုသည့် ဓါတ်မြေဩဇာတစ်အိပ်နှင့် ပိုက်လုံးများ သိမ်းဆည်းပြီး ဆေးရုံတက်နေသည့် ၁၂ ယောက်အား ဖမ်းဆီးခဲ့သည်။

၈၂၉	(ကို) မျိုးမင်းသူ	ကျား		အရပ်သား	၂-မေ-၂၁			ဧပြီ ၃ ရက်နေ့တွင် ပြန်လည်လွတ်မြောက် ခဲ့သည်။	ရန်ကုန်တိုင်းဒေသကြီး	၂.၅.၂၀၂၁တွင် စစ်ကောင်စီလက်နက်ကိုင်များသည် ရန်ကုန်ရှိ HCPP ဆေးရုံသို့ ဗုံးတွင်အသုံးပြုသည့် ပစ္စည်းများရှိသည်ဟု အကြောင်းပြကာ ဝင်ရောက်ရှာဖွေရာ ဆေးရုံဘေးတွင် စိုက်ခင်းတွင်အသုံးပြုသည့် ဓါတ်မြေဩဇာတစ်အိပ်နှင့် ပိုက်လုံးများ သိမ်းဆည်းပြီး ဆေးရုံတက်နေသည့် ၁၂ ယောက်အား ဖမ်းဆီးခဲ့သည်။
၈၃၀	(ကို) နိုင်ဝင်း	ကျား		အရပ်သား	၂-မေ-၂၁			ဧပြီ ၃ ရက်နေ့တွင် ပြန်လည်လွတ်မြောက် ခဲ့သည်။	ရန်ကုန်တိုင်းဒေသကြီး	၂.၅.၂၀၂၁တွင် စစ်ကောင်စီလက်နက်ကိုင်များသည် ရန်ကုန်ရှိ HCPP ဆေးရုံသို့ ဗုံးတွင်အသုံးပြုသည့် ပစ္စည်းများရှိသည်ဟု အကြောင်းပြကာ ဝင်ရောက်ရှာဖွေရာ ဆေးရုံဘေးတွင် စိုက်ခင်းတွင်အသုံးပြုသည့် ဓါတ်မြေဩဇာတစ်အိပ်နှင့် ပိုက်လုံးများ သိမ်းဆည်းပြီး ဆေးရုံတက်နေသည့် ၁၂ ယောက်အား ဖမ်းဆီးခဲ့သည်။
၈၃၁	(ကို) ပြည့်စုံ	ကျား		အရပ်သား	၂-မေ-၂၁			ဧပြီ ၃ ရက်နေ့တွင် ပြန်လည်လွတ်မြောက် ခဲ့သည်။	ရန်ကုန်တိုင်းဒေသကြီး	၂.၅.၂၀၂၁တွင် စစ်ကောင်စီလက်နက်ကိုင်များသည် ရန်ကုန်ရှိ HCPP ဆေးရုံသို့ ဗုံးတွင်အသုံးပြုသည့် ပစ္စည်းများရှိသည်ဟု အကြောင်းပြကာ ဝင်ရောက်ရှာဖွေရာ ဆေးရုံဘေးတွင် စိုက်ခင်းတွင်အသုံးပြုသည့် ဓါတ်မြေဩဇာတစ်အိပ်နှင့် ပိုက်လုံးများ သိမ်းဆည်းပြီး ဆေးရုံတက်နေသည့် ၁၂ ယောက်အား ဖမ်းဆီးခဲ့သည်။

၈၃၂	(ကို) ဇော်ထွန်းလင်း	ကျား		အရပ်သား	၂-မေ-၂၁		ဧပြီ ၃ ရက်နေ့တွင် ပြန်လည်လွတ်မြောက် ခဲ့သည်။	ရန်ကုန်တိုင်းဒေသကြီး	၂.၅.၂၀၂၁တွင် စစ်ကောင်စီလက်နက်ကိုင်များသည် ရန်ကုန်ရှိ HCPP ဆေးရုံသို့ ဗုံးတွင်အသုံးပြုသည့် ပစ္စည်းများရှိသည်ဟု အကြောင်းပြကာ ဝင်ရောက်ရှာဖွေရာ ဆေးရုံဘေးတွင် စိုက်ခင်းတွင်အသုံးပြုသည့် ခါတ်မြေဩဇာတစ်အိပ်နှင့် ပိုက်လုံးများ သိမ်းဆည်းပြီး ဆေးရုံတက်နေသည့် ၁၂ ယောက်အား ဖမ်းဆီးခဲ့သည်။
၈၃၃	(ဦး) ဝင်းဖေ	ကျား		အရပ်သား	၅-မေ-၂၁		မေလ ၂၆ ရက်နေ့တွင် ပြန်လည်လွတ်မြောက် ခဲ့သည်။	စလင်းမြို့၊ မကွေးတိုင်းဒေသကြီး	
၈၃၄	(ဒေါ်) မြတ်မျိုးဆွေ	မ		အရပ်သား	၅-မေ-၂၁		မေလ ၂၆ ရက်နေ့တွင် ပြန်လည်လွတ်မြောက် ခဲ့သည်။	စလင်းမြို့၊ မကွေးတိုင်းဒေသကြီး	
၈၃၅	(မ) တင်တင်နွဲ့	မ		အရပ်သား	၅-မေ-၂၁		မေလ ၂၆ ရက်နေ့တွင် ပြန်လည်လွတ်မြောက် ခဲ့သည်။	စလင်းမြို့၊ မကွေးတိုင်းဒေသကြီး	
၈၃၆	(မ) နှင်းဝတ်ရည်ချို	မ		အရပ်သား	၅-မေ-၂၁		မေလ ၂၆ ရက်နေ့တွင် ပြန်လည်လွတ်မြောက် ခဲ့သည်။	စလင်းမြို့၊ မကွေးတိုင်းဒေသကြီး	
၈၃၇	(ကို) သန်းဝင်း၏ ဇနီးနှင့်ကလေး	မ		အရပ်သား	၅-မေ-၂၁		ဖမ်းဆီးခံရသည့်နေ့တွင် ပင် ပြန်လည်လွတ်မြောက် လာခဲ့သည်။	မုဒုံမြို့၊ ဗွန်ပြည်နယ်	ကိုသန်းဝင်းကိုလှာရာစဉ် မရှိသဖြင့် သူ့အမျိုးသမီးနဲ့ မွေးကင်းစကလေးငယ်ကို စစ်ကောင်စီကဖမ်းဆီးသွားခဲ့သည်။
၈၃၈	(ကို) တီဖေရစ်	ကျား		အရပ်သား	၈-မေ-၂၁		မေလ ၁၁ ရက်နေ့တွင် လွတ်မြောက်ခဲ့သည်။	နန်းခါရပ်ကွက်၊ မိုးညှင်းမြို့၊ ကချင်ပြည်နယ်	

၈၃၉	(ကို) နော်လီ	ကျား		အရပ်သား	၈-မေ-၂၁			မေလ ၁၁ ရက်နေ့တွင် လွတ်မြောက်ခဲ့သည်။	နန်းခါရပ်ကွက်၊ မိုးညှင်းမြို့၊ ကချင်ပြည်နယ်	
၈၄၀	(ကို) ယိန်းချန်း	ကျား		အရပ်သား	၈-မေ-၂၁			မေလ ၁၁ ရက်နေ့တွင် လွတ်မြောက်ခဲ့သည်။	နန်းခါရပ်ကွက်၊ မိုးညှင်းမြို့၊ ကချင်ပြည်နယ်	
၈၄၁	(မ) ဇွန်မြတ်နိုင်	မ		အရပ်သား	၁၀-မေ-၂၁			လွတ်မြောက်	လက်ပန်ကျေးရွာ၊ ဝေါမြို့နယ်၊ ပဲခူးတိုင်းဒေသကြီး	
၈၄၂	(ဒေါ်) ဝင်းပပ	မ		အရပ်သား	၁၀-မေ-၂၁			လွတ်မြောက်	လက်ပန်ကျေးရွာ၊ ဝေါမြို့နယ်၊ ပဲခူးတိုင်းဒေသကြီး	
၈၄၃	(ဒေါ်) မာဘူး	မ/၅၃		အရပ်သား	၁၀-မေ-၂၁			လွတ်မြောက်	ထန်းပေါက်ကျေးရွာ၊ ပြည်မြို့နယ်၊ ပဲခူးတိုင်းဒေသကြီး	
၈၄၄	(ဦး) နေဦး	ကျား		အရပ်သား (နိုင်ငံရေးအကျဉ်းသားဟောင်း း)	၁၂-မေ-၂၁			မေလ ၂၂ ရက်နေ့တွင် ပြန်လည်လွတ်မြောက် ခဲ့သည်။	တောင်ဒဂုံမြို့နယ်၊ ရန်ကုန်တိုင်းဒေသကြီး	နေအိမ်တွင် ဖမ်းဆီးခံရသည်။
၈၄၅	(ဦး) အုန်းကြင်	ကျား		အရပ်သား	၁၅-မေ-၂၁			မေလ ၁၆ ရက်နေ့တွင် ပြန်လည်လွတ်မြောက် ခဲ့သည်။	ပုဏ္ဏားစု (၄) လမ်း၊ ပဲခူးတိုင်းဒေသကြီး	
၈၄၆	(ဦး) မြင့်ဦး	ကျား		အရပ်သား	၁၅-မေ-၂၁			မေလ ၁၆ ရက်နေ့တွင် ပြန်လည်လွတ်မြောက် ခဲ့သည်။	ပုဏ္ဏားစု (၄) လမ်း၊ ပဲခူးတိုင်းဒေသကြီး	
၈၄၇	(ကို) ညီညီအောင်	ကျား/၄၀	ဦးမြင့်ဝေ	အရပ်သား	၁၆-မေ-၂၁			မေလ ၁၇ ရက်နေ့တွင် ပြန်လည်လွတ်မြောက် ခဲ့သည်။	ပဲခူးမြို့၊ ပဲခူးတိုင်းဒေသကြီး	
၈၄၈	(ဦး) ချစ်ကြည်	ကျား/၆၀		အရပ်သား	၁၆-မေ-၂၁			လွတ်မြောက်	ဖုံဖကျေးရွာ၊ ချောင်းဆုံမြို့နယ်၊ မွန်ပြည်နယ်	သားဖြစ်သူ ကိုဇေယျာခိုင်အား ဖမ်းဆီးရမိခြင်း မရှိသည့် အတွက် ဖခင်ဖြစ်သူအား ဓားစာခံအဖြစ် ဖမ်းဆီးခဲ့သည်။

၈၄၉	(ကို) မျိုးမင်းထက်	ကျား		အရပ်သား	၁၇-မေ-၂၁		မေလ ၁၈ ရက်နေ့တွင် ပြန်လည်လွတ်မြောက် ခဲ့သည်။	ထာဝယ်မြို့၊ တနင်္သာရီတိုင်းဒေသကြီး	သပိတ်အား အကြမ်းဖက်ဖြိုခွင်းစဉ် ဖမ်းဆီးခံခဲ့ရသည်။
၈၅၀	(မ) အိအိမိုး	မ		အရပ်သား	၁၇-မေ-၂၁		မေလ ၁၈ ရက်နေ့တွင် ပြန်လည်လွတ်မြောက် ခဲ့သည်။	ထာဝယ်မြို့၊ တနင်္သာရီတိုင်းဒေသကြီး	သပိတ်အား အကြမ်းဖက်ဖြိုခွင်းစဉ် ဖမ်းဆီးခံခဲ့ရသည်။
၈၅၁	(ဒေါ်) ဆန်းဝင်း	မ		အရပ်သား	၂၂-မေ-၂၁		လွတ်မြောက်	မိုးကောင်းမြို့၊ ကချင်ပြည်နယ်	ဆန္ဒပြပွဲတွင် ပါဝင်သည့် သားဖြစ်သူမောင်ဇင်မင်းထက်အား လာရောက်ဖမ်းဆီးစဉ် မတွေ့သောကြောင့် မိခင်ဖြစ်သူအား ဖမ်းဆီးခဲ့သည်။
၈၅၂	(ဦး) ဝင်းထွန်း	ကျား	ဦးအောင်ကြည်	အရပ်သား	၂၅-မေ-၂၁		မေလ ၂၉ ရက်နေ့တွင် ပြန်လည်လွတ်မြောက် ခဲ့သည်။	ပုံမင်းမြောင်ကျေးရွာ၊ သာယာဝတီမြို့နယ် ၊ ပဲခူးတိုင်းဒေသကြီး	သားဖြစ်သူအား နှစ်ကြိမ်မြောက်လာရောက်ရှာဖွေပြီး သားဖြစ်သူမတွေ့သဖြင့် ဖခင်အားဖမ်းဆီးထိန်းသိမ်းခံရသည်။
၈၅၃	(ဦး) ဌေးဝင်း	ကျား	ဦးမြကြည်	အရပ်သား	၂၅-မေ-၂၁		မေလ ၂၉ ရက်နေ့တွင် ပြန်လည်လွတ်မြောက် ခဲ့သည်။	ပုံမင်းမြောင်ကျေးရွာ၊ သာယာဝတီမြို့နယ် ၊ ပဲခူးတိုင်းဒေသကြီး	သားဖြစ်သူအား နှစ်ကြိမ်မြောက်လာရောက်ရှာဖွေပြီး သားဖြစ်သူမတွေ့သဖြင့် မိခင်နှင့် ဖခင် အားဖမ်းဆီးထိန်းသိမ်းခံရသည်။
၈၅၄	(ဒေါ်) အေးအေးမူ	မ	ဦးသိန်းညွန့်	အရပ်သား	၂၅-မေ-၂၁		မေလ ၂၉ ရက်နေ့တွင် ပြန်လည်လွတ်မြောက် ခဲ့သည်။	ပုံမင်းမြောင်ကျေးရွာ၊ သာယာဝတီမြို့နယ် ၊ ပဲခူးတိုင်းဒေသကြီး	သားဖြစ်သူအား နှစ်ကြိမ်မြောက်လာရောက်ရှာဖွေပြီး သားဖြစ်သူမတွေ့သဖြင့် မိခင်နှင့် ဖခင် အားဖမ်းဆီးထိန်းသိမ်းခံရသည်။
၈၅၅	(ကို) စိုင်းသူရလင်း	ကျား/၂၂	ဦးအောင်စိုးလင်း၊ ဒေါ်မေသူ (ခ)ဒေါ်သင်းသင်း	အရပ်သား	၂၇-မေ-၂၁		မေလ ၂၈ ရက်နေ့တွင် ပြန်လည်လွတ်မြောက် ခဲ့သည်။	အောင်ပင်လယ်ရက်ကွက်၊ ချမ်းမြသာစည်မြို့နယ်၊ မန္တလေးတိုင်းဒေသကြီး	မိခင်ဖြစ်သူအား လာရောက်ဖမ်းဆီးစဉ် မတွေ့သောကြောင့် သားနှင့် သမီးအား ဖမ်းဆီးခံခဲ့ရသည်။

၈၅၆	(ဒေါ်) စန်းသီတာ	မ		အရပ်သား	၂၇-မေ-၂၁		လွတ်မြောက်	တောင်တွင်းကြီးမြို့နယ်၊ မကွေ	နိုင်ငံရေးတက်ကြွလှုပ်ရှားသူ ကိုပြည့်ဖြိုးပိုင်ကို အကြမ်းဖက်စစ်ကောင်စီတပ်များက လာရောက်ဖမ်းဆီးရာ မတွေ့၍ မိခင်ဖြစ်သူ ဒေါ်စန်းသီတာကို ဖမ်းဆီးခဲ့သည်။
၈၅၇	(ကို) ကျော်သူရမျိုး	ကျား/၃၉		အရပ်သား	၂၈-မေ-၂၁		ဇွန်လ ၃၀ ရက်နေ့တွင် ပြန်လည်လွတ်မြောက် ခဲ့သည်။	မင်းတန်းရပ်၊ မုဒုံမြို့၊ မွန်ပြည်နယ်	CDM ဆရာမတစ်ယောက်ကို ဝင်ဖမ်းတာမှာမတွေ့ တဲ့အတွက် သူ့ရဲ့မောင်ဖြစ်သူ အသက် ၃၉ နှစ်အရွယ် ကိုကျော်သူရမျိုးကို စစ်ကောင်စီက ဖမ်းဆီးသွားခဲ့သည်။
၈၅၈	(ဒေါ်) ဥဇ္ဇာလှမြင့်ဌေး	မ		အရပ်သား	၂၉-မေ-၂၁		မေလ ၂၉ ရက်နေ့တွင် ပြန်လည်လွတ်မြောက် ခဲ့သည်။	ပလက်ဝမြို့၊ ချင်းပြည်နယ်	နေအိမ်တွင် ဝင်ရောက်ဖမ်းဆီး
၈၅၉	(ကို) ဒေးဗစ်	ကျား		အရပ်သား	၂၉-မေ-၂၁		မေလ ၃၀ ရက်နေ့တွင် ပြန်လည်လွတ်မြောက် ခဲ့သည်။	ပလက်ဝမြို့၊ ချင်းပြည်နယ်	နေအိမ်တွင် ဝင်ရောက်ဖမ်းဆီး
၈၆၀	(ကို) လိုင်ပန်း	ကျား		အရပ်သား	၂၉-မေ-၂၁		မေလ ၃၀ ရက်နေ့တွင် ပြန်လည်လွတ်မြောက် ခဲ့သည်။	ပလက်ဝမြို့၊ ချင်းပြည်နယ်	နေအိမ်တွင် ဝင်ရောက်ဖမ်းဆီး
၈၆၁	(ကို) ချမ်းမိုး	ကျား		အရပ်သား	၂၉-မေ-၂၁		မေလ ၃၀ ရက်နေ့တွင် ပြန်လည်လွတ်မြောက် ခဲ့သည်။	ပလက်ဝမြို့၊ ချင်းပြည်နယ်	နေအိမ်တွင် ဝင်ရောက်ဖမ်းဆီး
၈၆၂	(ကို) သီဟအောင်	ကျား		အရပ်သား	၂၉-မေ-၂၁		မေလ ၃၀ ရက်နေ့တွင် ပြန်လည်လွတ်မြောက် ခဲ့သည်။	ပလက်ဝမြို့၊ ချင်းပြည်နယ်	နေအိမ်တွင် ဝင်ရောက်ဖမ်းဆီး
၈၆၃	(ဦး) စန်းအောင်	ကျား		အရပ်သား (ဇူဇီးစာပေနှင့်ယဉ်ကျေးမှုက ောင်မတီ ဥက္ကဋ္ဌ)	၂၉-မေ-၂၁		ဇွန်လ ၁ ရက်နေ့တွင် ပြန်လည်လွတ်မြောက် ခဲ့သည်။	ပလက်ဝမြို့၊ ချင်းပြည်နယ်	

၈၆၄	(မောင်) ဇွဲမာန်အောင်	ကျား/၂၃		အရပ်သား	၃၀-မေ-၂၁		မေလ ၃၁ ရက်နေ့တွင် ပြန်လည်လွတ်မြောက် ခဲ့သည်။	ပုဂံမြို့သစ်၊ မန္တလေးတိုင်းဒေသကြီး	
၈၆၅	(ကို) ဖိုးချမ်းလေး (ခ) ချမ်း	ကျား/၁၆		အရပ်သား	၃၀-မေ-၂၁		မေလ ၃၁ ရက်နေ့တွင် ပြန်လည်လွတ်မြောက် ခဲ့သည်။	ပုဂံမြို့သစ်၊ မန္တလေးတိုင်းဒေသကြီး	
၈၆၆	(ဦး) ဇာနည်	ကျား		အရပ်သား	၃၀-မေ-၂၁		မေလ ၃၁ ရက်နေ့တွင် ပြန်လည်လွတ်မြောက် ခဲ့သည်။	ပုဂံမြို့သစ်၊ မန္တလေးတိုင်းဒေသကြီး	
၈၆၇	(ကို) ငြိမ်းအေး	ကျား		အရပ်သား	၂-ဇွန်-၂၁		၂၀၂၁ ခုနှစ် ဇွန်လ ၄ ရက်နေ့ တွင်လွတ်မြောက်ခဲ့သ ည်။	မန္တလေးတိုင်းဒေသကြီး	
၈၆၈	(ကို) ဝင်းဘို	ကျား	ဦးမောင်ကို	အရပ်သား	၂-ဇွန်-၂၁		၂၀၂၁ ခုနှစ် ဇွန်လ ၆ ရက်နေ့တွင် ပြန်လည်လွတ် မြောက်ခဲ့သည်။	ဟန်လင်းကျေးရွာ၊ ဝက်လက်မြို့နယ်၊ စစ်ကိုင်းတိုင်းဒေသကြီး	
၈၆၉	(ကို) ဖိုးဇော်	ကျား		အရပ်သား	၂-ဇွန်-၂၁		၂၀၂၁ ခုနှစ် ဇွန်လ ၃ ရက်နေ့တွင် ပြန်လည်လွတ် မြောက်ခဲ့သည်။	ရွှေပြည်သာမြို့နယ်၊ ရန်ကုန်တိုင်းဒေသကြီး	
၈၇၀	(ကို) ရဲနိုင်	ကျား		အရပ်သား	၂-ဇွန်-၂၁		၂၀၂၁ ခုနှစ် ဇွန်လ ၃ ရက်နေ့တွင် ပြန်လည်လွတ် မြောက်ခဲ့သည်။	ရွှေပြည်သာမြို့နယ်၊ ရန်ကုန်တိုင်းဒေသကြီး	
၈၇၁	(ကို) ကေဇော်	ကျား		အရပ်သား	၂-ဇွန်-၂၁		၂၀၂၁ ခုနှစ် ဇွန်လ ၃ ရက်နေ့တွင် ပြန်လည်လွတ် မြောက်ခဲ့သည်။	ရွှေပြည်သာမြို့နယ်၊ ရန်ကုန်တိုင်းဒေသကြီး	

၈၇၂	(ကို) ကျော်စိုးလင်း	ကျား		အရပ်သား	၂-၉၈-၂၁		၂၀၂၁ ခုနှစ် ဇွန်လ ၃ ရက်နေ့တွင် ပြန်လည်လွတ်မြောက်ခဲ့သည်။	ရွှေပြည်သာမြို့နယ်၊ ရန်ကုန်တိုင်းဒေသကြီး	
၈၇၃	(ကို) ကျော်သူ	ကျား/၃၅		အရပ်သား	၂-၉၈-၂၁		၂၀၂၁ ခုနှစ်၊ ဇွန်လ ၃ ရက်နေ့တွင် ပြန်လည်လွတ်မြောက်လာခဲ့သည်။	ရှမ်းရေကျော်ကျေးရွာ၊ မြောင်းမြမြို့နယ်၊ ဧရာဝတီတိုင်းဒေသကြီး	ညီဖြစ်သူကို ဖမ်းမိသဖြင့် အစ်ကိုဖြစ်သူ စိတ်ကျန်းရေးကောင်းမွန်ခြင်းမရှိသော ကိုကျော်သူကို ဖမ်းဆီးခြင်းခံခဲ့ရပြီး နှိပ်စက်ခြင်းခံခဲ့ရသည်။
၈၇၄	(ကို) ရဲအောင်ဖြိုး	ကျား		အရပ်သား	၄-၉၈-၂၁		၂၀၂၁ ခုနှစ် ဇွန်လ ၆ ရက်နေ့တွင်လွတ်မြောက်ခဲ့သည်။	ကလေးမြို့၊ စစ်ကိုင်းတိုင်းဒေသကြီး	
၈၇၅	(ကို) ပိုင်ပိုင်	ကျား		အရပ်သား	၄-၉၈-၂၁		၂၀၂၁ ခုနှစ် ဇွန်လ ၆ ရက်နေ့တွင်လွတ်မြောက်ခဲ့သည်။	ကလေးမြို့၊ စစ်ကိုင်းတိုင်းဒေသကြီး	
၈၇၆	(ကို) ငရှေ့	ကျား		အရပ်သား	၄-၉၈-၂၁		၂၀၂၁ ခုနှစ် ဇွန်လ ၆ ရက်နေ့တွင်လွတ်မြောက်ခဲ့သည်။	ကလေးမြို့၊ စစ်ကိုင်းတိုင်းဒေသကြီး	
၈၇၇	(ကို) အောင်ချမ်းဦး	ကျား		အရပ်သား	၄-၉၈-၂၁		၂၀၂၁ ခုနှစ် ဇွန်လ ၆ ရက်နေ့တွင်လွတ်မြောက်ခဲ့သည်။	ကလေးမြို့၊ စစ်ကိုင်းတိုင်းဒေသကြီး	
၈၇၈	(ကို) ခိုင်ကျော်ဦး	ကျား		အရပ်သား	၄-၉၈-၂၁		၂၀၂၁ ခုနှစ် ဇွန်လ ၆ ရက်နေ့တွင်လွတ်မြောက်ခဲ့သည်။	ကလေးမြို့၊ စစ်ကိုင်းတိုင်းဒေသကြီး	
၈၇၉	(ကို) အောင်ကြိုင်ထွန်း	ကျား		အရပ်သား	၄-၉၈-၂၁		၂၀၂၁ ခုနှစ် ဇွန်လ ၆ ရက်နေ့တွင်လွတ်မြောက်ခဲ့သည်။	ကလေးမြို့၊ စစ်ကိုင်းတိုင်းဒေသကြီး	

၈၈၀	(ကို) မောင်တူး	ကျား		အရပ်သား	၄-၉၅-၂၁		၂၀၂၁ ခုနှစ် ဇွန်လ ၆ ရက်နေ့တွင်လွတ်မြောက်ခဲ့သည်။	ကလေးမြို့၊ စစ်ကိုင်းတိုင်းဒေသကြီး	
၈၈၁	(ကို) ကျော်လင်းဆွေ	ကျား		အရပ်သား	၄-၉၅-၂၁		၂၀၂၁ ခုနှစ် ဇွန်လ ၆ ရက်နေ့တွင်လွတ်မြောက်ခဲ့သည်။	ကလေးမြို့၊ စစ်ကိုင်းတိုင်းဒေသကြီး	
၈၈၂	(ဦး) ယော	ကျား		အရပ်သား	၄-၉၅-၂၁		၂၀၂၁ ခုနှစ် ဇွန်လ ၆ ရက်နေ့တွင်လွတ်မြောက်ခဲ့သည်။	ကလေးမြို့၊ စစ်ကိုင်းတိုင်းဒေသကြီး	
၈၈၃	(ကို) ဇော်မင်းစိုး	ကျား		အရပ်သား	၄-၉၅-၂၁		၂၀၂၁ ခုနှစ် ဇွန်လတွင် ပြန်လည်လွတ်မြောက်ခဲ့သည်။	မင်းတရုရွာ၊ ပန်းတနော်မြို့နယ်၊ ဧရာဝတီတိုင်းဒေသကြီး	
၈၈၄	(ဒေါ်) ခင်မမ	မ		အရပ်သား	၆-၉၅-၂၁		၂၀၂၁ ခုနှစ် ဇွန်လ ၈ ရက်နေ့တွင် ပြန်လည်လွတ်မြောက်ခဲ့သည်။	သင်္ဃန်းကျွန်းမြို့နယ်၊ ရန်ကုန်တိုင်းဒေသကြီး	
၈၈၅	(ကို) ကိုနီ (ခ) ကျော်နိုင်မင်း	ကျား		အရပ်သား	၈-၉၅-၂၁		၂၀၂၁ ခုနှစ် ဇွန်လ ၉ ရက်နေ့တွင် ပြန်လည်လွတ်မြောက်ခဲ့သည်။	ရန်ကုန်မြို့၊ ရန်ကုန်တိုင်းဒေသကြီး	
၈၈၆	(ကို) မြတ်မိုးအောင်	ကျား		အရပ်သား (ဧရာဝတီဘဏ် လက်ထောက်မန်နေဂျာ (ဘဏ်ခွဲ))	၁၄-၉၅-၂၁		၂၀၂၁ ခုနှစ် ဇွန်လ ၁၆ ရက်နေ့တွင် ပြန်လည်လွတ်မြောက်ခဲ့သည်။	အရှေ့ဆင်တိုင်ရပ်ကွက်၊ အမရပူရမြို့နယ်၊ မန္တလေးတိုင်း ဒေသကြီး	နေအိမ်တွင်ဖမ်းဆီးခြင်းခံခဲ့ရသည်။
၈၈၇	(ဒေါ်) မဲလေး နှင့် ရင်ခွင်ပိုက်ကလေး	မ		အရပ်သား	၁၄-၉၅-၂၁		လွတ်မြောက်		အောင်ဇော်လတ် (cdm)အား ဖမ်းရာမတွေ့၍အမျိုးသမီး ဖြစ်သူ ဒေါ်မဲလေး (အမည်ရင်းကို ထပ်မေးနေ) နှင့်ရင်ခွင်ပိုက် ကလေးအား ခေါ်ဆောင်သွားခဲ့သည်။

၈၈၈	(မ) နီလာဝင်း	မ		အရပ်သား	၁၄-ဇွန်-၂၁			လွတ်မြောက်		ဖိုးခွား(ခေါ်)တိုးလွင် အား စစ်ဆေးရာ ခိုင်းကာတွေ့ သဖြင့် ဖမ်းဆီးရာတွင် အမျိုးသမီးဖြစ်သူ ဒေါ်နီလာဝင်းမှ ဝင်ဆွဲ၍ ကြံရာပါဟုဆိုကာ ရိုက်နှက်ဖမ်းဆီးခဲ့သည်။
၈၈၉	(မောင်) ပြည့်ဖြိုးအောင် (ခ) ပက်တက်	ကျား		အရပ်သား	၁၆-ဇွန်-၂၁			၂၀၂၁ ခုနှစ်၊ ဇွန်လ ၁၇ ရက်နေ့တွင်ပြန်လည်လွတ်မြောက်လာသည်။	ကင်းပိုင်ချုံကျေးရွာ၊ အင်းတကော်မြို့၊ ပဲခူးမြို့နယ်၊ ပဲခူးတိုင်းဒေသကြီး	PDF သင်တန်းဆင်းဟုဆိုကာ ဖမ်းဆီးခေါ်ဆောင်သွားခဲ့သည်။
၈၉၀	(ကို) ဓာတ်ကြီး	ကျား/၃၆		အရပ်သား	၁၇-ဇွန်-၂၁			၂၀၂၁ ခုနှစ်၊ ဇွန်လ ၁၈ ရက်နေ့တွင်ပြန်လည်လွတ်မြောက်လာသည်။	ရွှေအုပ်ဂူ ၃ လမ်း၊ သာကေတ ၈ ရပ်ကွက်၊ သာကေတမြို့နယ်၊ ရန်ကုန်တိုင်းဒေသကြီး	
၈၉၁	(ကို) ကျော်ကို	ကျား/၃၀		အရပ်သား	၁၇-ဇွန်-၂၁			၂၀၂၁ ခုနှစ်၊ ဇွန်လ ၁၈ ရက်နေ့တွင်ပြန်လည်လွတ်မြောက်လာသည်။	ရွှေအုပ်ဂူ ၃ လမ်း၊ သာကေတ ၈ ရပ်ကွက်၊ သာကေတမြို့နယ်၊ ရန်ကုန်တိုင်းဒေသကြီး	
၈၉၂	(မောင်) တေဇာထွန်း (ခ) ကပ္ပလီ	ကျား/၁၇		အရပ်သား	၁၇-ဇွန်-၂၁			၂၀၂၁ ခုနှစ်၊ ဇွန်လ ၁၈ ရက်နေ့တွင်ပြန်လည်လွတ်မြောက်လာသည်။	ရွှေအုပ်ဂူ ၃ လမ်း၊ သာကေတ ၈ ရပ်ကွက်၊ သာကေတမြို့နယ်၊ ရန်ကုန်တိုင်းဒေသကြီး	
၈၉၃	(ဒေါ်) သီတာ	ကျား/၅၇		အရပ်သား	၁၇-ဇွန်-၂၁			၂၀၂၁ ခုနှစ်၊ ဇွန်လ ၁၈ ရက်နေ့တွင်ပြန်လည်လွတ်မြောက်လာသည်။	ရွှေအုပ်ဂူ ၃ လမ်း၊ သာကေတ ၈ ရပ်ကွက်၊ သာကေတမြို့နယ်၊ ရန်ကုန်တိုင်းဒေသကြီး	
၈၉၄	(ကို) ဖြိုးဝေအောင်	ကျား/၃၄		အရပ်သား	၁၇-ဇွန်-၂၁			၂၀၂၁ ခုနှစ်၊ ဇွန်လ ၁၈ ရက်နေ့တွင်ပြန်လည်လွတ်မြောက်လာသည်။	ရွှေအုပ်ဂူ ၃ လမ်း၊ သာကေတ ၈ ရပ်ကွက်၊ သာကေတမြို့နယ်၊ ရန်ကုန်တိုင်းဒေသကြီး	

၈၉၅	(ကို) အောင်မြတ်မိုး	ကျား		အရပ်သား	၂၀-ဇွန်-၂၁		၂၀၂၁ ခုနှစ်၊ ဇွန်လ ၂၀ ရက်နေ့တွင်ပြန်လည်လွတ်မြောက်လာသည်။	ကလေးမြို့၊ စစ်ကိုင်းတိုင်းဒေသကြီး	
၈၉၆	Suon Lam Khai	ကျား/၂၇		အရပ်သား	၂၄-ဇွန်-၂၁		၂၀၂၁ ခုနှစ်၊ ဇွန်လ ၂၅ ရက်နေ့တွင်ပြန်လည်လွတ်မြောက်လာသည်။	ဆိပ်ကမ်းသတံတားအနီး၊ ကလေးမြို့၊ စစ်ကိုင်းတိုင်းဒေသကြီး	နေအိမ်တွင်ဖမ်းဆီးခြင်းခံခဲ့ရသည်။
၈၉၇	(ဒေါ်) အေးအေးမြင့်	မ/၃၈		အရပ်သား	၂၈-ဇွန်-၂၁		ဇွန်လ ၃၀ ရက်နေ့တွင် ပြန်လည်လွတ်မြောက်ခဲ့သည်။	ထောက်ကြွန်ကျေးရွာ၊ ကလေးမြို့နယ်၊ စစ်ကိုင်းတိုင်းဒေသကြီး	ဦးထွန်းဝေအား လာရောက်ဖမ်းဆီးစဉ် မတွေ့သောကြောင့် မိန်းမနှင့် သမီးဖြစ်သူအား ဖမ်းဆီးခဲ့သည်။
၈၉၈	(ဦး) သန်းဝင်း	ကျား/၅၄	ဦးစံချိန်	အရပ်သား		ရာဇသတ်ကြီးပုဒ်မ - ၅၀၅ (က)၊ ၁၈၈	ဇွန်လ ၃၀ ရက်နေ့တွင် ပြန်လည်လွတ်မြောက်ခဲ့သည်။	ကွမ်သဲ ၄/၄၀၊ ချောင်းဆုံမြို့နယ်၊ မွန်ပြည်နယ်	
၈၉၉	(ဦး) ဘကြီးအောင်	ကျား		ဒီပိဘီ သတင်းထောက်	၉-ဖေဖော်ဝါရီ-၂၁		ဖေဖော်ဝါရီ (၉) ရက်နေ့တွင် လွတ်မြောက်ခဲ့သည်။	မန္တလေးတိုင်းဒေသကြီး	စစ်တပ်အာဏာသိမ်းမှုကို အစီရင်ခံတင်ပြမှုအတွက် ဖမ်းဆီးခံခဲ့ရခြင်းဖြစ်သည်။
၉၀၀	(ဦး) မိုးဝင်း	ကျား		သတင်းထောက် (သူရိယနေဝန်း)	၁၀-ဖေဖော်ဝါရီ-၂၀၂၁		ဖေဖော်ဝါရီ (၂၁) ရက်နေ့တွင် လွတ်မြောက်ခဲ့သည်။	ရွှေကျင်မြို့နယ်၊ ပဲခူးတိုင်းဒေသကြီး	စစ်တပ်အာဏာသိမ်းမှုကို အစီရင်ခံတင်ပြမှုအတွက် ဖမ်းဆီးခံခဲ့ရခြင်းဖြစ်သည်။
၉၀၁	(Ko) Htoi Awng	ကျား		၇၄ မီဒီယာ - စီအီးအို	၁၄-ဖေဖော်ဝါရီ-၂၁		ဖေဖော်ဝါရီ (၁၅) ရက်နေ့တွင် လွတ်မြောက်ခဲ့သည်။	မြစ်ကြီးနားမြို့နယ်၊ ကချင်ပြည်နယ်	စစ်တပ်အာဏာသိမ်းမှုကို အစီရင်ခံတင်ပြမှုအတွက် ဖမ်းဆီးခံခဲ့ရခြင်းဖြစ်သည်။
၉၀၂	(ကို) နော်ဆိုင်	ကျား		၇၄ မီဒီယာ - ဓာတ်ပုံ သတင်းထောက်	၁၄-ဖေဖော်ဝါရီ-၂၁		ဖေဖော်ဝါရီ (၁၅) ရက်နေ့တွင် လွတ်မြောက်ခဲ့သည်။	မြစ်ကြီးနားမြို့နယ်၊ ကချင်ပြည်နယ်	စစ်တပ်အာဏာသိမ်းမှုကို အစီရင်ခံတင်ပြမှုအတွက် ဖမ်းဆီးခံခဲ့ရခြင်းဖြစ်သည်။
၉၀၃	(ကို) စိုင်းလတ်အောင်	ကျား		မဇ္ဈိမ သတင်းထောက်	၁၄-ဖေဖော်ဝါရီ-၂၁		ဖေဖော်ဝါရီ (၁၅) ရက်နေ့တွင် လွတ်မြောက်ခဲ့သည်။	မြစ်ကြီးနားမြို့နယ်၊ ကချင်ပြည်နယ်	စစ်တပ်အာဏာသိမ်းမှုကို အစီရင်ခံတင်ပြမှုအတွက် ဖမ်းဆီးခံခဲ့ရခြင်းဖြစ်သည်။
၉၀၄	(ကို) ထွန်းလင်းအောင်	ကျား		အလဲဗင်း မီဒီယာ	၁၄-ဖေဖော်ဝါရီ-၂၁		ဖေဖော်ဝါရီ (၁၅) ရက်နေ့တွင် လွတ်မြောက်ခဲ့သည်။	မြစ်ကြီးနားမြို့နယ်၊ ကချင်ပြည်နယ်	စစ်တပ်အာဏာသိမ်းမှုကို အစီရင်ခံတင်ပြမှုအတွက် ဖမ်းဆီးခံခဲ့ရခြင်းဖြစ်သည်။

၉၀၅	(ကို) ရန်ကောင်း	ကျား		Eternally Peace News Network (EPN)	၁၄-ဖေဖော်ဝါရီ-၂၀			ဖေဖော်ဝါရီ (၁၅) ရက်နေ့တွင် လွှတ်မြောက်ခဲ့သည်။	မြစ်ကြီးနားမြို့နယ်၊ ကချင်ပြည်နယ်	စစ်တပ်အာဏာသိမ်းမှုကို အစီရင်ခံတင်ပြမှုအတွက် ဖမ်းဆီးခံခဲ့ရခြင်းဖြစ်သည်။
၉၀၆	(ကို) ဝေယံ	ကျား		Eternally Peace News Network (EPN)	၁၄-ဖေဖော်ဝါရီ-၂၀			ဖေဖော်ဝါရီ (၁၅) ရက်နေ့တွင် လွှတ်မြောက်ခဲ့သည်။	မြစ်ကြီးနားမြို့နယ်၊ ကချင်ပြည်နယ်	စစ်တပ်အာဏာသိမ်းမှုကို အစီရင်ခံတင်ပြမှုအတွက် ဖမ်းဆီးခံခဲ့ရခြင်းဖြစ်သည်။
၉၀၇	(ကို) ဝေယံ	ကျား		ဓာတ်ပုံသတင်းထောက် (ဆင်ဟွာ)	၂၆-ဖေဖော်ဝါရီ-၂၀			ဖေဖော်ဝါရီ (၂၆) ရက်နေ့တွင် လွှတ်မြောက်ခဲ့သည်။	ရန်ကုန်တိုင်းဒေသကြီး	စစ်တပ်အာဏာသိမ်းမှုကို အစီရင်ခံတင်ပြမှုအတွက် ဖမ်းဆီးခံခဲ့ရခြင်းဖြစ်ပြီး ထိုနေ့တွင်ပင် ပြန်လည်လွှတ်မြောက်ခဲ့သည်။
၉၀၈	အမည်မသိ			သတင်းထောက် (Local TV News/ ရန်ကုန်)	၂၆-ဖေဖော်ဝါရီ-၂၀၂၁	မရှိ		ဖေဖော်ဝါရီ ၂၆ ရက်နေ့တွင် ပြန်လွှတ်ခဲ့သည်။	ရန်ကုန်တိုင်းဒေသကြီး	
၉၀၉	(ကို) သိန်းဇော်	ကျား		Reporter of Associated Press	၂၇-ဖေဖော်ဝါရီ-၂၀	ရာဇသတ်ကြီးဥပဒေ ပုဒ်မ ၅၀၅-က		မတ်လ ၂၄ရက်တွင် ပြန်လွှတ်ခဲ့သည်။	ရန်ကုန်တိုင်းဒေသကြီး	စစ်တပ်အာဏာသိမ်းမှုကို အစီရင်ခံတင်ပြမှုအတွက် ဖမ်းဆီးခံခဲ့ရခြင်းဖြစ်သည်။
၉၁၀	(ဦး) ကျော်ကျော်လွင် (ခ) ကိုကိုလေး	ကျား		စီအီးအို (မုံရွာ ဂဇက် ဂျာနယ်)	၂၇-ဖေဖော်ဝါရီ-၂၀			ဖေဖော်ဝါရီ (၂၈) ရက်နေ့တွင် လွှတ်မြောက်ခဲ့သည်။	မုံရွာမြို့နယ်၊ စစ်ကိုင်းတိုင်းဒေသကြီး	စစ်တပ်အာဏာသိမ်းမှုကို အစီရင်ခံတင်ပြမှုအတွက် ဖမ်းဆီးခံခဲ့ရခြင်းဖြစ်သည်။ ၂၀၂၁ ခုနှစ် ဧပြီလ ၉ ရက်နေ့တွင် ဖမ်းဝရမ်း ထုတ်ပြန်ခြင်းခံခဲ့ရသည်။
၉၁၁	(မ) ဇေဇေ	မ		မြေလတ်ဂျာနယ် သတင်းထောက်	၂၇-ဖေဖော်ဝါရီ-၂၀			ဖေဖော်ဝါရီ (၂၇) ရက်နေ့တွင် လွှတ်မြောက်ခဲ့သည်။	မကွေးတိုင်းဒေသကြီး	စစ်တပ်အာဏာသိမ်းမှုကို အစီရင်ခံတင်ပြမှုအတွက် ဖမ်းဆီးခံခဲ့ရခြင်းဖြစ်သည်။
၉၁၂	(U) Par Pwee	ကျား		စီအီးအို (ဟားခါး တိုင်းခံ)	၂၇-ဖေဖော်ဝါရီ-၂၀			ဖေဖော်ဝါရီ (၂၈) ရက်နေ့တွင် လွှတ်မြောက်ခဲ့သည်။	ဟားခါးမြို့၊ ချင်းပြည်နယ်	စစ်တပ်အာဏာသိမ်းမှုကို အစီရင်ခံတင်ပြမှုအတွက် ဖမ်းဆီးခံခဲ့ရခြင်းဖြစ်သည်။
၉၁၃	(မ) ရှင်မိုးမြင့်	မ		အလွတ်တန်း ဓာတ်ပုံသတင်းထောက်	၂၈-ဖေဖော်ဝါရီ-၂၀			မတ်လ ၂ ရက်နေ့တွင် လွှတ်မြောက်ခဲ့သည်။	စမ်းချောင်းမြို့နယ်၊ ရန်ကုန်မြို့	ဆန္ဒပြပွဲကို အစီရင်ခံတင်ဆက်မှုကြောင့် တရားစွဲဆိုခံခဲ့ရခြင်းဖြစ်သည်။
၉၁၄	Paung Lang Taung	ကျား		74 Media	၂၈-ဖေဖော်ဝါရီ-၂၀			ဖေဖော်ဝါရီ (၂၈) ရက်နေ့တွင် လွှတ်မြောက်ခဲ့သည်။	မြစ်ကြီးနားမြို့နယ်၊ ကချင်ပြည်နယ်	ဆန္ဒပြပွဲကို အစီရင်ခံတင်ဆက်မှုကြောင့် တရားစွဲဆိုခံခဲ့ရခြင်းဖြစ်သည်။

၉၁၅	(ကို) ကျော်နေမင်း	ကျား		အမှုဆောင်၊ ချွန်ကုန်	၂၈-ဖေဖော်ဝါရီ-၂၀		မတ်လ ၂ ရက်နေ့တွင် ပြန်လွတ်ခဲ့သည်။	ရန်ကုန်တိုင်းဒေသကြီး	စစ်တပ်အာဏာသိမ်းမှုကို အစီရင်ခံတင်ပြမှုအတွက် ဖမ်းဆီးခံခဲ့ရခြင်းဖြစ်သည်။
၉၁၆	(ကို) လင်းထွန်း	ကျား		ရာမညတိုင်းမ်	၂၈-ဖေဖော်ဝါရီ-၂၀		ဖေဖော်ဝါရီလ ၂၈ ရက်နေ့တွင် ပြန်လွတ်ခဲ့သည်။	မော်လမြိုင်မြို့၊ မွန်ပြည်နယ်	စစ်တပ်အာဏာသိမ်းမှုကို အစီရင်ခံတင်ပြမှုအတွက် ဖမ်းဆီးခံခဲ့ရခြင်းဖြစ်သည်။
၉၁၇	(ကို) စိုးရာဇာထွန်း	ကျား		အလွတ်တန်းသတင်းထောက်	၂၈-ဖေဖော်ဝါရီ-၂၀၂၁	ရာဇသတ်ကြီးဥပဒေ ပုဒ်မ ၅၀၅-က	ဇွန်လ ၃၀ ရက်နေ့တွင် ပြန်လည်လွတ်မြောက် ခဲ့သည်။	ရန်ကုန်တိုင်းဒေသကြီး	စစ်တပ်အာဏာသိမ်းမှုကို အစီရင်ခံတင်ပြမှုအတွက် ဖမ်းဆီးခံခဲ့ရခြင်းဖြစ်သည်။
၉၁၈	ဆလိုင်း ဒေးဗစ်	ကျား		ချင်းပြည်နယ်၊ ပို့စ်မီဒီယာ၊ ကျာနယ်လစ်	၁-မတ်-၂၀၂၁		မတ်လ ၂ ရက်နေ့တွင် လွတ်မြောက်ခဲ့သည်။	ဟားခါးမြို့၊ ချင်းပြည်နယ်	စစ်တပ်အာဏာသိမ်းမှုကို အစီရင်ခံတင်ပြမှုအတွက် ဖမ်းဆီးခံခဲ့ရခြင်းဖြစ်သည်။
၉၁၉	(ကို) လေးမင်းစိုး	ကျား		မုံရွာဂဇက်ကျာနယ်၊ ဓာတ်ပုံသတင်းထောက်	၁-မတ်-၂၀၂၁		ဖေဖော်ဝါရီလ ၂၈ ရက်နေ့တွင် ပြန်လွတ်ခဲ့သည်။	မုံရွာမြို့နယ်၊ စစ်ကိုင်းတိုင်းဒေသကြီး	လမ်းပေါ်တွင် ရိုက်နှက်ဖမ်းဆီးခြင်းခံခဲ့ရသည်။
၉၂၀	(ကို) ဝဏ္ဏစိုး	ကျား		သတင်းထောက်၊ အီလ်ဗင်းမီဒီယာ	၅-မတ်-၂၀၂၁		မတ်လ ၅ ရက်နေ့တွင် လွတ်မြောက်ခဲ့သည်။	မိတ္ထီလာမြို့နယ်၊ မန္တလေးတိုင်းဒေသကြီး	ဆန္ဒပြပွဲကို အစီရင်ခံတင်ဆက်မှုကြောင့် ဖမ်းဆီးချုပ်နှောင်ခံခဲ့ရခြင်းဖြစ်သည်။
၉၂၁	စိုင်းဇင်ဒီဒီဇင်	ကျား		Journalist of Eastern Review	၈-မတ်-၂၀၂၁		မတ်လ ၈ ရက်နေ့တွင် လွတ်မြောက်ခဲ့သည်။	တောင်ကြီးမြို့၊ ရှမ်းပြည်နယ်	တောင်ကြီးတွင် အာဏာရှင်ဆန့်ကျင်ရေးလှုပ်ရှားမှုအကြံ ဝေတင် တင်ဆက်နေစဉ်အတွင်း နေ့လည် ၁၂ နာရီ၌ ဖမ်းဆီးဖမ်းဆီးချုပ်နှောင်ခြင်းခံခဲ့ရသည် ။
၉၂၂	ဝင်းဇော်နိုင်	ကျား		အယ်ဒီတာ (Red News Agency/ ရန်ကုန်)	၈-မတ်-၂၀၂၁		မတ်လ ၉ ရက်နေ့တွင် ပြန်လွတ်ခဲ့သည်။	ရန်ကုန်တိုင်းဒေသကြီး	
၉၂၃	ပြည့်ဖြိုး	ကျား		ဓာတ်ပုံသတင်းထောက် (အလွတ်တန်း/ ရန်ကုန်)	၈-မတ်-၂၀၂၁		မတ်လ ၁၁ ရက်နေ့တွင် ပြန်လွတ်ခဲ့သည်။	ရန်ကုန်တိုင်းဒေသကြီး	
၉၂၄	သစ်မြတ်ဇော်	ကျား		တိုက်ရိုက်လွှင့် (ရန်ကုန်)	၁၀-မတ်-၂၀၂၁		မတ်လ ၁၂ ရက်နေ့တွင် ပြန်လွတ်ခဲ့သည်။	ရန်ကုန်တိုင်းဒေသကြီး	

၉၂၅	ရောဘတ် ဘိုချီယာဂါ	ကျား		သတင်းထောက် (ပိုလန်နိုင်ငံသား)	၁၁-မတ်-၂၀၂၁	လဝကဥပဒေ ပုဒ်မ ၁၃ (၁)		မတ်လ ၂၂ ရက်နေ့၊ ၂၀၂၁ တွင် လွတ်မြောက်ခဲ့သည်။(P aid Fine)	တောင်ကြီးမြို့၊ ရှမ်းပြည်နယ်	ဓာတ်ပုံရိုက်ကူးနေစဉ်အတွင်း ရိုက်နှက်ဖမ်းဆီးခြင်းခံခဲ့ရသည်။
၉၂၆	(ကို) အောင်သူရ	ကျား		BBC သတင်းထောက်	၁၉-မတ်-၂၀၂၁			မတ်လ ၂၂ ရက်နေ့တွင် လွတ်မြောက်ခဲ့သည်။	နေပြည်တော်	ဒက္ခိဏခရိုင်တရားရုံးတွင်တရားစွဲဆိုခြင်း ခံခဲ့ရသည်။
၉၂၇	အောင်ပိုင်	ကျား		သတင်းထောက် (မော်ကွန်း/ ရန်ကုန်)	၂၀-မတ်-၂၀၂၁			မတ်လ ၂၀ ရက်နေ့တွင် ပြန်လွတ်ခဲ့သည်။	ရန်ကုန်တိုင်းဒေသကြီး	
၉၂၈	အောင်နိုင်ထွန်းဟိန်း	ကျား		ဓာတ်ပုံသတင်းထောက် (အလွတ်တန်း/ရန်ကုန်)	၂၉-မတ်-၂၀၂၁			ဧပြီ ၁ ရက်နေ့တွင် ပြန်လည်လွတ်မြောက် ခဲ့သည်။	ရန်ကုန်တိုင်းဒေသကြီး	
၉၂၉	အောင်ဘိုဘိုရှိန်	ကျား		သတင်းထောက် (ကမာရွတ်/ရန်ကုန်)	၃၁-မတ်-၂၀၂၁			လွတ်မြောက်	ရန်ကုန်တိုင်းဒေသကြီး	
၉၃၀	မျိုးမြတ်ဇော်	ကျား		သတင်းထောက် (ကမာရွတ်/ရန်ကုန်)	၃၁-မတ်-၂၀၂၁			လွတ်မြောက်	ရန်ကုန်တိုင်းဒေသကြီး	
၉၃၁	အောင်ကိုကိုလတ်	ကျား		အလွတ်တန်းသတင်းထောက်	၂၁-မတ်-၂၀၂၁	ရာဇသတ်ကြီးဥပဒေ ပုဒ်မ ၅၀၅-က		ဧပြီလ ၂၀ ရက်နေ့တွင် ပြန်လည်လွတ်မြောက် ခဲ့သည်။	နေပြည်တော်	မတ်လ ၂၀ ရက်နေ့က နေပြည်တော်၊ ပျဉ်းမနားမြို့နယ်၊ ရှမ်းစုလေး ရပ်ကွက်တွင် ပြုလုပ်သည့် ဆန္ဒပြပွဲကို စစ်အုပ်စု၏ လက်နက်ကိုင်တပ်များက အကြမ်းဖက်ဖြိုခွင်းစဉ် ထွက်ပြေးလွတ်မြောက်ခဲ့သော်လည်း ကျန်ရစ် သည့်ကား အသိမ်းခံခဲ့ရသည်။ မတ်လ ၂၁ ရက်နေ့တွင် အသိမ်းခံရသည့်ကားကို ပျဉ်းမနားမြို့မ ရဲစခန်းသို့ သွားရောက်ထုတ်ယူစဉ် ရဲစခန်းက ပြန်မလွတ် တော့ဘဲ စစ်ဆေးမေးမြန်းမှုများ ပြုလုပ်ပြီးနောက် ပုဒ်မ ၅၀၅ (က)ဖြင့် အရေးယူ ထိန်းသိမ်းခံခဲ့ရသူ တဦးလည်း ဖြစ်သည်။

၉၃၂	Mr. Yuki Kitazumi	ကျား		သတင်းထောက်	၁၈ ဧပြီ ၂၁	ရာသေတံကြီးဥပဒေ ပုဒ်မ ၅၀၅-က	မေလ ၁၄ ရက်နေ့တွင် ပြန်လည်လွှတ်မြောက် ခဲ့သည်။	ရေကျော်လမ်း၊ ပုဇွန်တောင်မြို့နယ်၊ ရန်ကုန်မြို့။	၂၆ ဖေဖော်ဝါရီ ၂၁ နေ့တွင်အဖမ်းခံရပြီး ပြန်လွှတ်ပေးခံရသူဖြစ်သည်။ သို့ရာတွင် ဧပြီ ၁၈ ရက်နေ့တွင် ထပ်မံဖမ်းဆီးခံခဲ့ရသည်။
၉၃၃	(ကို) နေသန်မောင်	ကျား	ဦးမြသိန်း	Chief Editor (Kamaryut Media co-founder)/ US Citizen	၉-မတ်-၂၀၂၁	ရာသေတံကြီးဥပဒေ ပုဒ်မ ၅၀၅-က	ဇွန်လ ၁၄ ရက်နေ့တွင် ပြန်လည်လွှတ်မြောက် ခဲ့သည်။	ရန်ကုန်တိုင်းဒေသကြီး	ကမာရွတ်မိဒီယာရုံးခန်းကို ဝင်ရောက်ဖျက်ဆီး၍ ဖမ်းဆီးခဲ့ခြင်းဖြစ်သည်။
၉၃၄	(ဦး) နေမျိုးလင်း	ကျား		VOM News (အယ်ဒီတာချုပ်)	၂၇-ဧပြီ-၂၁	ရာသေတံကြီး ပုဒ်မ- ၅၀၅ (က)	ဇွန်လ ၁၇ ရက်နေ့တွင် ပြန်လည်လွှတ်မြောက် ခဲ့သည်။	မန္တလေးတိုင်းဒေသကြီး	
၉၃၅	(ကို) ရှိုင်းအောင်	ကျား		VOM News သတင်းထောက်	၂၇-ဧပြီ-၂၁	ရာသေတံကြီး ပုဒ်မ- ၅၀၅ (က)	ဇွန်လ ၁၇ ရက်နေ့တွင် ပြန်လည်လွှတ်မြောက် ခဲ့သည်။	မန္တလေးတိုင်းဒေသကြီး	
၉၃၆	(ကို) စောပြည့်ချမ်းသာ	ကျား		သတင်းထောက် (ဇေယျာတိုင်းမံ)	၂၆-ဇွန်-၂၁		ဇွန်လ ၂၈ ရက်နေ့တွင် ပြန်လည်လွှတ်မြောက် ခဲ့သည်။	စစ်ကိုင်းမြို့၊ စစ်ကိုင်းတိုင်းဒေသကြီး	
၉၃၇	(ဦး) ကျော်ဝင်းနိုင်	ကျား		ရှေ့နေ	၉-ဖေဖော်ဝါရီ-၂၁		ဖေဖော်ဝါရီ (၁၅) ရက်နေ့တွင် လွှတ်မြောက်ခဲ့သည်။	တောင်ကြီးမြို့၊ ရှမ်းပြည်နယ်	အာဏာသိမ်းပြီးနောက်နေ့တွင် အဖမ်းဆီးချုပ်နှောင်ခံခဲ့ရသည်။
၉၃၈	(မ) သီရိဝင်းလတ်	မ	ဦးမြင့်ဝင်း	ရှေ့နေ	၂-မတ်-၂၀၂၁		လွှတ်မြောက်		
၉၃၉	(မ) ရွှေရည်ဝင်း	မ		ရှေ့နေ	၂-မတ်-၂၀၂၁		လွှတ်မြောက်		
၉၄၀	(ဦး) အောင်လွင်	ကျား		ရုပ်ရှင်သရုပ်ဆောင်	၉ ဧပြီ ၂၁		၁၀ ဧပြီ ၂၁ နေ့တွင် ပြန်လည် လွှတ်မြောက်လာခဲ့သ ည်။	ရန်ကုန်မြို့	
၉၄၁	ဇော်စိ	ကျား		အနုပညာရှင်	၁၇-ဧပြီ-၂၀၂၁	ရာသေတံကြီးဥပဒေ ပုဒ်မ ၅၀၅-က	လွှတ်မြောက်	ရန်ကုန်တိုင်းဒေသကြီး	၁၇ ဧပြီ ၂၁ နေ့ နံနက် (၇)နာရီတွင် ရန်ကုန်အပြည်ပြည် ဆိုင်ရာလေဆိပ်၌ အရပ်ဝတ်ဖြင့်လူတစ်စုက ဖမ်းဆီး ခေါ်ဆောင်သွားကြောင်းသိရသည်။

၉၄၂	ခရစ္စတီးနားသီ	မ		အနုပညာရှင်	၁၇-ဧပြီ-၂၀၂၁	ရာဇသတ်ကြီးဥပဒေ ပုဒ်မ ၅၀၅-က		လွတ်မြောက်	ရန်ကုန်တိုင်းဒေသကြီး	၁၇ ဧပြီ ၂၁ နေ့ နံနက် (၇)နာရီတွင် ရန်ကုန်အပြည်ပြည် ဆိုင်ရာလေဆိပ်၌ အရပ်ဝတ်ဖြင့်လူတစ်စုက ဖမ်းဆီး ခေါ်ဆောင်သွားကြောင်းသိရသည်။
၉၄၃	(ဒေါ်) သန္တာ (ခ) ဆရာမ နှင်းပန်းအိမ်	မ		စာရေးဆရာမ	၁၂-မေ-၂၁			မေလ ၂၂ ရက်နေ့တွင် ပြန်လည်လွတ်မြောက် ခဲ့သည်။	တောင်ဒဂုံမြို့နယ်၊ ရန်ကုန်တိုင်းဒေသကြီး	နေအိမ်တွင် ဖမ်းဆီးခံရသည်။
၉၄၄	(မ) ရတနာဦး	မ		Association for Peace and Justice	၂၇-ဖေဖော်ဝါရီ-၂၀၂၁			လွတ်မြောက်	ရန်ကုန်တိုင်းဒေသကြီး	စစ်တပ်အာဏာသိမ်းမှုကိုဆန့်ကျင် ဆန္ဒပြသည့်အတွက် ဖမ်းဆီးခံရခဲ့သည်။
၉၄၅	(မ) သီရိရတနာထွန်း	မ		Association for Peace and Justice	၂၇-ဖေဖော်ဝါရီ-၂၀၂၁			လွတ်မြောက်	ရန်ကုန်တိုင်းဒေသကြီး	စစ်တပ်အာဏာသိမ်းမှုကိုဆန့်ကျင် ဆန္ဒပြသည့်အတွက် ဖမ်းဆီးခံရခဲ့သည်။
၉၄၆	(မ) ခင်မိမိထွန်း	မ		Association for Peace and Justice	၂၇-ဖေဖော်ဝါရီ-၂၀၂၁			လွတ်မြောက်	ရန်ကုန်တိုင်းဒေသကြီး	စစ်တပ်အာဏာသိမ်းမှုကိုဆန့်ကျင် ဆန္ဒပြသည့်အတွက် ဖမ်းဆီးခံရခဲ့သည်။
၉၄၇	(ကို) ပဏ္ဍိတ်ထွန်း	ကျား		အက်မ်အိတ်ချ်အိုင် ၃၆၀/ ၈၈ မျိုးဆက်ကျောင်းသား	၁၈-မတ်-၂၀၂၁			မတ်လ ၂၁ ရက်နေ့တွင် လွတ်မြောက်ခဲ့သည်။	ရန်ကုန်တိုင်းဒေသကြီး	
၉၄၈	(ဦး) သာသန (ခ) ဦးသိန်းထွန်း	ကျား		ဘုန်းကြီး	၂-ဇွန်-၂၁			ဇွန်လ ၆ ရက်နေ့တွင် လွတ်မြောက်ခဲ့သည်။	ပြန်ဦးကျေးရွာ၊ ဝက်လက်မြို့နယ်၊ စစ်ကိုင်းတိုင်းဒေသကြီး	
၉၄၉	(ဦး) နန္ဒဝံသ (ခ) ဦးနိုင်လင်းအောင်	ကျား		ဘုန်းကြီး	၂-ဇွန်-၂၁			ဇွန်လ ၆ ရက်နေ့တွင် လွတ်မြောက်ခဲ့သည်။	ပြန်ဦးကျေးရွာ၊ ဝက်လက်မြို့နယ်၊ စစ်ကိုင်းတိုင်းဒေသကြီး	
၉၅၀	မိုက်ကယ်အောင်လိန်း	ကျား		ခရစ်ယာန်ဘုန်းတော်ကြီး	၁၆-ဇွန်-၂၁			၂၀၂၁ ခုနှစ်၊ ဇွန်လ ၁၆ ရက်နေ့ ညနေပိုင်းတွင်ပြန်လည် လွတ် မြောက်လာသည်။	ကန်ပက်လက်မြို့နယ်၊ ချင်းပြည်နယ်	
၉၅၁	(မ) နှင်းရူပါ	မ		မြို့နယ်ရွေးကောက်ပွဲအရာရှိ (ကျောက်မဲမြို့နယ်)	၇-ဖေဖော်ဝါရီ-၂၁			လွတ်မြောက်	ကျောက်မဲမြို့နယ်၊ ရှမ်းပြည်နယ်	နိုဝင်ဘာလရွေးကောက်ပွဲနှင့်ပတ်သက် ၍ မမှန်မကန် စွပ်စွဲကာဖမ်းဆီးချုပ်နှောင်ခံထားရသည် ။

၉၅၂	(ဦး) သန်းအေး	ကျား		ဥက္ကဋ္ဌ၊ မြို့နယ်ရွေးကောက်ပွဲကော်မရှင် (ပန်းတောင်းမြို့နယ်)	၉-ဖေဖော်ဝါရီ-၂၁			လွတ်မြောက်	ပန်းတောင်းမြို့နယ်၊ ပဲခူးတိုင်းဒေသကြီး	နိုင်ငံဘာလရွေးကောက်ပွဲနှင့်ပတ်သက် ၍ မမှန်မကန် စွပ်စွဲကာဖမ်းဆီးချုပ်နှောင်ခံထားရသည် ။
၉၅၃	(ဦး) နေဝင်း	ကျား		ဥက္ကဋ္ဌ၊ မြို့နယ်ရွေးကောက်ပွဲကော်မရှင် (တမူးမြို့နယ်)	၁၀-ဖေဖော်ဝါရီ-၂၀၂၁			လွတ်မြောက်	တမူးမြို့နယ်၊ စစ်ကိုင်းတိုင်းဒေသကြီး	နိုင်ငံဘာလရွေးကောက်ပွဲနှင့်ပတ်သက် ၍ မမှန်မကန် စွပ်စွဲကာဖမ်းဆီးချုပ်နှောင်ခံထားရသည် ။
၉၅၄	(ဦး) ရာဇမန်	ကျား		အတွင်းရေးမှူး၊ မြို့နယ်ရွေးကောက်ပွဲကော်မရှင် (တမူးမြို့နယ်)	၁၀-ဖေဖော်ဝါရီ-၂၀၂၁			လွတ်မြောက်	တမူးမြို့နယ်၊ စစ်ကိုင်းတိုင်းဒေသကြီး	အာဏာသိမ်းပြီးနောက်နေ့တွင် အဖမ်းဆီးချုပ်နှောင်ခံခဲ့ရသည်။
၉၅၅	(ဦး) သက်နိုင်ဦး	ကျား		ဥက္ကဋ္ဌ၊ ခရိုင်ရွေးကောက်ပွဲကော်မရှင် (သထုံခရိုင်)	၁၀-ဖေဖော်ဝါရီ-၂၀၂၁			လွတ်မြောက်	သထုံမြို့နယ်၊ မွန်ပြည်နယ်	နိုင်ငံဘာလရွေးကောက်ပွဲနှင့်ပတ်သက် ၍ မမှန်မကန် စွပ်စွဲကာဖမ်းဆီးချုပ်နှောင်ခံထားရသည် ။
၉၅၆	(ဒေါ်) ခင်သန်းနွယ်	မ		ဥက္ကဋ္ဌ၊ မြို့နယ်ရွေးကောက်ပွဲကော်မရှင် (သထုံမြို့နယ်)	၁၀-ဖေဖော်ဝါရီ-၂၀၂၁			လွတ်မြောက်	သထုံမြို့နယ်၊ မွန်ပြည်နယ်	နိုင်ငံဘာလရွေးကောက်ပွဲနှင့်ပတ်သက် ၍ မမှန်မကန် စွပ်စွဲကာဖမ်းဆီးချုပ်နှောင်ခံထားရသည် ။
၉၅၇	(ဦး) စံလှ	ကျား		ဥက္ကဋ္ဌ၊ မြို့နယ်ရွေးကောက်ပွဲကော်မရှင် (တောင်ငူမြို့နယ်)	၁၀-ဖေဖော်ဝါရီ-၂၀၂၁			လွတ်မြောက်	တောင်ငူမြို့နယ်၊ ပဲခူးတိုင်းဒေသကြီး	နိုင်ငံဘာလရွေးကောက်ပွဲနှင့်ပတ်သက် ၍ မမှန်မကန် စွပ်စွဲကာဖမ်းဆီးချုပ်နှောင်ခံထားရသည် ။
၉၅၈	(ဦး) စောဌေး	ကျား		ဥက္ကဋ္ဌ၊ ခရိုင်ရွေးကောက်ပွဲကော်မရှင် (တောင်ငူခရိုင်)	၁၀-ဖေဖော်ဝါရီ-၂၀၂၁			လွတ်မြောက်	တောင်ငူမြို့နယ်၊ ပဲခူးတိုင်းဒေသကြီး	နိုင်ငံဘာလရွေးကောက်ပွဲနှင့်ပတ်သက် ၍ မမှန်မကန် စွပ်စွဲကာဖမ်းဆီးချုပ်နှောင်ခံထားရသည် ။
၉၅၉	(ဦး) ဌေးမောင်	ကျား		ဥက္ကဋ္ဌ၊ ခရိုင်ရွေးကောက်ပွဲကော်မရှင် (ကော့ကရိတ်ခရိုင်)	၁၀-ဖေဖော်ဝါရီ-၂၀၂၁			လွတ်မြောက်	ကော့ကရိတ်မြို့နယ်၊ ကရင်ပြည်နယ်	နိုင်ငံဘာလရွေးကောက်ပွဲနှင့်ပတ်သက် ၍ မမှန်မကန် စွပ်စွဲကာဖမ်းဆီးချုပ်နှောင်ခံထားရသည် ။
၉၆၀	(ဦး) ကျော်ညွန့်	ကျား		ဥက္ကဋ္ဌ၊ ခရိုင်ရွေးကောက်ပွဲကော်မရှင် (ရွှေဘိုခရိုင်)	၁၀-ဖေဖော်ဝါရီ-၂၀၂၁			လွတ်မြောက်	ကန်ဘလူမြို့နယ်၊ ရွှေဘိုခရိုင်၊ စစ်ကိုင်းတိုင်းဒေသကြီး	နိုင်ငံဘာလရွေးကောက်ပွဲနှင့်ပတ်သက် ၍ မမှန်မကန် စွပ်စွဲကာဖမ်းဆီးချုပ်နှောင်ခံထားရသည် ။

၉၆၁	(ဦး) မျိုးမင်း	ကျား		လက်ထောက်ညွှန်ကြားရေးမှူး ဦး၊ ခရိုင်ရွေးကောက်ပွဲကော်မရှင် (ရွှေဘိုခရိုင်)	၁၀-ဖေဖော်ဝါရီ-၂၀၂၁			လွတ်မြောက်	ကန့်ဘလူမြို့နယ်၊ ရွှေဘိုခရိုင်၊ စစ်ကိုင်းတိုင်းဒေသကြီး	နိုင်ငံဘာလရွေးကောက်ပွဲနှင့်ပတ်သက် ၍ မမှန်မကန် စွပ်စွဲကာဖမ်းဆီးချုပ်နှောင်ခံထားရသည် ။
၉၆၂	(ဒေါ်) စုမာခိုင်	မ		ရုံးအဖွဲ့မှူး၊ မြို့နယ်ရွေးကောက်ပွဲကော်မ ရှင် (ကန့်ဘလူမြို့နယ်)	၁၀-ဖေဖော်ဝါရီ-၂၀၂၁			လွတ်မြောက်	ကန့်ဘလူမြို့နယ်၊ ရွှေဘိုခရိုင်၊ စစ်ကိုင်းတိုင်းဒေသကြီး	နိုင်ငံဘာလရွေးကောက်ပွဲနှင့်ပတ်သက် ၍ မမှန်မကန် စွပ်စွဲကာဖမ်းဆီးချုပ်နှောင်ခံထားရသည် ။
၉၆၃	(ဦး) ငြိမ်း	ကျား		မြို့နယ်ရွေးကောက်ပွဲကော်မ ရှင် (ကျွန်းလှမြို့နယ်)	၁၀-ဖေဖော်ဝါရီ-၂၀၂၁			လွတ်မြောက်	ကျွန်းလှမြို့နယ်၊ စစ်ကိုင်းတိုင်းဒေသကြီး	နိုင်ငံဘာလရွေးကောက်ပွဲနှင့်ပတ်သက် ၍ မမှန်မကန် စွပ်စွဲကာဖမ်းဆီးချုပ်နှောင်ခံထားရသည် ။
၉၆၄	(ဒေါ်) လှလှမွန်	မ		အတွင်းရေးမှူး၊ မြို့နယ်ရွေးကောက်ပွဲကော်မ ရှင် (ကျွန်းလှမြို့နယ်)	၁၀-ဖေဖော်ဝါရီ-၂၀၂၁			လွတ်မြောက်	ကျွန်းလှမြို့နယ်၊ စစ်ကိုင်းတိုင်းဒေသကြီး	နိုင်ငံဘာလရွေးကောက်ပွဲနှင့်ပတ်သက် ၍ မမှန်မကန် စွပ်စွဲကာဖမ်းဆီးချုပ်နှောင်ခံထားရသည် ။
၉၆၅	(ဦး) ရဲမြင့်	ကျား		မြို့နယ်ရွေးကောက်ပွဲကော်မ ရှင် (ကျွန်းလှမြို့နယ်)	၁၀-ဖေဖော်ဝါရီ-၂၀၂၁			လွတ်မြောက်	ကျွန်းလှမြို့နယ်၊ စစ်ကိုင်းတိုင်းဒေသကြီး	နိုင်ငံဘာလရွေးကောက်ပွဲနှင့်ပတ်သက် ၍ မမှန်မကန် စွပ်စွဲကာဖမ်းဆီးချုပ်နှောင်ခံထားရသည် ။
၉၆၆	(ဦး) ဝင်းမောင်	ကျား		ဥက္ကဋ္ဌ၊ မြို့နယ်ရွေးကောက်ပွဲကော်မ ရှင် (တန့်ဆည်မြို့နယ်)	၁၀-ဖေဖော်ဝါရီ-၂၀၂၁			လွတ်မြောက်	တန့်ဆည်မြို့၊ စစ်ကိုင်းတိုင်းဒေသကြီး	နိုင်ငံဘာလရွေးကောက်ပွဲနှင့်ပတ်သက် ၍ မမှန်မကန် စွပ်စွဲကာဖမ်းဆီးချုပ်နှောင်ခံထားရသည် ။
၉၆၇	(ဒေါ်) သန္တာစိုး	မ		အတွင်းရေးမှူး၊ မြို့နယ်ရွေးကောက်ပွဲကော်မ ရှင် (တန့်ဆည်မြို့နယ်)	၁၀-ဖေဖော်ဝါရီ-၂၀၂၁			လွတ်မြောက်	တန့်ဆည်မြို့၊ စစ်ကိုင်းတိုင်းဒေသကြီး	နိုင်ငံဘာလရွေးကောက်ပွဲနှင့်ပတ်သက် ၍ မမှန်မကန် စွပ်စွဲကာဖမ်းဆီးချုပ်နှောင်ခံထားရသည် ။
၉၆၈	(ဦး) ညွန့်မောင်	ကျား		ဥက္ကဋ္ဌ၊ မြို့နယ်ရွေးကောက်ပွဲကော်မ ရှင် (ဒီပဲရင်းမြို့နယ်)	၁၀-ဖေဖော်ဝါရီ-၂၀၂၁			လွတ်မြောက်	ဒီပဲရင်းမြို့နယ်၊ စစ်ကိုင်းတိုင်းဒေသကြီး	နိုင်ငံဘာလရွေးကောက်ပွဲနှင့်ပတ်သက် ၍ မမှန်မကန် စွပ်စွဲကာဖမ်းဆီးချုပ်နှောင်ခံထားရသည် ။

၉၇၇	(ဦး) ဝင်းသိန်း	ကျား		ဥက္ကဋ္ဌ၊ မြို့နယ်ရွေးကောက်ပွဲကော်မ ရှင် (ပဲခူးမြို့နယ်)	၁၀-ဖေဖော်ဝါရီ-၂၀၂၁			လွတ်မြောက်	ညောင်လေးပင်မြို့နယ်၊ ပဲခူးတိုင်းဒေသကြီး	နိုင်ငံဘာလရွေးကောက်ပွဲနှင့်ပတ်သက် ၍ မမှန်မကန် စွပ်စွဲကာဖမ်းဆီးချုပ်နှောင်ခံထားရသည် ။
၉၇၈	(ဦး) ဝင်းနိုင်	ကျား		အတွင်းရေးမှူး၊ မြို့နယ်ရွေးကောက်ပွဲကော်မ ရှင် (ပဲခူးမြို့နယ်)	၁၀-ဖေဖော်ဝါရီ-၂၀၂၁			လွတ်မြောက်	ညောင်လေးပင်မြို့နယ်၊ ပဲခူးတိုင်းဒေသကြီး	နိုင်ငံဘာလရွေးကောက်ပွဲနှင့်ပတ်သက် ၍ မမှန်မကန် စွပ်စွဲကာဖမ်းဆီးချုပ်နှောင်ခံထားရသည် ။
၉၇၉	(ဦး) မောင်မောင်စိန်	ကျား		ဥက္ကဋ္ဌ၊ ခရိုင်ရွေးကောက်ပွဲကော်မရှင် (မြောင်းမြခရိုင်)	၁၀-ဖေဖော်ဝါရီ-၂၀၂၁			လွတ်မြောက်	မြောင်းမြမြို့နယ်၊ ဧရာဝတီတိုင်းဒေသကြီး	နိုင်ငံဘာလရွေးကောက်ပွဲနှင့်ပတ်သက် ၍ မမှန်မကန် စွပ်စွဲကာဖမ်းဆီးချုပ်နှောင်ခံထားရသည် ။
၉၈၀	(ဦး) ဝင်းမောင်	ကျား		ဥက္ကဋ္ဌ၊ မြို့နယ်ရွေးကောက်ပွဲကော်မ ရှင် (မြောင်းမြမြို့နယ်)	၁၀-ဖေဖော်ဝါရီ-၂၀၂၁			လွတ်မြောက်	မြောင်းမြမြို့နယ်၊ ဧရာဝတီတိုင်းဒေသကြီး	နိုင်ငံဘာလရွေးကောက်ပွဲနှင့်ပတ်သက် ၍ မမှန်မကန် စွပ်စွဲကာဖမ်းဆီးချုပ်နှောင်ခံထားရသည် ။
၉၈၁	(ဦး) ဝင်းဘို	ကျား		ဥက္ကဋ္ဌ၊ မြို့နယ်ရွေးကောက်ပွဲကော်မ ရှင် (ဒိုက်ဦးမြို့နယ်)	၁၀-ဖေဖော်ဝါရီ-၂၀၂၁			လွတ်မြောက်	ဘုရားကြီးလမ်း၊ ကုန်သည်ရပ်	နိုင်ငံဘာလရွေးကောက်ပွဲနှင့်ပတ်သက် ၍ မမှန်မကန် စွပ်စွဲကာဖမ်းဆီးချုပ်နှောင်ခံထားရသည် ။
၉၈၂	(ဦး) ထွန်းဝင်း	ကျား		ဥက္ကဋ္ဌ၊ ရပ်ကျေးရွေးကောက်ပွဲကော်မ ရှင် (ဒိုက်ဦးမြို့နယ်)	၁၀-ဖေဖော်ဝါရီ-၂၀၂၁			လွတ်မြောက်	ဒိုက်ဦးမြို့နယ်၊ ပဲခူးတိုင်းဒေသကြီး	နိုင်ငံဘာလရွေးကောက်ပွဲနှင့်ပတ်သက် ၍ မမှန်မကန် စွပ်စွဲကာဖမ်းဆီးချုပ်နှောင်ခံထားရသည် ။
၉၈၃	(ဦး) ဉာဏ်အောင်	ကျား		ဥက္ကဋ္ဌ၊ မြို့နယ်ရွေးကောက်ပွဲကော်မ ရှင် (ဆိပ်ဖြူမြို့နယ်) Township	၁၀-ဖေဖော်ဝါရီ-၂၀၂၁			လွတ်မြောက်	ဆိပ်ဖြူမြို့နယ်၊ မကွေးတိုင်းဒေသကြီး	နိုင်ငံဘာလရွေးကောက်ပွဲနှင့်ပတ်သက် ၍ မမှန်မကန် စွပ်စွဲကာဖမ်းဆီးချုပ်နှောင်ခံထားရသည် ။
၉၈၄	(ဦး) ဌေးလွင်	ကျား		အတွင်းရေးမှူး၊ မြို့နယ်ရွေးကောက်ပွဲကော်မ ရှင် (ဆိပ်ဖြူမြို့နယ်) Township	၁၀-ဖေဖော်ဝါရီ-၂၀၂၁			လွတ်မြောက်	ဆိပ်ဖြူမြို့နယ်၊ မကွေးတိုင်းဒေသကြီး	နိုင်ငံဘာလရွေးကောက်ပွဲနှင့်ပတ်သက် ၍ မမှန်မကန် စွပ်စွဲကာဖမ်းဆီးချုပ်နှောင်ခံထားရသည် ။

၉၈၅	(ဦး) ကျော်ညွန့်	ကျား		ဥက္ကဋ္ဌ၊ မြို့နယ်ရွေးကောက်ပွဲကော်မ ရှင် (မြိုင် မြို့နယ်)	၁၀-ဖေဖော်ဝါရီ-၂၀၂၁			လွတ်မြောက်	မြိုင်မြို့နယ်၊ မကွေးတိုင်းဒေသကြီး	နိုင်ငံဘာလရွေးကောက်ပွဲနှင့်ပတ်သက် ၍ မမှန်မကန် စွပ်စွဲကာဖမ်းဆီးချုပ်နှောင်ခံထားရသည် ။
၉၈၆	(ဦး) မင်းခန့်	ကျား		အတွင်းရေးမှူး၊ မြို့နယ်ရွေးကောက်ပွဲကော်မ ရှင် (မြိုင် မြို့နယ်)	၁၀-ဖေဖော်ဝါရီ-၂၀၂၁			လွတ်မြောက်	မြိုင်မြို့နယ်၊ မကွေးတိုင်းဒေသကြီး	နိုင်ငံဘာလရွေးကောက်ပွဲနှင့်ပတ်သက် ၍ မမှန်မကန် စွပ်စွဲကာဖမ်းဆီးချုပ်နှောင်ခံထားရသည် ။
၉၈၇	(ဒေါ်) ဇင်မာဦး	မ		ဥက္ကဋ္ဌ၊ မြို့နယ်ရွေးကောက်ပွဲကော်မ ရှင် (ပေါက် မြို့နယ်)	၁၀-ဖေဖော်ဝါရီ-၂၀၂၁			လွတ်မြောက်	ပေါက်မြို့နယ်၊ မကွေးတိုင်းဒေသကြီး	နိုင်ငံဘာလရွေးကောက်ပွဲနှင့်ပတ်သက် ၍ မမှန်မကန် စွပ်စွဲကာဖမ်းဆီးချုပ်နှောင်ခံထားရသည် ။
၉၈၈	(ဒေါ်) ခင်လေးနွယ်	မ		အတွင်းရေးမှူး၊ မြို့နယ်ရွေးကောက်ပွဲကော်မ ရှင် (ရွာငံမြို့နယ်)	၁၀-ဖေဖော်ဝါရီ-၂၀၂၁			လွတ်မြောက်	ရွာငံမြို့နယ်၊ ရှမ်းပြည်နယ်	နိုင်ငံဘာလရွေးကောက်ပွဲနှင့်ပတ်သက် ၍ မမှန်မကန် စွပ်စွဲကာဖမ်းဆီးချုပ်နှောင်ခံထားရသည် ။
၉၈၉	(ဒေါ်) ခင်မမ	မ		ဥက္ကဋ္ဌ၊ မြို့နယ်ရွေးကောက်ပွဲကော်မ ရှင် (ရွှေဂူမြို့နယ်)	၁၀-ဖေဖော်ဝါရီ-၂၀၂၁			လွတ်မြောက်	ရွှေကူမြို့နယ်၊ ကချင်ပြည်နယ်	နိုင်ငံဘာလရွေးကောက်ပွဲနှင့်ပတ်သက် ၍ မမှန်မကန် စွပ်စွဲကာဖမ်းဆီးချုပ်နှောင်ခံထားရသည် ။
၉၉၀	(ဒေါ်) ဝင်းစန္ဒာ	မ		အတွင်းရေးမှူး၊ မြို့နယ်ရွေးကောက်ပွဲကော်မ ရှင် (ရွှေဂူမြို့နယ်)	၁၀-ဖေဖော်ဝါရီ-၂၀၂၁			လွတ်မြောက်	ရွှေကူမြို့နယ်၊ ကချင်ပြည်နယ်	နိုင်ငံဘာလရွေးကောက်ပွဲနှင့်ပတ်သက် ၍ မမှန်မကန် စွပ်စွဲကာဖမ်းဆီးချုပ်နှောင်ခံထားရသည် ။
၉၉၁	(ဦး) မြသိန်း	ကျား		ဥက္ကဋ္ဌ၊ မြို့နယ်ရွေးကောက်ပွဲကော်မ ရှင် (ရွှေဂူမြို့နယ်)	၁၀-ဖေဖော်ဝါရီ-၂၀၂၁			လွတ်မြောက်	ရွှေကူမြို့နယ်၊ ကချင်ပြည်နယ်	နိုင်ငံဘာလရွေးကောက်ပွဲနှင့်ပတ်သက် ၍ မမှန်မကန် စွပ်စွဲကာဖမ်းဆီးချုပ်နှောင်ခံထားရသည် ။
၉၉၂	(ဦး) မင်းမင်း	ကျား		အဖွဲ့ဝင်၊ မြို့နယ်ရွေးကောက်ပွဲကော်မ ရှင် (ရွှေဂူမြို့နယ်)	၁၀-ဖေဖော်ဝါရီ-၂၀၂၁			လွတ်မြောက်	ရွှေကူမြို့နယ်၊ ကချင်ပြည်နယ်	နိုင်ငံဘာလရွေးကောက်ပွဲနှင့်ပတ်သက် ၍ မမှန်မကန် စွပ်စွဲကာဖမ်းဆီးချုပ်နှောင်ခံထားရသည် ။

၁၀၀၁	(ဦး) လှဝင်း	ကျား		ဥက္ကဋ္ဌ၊ မြို့နယ်ရွေးကောက်ပွဲကော်မ ရှင် (ဗုဒ္ဓိမြို့နယ်)	၁၀-ဖေဖော်ဝါရီ-၂၀၂၁			လွတ်မြောက်	ဗုဒ္ဓိမြို့နယ်၊ မွန်ပြည်နယ်	နိုင်ငံဘာလရွေးကောက်ပွဲနှင့်ပတ်သက် ၍ မမှန်မကန် စွပ်စွဲကာဖမ်းဆီးချုပ်နှောင်ခံထားရသည် ။
၁၀၀၂	(ဦး) ထွန်းရှင်	ကျား		ဥက္ကဋ္ဌ၊ မြို့နယ်ရွေးကောက်ပွဲကော်မ ရှင် (ကျိုက်မရောမြို့နယ်)	၁၀-ဖေဖော်ဝါရီ-၂၀၂၁			လွတ်မြောက်	ကျိုက်မရောမြို့နယ်၊ မွန်ပြည်နယ်	နိုင်ငံဘာလရွေးကောက်ပွဲနှင့်ပတ်သက် ၍ မမှန်မကန် စွပ်စွဲကာဖမ်းဆီးချုပ်နှောင်ခံထားရသည် ။
၁၀၀၃	(ဦး) ဌေးလွင်	ကျား		ဥက္ကဋ္ဌ၊ မြို့နယ်ရွေးကောက်ပွဲကော်မ ရှင် (မော်လမြိုင်မြို့နယ်)	၁၀-ဖေဖော်ဝါရီ-၂၀၂၁			လွတ်မြောက်	မော်လမြိုင်မြို့၊ မွန်ပြည်နယ်	နိုင်ငံဘာလရွေးကောက်ပွဲနှင့်ပတ်သက် ၍ မမှန်မကန် စွပ်စွဲကာဖမ်းဆီးချုပ်နှောင်ခံထားရသည် ။
၁၀၀၄	(ဦး) သန်းစိုး	ကျား		ဥက္ကဋ္ဌ၊ ပြည်နယ်ရွေးကောက်ပွဲကော် မရှင် (ကယားပြည်နယ်)	၁၀-ဖေဖော်ဝါရီ-၂၀၂၁			လွတ်မြောက်	ကယားပြည်နယ်	နိုင်ငံဘာလရွေးကောက်ပွဲနှင့်ပတ်သက် ၍ မမှန်မကန် စွပ်စွဲကာဖမ်းဆီးချုပ်နှောင်ခံထားရသည် ။
၁၀၀၅	(ဒေါ်) လှကြည်	မ		ဥက္ကဋ္ဌ၊ ခရိုင်ရွေးကောက်ပွဲကော်မရှင် (ဘော်လခဲခရိုင်၊ ကယားပြည်နယ်)	၁၀-ဖေဖော်ဝါရီ-၂၀၂၁			လွတ်မြောက်	ဘော်လခဲ၊ ကယားပြည်နယ်	နိုင်ငံဘာလရွေးကောက်ပွဲနှင့်ပတ်သက် ၍ မမှန်မကန် စွပ်စွဲကာဖမ်းဆီးချုပ်နှောင်ခံထားရသည် ။
၁၀၀၆	(ဦး) မြင့်ဝင်း	ကျား		ဥက္ကဋ္ဌ၊ မြို့နယ်ရွေးကောက်ပွဲကော်မ ရှင် (ဘော်လခဲမြို့နယ်၊ ကယားပြည်နယ်)	၁၀-ဖေဖော်ဝါရီ-၂၀၂၁			လွတ်မြောက်	ဘော်လခဲ၊ ကယားပြည်နယ်	နိုင်ငံဘာလရွေးကောက်ပွဲနှင့်ပတ်သက် ၍ မမှန်မကန် စွပ်စွဲကာဖမ်းဆီးချုပ်နှောင်ခံထားရသည် ။
၁၀၀၇	(ဦး) ခင်မောင်သန်း	ကျား		ဥက္ကဋ္ဌ၊ မြို့နယ်ရွေးကောက်ပွဲကော်မ ရှင် (ဖယ်ခုံမြို့နယ်)	၁၀-ဖေဖော်ဝါရီ-၂၀၂၁			လွတ်မြောက်	ဖယ်ခုံမြို့နယ်၊ ကယားပြည်နယ်	နိုင်ငံဘာလရွေးကောက်ပွဲနှင့်ပတ်သက် ၍ မမှန်မကန် စွပ်စွဲကာဖမ်းဆီးချုပ်နှောင်ခံထားရသည် ။
၁၀၀၈	(ဒေါ်) ယဉ်ယဉ်နု	မ		အတွင်းရေးမှူး၊ မြို့နယ်ရွေးကောက်ပွဲကော်မ ရှင် (ဖယ်ခုံမြို့နယ်)	၁၀-ဖေဖော်ဝါရီ-၂၀၂၁			လွတ်မြောက်	ဖယ်ခုံမြို့နယ်၊ ကယားပြည်နယ်	နိုင်ငံဘာလရွေးကောက်ပွဲနှင့်ပတ်သက် ၍ မမှန်မကန် စွပ်စွဲကာဖမ်းဆီးချုပ်နှောင်ခံထားရသည် ။

၁၀၀၉	(U) Pu Uk Nawl	ကျား		ဥက္ကဋ္ဌ၊ ပြည်နယ်ရွေးကောက်ပွဲကော် မရှင် (ချင်းပြည်နယ်)	၁၀-ဖေဖော်ဝါရီ-၂၀၂၁			လွတ်မြောက်	ဟားခါးမြို့၊ ချင်းပြည်နယ်	နိုင်ငံဘာလရွေးကောက်ပွဲနှင့်ပတ်သက် ၍ မမှန်မကန် စွပ်စွဲကာဖမ်းဆီးချုပ်နှောင်ခံထားရသည် ။
၁၀၁၀	(ဦး) လင်းကျော်	ကျား		အတွင်းရေးမှူး၊ ပြည်နယ်ရွေးကောက်ပွဲကော် မရှင် (ချင်းပြည်နယ်)	၁၀-ဖေဖော်ဝါရီ-၂၀၂၁			လွတ်မြောက်	ဟားခါးမြို့၊ ချင်းပြည်နယ်	နိုင်ငံဘာလရွေးကောက်ပွဲနှင့်ပတ်သက် ၍ မမှန်မကန် စွပ်စွဲကာဖမ်းဆီးချုပ်နှောင်ခံထားရသည် ။
၁၀၁၁	(U) Lian Hei	ကျား		ဥက္ကဋ္ဌ၊ ခရိုင်ရွေးကောက်ပွဲကော်မရှင် (ဟားခါးခရိုင်)	၁၀-ဖေဖော်ဝါရီ-၂၀၂၁			လွတ်မြောက်	ဟားခါးမြို့၊ ချင်းပြည်နယ်	နိုင်ငံဘာလရွေးကောက်ပွဲနှင့်ပတ်သက် ၍ မမှန်မကန် စွပ်စွဲကာဖမ်းဆီးချုပ်နှောင်ခံထားရသည် ။
၁၀၁၂	(ဒေါ်) ချိုခိုင်ဦး	မ		အတွင်းရေးမှူး၊ ခရိုင်ရွေးကောက်ပွဲကော်မရှင် (ဟားခါးခရိုင်)	၁၀-ဖေဖော်ဝါရီ-၂၀၂၁			လွတ်မြောက်	ဟားခါးမြို့၊ ချင်းပြည်နယ်	နိုင်ငံဘာလရွေးကောက်ပွဲနှင့်ပတ်သက် ၍ မမှန်မကန် စွပ်စွဲကာဖမ်းဆီးချုပ်နှောင်ခံထားရသည် ။
၁၀၁၃	(U) Thla Kio Lian	ကျား		ဥက္ကဋ္ဌ၊ မြို့နယ်ရွေးကောက်ပွဲကော်မ ရှင် (ဟားခါးမြို့နယ်)	၁၀-ဖေဖော်ဝါရီ-၂၀၂၁			လွတ်မြောက်	ဟားခါးမြို့၊ ချင်းပြည်နယ်	နိုင်ငံဘာလရွေးကောက်ပွဲနှင့်ပတ်သက် ၍ မမှန်မကန် စွပ်စွဲကာဖမ်းဆီးချုပ်နှောင်ခံထားရသည် ။
၁၀၁၄	(U) Thawng Za Sang	ကျား		အတွင်းရေးမှူး၊ မြို့နယ်ရွေးကောက်ပွဲကော်မ ရှင် (ဟားခါးမြို့နယ်)	၁၀-ဖေဖော်ဝါရီ-၂၀၂၁			လွတ်မြောက်	ဟားခါးမြို့၊ ချင်းပြည်နယ်	နိုင်ငံဘာလရွေးကောက်ပွဲနှင့်ပတ်သက် ၍ မမှန်မကန် စွပ်စွဲကာဖမ်းဆီးချုပ်နှောင်ခံထားရသည် ။
၁၀၁၅	(U) Thla Mang	ကျား		ဥက္ကဋ္ဌ၊ မြို့နယ်ရွေးကောက်ပွဲကော်မ ရှင် (ထန်တလန်မြို့နယ်)	၁၀-ဖေဖော်ဝါရီ-၂၀၂၁			လွတ်မြောက်	ထန်တလန်မြို့နယ်၊ ချင်းပြည်နယ်	နိုင်ငံဘာလရွေးကောက်ပွဲနှင့်ပတ်သက် ၍ မမှန်မကန် စွပ်စွဲကာဖမ်းဆီးချုပ်နှောင်ခံထားရသည် ။
၁၀၁၆	Salai Khin Aung Ling @ Sang Sang	ကျား		အတွင်းရေးမှူး၊ မြို့နယ်ရွေးကောက်ပွဲကော်မ ရှင် (ထန်တလန်မြို့နယ်)	၁၀-ဖေဖော်ဝါရီ-၂၀၂၁			လွတ်မြောက်	ထန်တလန်မြို့နယ်၊ ချင်းပြည်နယ်	နိုင်ငံဘာလရွေးကောက်ပွဲနှင့်ပတ်သက် ၍ မမှန်မကန် စွပ်စွဲကာဖမ်းဆီးချုပ်နှောင်ခံထားရသည် ။

၁၀၁၇	(U) L Cang Toi	ကျား	ဥက္ကဋ္ဌ၊ ခရိုင်ရွေးကောက်ပွဲကော်မရှင် (မတူပီခရိုင်)	၁၀-ဖေဖော်ဝါရီ-၂၀၂၁			လွတ်မြောက်	မတူပီမြို့နယ်၊ ချင်းပြည်နယ်	နိုင်ငံဘာလရွေးကောက်ပွဲနှင့်ပတ်သက် ၍ မမှန်မကန် စွပ်စွဲကာဖမ်းဆီးချုပ်နှောင်ခံထားရသည် ။
၁၀၁၈	(U) Min Aung Shing	ကျား	အတွင်းရေးမှူး၊ ခရိုင်ရွေးကောက်ပွဲကော်မရှင် (မတူပီခရိုင်)	၁၀-ဖေဖော်ဝါရီ-၂၀၂၁			လွတ်မြောက်	မတူပီမြို့နယ်၊ ချင်းပြည်နယ်	နိုင်ငံဘာလရွေးကောက်ပွဲနှင့်ပတ်သက် ၍ မမှန်မကန် စွပ်စွဲကာဖမ်းဆီးချုပ်နှောင်ခံထားရသည် ။
၁၀၁၉	(U) Lian Thang	ကျား	ဥက္ကဋ္ဌ၊ မြို့နယ်ရွေးကောက်ပွဲကော်မ ရှင် (မတူပီမြို့နယ်)	၁၀-ဖေဖော်ဝါရီ-၂၀၂၁			လွတ်မြောက်	မတူပီမြို့နယ်၊ ချင်းပြည်နယ်	နိုင်ငံဘာလရွေးကောက်ပွဲနှင့်ပတ်သက် ၍ မမှန်မကန် စွပ်စွဲကာဖမ်းဆီးချုပ်နှောင်ခံထားရသည် ။
၁၀၂၀	(U) Naing Awm	ကျား	အတွင်းရေးမှူး၊ မြို့နယ်ရွေးကောက်ပွဲကော်မ ရှင် (မတူပီမြို့နယ်)	၁၀-ဖေဖော်ဝါရီ-၂၀၂၁			လွတ်မြောက်	မတူပီမြို့နယ်၊ ချင်းပြည်နယ်	နိုင်ငံဘာလရွေးကောက်ပွဲနှင့်ပတ်သက် ၍ မမှန်မကန် စွပ်စွဲကာဖမ်းဆီးချုပ်နှောင်ခံထားရသည် ။
၁၀၂၁	(ဦး) စံသာကျော်	ကျား	ဥက္ကဋ္ဌ၊ မြို့နယ်ရွေးကောက်ပွဲကော်မ ရှင် (ပလက်ဝမြို့နယ်)	၁၀-ဖေဖော်ဝါရီ-၂၀၂၁			လွတ်မြောက်	ပလက်ဝမြို့နယ်၊ ချင်းပြည်နယ်	နိုင်ငံဘာလရွေးကောက်ပွဲနှင့်ပတ်သက် ၍ မမှန်မကန် စွပ်စွဲကာဖမ်းဆီးချုပ်နှောင်ခံထားရသည် ။
၁၀၂၂	(ဦး) မြင့်ဆွေ	ကျား	ဥက္ကဋ္ဌ၊ ခရိုင်ရွေးကောက်ပွဲကော်မရှင် (မင်းတပ်ခရိုင်)	၁၀-ဖေဖော်ဝါရီ-၂၀၂၁			လွတ်မြောက်	မင်းတပ်မြို့နယ်၊ ချင်းပြည်နယ်	နိုင်ငံဘာလရွေးကောက်ပွဲနှင့်ပတ်သက် ၍ မမှန်မကန် စွပ်စွဲကာဖမ်းဆီးချုပ်နှောင်ခံထားရသည် ။
၁၀၂၃	(U) Kee Aung	ကျား	ဥက္ကဋ္ဌ၊ မြို့နယ်ရွေးကောက်ပွဲကော်မ ရှင် (မင်းတပ်မြို့နယ်)	၁၀-ဖေဖော်ဝါရီ-၂၀၂၁			လွတ်မြောက်	မင်းတပ်မြို့နယ်၊ ချင်းပြည်နယ်	နိုင်ငံဘာလရွေးကောက်ပွဲနှင့်ပတ်သက် ၍ မမှန်မကန် စွပ်စွဲကာဖမ်းဆီးချုပ်နှောင်ခံထားရသည် ။
၁၀၂၄	(ဦး) မြမောင်	ကျား	ဥက္ကဋ္ဌ၊ မြို့နယ်ရွေးကောက်ပွဲကော်မ ရှင် (ကန်ပက်လက်မြို့နယ်)	၁၀-ဖေဖော်ဝါရီ-၂၀၂၁			လွတ်မြောက်	ကန်ပက်လက်မြို့နယ်၊ ချင်းပြည်နယ်	နိုင်ငံဘာလရွေးကောက်ပွဲနှင့်ပတ်သက် ၍ မမှန်မကန် စွပ်စွဲကာဖမ်းဆီးချုပ်နှောင်ခံထားရသည် ။

၁၀၂၅	(U) Kee Law	ကျား		အတွင်းရေးမှူး၊ မြို့နယ်ရွေးကောက်ပွဲကော်မ ရှင် (ကန်ပက်လက်မြို့နယ်)	၁၀-ဖေဖော်ဝါရီ-၂၀၂၁			လွတ်မြောက်	ကန်ပက်လက်မြို့နယ်၊ ချင်းပြည်နယ်	နိုင်ငံဘာလရွေးကောက်ပွဲနှင့်ပတ်သက် ၍ မမှန်မကန် စွပ်စွဲကာဖမ်းဆီးချုပ်နှောင်ခံထားရသည် ။
၁၀၂၆	(U) Suan Khant Kham	ကျား		ဥက္ကဋ္ဌ၊ မြို့နယ်ရွေးကောက်ပွဲကော်မ ရှင် (တီးတိန်မြို့နယ်)	၁၀-ဖေဖော်ဝါရီ-၂၀၂၁			လွတ်မြောက်	တီးတိန်မြို့နယ်၊ ချင်းပြည်နယ်	နိုင်ငံဘာလရွေးကောက်ပွဲနှင့်ပတ်သက် ၍ မမှန်မကန် စွပ်စွဲကာဖမ်းဆီးချုပ်နှောင်ခံထားရသည် ။
၁၀၂၇	(Daw) Deih San Kim	မ		အတွင်းရေးမှူး၊ မြို့နယ်ရွေးကောက်ပွဲကော်မ ရှင် (တီးတိန်မြို့နယ်)	၁၀-ဖေဖော်ဝါရီ-၂၀၂၁			လွတ်မြောက်	တီးတိန်မြို့နယ်၊ ချင်းပြည်နယ်	နိုင်ငံဘာလရွေးကောက်ပွဲနှင့်ပတ်သက် ၍ မမှန်မကန် စွပ်စွဲကာဖမ်းဆီးချုပ်နှောင်ခံထားရသည် ။
၁၀၂၈	(U) San Thang	ကျား		ဥက္ကဋ္ဌ၊ ခရိုင်ရွေးကောက်ပွဲကော်မရှင် (ဖလမ်းခရိုင်)	၁၀-ဖေဖော်ဝါရီ-၂၀၂၁			လွတ်မြောက်	ဖလမ်းမြို့နယ်၊ ချင်းပြည်နယ်	နိုင်ငံဘာလရွေးကောက်ပွဲနှင့်ပတ်သက် ၍ မမှန်မကန် စွပ်စွဲကာဖမ်းဆီးချုပ်နှောင်ခံထားရသည် ။
၁၀၂၉	(ဦး) မျိုးမင်းစိုး	ကျား		အတွင်းရေးမှူး၊ ခရိုင်ရွေးကောက်ပွဲကော်မရှင် (ဖလမ်းခရိုင်)	၁၀-ဖေဖော်ဝါရီ-၂၀၂၁			လွတ်မြောက်	ဖလမ်းမြို့နယ်၊ ချင်းပြည်နယ်	နိုင်ငံဘာလရွေးကောက်ပွဲနှင့်ပတ်သက် ၍ မမှန်မကန် စွပ်စွဲကာဖမ်းဆီးချုပ်နှောင်ခံထားရသည် ။
၁၀၃၀	(ဦး) သာခါး	ကျား		ဥက္ကဋ္ဌ၊ မြို့နယ်ရွေးကောက်ပွဲကော်မ ရှင် (ဖလမ်းမြို့နယ်)	၁၀-ဖေဖော်ဝါရီ-၂၀၂၁			လွတ်မြောက်	ဖလမ်းမြို့နယ်၊ ချင်းပြည်နယ်	နိုင်ငံဘာလရွေးကောက်ပွဲနှင့်ပတ်သက် ၍ မမှန်မကန် စွပ်စွဲကာဖမ်းဆီးချုပ်နှောင်ခံထားရသည် ။
၁၀၃၁	(ဦး) မင်းခန့်	ကျား		အတွင်းရေးမှူး၊ မြို့နယ်ရွေးကောက်ပွဲကော်မ ရှင် (ဖလမ်းမြို့နယ်)	၁၀-ဖေဖော်ဝါရီ-၂၀၂၁			လွတ်မြောက်	ဖလမ်းမြို့နယ်၊ ချင်းပြည်နယ်	နိုင်ငံဘာလရွေးကောက်ပွဲနှင့်ပတ်သက် ၍ မမှန်မကန် စွပ်စွဲကာဖမ်းဆီးချုပ်နှောင်ခံထားရသည် ။
၁၀၃၂	(U) Tual Lian Thang	ကျား		ဥက္ကဋ္ဌ၊ မြို့နယ်ရွေးကောက်ပွဲကော်မ ရှင် (တွန်းဇံမြို့နယ်)	၁၀-ဖေဖော်ဝါရီ-၂၀၂၁			လွတ်မြောက်	တွန်းဇံမြို့နယ်၊ ချင်းပြည်နယ်	နိုင်ငံဘာလရွေးကောက်ပွဲနှင့်ပတ်သက် ၍ မမှန်မကန် စွပ်စွဲကာဖမ်းဆီးချုပ်နှောင်ခံထားရသည် ။

၁၀၃၃	(U) Thang H Lang	ကျား		အတွင်းရေးမှူး၊ မြို့နယ်ရွေးကောက်ပွဲကော်မ ရှင် (တွန်းမံမြို့နယ်)	၁၀-ဖေဖော်ဝါရီ-၂၀၂၁			လွတ်မြောက်	တွန်းမံမြို့နယ်၊ ချင်းပြည်နယ်	နိုင်ငံဘာလရွေးကောက်ပွဲနှင့်ပတ်သက် ၍ မမှန်မကန် စွပ်စွဲကာဖမ်းဆီးချုပ်နှောင်ခံထားရသည် ။
၁၀၃၄	(ဦး) ထင်ကျော်	ကျား		ဥက္ကဋ္ဌ၊ မြို့နယ်ရွေးကောက်ပွဲကော်မ ရှင် (တောင်ကြီးမြို့နယ်)	၁၀-ဖေဖော်ဝါရီ-၂၀၂၁			လွတ်မြောက်	တောင်ကြီးမြို့နယ်၊ ရှမ်းပြည်နယ်	နိုင်ငံဘာလရွေးကောက်ပွဲနှင့်ပတ်သက် ၍ မမှန်မကန် စွပ်စွဲကာဖမ်းဆီးချုပ်နှောင်ခံထားရသည် ။
၁၀၃၅	(ဦး) တင်စိုး	ကျား		အဖွဲ့ဝင်၊ မြို့နယ်ရွေးကောက်ပွဲကော်မ ရှင် (တောင်ကြီးမြို့နယ်)	၁၀-ဖေဖော်ဝါရီ-၂၀၂၁			လွတ်မြောက်	တောင်ကြီးမြို့နယ်၊ ရှမ်းပြည်နယ်	နိုင်ငံဘာလရွေးကောက်ပွဲနှင့်ပတ်သက် ၍ မမှန်မကန် စွပ်စွဲကာဖမ်းဆီးချုပ်နှောင်ခံထားရသည် ။
၁၀၃၆	(ဒေါ်) တင်တင်ထွေး	မ		ဥက္ကဋ္ဌ၊ မြို့နယ်ရွေးကောက်ပွဲကော်မ ရှင် (ဟိုပုန်းမြို့နယ်)	၁၀-ဖေဖော်ဝါရီ-၂၀၂၁			လွတ်မြောက်	ဟိုပုန်းမြို့နယ်၊ ရှမ်းပြည်နယ်	နိုင်ငံဘာလရွေးကောက်ပွဲနှင့်ပတ်သက် ၍ မမှန်မကန် စွပ်စွဲကာဖမ်းဆီးချုပ်နှောင်ခံထားရသည် ။
၁၀၃၇	(ဒေါ်) ခင်မာအေး	မ		ဥက္ကဋ္ဌ၊ မြို့နယ်ရွေးကောက်ပွဲကော်မ ရှင် (ပခုက္ကူမြို့နယ်)	၁၀-ဖေဖော်ဝါရီ-၂၀၂၁			လွတ်မြောက်	ပခုက္ကူမြို့နယ်၊ မကွေးတိုင်းဒေသကြီး	နိုင်ငံဘာလရွေးကောက်ပွဲနှင့်ပတ်သက် ၍ မမှန်မကန် စွပ်စွဲကာဖမ်းဆီးချုပ်နှောင်ခံထားရသည် ။
၁၀၃၈	(ဦး) သန်းတင်	ကျား		ဥက္ကဋ္ဌ၊ ခရိုင်ရွေးကောက်ပွဲကော်မရှင် (လွိုင်လင်ခရိုင်)	၁၀-ဖေဖော်ဝါရီ-၂၀၂၁			လွတ်မြောက်	လွိုင်လင်မြို့နယ်၊ ရှမ်းပြည်နယ်	နိုင်ငံဘာလရွေးကောက်ပွဲနှင့်ပတ်သက် ၍ မမှန်မကန် စွပ်စွဲကာဖမ်းဆီးချုပ်နှောင်ခံထားရသည် ။
၁၀၃၉	(ဦး) သက်နိုင်	ကျား		ဥက္ကဋ္ဌ၊ မြို့နယ်ရွေးကောက်ပွဲကော်မ ရှင် (လွိုင်လင်မြို့နယ်)	၁၀-ဖေဖော်ဝါရီ-၂၀၂၁			လွတ်မြောက်	လွိုင်လင်မြို့နယ်၊ ရှမ်းပြည်နယ်	နိုင်ငံဘာလရွေးကောက်ပွဲနှင့်ပတ်သက် ၍ မမှန်မကန် စွပ်စွဲကာဖမ်းဆီးချုပ်နှောင်ခံထားရသည် ။
၁၀၄၀	(ဦး) သန်းဆွေ	ကျား		အဖွဲ့ဝင်၊ ရွေးကောက်ပွဲကော်မရှင် (ကလေးမြို့နယ်)	၁၀-ဖေဖော်ဝါရီ-၂၀၂၁			လွတ်မြောက်	ကလေးမြို့နယ်၊ ရှမ်းပြည်နယ်	နိုင်ငံဘာလရွေးကောက်ပွဲနှင့်ပတ်သက် ၍ မမှန်မကန် စွပ်စွဲကာဖမ်းဆီးချုပ်နှောင်ခံထားရသည် ။

၁၀၄၁	(ဦး) စံသောင်း	ကျား	ဥက္ကဋ္ဌ၊ မြို့နယ်ရွေးကောက်ပွဲကော်မ ရှင် (နမ့်ခမ်းမြို့နယ်)	၁၀-ဖေဖော်ဝါရီ-၂၀၂၁			လွတ်မြောက်	နမ့်ခမ်းမြို့နယ်၊ ရှမ်းပြည်နယ်	နိုင်ငံဘာလရွေးကောက်ပွဲနှင့်ပတ်သက် ၍ မမှန်မကန် စွပ်စွဲကာဖမ်းဆီးချုပ်နှောင်ခံထားရသည် ။
၁၀၄၂	(ဦး) အောင်ကျော်နိုင်	ကျား	ဥက္ကဋ္ဌ၊ မြို့နယ်ရွေးကောက်ပွဲကော်မ ရှင် (ဆီဆိုင်မြို့နယ်)	၁၀-ဖေဖော်ဝါရီ-၂၀၂၁			လွတ်မြောက်	ဆီဆိုင်မြို့နယ်၊ ရှမ်းပြည်နယ်	နိုင်ငံဘာလရွေးကောက်ပွဲနှင့်ပတ်သက် ၍ မမှန်မကန် စွပ်စွဲကာဖမ်းဆီးချုပ်နှောင်ခံထားရသည် ။
၁၀၄၃	(ဦး) စော်မင်းလတ်	ကျား	ဥက္ကဋ္ဌ၊ မြို့နယ်ရွေးကောက်ပွဲကော်မ ရှင် (ရပ်စောက်မြို့နယ်)	၁၀-ဖေဖော်ဝါရီ-၂၀၂၁			လွတ်မြောက်	ရပ်စောက်မြို့နယ်၊ ရှမ်းပြည်နယ်	နိုင်ငံဘာလရွေးကောက်ပွဲနှင့်ပတ်သက် ၍ မမှန်မကန် စွပ်စွဲကာဖမ်းဆီးချုပ်နှောင်ခံထားရသည် ။
၁၀၄၄	(ဦး) တင်ဝင်း	ကျား	ဥက္ကဋ္ဌ၊ ခရိုင်ရွေးကောက်ပွဲကော်မရှင် (တမူးခရိုင်)	၁၁-ဖေဖော်ဝါရီ-၂၁			လွတ်မြောက်	တမူးမြို့နယ်၊ စစ်ကိုင်းတိုင်းဒေသကြီး	နိုင်ငံဘာလရွေးကောက်ပွဲနှင့်ပတ်သက် ၍ မမှန်မကန် စွပ်စွဲကာဖမ်းဆီးချုပ်နှောင်ခံထားရသည် ။
၁၀၄၅	(ဦး) ရဲထက်စိုး	ကျား	အတွင်းရေးမှူး၊ ခရိုင်ရွေးကောက်ပွဲကော်မရှင် (တမူးမြို့နယ်)	၁၁-ဖေဖော်ဝါရီ-၂၁			လွတ်မြောက်	တမူးမြို့နယ်၊ စစ်ကိုင်းတိုင်းဒေသကြီး	အာဏာသိမ်းပြီးနောက်နေ့တွင် အဖမ်းဆီးချုပ်နှောင်ခံခဲ့ရသည်။
၁၀၄၆	(ဦး) သာလှိုင်	ကျား	ဥက္ကဋ္ဌ၊ မြို့နယ်ရွေးကောက်ပွဲကော်မ ရှင် (သီပေါမြို့နယ်)	၁၁-ဖေဖော်ဝါရီ-၂၁			လွတ်မြောက်	သီပေါမြို့နယ်၊ ရှမ်းပြည်နယ်	နိုင်ငံဘာလရွေးကောက်ပွဲနှင့်ပတ်သက် ၍ မမှန်မကန် စွပ်စွဲကာဖမ်းဆီးချုပ်နှောင်ခံထားရသည် ။
၁၀၄၇	(ဦး) စိုင်းမင်းလွင်	ကျား	အတွင်းရေးမှူး၊ မြို့နယ်ရွေးကောက်ပွဲကော်မ ရှင် (သီပေါမြို့နယ်)	၁၁-ဖေဖော်ဝါရီ-၂၁			လွတ်မြောက်	သီပေါမြို့နယ်၊ ရှမ်းပြည်နယ်	နိုင်ငံဘာလရွေးကောက်ပွဲနှင့်ပတ်သက် ၍ မမှန်မကန် စွပ်စွဲကာဖမ်းဆီးချုပ်နှောင်ခံထားရသည် ။
၁၀၄၈	(ဦး) ခင်မောင်	ကျား	ဥက္ကဋ္ဌ၊ ခရိုင်ရွေးကောက်ပွဲကော်မရှင် (မြင်းခြံခရိုင်)	၁၁-ဖေဖော်ဝါရီ-၂၁			လွတ်မြောက်	မြင်းခြံမြို့နယ်၊ မန္တလေးတိုင်းဒေသကြီး	နိုင်ငံဘာလရွေးကောက်ပွဲနှင့်ပတ်သက် ၍ မမှန်မကန် စွပ်စွဲကာဖမ်းဆီးချုပ်နှောင်ခံထားရသည် ။
၁၀၄၉	(ဦး) စိုးထွန်း	ကျား	ဥက္ကဋ္ဌ၊ မြို့နယ်ရွေးကောက်ပွဲကော်မ ရှင် (ကျောက်မဲမြို့နယ်)	၁၁-ဖေဖော်ဝါရီ-၂၁			လွတ်မြောက်	ကျောက်မဲမြို့နယ်၊ ရှမ်းပြည်နယ်	နိုင်ငံဘာလရွေးကောက်ပွဲနှင့်ပတ်သက် ၍ မမှန်မကန် စွပ်စွဲကာဖမ်းဆီးချုပ်နှောင်ခံထားရသည် ။

၁၀၅၀	(ဦး) ကြည်ထွန်း	ကျား		ဥက္ကဋ္ဌ (ထားဝယ်ခရိုင်ရွေးကောက်ပွဲ ကော်မရှင်အဖွဲ့ခွဲ)	၁၁-ဖေဖော်ဝါရီ-၂၀၂၁			လွတ်မြောက်	ထားဝယ်မြို့၊ တနင်္သာရီတိုင်းဒေသကြီး	
၁၀၅၁	(ဦး) စိုးသိမ်း	ကျား		ဥက္ကဋ္ဌ (လောင်းလုံးမြို့နယ်ရွေးကော်)	၁၁-ဖေဖော်ဝါရီ-၂၀၂၁			လွတ်မြောက်	ထားဝယ်မြို့၊ တနင်္သာရီတိုင်းဒေသကြီး	
၁၀၅၂	အမည်မသိ			ဥက္ကဋ္ဌ (ရေဖြူရွေးကော်)	၁၁-ဖေဖော်ဝါရီ-၂၀၂၁			လွတ်မြောက်	ထားဝယ်မြို့၊ တနင်္သာရီတိုင်းဒေသကြီး	
၁၀၅၃	(ဦး) နန်းဒု	ကျား		ဥက္ကဋ္ဌ၊ ခရိုင်ရွေးကောက်ပွဲကော်မရှင် (ဗန်းမော်ခရိုင်)	ဖေဖော်ဝါရီ			လွတ်မြောက်	ဗန်းမော်မြို့နယ်၊ ကချင်ပြည်နယ်	နိုင်ငံဘာလရွေးကောက်ပွဲနှင့်ပတ်သက် ၍ မမှန်မကန် စွပ်စွဲကာဖမ်းဆီးချုပ်နှောင်ခံထားရသည် ။
၁၀၅၄	(ဒေါ်) မာရီနန်း	မ		ဥက္ကဋ္ဌ၊ ပြည်နယ်ရွေးကောက်ပွဲကော် မရှင် (ကချင်ပြည်နယ်)	ဖေဖော်ဝါရီ			လွတ်မြောက်	ကချင်ပြည်နယ်	နိုင်ငံဘာလရွေးကောက်ပွဲနှင့်ပတ်သက် ၍ မမှန်မကန် စွပ်စွဲကာဖမ်းဆီးချုပ်နှောင်ခံထားရသည် ။
၁၀၅၅	(ဒေါ်) စန်းဝေ	မ		ခရိုင်ရွေးကောက်ပွဲကော်မရှင် (ကချင်ပြည်နယ်)	ဖေဖော်ဝါရီ			လွတ်မြောက်	ကချင်ပြည်နယ်	နိုင်ငံဘာလရွေးကောက်ပွဲနှင့်ပတ်သက် ၍ မမှန်မကန် စွပ်စွဲကာဖမ်းဆီးချုပ်နှောင်ခံထားရသည် ။
၁၀၅၆	(ဦး) မျိုးညွန့်ဦး	ကျား		ခရိုင်ရွေးကောက်ပွဲကော်မရှင် (ကချင်ပြည်နယ်)	ဖေဖော်ဝါရီ			လွတ်မြောက်	ကချင်ပြည်နယ်	နိုင်ငံဘာလရွေးကောက်ပွဲနှင့်ပတ်သက် ၍ မမှန်မကန် စွပ်စွဲကာဖမ်းဆီးချုပ်နှောင်ခံထားရသည် ။
၁၀၅၇	(ဦး) စိုင်းအုန်းလှိုင်	ကျား		ဥက္ကဋ္ဌ၊ မြို့နယ်ရွေးကောက်ပွဲကော်မ ရှင် (မိုးမောက်မြို့နယ်)	ဖေဖော်ဝါရီ			လွတ်မြောက်	မိုးမောက်မြို့နယ်၊ ကချင်ပြည်နယ်	နိုင်ငံဘာလရွေးကောက်ပွဲနှင့်ပတ်သက် ၍ မမှန်မကန် စွပ်စွဲကာဖမ်းဆီးချုပ်နှောင်ခံထားရသည် ။
၁၀၅၈	(ဒေါ်) သိမ့်သိမ့်ထွန်း	မ		မြို့နယ်ရွေးကောက်ပွဲကော်မ ရှင် (မိုးမောက်မြို့နယ်)	ဖေဖော်ဝါရီ			လွတ်မြောက်	မိုးမောက်မြို့နယ်၊ ကချင်ပြည်နယ်	နိုင်ငံဘာလရွေးကောက်ပွဲနှင့်ပတ်သက် ၍ မမှန်မကန် စွပ်စွဲကာဖမ်းဆီးချုပ်နှောင်ခံထားရသည် ။
၁၀၅၉	(ဦး) မြင့်မောင်	ကျား		မြို့နယ်ရွေးကောက်ပွဲကော်မ ရှင် (မိုးမောက်မြို့နယ်)	ဖေဖော်ဝါရီ			လွတ်မြောက်	မန်စီမြို့နယ်၊ ကချင်ပြည်နယ်	နိုင်ငံဘာလရွေးကောက်ပွဲနှင့်ပတ်သက် ၍ မမှန်မကန် စွပ်စွဲကာဖမ်းဆီးချုပ်နှောင်ခံထားရသည် ။

၁၀၆၀	(ဦး) မြမင်းမင်းထိုက်	ကျား		အတွင်းရေးမှူး၊ မြို့နယ်ရွေးကောက်ပွဲကော်မ ရှင် (မန်စီမြို့နယ်)	ဖေဖော်ဝါရီ			လွတ်မြောက်	မန်စီမြို့နယ်၊ ကချင်ပြည်နယ်	နိုင်ငံဘာလရွေးကောက်ပွဲနှင့်ပတ်သက် ၍ မမှန်မကန် စွပ်စွဲကာဖမ်းဆီးချုပ်နှောင်ခံထားရသည် ။
၁၀၆၁	(ဦး) စန်းအေး	ကျား		ဥက္ကဋ္ဌ၊ မြို့နယ်ရွေးကောက်ပွဲကော်မ ရှင် (မိုးညှင်းမြို့နယ်)	ဖေဖော်ဝါရီ			လွတ်မြောက်	မိုးညှင်းမြို့နယ်၊ ကချင်ပြည်နယ်	နိုင်ငံဘာလရွေးကောက်ပွဲနှင့်ပတ်သက် ၍ မမှန်မကန် စွပ်စွဲကာဖမ်းဆီးချုပ်နှောင်ခံထားရသည် ။
၁၀၆၂	(ဒေါ်) ခင်မေစိုး	မ		အတွင်းရေးမှူး၊ မြို့နယ်ရွေးကောက်ပွဲကော်မ ရှင် (မိုးညှင်းမြို့နယ်)	ဖေဖော်ဝါရီ			လွတ်မြောက်	မိုးညှင်းမြို့နယ်၊ ကချင်ပြည်နယ်	နိုင်ငံဘာလရွေးကောက်ပွဲနှင့်ပတ်သက် ၍ မမှန်မကန် စွပ်စွဲကာဖမ်းဆီးချုပ်နှောင်ခံထားရသည် ။
၁၀၆၃	(U) Rum Me Yone	ကျား		ဥက္ကဋ္ဌ၊ မြို့နယ်ရွေးကောက်ပွဲကော်မ ရှင် (မချမ်းဘောမြို့နယ်)	ဖေဖော်ဝါရီ			လွတ်မြောက်	မချမ်းဘောမြို့နယ်၊ ကချင်ပြည်နယ်	နိုင်ငံဘာလရွေးကောက်ပွဲနှင့်ပတ်သက် ၍ မမှန်မကန် စွပ်စွဲကာဖမ်းဆီးချုပ်နှောင်ခံထားရသည် ။
၁၀၆၄	(ဦး) မိုးအောင်	ကျား		အတွင်းရေးမှူး၊ မြို့နယ်ရွေးကောက်ပွဲကော်မ ရှင် (မချမ်းဘောမြို့နယ်)	ဖေဖော်ဝါရီ			လွတ်မြောက်	မချမ်းဘောမြို့နယ်၊ ကချင်ပြည်နယ်	နိုင်ငံဘာလရွေးကောက်ပွဲနှင့်ပတ်သက် ၍ မမှန်မကန် စွပ်စွဲကာဖမ်းဆီးချုပ်နှောင်ခံထားရသည် ။
၁၀၆၅	(ဦး) စိန်မင်း	ကျား		ဥက္ကဋ္ဌ၊ မြို့နယ်ရွေးကောက်ပွဲကော်မ ရှင် (ချီဖွေမြို့နယ်)	ဖေဖော်ဝါရီ			လွတ်မြောက်	ချီဖွေမြို့နယ်၊ ကချင်ပြည်နယ်	နိုင်ငံဘာလရွေးကောက်ပွဲနှင့်ပတ်သက် ၍ မမှန်မကန် စွပ်စွဲကာဖမ်းဆီးချုပ်နှောင်ခံထားရသည် ။
၁၀၆၆	(U) Zone Baw	ကျား		ဥက္ကဋ္ဌ၊ မြို့နယ်ရွေးကောက်ပွဲကော်မ ရှင် (ချီဖွေမြို့နယ်)	ဖေဖော်ဝါရီ			လွတ်မြောက်	ချီဖွေမြို့နယ်၊ ကချင်ပြည်နယ်	နိုင်ငံဘာလရွေးကောက်ပွဲနှင့်ပတ်သက် ၍ မမှန်မကန် စွပ်စွဲကာဖမ်းဆီးချုပ်နှောင်ခံထားရသည် ။
၁၀၆၇	(U) La Par Loon	ကျား		ဥက္ကဋ္ဌ၊ မြို့နယ်ရွေးကောက်ပွဲကော်မ ရှင် (ဆော့လော်မြို့နယ်)	ဖေဖော်ဝါရီ			လွတ်မြောက်	ဆော့လော်မြို့နယ်၊ ကချင်ပြည်နယ်	နိုင်ငံဘာလရွေးကောက်ပွဲနှင့်ပတ်သက် ၍ မမှန်မကန် စွပ်စွဲကာဖမ်းဆီးချုပ်နှောင်ခံထားရသည် ။

၁၀၆၈	(ဒေါ်) ခင်ခင်ဌေး	မ		ဥက္ကဋ္ဌ၊ မြို့နယ်ရွေးကောက်ပွဲကော်မ ရှင် (မိုးကောင်းမြို့နယ်)	ဖေဖော်ဝါရီ			လွတ်မြောက်	မိုးကောင်းမြို့နယ်၊ ကချင်ပြည်နယ်	နိုင်ငံဘာလရွေးကောက်ပွဲနှင့်ပတ်သက် ၍ မမှန်မကန် စွပ်စွဲကာဖမ်းဆီးချုပ်နှောင်ခံထားရသည် ။
၁၀၆၉	(U) Loke Yoon	ကျား		ဥက္ကဋ္ဌ၊ ရွေးကောက်ပွဲကော်မရှင်အဖွဲ့ ခွဲ (ရှမ်း/မြောက်)	ဖေဖော်ဝါရီ			လွတ်မြောက်	လားရှိုးမြို့နယ်၊ ရှမ်းပြည်နယ်	နိုင်ငံဘာလရွေးကောက်ပွဲနှင့်ပတ်သက် ၍ မမှန်မကန် စွပ်စွဲကာဖမ်းဆီးချုပ်နှောင်ခံထားရသည် ။
၁၀၇၀	(ဒေါ်) မြမြ	မ		ဥက္ကဋ္ဌ၊ မြို့နယ်ရွေးကောက်ပွဲကော်မ ရှင် (မိုးမိတ်မြို့နယ်)	ဖေဖော်ဝါရီ			လွတ်မြောက်	မိုးမိတ်မြို့နယ်၊ ရှမ်းပြည်နယ်	နိုင်ငံဘာလရွေးကောက်ပွဲနှင့်ပတ်သက် ၍ မမှန်မကန် စွပ်စွဲကာဖမ်းဆီးချုပ်နှောင်ခံထားရသည် ။
၁၀၇၁	(ဦး) မင်းလွင်	ကျား		အဖွဲ့ဝင်၊ မြို့နယ်ရွေးကောက်ပွဲကော်မ ရှင် (မိုးမိတ်မြို့နယ်)	ဖေဖော်ဝါရီ			လွတ်မြောက်	မိုးမိတ်မြို့နယ်၊ ရှမ်းပြည်နယ်	နိုင်ငံဘာလရွေးကောက်ပွဲနှင့်ပတ်သက် ၍ မမှန်မကန် စွပ်စွဲကာဖမ်းဆီးချုပ်နှောင်ခံထားရသည် ။
၁၀၇၂	(U) J Let Kham	ကျား		မြို့နယ်ရွေးကောက်ပွဲကော်မ ရှင် (ကွတ်ခိုင်မြို့နယ်)	ဖေဖော်ဝါရီ			လွတ်မြောက်	ကွတ်ခိုင်မြို့နယ်၊ ရှမ်းပြည်နယ်	နိုင်ငံဘာလရွေးကောက်ပွဲနှင့်ပတ်သက် ၍ မမှန်မကန် စွပ်စွဲကာဖမ်းဆီးချုပ်နှောင်ခံထားရသည် ။
၁၀၇၃	(Daw) Kaung Jar Khunr	မ		မြို့နယ်ရွေးကောက်ပွဲကော်မ ရှင် (ကွတ်ခိုင်မြို့နယ်)	ဖေဖော်ဝါရီ			လွတ်မြောက်	ကွတ်ခိုင်မြို့နယ်၊ ရှမ်းပြည်နယ်	နိုင်ငံဘာလရွေးကောက်ပွဲနှင့်ပတ်သက် ၍ မမှန်မကန် စွပ်စွဲကာဖမ်းဆီးချုပ်နှောင်ခံထားရသည် ။
၁၀၇၄	(ဦး) စိုင်းကျောက်	ကျား		ဥက္ကဋ္ဌ၊ ခရိုင်ရွေးကောက်ပွဲကော်မရှင် (တာချီလိတ်ခရိုင်)	ဖေဖော်ဝါရီ			လွတ်မြောက်	တာချီလိတ်မြို့နယ်၊ ရှမ်းပြည်နယ်	နိုင်ငံဘာလရွေးကောက်ပွဲနှင့်ပတ်သက် ၍ မမှန်မကန် စွပ်စွဲကာဖမ်းဆီးချုပ်နှောင်ခံထားရသည် ။
၁၀၇၅	(ဦး) ရန်နောင်စိုး	ကျား		ခရိုင်ရွေးကောက်ပွဲကော်မရှင် (တာချီလိတ်ခရိုင်)	ဖေဖော်ဝါရီ			လွတ်မြောက်	တာချီလိတ်မြို့နယ်၊ ရှမ်းပြည်နယ်	နိုင်ငံဘာလရွေးကောက်ပွဲနှင့်ပတ်သက် ၍ မမှန်မကန် စွပ်စွဲကာဖမ်းဆီးချုပ်နှောင်ခံထားရသည် ။

၁၀၇၆	(ဒေါ်) အေးသန္တာစိုး	မ		ခရိုင်ရွေးကောက်ပွဲကော်မရှင် (တာချီလိတ်ခရိုင်)	ဖေဖော်ဝါရီ			လွတ်မြောက်	တာချီလိတ်မြို့နယ်၊ ရှမ်းပြည်နယ်	နိုင်ငံဘာလရွေးကောက်ပွဲနှင့်ပတ်သက် ၍ မမှန်မကန် စွပ်စွဲကာဖမ်းဆီးချုပ်နှောင်ခံထားရသည် ။
၁၀၇၇	(ဦး) အောင်မင်း	ကျား		ဥက္ကဋ္ဌ၊ မြို့နယ်ရွေးကောက်ပွဲကော်မ ရှင် (တာချီလိတ်မြို့နယ်)	ဖေဖော်ဝါရီ			လွတ်မြောက်	တာချီလိတ်မြို့နယ်၊ ရှမ်းပြည်နယ်	နိုင်ငံဘာလရွေးကောက်ပွဲနှင့်ပတ်သက် ၍ မမှန်မကန် စွပ်စွဲကာဖမ်းဆီးချုပ်နှောင်ခံထားရသည် ။
၁၀၇၈	(ဦး) တင်မောင်	ကျား		ဥက္ကဋ္ဌ၊ မြို့နယ်ရွေးကောက်ပွဲကော်မ ရှင် (ညောင်ရွှေမြို့နယ်)	ဖေဖော်ဝါရီ			လွတ်မြောက်	ညောင်ရွှေမြို့နယ်၊ ရှမ်းပြည်နယ်	နိုင်ငံဘာလရွေးကောက်ပွဲနှင့်ပတ်သက် ၍ မမှန်မကန် စွပ်စွဲကာဖမ်းဆီးချုပ်နှောင်ခံထားရသည် ။
၁၀၇၉	(ဦး) စိုင်းထူး	ကျား		ဥက္ကဋ္ဌ၊ ခရိုင်ရွေးကောက်ပွဲကော်မရှင် (မုန်းဆက်ခရိုင်)	ဖေဖော်ဝါရီ			လွတ်မြောက်	မုန်းဆက်မြို့နယ်၊ ရှမ်းပြည်နယ်	နိုင်ငံဘာလရွေးကောက်ပွဲနှင့်ပတ်သက် ၍ မမှန်မကန် စွပ်စွဲကာဖမ်းဆီးချုပ်နှောင်ခံထားရသည် ။
၁၀၈၀	(ဦး) ခင်မောင်ချို	ကျား		အတွင်းရေးမှူး၊ ခရိုင်ရွေးကောက်ပွဲကော်မရှင် (မုန်းဆက်ခရိုင်)	ဖေဖော်ဝါရီ			လွတ်မြောက်	မုန်းဆက်မြို့နယ်၊ ရှမ်းပြည်နယ်	နိုင်ငံဘာလရွေးကောက်ပွဲနှင့်ပတ်သက် ၍ မမှန်မကန် စွပ်စွဲကာဖမ်းဆီးချုပ်နှောင်ခံထားရသည် ။
၁၀၈၁	(ဦး) မျိုးမင်း	ကျား		အဖွဲ့ဝင်၊ မြို့နယ်ရွေးကောက်ပွဲကော်မ ရှင် (မိုင်းကိုင်းမြို့နယ်)	ဖေဖော်ဝါရီ			လွတ်မြောက်	မိုင်းကိုင်းမြို့နယ်၊ ရှမ်းပြည်နယ်	နိုင်ငံဘာလရွေးကောက်ပွဲနှင့်ပတ်သက် ၍ မမှန်မကန် စွပ်စွဲကာဖမ်းဆီးချုပ်နှောင်ခံထားရသည် ။
၁၀၈၂	(ဒေါ်) ငြိမ်းမြင့်စိုး	မ		မိုင်းကိုင်းမြို့နယ်၊ ရွေးကောက်ပွဲကော်မရှင်	ဖေဖော်ဝါရီ			လွတ်မြောက်	မိုင်းကိုင်းမြို့နယ်၊ ရှမ်းပြည်နယ်	နိုင်ငံဘာလရွေးကောက်ပွဲနှင့်ပတ်သက် ၍ မမှန်မကန် စွပ်စွဲကာဖမ်းဆီးချုပ်နှောင်ခံထားရသည် ။

Phone

Phone

Arrested
Place

Arrested
Place

Arrested
Place

Arrested
Place

1

1

